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LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

Protokół Ricka Simpsona

„Zacznij  od niewielkich dawek, wielkości  pół ziarenka suchego ryżu krótkoziarnistego.  Chociaż olejek jest
nieszkodliwy,  dla  osób  rozpoczynających  kurację  mniej  znaczy  lepiej  niż  więcej.  Na  początku  weź  tylko
maleńką drobinkę tej  niesamowitej  substancji  co osiem godzin,  a następnie  regularnie  zwiększaj  dawkę co
cztery dni, a wkrótce twoja tolerancja wzrośnie. Jeśli osoba mówi, że nie odczuła jego efektów lub że poczuła je
tylko nieznacznie, uznałbym to za dobrą dawkę dla początkującego. Po prostu chcesz wprowadzić trochę leku
do swojego organizmu, aby mogli się do niego przyzwyczaić.

Nigdy nie wiesz dokładnie, jak dana osoba zareaguje, więc postępuj powoli i zwiększaj dawkę co cztery dni, aż
pacjent będzie mógł spożyć łącznie jeden gram co 24 godziny. Najlepszym sposobem, aby to osiągnąć, jest
nakłonienie ich do przyjmowania dawek równych około jednej  trzeciej  grama co osiem godzin,  gdy są już
przyzwyczajeni  do  jego  stosowania.  Tym,  którzy  mają  trudności,  chciałbym  jednak  przypomnieć,  że  ich
dawkowanie można zwiększać wolniej, ale aby uzyskać najlepsze rezultaty, należy je jak najszybciej spożyć.

Są to instrukcje dotyczące dawkowania, które zaleca Rick, jeśli pacjent może wystarczająco szybko zbudować
tolerancję.  Jeśli  ten protokół  będzie  przestrzegany,  wielu  pacjentów może dojść do punktu w ciągu trzech
tygodni,  że  będą  mogli  spożywać  jedną  trzecią  grama  co  8  godzin.  Ale  przeciętnie  większość  pacjentów
potrzebuje czterech do pięciu tygodni, zanim będą mogli spożyć tę ilość na dawkę, po czym mogą kontynuować
przyjmowanie jednego grama dziennie, dopóki nie zostaną wyleczeni lub ich stan nie zostanie opanowany.

Rick lubi podawać ten lek w plastikowych strzykawkach, które nie mają igieł, zamiast tego jest tylko mały
otwór, przez który można przecisnąć olej. Twierdzi, że dostarczanie olejku w ten sposób ułatwia pacjentowi
odmierzanie dawki i zapobiega zanieczyszczaniu leku przez obce substancje.

Dla większości najłatwiejszym sposobem na zrozumienie ilości, którą powinni spożywać, jest porównanie jej
do  czegoś  takiego  jak  krótkoziarnisty  suchy  ryż.  Dawka  dla  początkujących  powinna  być  około  połowy
wielkości jednego z tych ziaren ryżu lub około jednej ósmej cala długości, ta ilość byłaby równa około jednej
czwartej kropli. W niektórych przypadkach osoby z bardzo niską tolerancją mogą nawet uznać, że na początku
może to być dla nich zbyt wiele, aby wygodnie sobie z nimi poradzić, więc jeśli zajdzie taka potrzeba, mogą
zacząć od jeszcze mniej.

Dawki tej  wielkości należy przyjmować trzy razy dziennie,  wcześnie rano, po południu i na około godzinę
przed pójściem spać.  Początkujący musi tylko wycisnąć z plastikowej  strzykawki równowartość pół  ziarna
suchego ryżu i to jest jego dawka. Mimo, że mówimy o bardzo małej ilości i nie zaszkodzi ona pacjentowi, to
ze względu na swoją moc należy tę substancję stosować z szacunkiem.

Po czterech dniach przy tej dawce jest ona następnie podwajana do dawek równych wielkości ziarna ryżu lub
dawek, które po wyciśnięciu ze strzykawki mają długość około jednej  czwartej  cala.  Następnie,  cztery dni
później, dawkę ponownie podwaja się i powtarza się to co cztery dni, aż pacjent może spożyć równowartość
szesnastu ziaren ryżu na dawkę. Ta ilość wynosi około ośmiu do dziewięciu kropli olejku na dawkę, co stanowi
mniej więcej jedną trzecią grama.

Jeden ml to tylko nieco więcej  niż  jeden gram wagi,  więc jeśli  pacjent  sobie tego życzy,  może użyć tego
pomiaru do określenia dawki. W tym momencie pacjenci zwykle kontynuują przyjmowanie tej dawki, dopóki
nie osiągną pożądanego efektu ze swoim stanem zdrowia. Będą pacjenci, którzy nie będą w stanie tak szybko
zwiększyć dawki, ale Rick nalega, aby przyjmowali ją tak szybko, jak to możliwe, aby olejek mógł ulżyć ich
cierpieniu. Ponadto będą tacy, którzy będą mogli szybciej przyjmować ten lek i Rick nie ma z tym problemu, o
ile pacjent czuje się komfortowo w przyjmowaniu go szybciej, oznacza to po prostu, że szybciej go wyleczą.

W rzeczywistości  Rick  uważa,  że  pacjenci  powinni  pozostać  we  własnej  strefie  komfortu,  jeśli  chodzi  o
stosowanie tego leku. Ale nadal uważa, że  każdy, kto cierpi na poważną chorobę, nie powinien bawić się tą
substancją, ponieważ jeśli nie jest prawidłowo przyjmowany, może nie być w stanie przezwyciężyć stanu, który
miał leczyć.
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LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

Ponieważ ten lek jest tak bezpieczny w użyciu, zwykle nie mierzymy dokładnie dawek, ale dla tych, którzy
lubią dokładne pomiary i własne wagi o wystarczającej dokładności, zacznij od około 0,01 g (10 mg) lub mniej
trzy razy dziennie przez pierwszy cztery dni. Następnie, jeśli możesz, podwoić to do 0,02 g (20 mg) przez
cztery dni, następnie do 0,04 g (40 mg) przez cztery dni, 0,08 g (80 mg) przez cztery dni, 0,16 g (160 mg) przez
cztery dni , a następnie 0,32 grama (320 mg). Byłby to idealny harmonogram dawkowania dla tych, którzy
mogą szybko spożyć tę substancję. Warto też wiedzieć, że dawki 1-5 mg są zwykle tolerowane bez objawów.

Kiedy  możesz  uzyskać  do  pracy wysokiej  jakości  szczepy Indica  bud,  wytwarzany  olej  będzie  niezwykle
uspokajający. Taki efekt będzie miał olej, jeśli wyprodukujesz prawdziwy „olej Ricka Simpsona” i nie ma się
czym martwić. Pacjenci po prostu zasypiają i w końcu się budzą. Niektórzy mogą czuć się trochę upaleni na
początku, ale pozostaną bez szwanku i zwykle w ciągu godziny po wstaniu, uczucie senności znika. Jeśli olej
jest produkowany z odmian konopi sativa, spodziewaj się kłopotów i długotrwałego, energetyzującego haju.
Nie  chcesz,  aby  ludzie  z  poważnymi  schorzeniami,  takimi  jak  rak,  próbowali  przyjmować  olej  z  takimi
skutkami, a pacjent nie otrzyma korzyści leczniczych, jakie może zapewnić dobra indica. Nie każdy lubi być na
haju i nie ma sensu w medycynie nadmiernie naćpać się tą substancją.

Chodzi o to, aby lek podawać pacjentowi trzy razy dziennie. Pacjent może po prostu założyć go na palec, a
następnie zeskrobać z zębów. Następnie wypij zimną wodę lub herbatę, która powinna być dla nich łatwa do
przełknięcia.  Niektóre odmiany wytwarzają ekstrakt,  który nie ma przyjemnego smaku, ale łatwo się z tym
uporać. Po prostu umieść dawkę pacjenta na małym kawałku chleba i złóż go, a następnie włóż do ust i napij się
wody. To samo można zrobić również z bananami lub innymi rodzajami owoców. Chodzi o to, aby olejek
dostał się do pacjenta tak szybko, jak to możliwe, ale Rick nadal lubi widzieć, że pozostają w swojej strefie
komfortu.

Każdy jest inny, a nasza tolerancja na ten lek będzie się różnić w zależności od osoby, więc upewnij się, że
pacjent jest zadowolony z ilości, którą przyjmuje. W przypadku wielu poważnych schorzeń ważne jest, aby
pacjenci szybko przyjmowali ten lek, aby mieli większą szansę na przeżycie. Jak już wspomniałam, mimo że
olejek jest nieszkodliwy, jeśli zażyje się go za dużo, często pacjenci nie lubią tego doświadczenia. Więc powoli
zwiększaj ich dawkę; w ten sposób staną się wygodne w jego użytkowaniu.

Mimo  to,  jak  lubimy  mówić,  agresywne  choroby  należy  leczyć  agresywnie,  więc  gdybym  miał  coś
zagrażającego  życiu,  łykałbym tyle  ekstraktu,  ile  mogłem w jak  najkrótszym czasie.  Myślę,  że  warto  być
przygotowanym, więc ci,  którzy potrafią,  powinni jak najszybciej  przyzwyczaić się do działania  olejku,  bo
wtedy będą wiedzieć, czego się spodziewać, jeśli kiedykolwiek będą musieli przyjmować większe dawki.

Standardowym zabiegiem przywracającym organizm do dobrego stanu zdrowia jest przyjmowanie 60 gramów
wysokiej jakości oleju w ciągu trzech miesięcy. Dla tych, którzy wzięli chemioterapię i radioterapię, dobrym
pomysłem jest jak najszybsze spożycie od 120 do 180 gramów olejku. Zwykle 60 g może wyleczyć poważnego
raka, ale w przypadku osób, które zostały uszkodzone przez system medyczny, często potrzeba więcej, aby
zapobiec nawrotowi raka i cofnąć szkody pozostawione przez te leczenie.

Gdy  pacjent  jest  znowu  zdrowy,  możesz  zmniejszyć  dawkę  z  powrotem  do  jednego  lub  dwóch  gramów
miesięcznie lub tyle, ile pacjent lubi spożywać; z naszej perspektywy im więcej tym lepiej. Nie pomijaj dawek
podtrzymujących, ponieważ są one ważne dla zachowania dobrego stanu zdrowia. Gram miesięcznie lub kropla
dziennie po pracy wieczorem nie brzmi zbyt dużo, ale według Ricka powinno wystarczyć, aby organizm był
zdrowy.

Ponadto lubi, gdy pacjenci używają innych naturalnych rzeczy, takich jak nasiona jabłoni i trawa pszeniczna w
połączeniu z olejowaniem. Z mojego doświadczenia prosiłbym również pacjentów, aby jedli nasiona konopi,
ponieważ zawarty w nich olej jest tak pożywny i dobry dla organizmu.

Rick  uważa  również,  że  pacjenci  powinni  starać  się  jak  najszybciej  podnieść  pH  swojego  ciała  poprzez
spożywanie takich rzeczy, jak arbuz,  sok z cytryny itp.  Mówi,  że ma to największe znaczenie i może dać
pacjentowi znacznie większą szansę na przeżycie.
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Pacjenci powinni również zacząć jeść więcej surowych owoców i warzyw oraz jeść mniej mięsa, zwłaszcza
przetworzonych  odmian,  które  zawierają  więcej  toksyn.  Rick  jest  zwolennikiem korzystania  z  maszyn  do
wyciskania soków i uważa, że duże dawki witaminy C również mogą być bardzo korzystne.

To jest  protokół Ricka Simpsona i  dlatego jego imię będzie znane na zawsze.  Jest  to chyba najważniejsze
odkrycie wszech czasów, a dobroczynny wpływ tego, co dał nam ten człowiek, jest nie do przecenienia. Po co
nowoczesna  medycyna  i  technologia,  kiedy  nie  działają?  Jeśli  chcesz  zobaczyć  wyniki,  wypróbuj  metodę
leczenia Ricka.

Byliśmy krytykowani za nazywanie tego oleju lekarstwem na wszystko, ale  jak inaczej  nazwać substancję,
która może być z powodzeniem stosowana w leczeniu tak wielu problemów medycznych? Niektórzy zdają się
myśleć, że słowa wyleczyć-wszystko oznaczają,  że ten olej zapewni życie wieczne, ale to nie było intencją
Ricka. Z pewnością ten lek może przedłużyć twoje życie i możesz żyć z jego stosowaniem znacznie dłużej, co
do tego nie ma wątpliwości. Nie oznacza to jednak, że zapewni życie wieczne.

Ten olej nadal nie jest legalnie dostępny dla większości, więc bardzo długo zajmie określenie, ile dodatkowych
lat może zapewnić. Jak dotąd nie postrzegamy tego leku jako eliksiru nieśmiertelności i mocno wierzymy, że
nie czyni cię kuloodpornym. Mimo to, jak mówi Rick, jeśli kiedykolwiek znajdziemy klucz do nieśmiertelności,
jest pewien, że konopie będą głównym składnikiem.

Proszę nie myśl, że kiedy go używasz, nie możesz zarazić się wirusem. Nadal możesz złapać takie rzeczy, jak
grypa, ale jej skutki można znacznie zmniejszyć i znacznie szybciej wyzdrowiejesz. W przypadku pandemii lub
czegoś podobnego, jeśli spożyjesz lub już spożywasz wspaniały olej,  jaki ta roślina może zapewnić,  Twoja
szansa na przeżycie zdecydowanie wzrośnie.” Jindrich Bayer, Łzy Feniksa: Historia Ricka Simpsona

Informacje o dawkowaniu

Czy istnieje protokół leczenia?

„Istnieje protokół i należy go przestrzegać, aby zapewnić skuteczność leczenia. Niewielkie ilości oleju można
stosować miejscowo w leczeniu  raka skóry i  innych schorzeń lub odparowywać i  wdychać,  aby pomóc w
leczeniu  chorób płuc.  Olejek może być również wchłonięty przez organizm, jeśli  jest  stosowany w formie
czopka lub oczywiście może być spożywany bezpośrednio doustnie. W leczeniu nowotworów wewnętrznych
pacjent  powinien  jak  najszybciej  spożyć olej.  Ogólnie  rzecz  biorąc,  zawsze  chcesz  wprowadzić  ten  lek  w
obszar,  który  powoduje  problem  w  najbardziej  rozsądny  sposób.  Na  przykład,  jeśli  leczysz  raka  jelita,
najskuteczniejszym sposobem leczenia byłoby prawdopodobnie przyjmowanie oleju w formie czopków.

Przeciętny  pacjent  może przyjąć  pełne  60-gramowe leczenie  raka w około 90 dni.  Ludzie,  którzy przeszli
uszkodzenia spowodowane promieniowaniem i chemioterapią lub pacjenci, którzy przez lata cierpieli na SM i
inne poważne schorzenia, w niektórych przypadkach przekonają się, że ich problemy zdrowotne mogą zająć
trochę czasu, zanim się zagoją.

Ci, którzy doznali  poważnych uszkodzeń systemu medycznego i dopiero rozpoczynają kurację,  muszą zdać
sobie sprawę, że ten naturalny olej nie zapewnia natychmiastowego wyleczenia. Często tacy pacjenci wymagają
znacznie więcej oleju i  trzeba go będzie przyjmować przez dłuższy czas.  Tacy pacjenci  powinni starać się
spożywać  120  do  180  gramów w ciągu  sześciu  miesięcy,  aby  cofnąć  szkody,  jakie  pozostawiła  chemia  i
radioterapia oraz naprawić szkody spowodowane innymi długotrwałymi chorobami oraz sposobem ich leczenia.
Gdy pacjent jest wyleczony i wszystkie uszkodzenia zostały usunięte lub stan został opanowany, zalecam, aby
kontynuował przyjmowanie dawki podtrzymującej od 1 do 2 gramów oleju na miesiąc, aby utrzymać dobry stan
zdrowia. Dla osoby dorosłej byłoby to około kropli dziennie, a gdy przyzwyczai się do jej stosowania, nawet
nie odczuwa jej  skutków, więc naprawdę nie mogę sobie wyobrazić,  że jest to zbyt wysoka cena za dobre
zdrowie”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina
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Dlaczego dawki podtrzymujące są tak ważne?

„Każdy powinien przyjmować dawki podtrzymujące, aby utrzymać organizm w stanie detoksykacji i dobrym
zdrowiu. Wszystko, czego potrzeba, to 1 do 2 gramów oleju miesięcznie, po prostu zażyj kroplę w nocy około
godzinę  przed  snem.  Zapewni  to  spokojny  sen,  a  nawet  zapewni  pewną  ochronę  przed  promieniowaniem
emanującym z Japonii i innych krajów.

Olejek działa z twoim ciałem, aby zachować zdrowie i zapewnić ochronę przed wieloma różnymi problemami
zdrowotnymi. Nie pozwoliłbym nawet mojemu dziecku wziąć tych okropnych szczepionek i zastrzyków, które
ludzie  tacy  jak Bill  Gates  próbują nam wepchnąć do gardeł.  Jeśli  chcę uchronić moje dzieci  przed takimi
chorobami jak grypa, zaufam odpowiednio wyprodukowanemu olejowi konopnemu, bo wiem, że jest skuteczny
i nie zaszkodzi.

Proponuję,  aby  pacjenci  zaczynali  od  trzech  dawek  dziennie,  mniej  więcej  pół  ziarna  suchego  ryżu
krótkoziarnistego.  Taka  dawka  równałaby  się  około  ¼ kropli,  więc  jak  widać,  w  większości  przypadków
początkujący powinni zacząć od bardzo małych dawek.

Jedynym momentem, w którym sugerowałbym pacjentom rozpoczęcie od większych dawek, byłoby szybkie
odstawienie uzależniających i niebezpiecznych leków przeciwbólowych lub gdy byli tuż u progu śmierci. Kiedy
osoby stosujące takie leki rozpoczynają kurację olejową, zwykle zmniejszają leki przeciwbólowe o połowę.
Celem jest spożycie wystarczającej ilości oleju, aby złagodzić ból i pomóc pacjentowi uwolnić się od używania
tych  niebezpiecznych  uzależniających  leków  farmaceutycznych.  Przyjmowanie  olejku  znacznie  ułatwia
pacjentowi wykonanie tego zadania i będzie miał mniej problemów z odstawieniem, ponieważ olejek działa
wspaniale, pomagając przełamać nałogi.

Dla tych, którzy są w takiej sytuacji, uważam, że ich pierwsza dawka powinna być około dwukrotnie większa
niż przeciętny początkujący. Następnie powinni jak najszybciej zwiększyć dawkę, aż osiągną punkt, w którym
nie potrzebują żadnych innych leków do kontrolowania bólu. Podczas zdejmowania ludziom takich rzeczy jak
morfina  możesz  napotkać  pewne  problemy.  Czasami,  gdy  mieszasz  olej  i  morfinę,  może  to  sprawić,  że
działanie morfiny będzie jeszcze bardziej wyraźne, a pacjent może zacząć mieć halucynacje.

Jest to tylko krótkotrwała wada, ponieważ gdy spożycie morfiny przez pacjenta jest zmniejszone, halucynacje
będą się zmniejszać,  aż przestaną mieć miejsce.  W większości przypadków odstawienie pacjentów od tych
substancji stwarza niewiele problemów, więc nie oczekuj, że będziesz miał zbyt wiele problemów. W miarę
dalszego zwiększania  dawki,  pacjent  rozwinie  wyższą  tolerancję  i  wkrótce  nie  będzie  już  nawet  odczuwał
efektów działania olejku. Gdy to nastąpi, mogą bardzo szybko spożyć dowolną potrzebną ilość oleju, dopóki nie
zostaną wyleczone.

Po  czterech  dniach  przyjmowania  dawki  dla  początkujących  większość  ludzi  jest  w  stanie  zwiększyć
przyjmowaną dawkę. Proponuję, aby odbywało się to mniej więcej co cztery dni, ponieważ daje to pacjentowi
czas na zbudowanie tolerancji na tę substancję. Przeciętna osoba potrzebuje czterech do pięciu tygodni, aby
dojść  do  punktu,  w  którym może  spożyć  gram dziennie.  Oznacza  to,  że  co  osiem godzin  pacjent  będzie
przyjmował od 8 do 9 kropli wysokiej jakości oleju. Gdy osiągną tę dawkę, pacjent może kontynuować w tym
tempie, aż stan zniknie lub będzie pod kontrolą.

Wielu pacjentów bardzo szybko rozwija tolerancję na ten lek i może przyjmować olej w znacznie szybszym
tempie.  Jeśli  jesteś  jedną  z  tych  osób,  możesz  spożywać  tę  substancję  tak  szybko,  jak  chcesz,  ponieważ
końcowy rezultat będzie taki, że wyleczysz się o wiele szybciej. Zawsze ostrzegam pacjentów, aby za pomocą
tego leku pozostawali  we własnej strefie  komfortu,  ale jeśli  olej  można zażyć szybciej,  daje to pacjentowi
większą szansę na przeżycie.

Ta  metoda  pozwala  organizmowi  powoli  budować  swoją  tolerancję,  a  po  czterech  do  pięciu  tygodniach
większość  ludzi  nie  ma  problemu  z  przyjmowaniem  grama  dziennie  lub  nawet  więcej  w  niektórych
przypadkach. Przeciętna osoba, która zwiększa dawkę co cztery dni, zwykle napotyka niewiele problemów. W
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rzeczywistości mam raporty od osób, które zażywały olej, które twierdziły, że nigdy nie odurzyły się nawet
podczas kuracji.  Wszyscy mamy różne tolerancje na jakiekolwiek leki, więc uważam, że najlepiej pozwolić
pacjentowi określić, jaką ilość tej substancji może przyjmować.

Twój rozmiar i masa ciała mają niewiele wspólnego z tolerancją na olej konopny. Widziałem początkujących,
którzy byli bardzo dużymi mężczyznami, którzy brali jedną kroplę tego oleju i w ciągu godziny nie mogli nawet
zejść z Chesterfield. Podczas gdy ich żony, które były znacznie mniejsze, mogły przyjąć tę samą dawkę i nic
nie czuć. Tak więc, jak widać, rozmiar nie jest ważnym czynnikiem, jeśli chodzi o określenie, ile pacjent może
przyjąć, tak naprawdę bardziej chodzi o samego pacjenta.

Rozpoczynając leczenie tym lekiem, należy pamiętać, że obniży on ciśnienie krwi. Jeśli obecnie przyjmujesz
leki  na nadciśnienie,  często sprawdzaj  ciśnienie,  ponieważ jest  bardzo prawdopodobne, że nie będziesz już
potrzebował niczego poza olejem do kontrolowania ciśnienia  krwi w bardzo krótkim czasie.  Ponadto,  jeśli
pacjent  jest  cukrzykiem,  powinien  monitorować  poziom  cukru  we  krwi.  W  większości  przypadków  ich
zapotrzebowanie na insulinę zmniejszy się, a niektórzy w ogóle nie potrzebują już tej substancji.

Kiedy ludzie biorą olej,  lubię widzieć, jak pozostają w swojej strefie komfortu, ale prawda jest taka, że  im
szybciej mogą go przyjąć, tym większa szansa na przeżycie.

Miałem jednego mężczyznę z wyjątkowo niską tolerancją, który po siedmiu miesiącach przyjął 60g kuracji. To
wyleczyło jego terminalnego chłoniaka, ale wolałabym, żeby mógł szybciej przyjąć całe leczenie.

Na szczęście rzadko spotykam pacjentów, u których leczenie trwa tak długo, ale tak się dzieje.  Widziałem
nawet  pacjentów,  którzy  przeszli  całą  kurację  w  ciągu  miesiąca  i  byli  w  stanie  wyleczyć  nieuleczalne
nowotwory.  Dlatego też  szybkość,  z  jaką  olejek  może być spożywany,  w dużej  mierze  zależy  od samych
pacjentów i od tego, jak szybko potrafią zbudować swoją tolerancję.

Pod koniec leczenia większość osób kontynuuje przyjmowanie oleju, ale w znacznie obniżonym tempie. Jak
wspomniałem wcześniej,  około jednego do dwóch gramów miesięcznie,  co odpowiada około kropli  olejku
przed snem każdej nocy, byłoby dobrą dawką podtrzymującą.

Nie  lubię  widzieć  ludzi  przedawkujących  olej,  ale  przedawkowanie  nie  szkodzi,  więc  nie  panikuj,  jeśli  to
nastąpi. Głównym skutkiem ubocznym tego leku jest sen i odpoczynek, które odgrywają ważną rolę w procesie
gojenia. Zwykle w ciągu godziny po przyjęciu dawki olejek każe ci się położyć i zrelaksować. Nie walcz z
uczuciem  senności,  po  prostu  usiądź  wygodnie  i  pozwól,  aby  olejek  zapewnił  Ci  odpoczynek,  którego
potrzebujesz. W większości przypadków w ciągu miesiąca zmęczenie w ciągu dnia związane z tym zabiegiem
ustępuje, ale pacjent nadal bardzo dobrze śpi w nocy.

Mówię pacjentom, którzy umierają na raka, że olejek zrobi jedną z dwóch rzeczy: albo wyleczy ich raka i będą
żyć  dalej,  albo,  w  przypadkach,  gdy  jest  za  późno,  by  wpłynąć  na  wyleczenie,  olejek  złagodzi  mogą
przynajmniej umrzeć bez cierpienia i zachować swoją godność.

Olej konopny ma bardzo wysoki wskaźnik skuteczności w leczeniu raka i większość z nich ma tendencję do
przeżywania. Niestety, wiele osób, które do mnie przychodzą, zostało poważnie uszkodzonych przez system
medyczny z chemioterapią,  naświetlaniem itp.  Szkody, jakie powodują takie zabiegi,  mają trwały skutek,  a
osoby, które przeszły te tak zwane zabiegi, są najtrudniejsze do wyleczenia. Ale nie rozpaczaj, bo nawet jeśli
zostałeś poważnie uszkodzony, ten olejek nadal ma 70-80% skuteczności.

Prawidłowo wyprodukowany i  stosowany lek  konopny jest  największym naturalnym uzdrowicielem na tej
planecie. Bez względu na to, na co cierpi dana osoba, powinna wypróbować olejek i zobaczyć, co może zrobić,
aby im pomóc. Jeśli naprawdę jesteś zmęczony cierpieniem, zrób sobie przerwę i spróbuj czegoś, co naprawdę
działa. Kiedy doświadczysz, co ten lek może zrobić, zrozumiesz, dlaczego historia i ja nazywamy leki konopne
lekarstwem na wszystko”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Inne naturalne rzeczy, które możesz zrobić, a które mogą pomóc
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„Kiedy pacjenci przychodzą do mnie po olej na raka, pierwszą rzeczą, którą im mówię, jest zmiana diety. Staraj
się  trzymać z  dala  od  białka  zwierzęcego  tak  bardzo,  jak  to  możliwe,  ponieważ ten  rodzaj  białka  sprzyja
rozwojowi  raka.  Zdobądź maszynę do wyciskania  soków i  zacznij  jeść  jak  najwięcej  surowych owoców i
warzyw,  ponieważ  białko  roślinne  zwalcza  rozwój  raka.  Przestań  używać  cukru  i  zastąp  go  naturalnymi
słodzikami, takimi jak surowy miód.

Jak najszybciej podnieś pH pacjenta poprzez spożywanie takich rzeczy, jak arbuz, sok z cytryny itp. Rak lubi
kwaśne środowisko, a kiedy podnosisz pH organizmu, komórki rakowe mają trudności z przeżyciem.

Kilkadziesiąt lat temu naukowcy osiągnęli świetne wyniki w leczeniu raka za pomocą mega dawek witaminy C,
która  była  wstrzykiwana  bezpośrednio  do  krwi  pacjenta  w  podobny  sposób,  w  jaki  lekarze  wstrzykują
chemioterapię,  ale  bez niszczących skutków ubocznych,  które mogą spowodować śmierć pacjenta.  Dlatego
uważam, że duże dawki witamin mogą być bardzo korzystne dla pacjentów cierpiących na poważne schorzenia,
takie jak rak.

Niech pacjent zacznie codziennie jeść nasiona z dwóch jabłek, co da mu dobrą dzienną dawkę witaminy B17,
znanej również jako letril. Wiele lat temu krążyło wiele propagandy o tym, że to leczenie nie jest bezpieczne,
ale zarzuty te okazały się fałszywe. W rzeczywistości B17 sama w sobie ma całkiem dobre wyniki w leczeniu
raka. Istnieją również inne naturalne rzeczy, takie jak trawa pszeniczna i niebiesko-zielone algi, które również
mogą przynieść korzyści. Kilka lat temu lekarz we Włoszech leczył nawet niektóre nowotwory za pomocą sody
oczyszczonej, więc musimy mieć umysł otwarty na wszelkie możliwości.

Wiele osób, które używały oleju do leczenia raka, nic nie zmieniło, ale olej nadal działał swoją magią i zostali
uzdrowieni. Mimo to, jeśli cierpisz na poważną chorobę, taką jak rak, myślę, że dobrym pomysłem jest branie
innych  naturalnych  środków,  które  mogą  pomóc  olejowi  wyeliminować  raka  i  dać  ci  większą  szansę  na
przeżycie.

Najważniejszą rzeczą jest  to, że ludzie muszą zdać sobie sprawę, że w większości to, co zapewnia system
medyczny, wyrządza o wiele więcej szkody niż pożytku. Dlatego mówię ludziom, którzy się ze mną kontaktują,
że jeśli chcą przeżyć, najlepiej trzymać się jak najdalej od systemu medycznego.

To jest smutny stan, w jakim znajduje się system medyczny, który mamy dzisiaj i nie zmieni się, dopóki ludzie
pracujący w tym systemie w końcu nie zrozumieją, że chemikalia i trucizny nie leczą. Jeśli o mnie chodzi, to,
co  obecnie  praktykuje  większość  lekarzy,  trudno  uznać  za  medycynę.  Dużo  trafniej  byłoby  nazwać  to
prawdziwym imieniem szaleństwo.

Z mojego punktu widzenia każdy chory na raka powinien robić wszystko, co w jego mocy, aby zoptymalizować
swoją szansę na przeżycie. Więc za wszelką cenę weź olej konopny, aby wyleczyć raka, ale myślę, że najlepiej
byłoby  włączyć  również  inne  naturalne,  korzystne  terapie”.  Rick  Simpson,  Konopie:  najbardziej  lecznicza
roślina

Dodatkowe wskazówki dla pacjentów z rakiem płuc

P. Ten był na oleju przez jakiś czas i nadal musiał używać środków przeciwbólowych, więc szukaliśmy więcej
sposobów, jak pomóc pacjentowi. 

A.1)  Zrób  kolejną  porcję  oleju  i  spróbuj  zmieszać  go  z  tym,  który  masz,  poszukaj  możliwie  najbardziej
uspokajającego oleju, nie chcesz energetyzować pacjenta.

2) Staraj się produkować olej z więcej niż jednego szczepu na raz, jeśli to możliwe, zazwyczaj daje to lepszy
efekt dywanu. Ponownie szukaj najbardziej brutalnej i uspokajającej mocy materiału wyjściowego i oleju.
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3) Byłoby lepiej,  gdyby przestała  używać olejku w kapsułkach.  Chcesz trochę tego w ustach,  aby uzyskać
dodatkową absorpcję podjęzykową (w ten sposób działa lepiej przeciwbólowo)

4) Zrób czopki 0,3-0,5 g z masłem kakaowym i każ jej używać co najmniej dwa razy dziennie, może używać go
zarówno analnie, jak i w inny sposób. 

5) Niech odparowuje olej kilka razy dziennie - kaszel jest pożądany, musi wykrztusić wszystko, co nie należy
do jej płuc, w tym te guzy (po prostu się skurczą, a następnie rozpadną i będzie je wykaszlać).

6) Zrób nalewkę olejową z alkoholem (20-30-50%, w zależności od ilości oleju; 1-2ml olejku w 4ml 96-99%
alkoholu) i nałóż ją na miejsce, na którym była operowana za pomocą zakraplacza lub zakraplacza - zwykle
jedna lub dwie krople wystarczą, a zaoszczędzisz w ten sposób dużo oleju. Oczywiście można również nałożyć
trochę oleju bezpośrednio na miejsce i przykryć bandażem i powtarzać to co trzy dni lub gdy bandaż odpadnie.

7) Zrób maść z masłem shea lub rozpuść trochę oleju w ciepłym oleju z nasion konopi lub wysokiej jakości
oliwie z oliwek z pierwszego tłoczenia i wcieraj nią kilka razy dziennie. Powinno to pomóc wyeliminować ból
w jej żebrach i można go również użyć na odleżyny i cokolwiek na jej skórze.

8) Włącz do swojej diety nasiona konopi, serca konopne i olej z nasion konopi – przynajmniej garść nasion/serc
lub 1-3 łyżki oleju z nasion konopi. 

9) Zwiększ pH jej ciała za pomocą arbuza i soku z cytryny itp. Każ jej codziennie jeść nasiona z dwóch jabłek
(B17). 

10) Postaraj się jak najszybciej zastąpić środki przeciwbólowe i plastry olejem. Jeśli zaczniesz nakładać olejek
miejscowo, powinno to bardzo pomóc. Czopki działają również cuda na choroby płuc. Im więcej olejku spożyje
i im szybciej  to zrobi,  tym lepiej.  Powinna pozostać na gramie lub więcej  dziennie,  aż pokona chorobę,  a
następnie  utrzymać  dawkę podtrzymującą  1-2  g  miesięcznie.  Przeczytaj  i  postępuj  zgodnie  ze  wszystkimi
innymi instrukcjami na naszej stronie. Pozdrawiam, JB i RS

Drogi Administracyjne

Jakie drogi podania olejku polecacie i jakie są ich zalety?

„Zawsze sugeruję pacjentom, że powinni przyjmować olej doustnie na dolegliwości wewnętrzne lub po prostu
przywrócić  organizmowi  dobry  stan  zdrowia.  Po  kilkudziesięciu  latach  narażenia  na  toksyny  w  naszym
codziennym życiu, nawet ci, którzy uważają się za zdrowych, powinni rozważyć przyjęcie pełnej 60g kuracji w
celu detoksykacji organizmu, zanim te substancje spowodują problemy ze zdrowiem.

W leczeniu wielu chorób, takich jak hemoroidy, rak jelita  itp.,  najlepiej  stosować olejek w formie czopka.
Większość  ludzi  nie  zdaje  sobie  z  tego  sprawy,  ale  przyjmowanie  oleju  w  ten  sposób  jest  jednym  z
najskuteczniejszych sposobów wykonania tego zadania.

Myślę, że dla pacjenta korzystne jest podawanie oleju jak najbliżej guza lub czegokolwiek, co jest leczone.
Dlatego  jeśli  masz  problemy z  jelitami,  czopki  prawdopodobnie  będą  działać  najlepiej,  ale  jeśli  masz  coś
takiego jak rak gardła, połykałbym olej doustnie.

Od lat lekarze i badacze wstrzykują guzy zwierzętom laboratoryjnym za pomocą THC i osiągnęli dobre wyniki.
Niestety, nie zrobią tego samego z umierającym pacjentem z rakiem, więc po raz kolejny podkreśla to, że nasz
system  medyczny  nie  robi  tego,  co  jest  właściwe  dla  pacjenta.  Gdyby  lekarze  rozpoznali,  czym jest  ten
niesamowity  lek  i  zaczęliby  właściwie  działać  z  tą  substancją,  wielu  umierających  mogłoby  zostać
uratowanych.

Często przychodzą do mnie pacjenci z rakiem płuc i innymi chorobami płuc. Takim osobom oprócz spożywania
olejku polecam użycie waporyzatora. Odparowywanie tego leku wraz z przyjmowaniem go może mieć bardzo
korzystny wpływ na osoby cierpiące na raka płuc lub inne choroby płuc. Wszystko, co pacjent musi zrobić, to
spożyć swoją regularną dawkę, a następnie rozgrzać waporyzator i wdychać odparowywane kannabinoidy do
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płuc.  Można  to  robić  co  osiem  godzin,  gdy  przyjmują  swoją  regularną  dawkę,  i  wymagałoby  to  tylko
kilkukrotnego wdychania waporyzowanych kannabinoidów przy każdym ustawieniu. Stosując tę  metodę, rak
płuca jest atakowany z obu kierunków, co może znacznie zwiększyć skuteczność leczenia.

W większości przypadków guzy po prostu znikają, ale słyszałem, że niektórzy pacjenci faktycznie odkaszlili
martwe kawałki guzów, na które cierpieli. Jestem pewien, że nie jest to doświadczenie, które by się cieszyło, ale
jest to naturalny sposób, w jaki nasze płuca pozbywają się rzeczy, których nie powinno tam być.

Poza tym znam pacjentów, którzy przeszli guzy podczas wypróżnień, ale to oczywiście też jest naturalne. W
niektórych przypadkach te martwe, otorbione guzy mogą wymagać chirurgicznego usunięcia, jeśli są zbyt duże,
aby przejść w sposób naturalny, więc w takiej sytuacji potrzebny byłby lekarz.

Sądząc po tych, którym dostarczyłem olej, którzy cierpieli na różne formy raka, nie znam żadnego rodzaju raka,
którego ten olej nie byłby skuteczny w leczeniu. Dla mnie wszystkie formy raka są uleczalne, bez względu na
to, gdzie zdecyduje się zamanifestować w twoim ciele. Im mniej szkód doznał pacjent z systemu medycznego,
tym większa jego szansa na wyzdrowienie,  dlatego moim zdaniem ci,  którzy chcą wyleczyć raka,  powinni
skorzystać z tej sprawdzonej naturalnej metody.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Zastosowanie miejscowe

„Do stosowania miejscowego olejek można mieszać z kremami do skóry, balsamami do opalania itp. Jednak w
przypadku poważnych schorzeń skóry radzę stosować tylko olejek w najczystszej postaci. Zmieszanie oleju z
czymkolwiek zmniejszy moc tego leku. Mimo to wiele z tych osłabionych form medycyny konopnej może być
dość skutecznych w leczeniu problemów skórnych.

Często osobom z bardzo złymi stanami skóry, które rozsiane są na dużych obszarach ciała, polecam nalewkę z
konopi.  Nalewka to  po prostu  olej  zmieszany  z  alkoholem lub  jakimś  takim nośnikiem.  Kiedy używa się
zakraplacza do nakładania nalewki na stan skóry, alkohol powoduje, że jedna kropla rozprowadza się na dość
dużym obszarze. Alkohol odparowuje w kilka sekund, pozostawiając cienką warstwę oleju.

Nalewki to opłacalny sposób podawania oleju na duże powierzchnie, a sami pacjenci mogą dostosować moc
takiej nalewki do swoich potrzeb. Jeśli ktoś chce, aby nalewka była mocniejsza, po prostu dodaj więcej oleju;
jeśli chcą go osłabić, po prostu dodaj więcej alkoholu.

Czy uważasz, że nalewki konopne mogą być tak silne, jak twój olej konopny?

Objętościowo niemożliwe byłoby, aby nalewka z konopi była tak silna jak czysty olej. Pacjent mógłby spożyć
swoje  dawki  zmieszane  z  alkoholem,  ale  jakie  korzyści  przyniesie  pacjentowi  przyjmowanie  tego  leku  z
alkoholem? Olejek jest lekarstwem i mieszanie go z alkoholem lub innymi tego typu nośnikami moim zdaniem
nie przynosi żadnych korzyści do użytku wewnętrznego.

Obecnie istnieje firma farmaceutyczna sprzedająca zawyżoną cenę nalewki na bazie konopi o nazwie Sativex,
którą rozpyla się pod językiem w celu złagodzenia bólu itp. Dostarczyłem olej pacjentom, którzy stosowali tę
substancję i po doświadczeniu działania oleju nie mieli dalsza potrzeba zakupu Sativex, ponieważ uznali olej,
który dostarczyłem, za bardziej skuteczny. W przypadku stanów miejscowych można użyć nalewki, aby olejek
działał dalej, ale w przypadku poważnej choroby skóry lub infekcji wolałbym, aby do jej leczenia był używany
czysty olej.
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Jakie są główne zastosowania do stosowania miejscowego i czy byłeś świadkiem reakcji alergicznych na 
olejek?

Odkryłem, że nalewki są skuteczne w leczeniu wielu schorzeń skóry, a używanie olejku w ten sposób może być
znacznie mniej marnotrawne. Dla osób, które martwią się o swoją cerę, zwykłe zmieszanie olejku z ulubionym
kremem do twarzy i nadanie sobie dobrej twarzy może przynieść dramatyczne rezultaty.

Opryszczkę, raka skóry, brodawki, pieprzyki i inne schorzenia skóry można leczyć czystym olejem bez znanych
mi reakcji alergicznych. W rzeczywistości jedyną reakcją, której byłem świadkiem, gdy olej jest stosowany
miejscowo,  były  bandaże,  którymi  go  zakrywano.  Kiedy  używasz  bandaża  przez  dłuższy  czas,  może  to
spowodować podrażnienie obszaru pokrytego lepką częścią bandaża. Wystarczy przestać używać bandaży na
dzień lub dwa, a stan zniknie.

Kolejną rzeczą, o której muszę wspomnieć, jest to, że olej nie pozwala bandażom przykleić się do rany lub
leczonej infekcji. Może to nie brzmi zbyt ważne, ale jeśli kiedykolwiek przechodziłeś przez agonię usuwania
bandaża, który przykleił się do rany, zrozumiesz, o co mi chodzi.

Kiedy byłem w Kanadzie, często mieszałem oleje z różnych odmian, ponieważ mogą się one bardzo różnić pod
względem właściwości medycznych. Dzięki temu odkryłem, że te mieszane oleje mają lepszy ogólny efekt
leczniczy  w wielu przypadkach,  więc  jeśli  planujesz  produkować olej  na większą  skalę,  możesz  rozważyć
zrobienie tego samego”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Czy można łączyć różne sposoby podawania olejku?

„Wszystkie różne sposoby podawania oleju można łączyć bez szkodliwych skutków ubocznych, a w niektórych
sytuacjach może to być bardzo korzystne. Na przykład, gdybym miał raka płuc, mógłbym połączyć spożywanie
oleju  z  użyciem czopków, a  także  odparować olej,  aby mógł  być wdychany bezpośrednio  do moich  płuc.
Zarówno przyjmowanie doustne, jak i czopki dobrze sprawdzają się w leczeniu raka płuc, a waporyzacja oleju
może być również korzystna dla osób cierpiących na tę chorobę.

Literatura naukowa mówi, że organizm nie może przetwarzać THC, dopóki nie zostanie rozpuszczony w 
tłuszczu zwierzęcym. Czy nie byłoby wydajniej używać oleju w ten sposób?

Naprawdę nie przejmuję się tym, co mówi literatura naukowa i nie sądzę, aby tłuszcz zwierzęcy był dobry dla
pacjentów cierpiących na choroby takie jak rak. Z mojego doświadczenia olejku nie trzeba mieszać z niczym,
aby był skuteczny. Ponieważ brałem go wiele razy bez jedzenia i nadal odczuwałem jego efekty, myślę, że jest
duża szansa, że to, co nam powiedziano, jest złe. Jeśli organizm nie może przetwarzać THC bez zmieszania go
z tłuszczem zwierzęcym, dlaczego nadal odczuwam skutki działania oleju? Ponadto, gdy pali się marihuanę, w
stawie nie ma tłuszczu zwierzęcego, więc jak ludzie mogą się odurzyć?

Stosując procesy, które rozpuszczają THC w tłuszcz zwierzęcy, masło, smalec itp. czuję, że siła działania leku
jest  zmniejszona.  To olej  działa  leczniczo,  a nie  masło czy tłuszcz zwierzęcy,  dlatego uważam, że ten lek
powinien być stosowany w najczystszej postaci, aby osiągnąć maksymalną skuteczność. Gdybym wziął osobę,
która miała  dwa nowotwory skóry i  wyleczyłby jednego czystym olejem,  a drugiego mieszanką tłuszczów
zwierzęcych z oleju, nie mam wątpliwości, że rak leczony czystym olejem zagoiłby się znacznie szybciej  i
skuteczniej”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Palenie konopi
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Czy możesz porównać medyczną wartość palenia i jedzenia konopi?

„Kiedy ktoś pali jointa, ponad 90% leczniczych aspektów materiału roślinnego po prostu poszło w dym. To
ironiczne,  że widzę pacjentów, którzy podjęli  chemioterapię  i  palą  konopie w celu zmniejszenia  nudności,
ponieważ palą właśnie tę substancję, która, jeśli zostanie odpowiednio zażyta, może ich wyleczyć.

Dla mnie istnieje niewielkie lub żadne porównanie między paleniem konopi a spożywaniem olejku eterycznego
z tej rośliny w celu leczenia schorzenia. Jeśli po prostu szukasz ulgi w swoim stanie, palenie marihuany może
przynieść pewne korzyści. Ale jeśli chcesz właściwie leczyć stan, spożycie oleju jest najlepszym sposobem, aby
to  osiągnąć.  Nie  ma wątpliwości,  że  nawet  palenie  marihuany  przynosi  pewne korzyści  lecznicze,  ale  nie
oczekuj wyleczenia w ten sposób poważnego schorzenia.

Do czego służy palona marihuana z medycznego punktu widzenia?

Z  medycznego  punktu  widzenia  palenie  konopi  ma  ograniczoną  wartość  medyczną  w  porównaniu  do
spożywania oleju. Palenie tytoniu często może mieć wpływ na poziom cukru we krwi u osób z cukrzycą, a
także może pomóc obniżyć ciśnienie w oku u osób cierpiących na jaskrę. Wszyscy wiemy o zdolności konopi
do  zmniejszania  nudności,  a  palenie  tej  substancji  często  pomaga  zwalczyć  ból  związany  z  wieloma
schorzeniami.

Nawet zwykłe palenie dobrej odmiany Indica sprawia, że  człowiek się relaksuje, co samo w sobie może być
całkiem  korzystne.  Palenie  tytoniu  może  pomóc  w  zmniejszeniu  objawów  wielu  schorzeń,  takich  jak
stwardnienie  rozsiane,  i  często  jest  bardzo  korzystne  dla  osób  ze  stanami  spazmatycznymi.  Nie  brakuje
dowodów, które wyraźnie pokazują, że nawet palenie konopi może wiele zdziałać, aby poprawić samopoczucie
niezliczonych ludzi na całym świecie. Ale z mojego punktu widzenia, po co redukować objawy, skoro możliwe
jest  wyleczenie  lub  znacznie  lepsza  kontrola  problemu,  jeśli  lek  jest  przyjmowany  prawidłowo w postaci
olejku?

Nie ma porównania między paleniem konopi a spożywaniem oleju konopnego. Palenie jest najmniej skuteczną
metodą stosowania konopi jako leku. Lecznicza moc konopi jest wielokrotnie wzmacniana, gdy wytwarzany
jest skoncentrowany olejek eteryczny z konopi. Jeśli chcesz zobaczyć prawdziwą magię leczniczą w tej roślinie,
zacznij  spożywać wysokiej  jakości  olej  konopny.  Kiedy zaczyna  się  spożywać surowy,  niespalony THC i
związane  z  nim kannabinoidy,  często  rezultatem są  cuda medyczne”.  Rick  Simpson,  Konopie:  najbardziej
lecznicza roślina

Na czym powinny koncentrować się badania?

„W  najbliższej  przyszłości  najważniejszą  rzeczą  do  zrobienia  jest  wyhodowanie  najlepszych  możliwych
szczepów  leczniczych,  abyśmy  mogli  określić  ich  prawdziwe  zalety  medyczne.  Ponieważ  ten  lek  jest
nieszkodliwy, możemy przeprowadzić wszelkie wymagane badania, gdy uzdrawiamy ludzi.

Niektóre  odmiany  konopi  są  znacznie  bardziej  skuteczne  niż  inne  w  różnych  sytuacjach  medycznych.  W
krótkim czasie powinniśmy być w stanie określić najlepsze szczepy do leczenia danego schorzenia, a to pozwoli
skuteczniej leczyć te schorzenia. Ponadto musimy jak najszybciej wprowadzić jakąś formę kontroli jakości i
opracować standardy, których muszą przestrzegać dostawcy. Obecnie pacjenci  nie mają pojęcia  o jakości i
skuteczności  olejków,  które  kupują  od  innych.  Naprawdę,  wiele  badań jest  jeszcze  do  zrobienia  na  temat
właściwości leczniczych tej rośliny, ale jeśli podejdziemy do tego we właściwy sposób, myślę, że w krótkim
czasie możemy się wiele nauczyć”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Moja 28-letnia przyjaciółka miała dzisiaj operację raka piersi, mówią, że rak został usunięty, ale nadal chcą jej
poddać się chemioterapii.  Rozmawialiśmy wcześniej  i  powiedziałem jej,  żeby odmówiła chemioterapii  i  po
prostu wzięła RSO. Czy mam rację? Z tego, co wyczytałem na temat Łez Phoenixa, myślę, że to prawda, ale
chciałbym, abyś pomogła Ci odpowiedzieć na to pytanie. Dziękuję." Justyna
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-- Dobra robota, Justin. Żadnej chemii ani skanów. Operacja była niepotrzebna. Niech zjada 120-180g oleju w
ciągu najbliższych sześciu miesięcy i postępuj zgodnie z instrukcjami na naszej stronie. JB

„Wyobraź sobie,  że próbujesz nauczyć ludzi, jak nosić spodnie… Wydaje się to łatwe. Co by było, gdyby
ludzie pisali do ciebie codziennie, pytając, jak założyć spodnie? (irytowanie) To jak dzień świni! Jeśli założę
spodnie i zrobię to dobrze, to w ten sposób pokażę komuś innemu. Mogę śmiać się z ludzi, którzy chcą założyć
spodnie tyłem i powiedzieć: „Hej, dobrze pasują, jasne, ale to nie zmienia faktu, że są założone tyłem! (To
zadziałało dla Khrisa Krossa).”

JB po prostu mówi nam, co działa i nie powie nam w żaden inny sposób, ponieważ nie ma potrzeby innych
sposobów. Postępuj  zgodnie ze wskazówkami lub chodź dookoła w spodniach założonych do tyłu,  ale  nie
wściekaj  się  na  JB,  gdy  zdasz  sobie  sprawę,  że  po  prostu  pokazuje  ci  właściwy  sposób!  Nie  próbujemy
zmieniać tekstu w książce, po prostu badamy inne książki!” Czad

- Dziękuję, Chad, to było świetne wytłumaczenie i tak, masz rację. Cała ta kwestia medycyny RSO jest tak
obraźliwie  prosta,  że  w  rzeczywistości  ją  komplikuje.  To  zbyt  proste,  aby  ludzie  mogli  w  to  uwierzyć,
zwłaszcza gdy nie mogą sami wypróbować leku i muszą tylko o nim czytać.

Chodzi o to, że stawką jest życie ludzi. Rozmawiam z nimi osobiście, widzę ból na ich twarzach, nie pytaj, co
mi to robi po tylu latach.  Dla mnie nie ma tu zbyt wiele miejsca na improwizację, nie ma czasu na długie
bebopowe solówki czy free jazz. To solidny, dwunastotaktowy blues oldtimera i ma dwanaście taktów. Rick dał
nam wskazówki do naśladowania, ale każdy chce wymyślić koło na nowo z powodu problemów z ego lub tego,
co to jest.

Wszystko, co mówię o tym, to: „Najpierw opanuj urządzenie do gotowania ryżu i wentylator. Najpierw RSO,
potem wszystkie inne (mniej silne) formy medycyny konopnej. Ponieważ potencja ma znaczenie. Im silniejszy i
bardziej uspokajający olej, tym lepiej dla pacjenta. Nie musisz testować na warunkach wewnętrznych, najpierw
wypróbuj go na skórze i obserwuj, czy leczy się szybciej dzięki naprawdę bardzo silnemu i uspokajającemu
RSO z 95-98% THC lub cokolwiek innego, co powinno Ci na to odpowiedzieć. Następnie wiedz, że to samo, co
dzieje się na twojej skórze, dzieje się w twoim ciele, gdy przyjmujesz ten lek.

Gdy to zrobisz, w zasadzie stracisz zainteresowanie słabszymi formami medycyny konopnej. Nie dlatego, że w
niektórych przypadkach nie mogą pomóc, ale dlatego, że po co latać drugą lub trzecią klasą, skoro można latać
pierwszą klasą za te same pieniądze, a jednocześnie szybciej i niezawodnie ratować życie?

RSO to medycyna premium, a reszta z mojego punktu widzenia nie jest medycyną premium. I chcę lekarstwa
premium,  dlaczego miałbym chcieć  rozcieńczonego  lekarstwa zamiast  prawdziwego? Im bardziej  brutalnie
uspokajający i silniejszy olej, tym lepiej działa jako lek – i to się nigdy nie zmieni.” JB

„Najlepszy RSO zawiera 95-98% THC i jest niezwykle silny i uspokajający. Wszystko inne (surowe konopie,
soki,  artykuły  spożywcze,  oleje  o  wysokiej  zawartości  CBD,  niedekarboksylowane  BHO,  nalewki,  maści,
mikstury, maceraty, cokolwiek innego) jest słabszą formą medycyny konopnej. Wszystkie formy lekarstwa z
konopi są oczywiście do pewnego stopnia korzystne, ale nie stawiaj swojego życia na słabsze formy lekarstwa z
konopi.” JB

Proces produkcji oleju konopnego Ricka Simpsona

„Zazwyczaj pracuję z funtem lub więcej pączków z bardzo silnych, wysokiej jakości krzyżówek indica lub z
dominującą indicą sativa.  Uncja dobrego pąka zwykle wytwarza 3-4 gramy wysokiej  jakości  oleju,  a ilość
produkowanego  oleju  będzie  się  różnić  w  zależności  od  odmiany.  Nigdy  nie  masz  pewności,  ile  oleju
otrzymasz, dopóki nie przetworzysz materiału, z którym pracujesz. Przeciętnie funt dobrego pąka zwykle daje
około  60  gramów wysokiej  jakości  oleju,  a  czasami  możesz  nawet  uzyskać  znacznie  więcej  z  niektórych
odmian.
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Wielu wydaje się wierzyć, że olejek musi być bursztynowy i że powinieneś być w stanie przez niego przejrzeć.
Często produkowane przeze mnie olejki wykazywały te cechy, ale nie zawsze. Kolor i konsystencja oleju, który
produkujesz, zależy w dużej mierze od szczepu, metody i rozpuszczalnika, którego używasz do produkcji oleju.
Nie przejmuj się, jeśli olej,  który produkujesz, ma ciemniejszy kolor, nie oznacza to, że taki olejek nie jest
silnym lekiem. Rzeczywiście, niektóre z najsilniejszych olejków, jakie kiedykolwiek wyprodukowałem, miały
ciemny kolor, ale nadal miały pożądane działanie lecznicze.

Myślę, że te instrukcje powinny ułatwić każdemu wyprodukowanie tego oleju, ale zanim zaczniesz, upewnij
się,  że  masz  wszystko,  czego  potrzebujesz,  aby  zrobić  to  właściwie.  Wystarczy  materiał  wyjściowy,
rozpuszczalnik, kawałek drewna, dwa plastikowe wiaderka, kilka małych pojemników z lejkami i filtrami do
kawy, elektryczny garnek do ryżu, wentylator, miarka ze stali nierdzewnej, podgrzewacz do kawy i strzykawki.

Proces,  który  zamierzam  opisać,  obejmuje  dwukrotne  przemycie  materiału  wyjściowego  dobrym
rozpuszczalnikiem,  takim jak czysta lekka benzyna alifatyczna lub 99% alkohol izopropylowy,  aby usunąć
dostępną  żywicę  z  materiału  roślinnego.  Lekka  benzyna  okazała  się  bardzo dobrym rozpuszczalnikiem do
produkcji  oleju,  jest  również  dość  tania  w  zakupie  w  porównaniu  z  kosztami  innych  rozpuszczalników.
Występuje w różnych formach i  pod różnymi nazwami,  ale rozpuszczalnik,  którego użyłem, nazywa się w
Kanadzie lekką naftą, a w Europie często nazywa się go benzin(e). Jest sprzedawany pod wieloma nazwami, ale
jeśli udasz się do dostawcy paliwa, nie powinieneś mieć problemu ze znalezieniem niektórych, jeśli poprosisz o
hydrorafinowany  lekki  rozpuszczalnik  alifatyczny  nafta  /  eter  naftowy  /  benzyna  /  rozpuszczalnik
węglowodorowy o temperaturze wrzenia od 40 do 100°C (140 - 212°F), numer CAS 64742-49-0.

Lekka benzyna ma wiele zastosowań przemysłowych i jest często używana do odtłuszczania części silnika lub
cienkich  farb  itp.,  więc  jestem  pewien,  że  nie  powinieneś  mieć  problemów  ze  znalezieniem  tego,  czego
potrzebujesz. Aby dać ci wyobrażenie o jego wielu zastosowaniach, jest to ta sama substancja, której używa się
do zasilania lamp i pieców Coleman. Niestety, do paliwa Colemana dodawane są inhibitory rdzy, więc nie
polecam używania tego paliwa do produkcji oleju. W wielu krajach na świecie dostępna jest również medyczna
benzyna (heksan), ale jest ona nieco droższa i zwykle trudniejsza do zdobycia, a nie znalazłem żadnej znaczącej
różnicy między czystą lekką naftą a jej wersją medyczną .

Butan może wytwarzać olej,  ale nie zalecam jego stosowania jako rozpuszczalnika do produkcji  tego leku,
ponieważ jest on bardzo lotny i wymagałby użycia drogiego sprzętu, aby zneutralizować niebezpieczeństwo.
Ponadto  użycie  butanu  do  produkcji  oleju  nie  powoduje  dekarboksylacji  gotowego  produktu,  więc  oleje
wyprodukowane w ten sposób byłyby mniej skuteczne w zastosowaniu medycznym, chyba że poświęci się
dodatkowy czas na ich prawidłową dekarboksylację.

Jedyne  rozpuszczalniki,  z  którymi  mam  do  tej  pory  bezpośrednie  doświadczenie  to  eter,  lekka  benzyna
alifatyczna  i  99%  alkohol  izopropylowy.  Eter  jest  moim  ulubionym  i  jest  bardzo  skutecznym
rozpuszczalnikiem, ale jest drogi i może być dość trudny do zdobycia. Myślę, że użycie eteru lepiej nadaje się
do zamkniętych urządzeń do destylacji, ponieważ jest bardzo lotny, a jego opary sprawiają, że praca z nim jest
niebezpieczna.

Zarówno eter, jak i lekka benzyna są z natury bardziej selektywnymi rozpuszczalnikami, co oznacza, że alkohol
nie  jest  tak  skuteczny  jak  rozpuszczalnik,  ale  nadal  działa  dobrze.  Alkohol  rozpuści  więcej  chlorofilu  z
materiału wyjściowego i z tego powodu oleje produkowane z alkoholem będą zwykle bardziej  zauważalnie
ciemne.

Aby rozpuszczalnik był skuteczny, powinien być w 100% czysty, a 100% czysty alkohol jest drogi i może być
dość trudny do znalezienia. Z drugiej strony, lekka benzyna jest dość tania w zakupie i zwykle nie jest zbyt
trudna do zlokalizowania. Oprócz użycia eteru, moim ulubionym rozpuszczalnikiem jest czysta lekka benzyna
alifatyczna.

Wszystkie te rozpuszczalniki, w tym alkohol, są z natury trujące, ale jeśli zastosujesz się do tych instrukcji,
pozostałości rozpuszczalnika w gotowym oleju nie stanowią problemu. Po ochłodzeniu gotowego produktu do
temperatury pokojowej jest gęstą, podobną do tłuszczu substancją, a nie olejem i jest tak antytrujący, jak to
tylko możliwe. Nawet jeśli pozostałby niewielki ślad pozostałości rozpuszczalnika, sam olej działałby na niego,
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aby zneutralizować wszelkie szkodliwe efekty trujące. Zasadniczo wszystko, co robisz, to zmywanie żywicy
leczniczej  z  materiału  pąka.  Następnie,  po  przefiltrowaniu  mieszaniny  oleju  rozpuszczalnikowego  i
odparowaniu rozpuszczalnika, żywice pozostają w ich najbardziej leczniczej postaci.

Aby uzyskać najlepsze wyniki, materiał wyjściowy musi być jak najbardziej suchy. Upewnij się, że miejsce
pracy jest dobrze wentylowane i nie ma iskier, otwartego ognia ani rozgrzanych do czerwoności elementów.

Umieść  materiał  wyjściowy  w  pojemniku  o  odpowiedniej  głębokości,  aby  zapobiec  rozpryskiwaniu  się
mieszanki  rozpuszczalnika  oleju  podczas  procesu  mycia.  Następnie  zwilż  pączek  używanym
rozpuszczalnikiem, a materiał pąka jest następnie kruszony przy użyciu kawałka drewna, takiego jak kawałek
2×2.

Po zmiażdżeniu dodaj więcej rozpuszczalnika, aż materiał zostanie całkowicie zanurzony w rozpuszczalniku.
Pracuj z materiałem pąka przez około trzy minuty z długością drewna, której użyłeś do jego zmiażdżenia.
Następnie powoli wlej mieszankę oleju rozpuszczalnikowego do innego czystego pojemnika,  pozostawiając
materiał wyjściowy w oryginalnym pojemniku, aby można go było umyć po raz drugi.

Ponownie  dodaj  świeży  rozpuszczalnik  do  materiału  wyjściowego,  aż  zostanie  ponownie  zanurzony  w
rozpuszczalniku, a następnie pracuj przez kolejne trzy minuty z taką samą długością drewna, jakiej używałeś.
Następnie  wlej  mieszankę  oleju  rozpuszczalnikowego  do  tego  samego  pojemnika,  w  którym znajduje  się
mieszanka oleju rozpuszczalnikowego z pierwszego wykonanego prania.

Próba wykonania trzeciego mycia materiału roślinnego wytwarza bardzo mało oleju i przyniesie niewielkie lub
żadne korzyści jako lek. Pierwsze mycie rozpuszcza 70 do 80% dostępnej żywicy z materiału wyjściowego;
drugie mycie następnie usuwa każdą korzystną żywicę, która pozostaje.

Oleje  wyprodukowane z  pierwszego mycia  są  najsilniejsze  w medycynie,  ale  jeśli  używany jest  wysokiej
jakości materiał wyjściowy, olej z drugiego mycia również przynosi korzyści. Jeśli z jakiegoś powodu musisz
pracować z materiałem, który nie jest tak silny, jak powinien, najlepiej użyć oleju z pierwszego mycia tylko do
użytku wewnętrznego, a następnie zacząć rosnąć lub szukać materiału wyjściowego, który jest lepsza jakość.
Pamiętaj, że jakość jest ważniejsza niż ilość, a im lepszy materiał wyjściowy, tym lepsze lekarstwo.

Użyj  czegoś  takiego  jak  pojemnik  na  czystą  wodę z  małym otworem u góry  i  włóż  lejki  do  otworów,  a
następnie włóż do lejków duże filtry  do kawy. Wlej  mieszankę oleju rozpuszczalnikowego z pierwszego i
drugiego płukania do filtrów do kawy i pozwól mieszance oleju rozpuszczalnikowego spłynąć przez filtry w
celu  usunięcia  niechcianego  materiału  roślinnego.  Im  więcej  lejków  i  pojemników  użyjesz,  tym  szybciej
zostaną  one przefiltrowane.  Po przefiltrowaniu  mieszaniny oleju  rozpuszczalnikowego,  jest  ona  gotowa do
odparowania rozpuszczalnika.

Jeśli jeszcze go nie posiadasz, możesz kupić niedrogą większą garownię do ryżu z otwartą pokrywą, która ma
zarówno wysokie, jak i niskie ustawienia temperatury, aby wygotować rozpuszczalnik z oleju. Upewnij się, że
urządzenie do gotowania ryżu jest ustawione w dobrze wentylowanym miejscu i umieść w pobliżu wentylator,
aby  zdmuchnąć  opary,  gdy  rozpuszczalnik  wyparuje.  Zapobiegnie  to  kondensacji  oparów  i  stwarzaniu
zagrożenia. Urządzenia do gotowania ryżu są zaprojektowane tak, aby nie przypalać ryżu podczas gotowania.
Wbudowane czujniki temperatury automatycznie przestawią szybkowar z powrotem na tryb małego grzania,
jeśli temperatura wewnątrz szybkowaru zacznie być zbyt wysoka.

Podczas  produkcji  oleju,  jeśli  temperatura  osiągnie  nieco  ponad  300°F  (148°C),  zacznie  odparowywać
kannabinoidy z oleju i  oczywiście nie  chcesz,  aby tak się stało.  Jeśli  urządzenie do gotowania ryżu działa
prawidłowo, automatycznie wyłączy ustawienie wysokiej temperatury w temperaturze około 230°F (110°C),
która jest wyższa od temperatury, w której podobno zachodzi dekarboksylacja i nadal jest znacznie niższa od
temperatury THC i innych kannabinoidy wyparują. Dlatego zdecydowanie polecam korzystanie z urządzenia do
gotowania ryżu osobom, które nigdy wcześniej  nie produkowały oleju,  ponieważ eliminuje to jakiekolwiek
niebezpieczeństwo uszkodzenia tego oleju. Co więcej, powstały olejek jest dekarboksylowany, co również jest
ważne, dzięki czemu może osiągnąć pełne działanie lecznicze.
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Sugeruję, aby ludzie nie próbowali używać garnków i podobnych urządzeń do produkcji oleju. Kiedy po raz
pierwszy próbowałem wyprodukować olej, użyłem garnka, a ponieważ nie wiedziałem, ile ciepła te urządzenia
mogą wytworzyć, olej przegrzał się i uległ zniszczeniu. Myślę więc, że to rozsądne, aby początkujący zaczął
używać urządzenia do gotowania ryżu i uważnie przestrzegać naszych instrukcji.  Mogłoby to oszczędzić im
wiele smutku.

Do  produkcji  tego  leku  i  odzyskiwania  używanego  rozpuszczalnika  można  również  użyć  urządzenia  do
destylacji.  Ta metoda naprawdę ma więcej  sensu niż użycie urządzenia do gotowania ryżu, ale  destylatory
zaprojektowane  do  bezpiecznego  odparowania  rozpuszczalników  są  drogie  i  większość  ludzi  nie  wie,  jak
prawidłowo obsługiwać jedno z tych urządzeń. Jeśli taki jest dostępny, wolę sam korzystać z aparatu, ale w
niektórych krajach posiadanie aparatu jest niezgodne z prawem. Jeśli ktoś jest poważny i chce wyprodukować
duże ilości oleju, przyjrzyj się destylacji i naucz się prawidłowego korzystania z tego sprzętu.

Zawsze upewnij się, że w okolicy nie ma iskier, otwartego ognia ani rozgrzanych do czerwoności elementów
podczas  napełniania  garnka  do  gotowania  ryżu  lub  odparowywania  rozpuszczalnika,  ponieważ  opary
wytwarzane z rozpuszczalników są bardzo łatwopalne i toksyczne. Używałem tego samego procesu tysiące razy
i nigdy nie miałem nieszczęśliwego wypadku, ale dla własnego bezpieczeństwa postępuj zgodnie z instrukcjami
i upewnij się, że pomieszczenie jest dobrze wentylowane. Ostrzegam również, aby unikać wdychania oparów
wytwarzanych przez rozpuszczalniki, ponieważ mogą one mieć nieprzyjemny wpływ na każdego w pobliżu.

Upewnij  się,  że  wentylator  działa  i  zapewnia  wystarczający  przepływ powietrza,  aby zdmuchnąć  opary,  a
następnie  napełnij  garnek  do  ryżu  do  około  trzech  czwartych.  Dzięki  temu  mieszanina  oleju
rozpuszczalnikowego  może  wygotować  się  bez  rozlewania.  Ustaw  garnek  do  gotowania  ryżu  na  wysoką
temperaturę i zacznij gotować rozpuszczalnik. Nigdy nie próbuj tego robić bez użycia wentylatora, ponieważ
opary mogą się skroplić i jeśli wejdą w kontakt z elementem grzewczym, może to spowodować pożar.

Gdy poziom w garnku do ryżu spadnie, ostrożnie dodawaj pozostałą mieszankę oleju rozpuszczalnikowego, aż
nic nie zostanie. Gdy poziom w urządzeniu do gotowania ryżu obniży się po raz ostatni i został zmniejszony do
około  dwóch cali  pozostałej  mieszanki  oleju  rozpuszczalnikowego,  dodaj  około 10  do 12 kropli  wody do
pozostałej  mieszanki  oleju  rozpuszczalnikowego.  Ta  niewielka  ilość  wody  pozwala  pozostałemu
rozpuszczalnikowi na łatwiejsze odparowanie oleju, który pozostaje w szybkowarze.

Kiedy w szybkowarze pozostaje bardzo mało, zwykle zakładam rękawiczki, a następnie podnoszę szybkowar i
zaczynam wirować jego zawartością. Odbywa się to dzięki strumieniowi powietrza z wentylatora, który nadal
odprowadza opary i może nieco przyspieszyć proces wykańczania. W krótkim czasie szybkowar automatycznie
włącza  wysoki  stopień  grzania,  a  następnie  przechodzi  na  niską  temperaturę.  Gdy  ostatnia  część
rozpuszczalnika  jest  odparowywana,  usłyszysz  dźwięk  trzaskania  oleju,  który  pozostał  w  szybkowarze,  i
zobaczysz, że w oleju, który pozostał, będzie trochę bulgotać. Zauważysz też, że z oleju w garnku do ryżu
wydobywa  się  niewielka  ilość  dymu  lub  pary,  ale  nie  przejmuj  się,  ponieważ  jest  to  w  większości  para
wytwarzana z kilku dodanych kropli wody. Po automatycznym przełączeniu urządzenia do gotowania ryżu na
niski poziom mocy grzania, Zwykle pozwalam mu ostygnąć, aż będzie można go ponownie przełączyć na moc
grzania.  Po tym, jak szybkowar po raz drugi automatycznie przełączy się na niski poziom ciepła,  wyjmuję
garnek wewnętrzny z szybkowaru i wlewam jego zawartość do miarki ze stali nierdzewnej.

W garnku pozostanie  niewielka ilość oleju,  którego usunięcie  będzie  prawie niemożliwe,  chyba że użyjesz
czegoś takiego jak suchy chleb,  aby wchłonąć olej,  gdy jest jeszcze ciepły.  Wtedy małe ilości tego chleba
można spożywać jako lekarstwo, ale pamiętaj,  że czasami może minąć godzina lub dłużej, zanim poczujesz
jego działanie. Uważaj więc, ile takiego chleba zjesz, ponieważ nawet bardzo mała ilość może uśpić na kilka
godzin, tak samo jak sam surowy olej. Innym dobrym sposobem na pozbycie się oleju, który pozostał w garnku,
jest wypłukanie garnka niewielką ilością alkoholu, aby uzyskać nalewkę z oleju konopnego.

Nalewka taka jak ta może być bardzo skuteczna w leczeniu schorzeń skóry i wystarczy jej niewielka ilość, co
pozwoli zaoszczędzić pieniądze. Ponieważ i tak często lubię mieszać olej z kilku szczepów, zwykle zostawiam
pozostały  olej  w garnku do następnego razu.  Mieszając  olejki  z  różnych szczepów,  otrzymujesz  lecznicze
korzyści  z  tych  wszystkich  rodzajów  olejków,  a  ja  odkryłem,  że  takie  olejki  są  skuteczne  w  leczeniu
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wszystkiego. Jeśli masz do dyspozycji wiele różnych odmian dobrych konopi, uważam, że mieszanie olejków
jest dobrym pomysłem, ale jeśli nie, uważam, że olej z tylko jednego szczepu prawdopodobnie zaspokoi Twoje
potrzeby.

Weź olej, który wlałeś do miarki ze stali nierdzewnej i umieść go na delikatnym urządzeniu grzewczym, takim
jak podgrzewacz do kawy, aby odparować wodę, która pozostała w oleju. Dość często odparowanie pozostałej
wody zajmuje tylko krótki czas, ale niektóre odmiany wytwarzają więcej naturalnych terpenów niż inne. Te
terpeny mogą powodować, że olej, który masz teraz na podgrzewaczu do kawy, będzie bulgotał przez dłuższy
czas  i  może  minąć  trochę  czasu,  zanim  takie  oleje  przestaną  działać.  Kiedy  olej  na  podgrzewaczu  kawy
przestanie  bulgotać  i  nie  będzie  widać  żadnej  aktywności,  usuń olej  z  podgrzewacza  i  pozwól  mu trochę
ostygnąć.  Innym sposobem na wykończenie  oleju  bez  użycia  podgrzewacza  do  kawy jest  włożenie  go  do
piekarnika  nastawionego  na  130°C  na  około  godzinę.  Spowoduje  to  dekarboksylację  gotowego  oleju,  a
pozostałości rozpuszczalnika nie powinny stanowić problemu.

Następnie, używając plastikowych aplikatorów lub strzykawek bez igieł, które są dostępne w lokalnej aptece, za
pomocą tłoka powoli wciągaj ciepły olej do strzykawek i pozwól mu ostygnąć. W krótkim czasie żywica stanie
się gęstą, podobną do tłuszczu substancją.

Czasami żywica jest tak gęsta, że  po schłodzeniu może być trudno wypchnąć ją ze strzykawek. Jeśli tak się
stanie, po prostu włóż strzykawkę do filiżanki gorącej wody w krótkim czasie, aby łatwiej wycisnąć dawkę.
Czasami  pacjent  wyciska  zbyt  dużo oleju,  ale  jeśli  tak  się  stanie,  wystarczy  odciągnąć  tłok  strzykawki,  a
nadmiar oleju można zwykle bez większych trudności wciągnąć z powrotem do strzykawki.

Średnio,  suchy funt materiału wymaga około 2 galonów (8-9 litrów) rozpuszczalnika do wykonania dwóch
wymaganych prań. Jeśli planujesz produkować olej z większej lub mniejszej ilości materiału wyjściowego, po
prostu wykonaj obliczenia, aby w przybliżeniu określić, ile rozpuszczalnika będziesz potrzebować. Od początku
do końca cały proces trwa zwykle od trzech do czterech godzin, po czym lek jest gotowy do użycia.

Należy  również  wspomnieć,  że  olej  ten  ma  wyjątkowo  długi  okres  przydatności  do  spożycia.  Ale  do
długotrwałego przechowywania wkładałbym go do ciemnej butelki z ciasną pokrywką lub pojemnika ze stali
nierdzewnej. Przechowywany w chłodnym, ciemnym miejscu może zachować swoją leczniczą moc przez lata.

Na początku może wydawać się, że niektórzy próbują wyprodukować własne lekarstwo zniechęcające, ale w
rzeczywistości  proces  ten  jest  niezwykle  prosty.  Wszystko,  co  musisz  zrobić,  to  uważnie  przestrzegać
instrukcji,  a po kilkukrotnym wytworzeniu tego leku przekonasz się,  że nie jest  on o wiele trudniejszy niż
filiżanka kawy. Kiedy już wyprodukujesz swój własny lek, usuwa to całą tajemnicę medycyny i w większości
przypadków nie musisz już polegać na lekarzach, ponieważ teraz stałeś się swoim własnym lekarzem. Rick
Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina
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P. Dlaczego mielenie suchego materiału prowadzi do utraty THC? Czy jest na to jakieś wytłumaczenie?

A. Czy kiedykolwiek zmieliłeś naprawdę mocny pączek? Jeśli tak, powinieneś wiedzieć dlaczego. Ten biały
proszek, który jest wokół stołu po zmieleniu, to THC (lub trichomy) i to właśnie powinno pozostać w oleju.
Dodatkowo, gdy jest zmielony, jest wtedy zbyt drobny i pozbędziesz się wielu rzeczy, których tak naprawdę nie
chciałeś usunąć w swoim oleju.

Przetwarzaj suche z kości całe pąki po zwilżeniu ich naftą lub wybranym rozpuszczalnikiem, ale nie dotykaj ich
zbyt  wiele  przed  przetworzeniem,  ponieważ  za  każdym  razem,  gdy  ich  dotkniesz,  stracisz  trochę.  Oleje
wyprodukowane z materiału mielonego są znacznie słabsze niż olej wyprodukowany z pąków, które zostały
zmiażdżone po zwilżeniu.

Pierwsze szybkie pranie jest najsilniejsze i usuwa około 70% dostępnego THC, drugie około 20%, a trzecie
około 5%. Kiedy go zmielisz, dostajesz wszystkie trzy prania (właściwie cztery) w swoim oleju, a tego nie
chcesz. Jakość ponad ilość. JB

„Cześć JB. Jaki jest najkrótszy czas, w którym możesz zostawić pąki do wyschnięcia, jeśli potrzebujesz ich
pilnie? Dziękuję." Priscilla

-- Dopóki nie wyschnie. Ale powiedziałbym tylko, że szybko wysycha 5-7g pąków, co daje około grama oleju
na  początek,  a  potem możesz  go skończyć,  gdy jest  odpowiednio  wysuszony,  za około tydzień.  Im mniej
obchodzisz  się  z  materiałem  wyjściowym  przed  przetworzeniem,  tym  mniej  żywicy  zmarnujesz.  Dlatego
najlepiej jest nie dekarboksylować materiału wyjściowego (tak jak to robi GW bez żadnego powodu, możesz z
mniejszymi  problemami  dekarboksylować  olej  przez  podgrzanie,  co  i  tak  musisz  zrobić,  aby  usunąć
pozostałości  rozpuszczalnika).  Najlepszą  rzeczą  do  zrobienia  jest  umieszczenie  pączka  w  wiadrze  do
przetwarzania bezpośrednio w suszarni, bez dodatkowej obsługi, jeśli to możliwe. Im mniej dotkniesz pąka, tym
lepiej. JB

1.) Zmielę suche do kości pąki tylko rękami, bez młynka. Materiał wyjściowy wyglądał jak bardzo małe pąki
około. Średnica od 5 do 10 mm, więc w większości nie ma proszku. Ponieważ mam teraz własne doświadczenie
z „gotowaniem”, całkowicie zgadzam się z tobą we wszystkich punktach, z wyjątkiem punktu C. Widziałem
oleje  zrobione  z  alkoholem,  które zwykle są  znacznie  ciemniejsze,  ponieważ woda w alkoholu  rozpuszcza
chlorofile.  Zrobiłem mój olej z czystego eteru naftowego klasy laboratoryjnej.  Olej ten jest dużo jaśniejszy
(złoto-brązowy) i ma doskonały, pyszny pikantny smak w porównaniu z alko-olejami,  które miałam okazję
spróbować. Chodzi mi o to,  że wierzę,  że benzyna ciężka nie usuwa tak wielu terpenów i chlorofilów jak
alkohol.  Wrze również znacznie bardziej  kontrolowany i łatwiejszy do opanowania niż alkohol.  Więc moje
pytanie brzmi:

-- Nie szlifuj najpierw materiału. Jakiekolwiek obchodzenie się z suchym materiałem pąków spowoduje utratę
THC i innych kannabinoidów (drobny kurz na stole powinien pozostać w wiadrze). Tak, mielenie i benzyna
byłyby „lepsze” niż mielenie i alkohol – taka kombinacja to prawie gwarantowana porażka, po prostu nie da się
w ten sposób zrobić dobrego oleju.

Włóż pączek do wiadra,  zwilż  go naftą,  zmiażdż  patyczkiem przez dwie do trzech minut,  wlej  mieszankę
olejowo-rozpuszczalnikową do wiadra. Jeśli  pracujesz z materiałem dobrej jakości, wykonaj drugie pranie i
wlej  drugą  mieszankę  do  wiadra  przy  pierwszym  praniu.  Jeśli  nie  używasz  tak  dobrego  materiału,  użyj
pierwszego prania tylko do celów wewnętrznych (i szukaj dobrego materiału).

Eter produkuje świetne olejki (lubimy olejki bursztynowe bardziej niż ciemne, ale pamiętaj, że niektóre szczepy
produkują ciemniejsze olejki niż inne). Lubimy też olejki bursztynowe ze względów praktycznych – kto chce
mieć czarne zęby ze śladami chlorofilu? Ale w tej chwili nie polecamy go zbytnio, ponieważ praca z eterem jest
dość niebezpieczna, trudno go dostać w większości części świata i bardzo martwimy się o bezpieczeństwo tych,
którzy produkują olej.  W stosunkowo niskich temperaturach może się bardzo łatwo poruszać. Tak więc dla
większości  ludzi  lekka benzyna alifatyczna  będzie  działać  dobrze.  Zwykle używamy benzyny ciężkiej,  ale
wybranym przez nas rozpuszczalnikiem byłby eter.
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Obecna lista rozpuszczalników, których używalibyśmy osobiście, to: 1. eter, 2. czysta lekka benzyna, 3. 99%
alkohol izopropylowy, 4. alkohol spożywczy - najlepiej 99%, ale zwykle jest to trudne do zdobycia i bardzo
drogie. Kiedy pracujesz z 96% alkoholem, pozostałe 4% to zazwyczaj woda. 4% na 10 litrów to 4 dcl, prawie
pół litra wody, którą trzeba będzie zagotować – a to zajmuje czas, który można by wydać bardziej rozsądnie.

2.) Włożyłem również końcowy ciepły olej o temperaturze 60°C na 1,5 godziny pod próżnią, aby całkowicie
usunąć  wszelkie  pozostałości  rozpuszczalnika.  Tak  jak  pisałam,  zdekarboksylowałam  olej  35  zjedzonych
gramów później… Smak oleju był przed dekarboksylacją dużo ostrzejszy, nie powiedziałbym gorzej, ale masz
rację co do bekania.

-  Jak powiedziałem ostatnim razem,  bekanie pochodziło z resztek wody. A woda była tam ze względu na
„naukową” niską temperaturę, której użyłeś. Tak czy inaczej musisz zdekarboksylować olej, więc szybkowar,
który wyłączy się przy 110°C, będzie działał dobrze. Lub, oczywiście, najlepszą rzeczą do użycia byłby nadal -
ale znowu, wiele osób nie posiada ich i nie wie, jak je obsługiwać, a ryzyko eksplozji jest zawsze obecne. Kiedy
eksploduje, zwykle zburzy cały dom. Kiedy zawartość garnka do ryżu eksploduje, wytworzy jedynie dwu- lub
trzymetrowy płomień, z którym łatwo sobie poradzić.

Co do próżni  -  oczywiście  czemu nie.  Jeśli  masz  sprzęt  i  wiesz,  jak  go właściwie  używać,  nie  jest  złym
pomysłem dokończyć w nim olej, jeśli chcesz mieć 100% pewność, że nie ma w nim resztek rozpuszczalnika
lub  jeśli  chcesz  zamknąć  usta  tych,  którzy  są  przeciwko  rozpuszczalnikom  petrochemicznym.  Niektórzy
używają go z dużym powodzeniem, a ja nie jestem temu przeciwny. Ale jak wiecie, większość ludzi nie posiada
tego sprzętu, a wielu naszych pacjentów nie stać lub nie stać na urządzenie do gotowania ryżu i wentylator,
dlatego nie polecamy próżni jako konieczności.

Zobacz, jak łatwa i prosta jest metoda Ricka i na ile pytań musimy jeszcze odpowiedzieć. Teraz wyobraź sobie,
co się stanie, gdy dodamy informacje o innych metodach produkcji oleju. Spowoduje to tylko zamieszanie i
będę musiał spędzić dni i tygodnie próbując odpowiadać na pytania od „zdezorientowanych” ludzi, czego i tak
już nie zamierzam robić.

3.) Proszę wyjaśnić, dlaczego sugerujesz spożywanie olejku prosto z tuby, bezpośrednio do ust, bez kapsułek?
Jakiś problem z absorpcją? Większość oleju jem na bibułce papierosowej, ale rzadko używam kapsułek, jeśli
muszę wyjść z domu na więcej godzin. Poza tym nie lubię mieć go na zębach, bo naprawdę ciężko z niego
zejść...

-- Z kilku powodów. Głównym z nich jest to, że ta metoda przyjmowania okazała się najbardziej skuteczna i
korzystna  dla  pacjentów.  Poprawia  higienę  jamy  ustnej,  ponieważ  również  dezynfekuje  usta,  a  następnie
pomaga  w każdych  dolegliwościach  w przewodzie  pokarmowym,  w gardle  itp.  Właściwie,  gdy boli  mnie
gardło,  staram się  smarować olejem tył  ust,  a  następnie  trzymać  w moich  ustach  tak  długo,  jak  mogę to
wytrzymać. W większości przypadków grypa lub ból gardła (lub jego objawy) są leczone przez noc.

Jak mówisz, trochę oleju pozostaje na zębach i pod językiem, więc ta metoda przyjmowania faktycznie łączy
podjęzykową obróbkę oleju  (ala  Sativex  i  inne  spraye  i  nalewki  pod język,  których  ludzie  używają)  oraz
przetwarzanie w żołądku i jelita. Najważniejsze jest, aby olej dostał się do żołądka. Tak więc, jeśli masz olej o
niezbyt dobrym smaku, możesz włożyć do niego kawałek chleba lub banana itp. (lub bibułkę papierosową, jeśli
lubisz jeść zawarte w niej chemikalia), złóż go i połknij jak pigułkę i spłucz ją wodą, herbatą lub czymkolwiek
chcesz. Myj zęby olejem po powiedzmy dziesięciu minutach, pomoże to również w higienie jamy ustnej. Wiele
olejków ma pyszny smak (zwłaszcza, gdy materiał wyjściowy nie jest zmielony, a do produkcji oleju nie używa
się alkoholu.

Kapsułki - a) musisz je kupić w Big Pharma, przez co wspierasz ich pieniędzmi, b) niektórzy ludzie są na nie
uczuleni, c) niektóre rozpuszczają się w jelitach, a nie w żołądku, d) sprzedawcy często wkładają mniej oleju w
kapsułce niż powinno być, e) nie działają tak dobrze w tylu warunkach, f) ciężko z nich wydobyć olej, gdy
chcesz zrobić jointa lub waporyzować olej  na choroby płuc lub gdy chcesz używać olejku miejscowo. Nie
mówię, że nie można używać kapsułek, mówię tylko, że lepiej nauczyć się używać olejku prosto z tubki. Gdy
zdobędziesz więcej praktyki, nauczysz się używać olejku bez żadnego dyskomfortu. Osobiście lubię jeść olej
prosto z urządzenia do gotowania ryżu, po prostu zanurzam w nim palec i  biorę tyle,  ile myślę,  że mogę.
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Pamiętaj,  jest  to bardzo „olejochłonne”  i  zwykle bierzesz więcej  niż  ze strzykawki.  Kiedy olej  jest  dobry,
„przedawkowanie”  tylko  uśpi,  wielka  sprawa.  Ale  oczywiście  mogę  to  zrobić  ze  względu  na  moje
doświadczenie i tolerancję, nie polecam i nie polecam tego początkującym lub tym, którzy nie mają tak dużego
doświadczenia. Wszystkiego najlepszego też dla ciebie, Stefanie. Jindricha”

„Jeśli martwisz się kosztami, są one znacznie tańsze niż współpłatność za większość leków na raka, a niektóre
leki, które bierzesz w domu na raka, nie są objęte ubezpieczeniem. Gdyby ktoś z mojej rodziny potrzebował
tego oleju na raka, znalazłbym sposób. Powodzenia!!!!" Lisa

– „Zgadzam się, Liso, olej jest o wiele tańszym zabiegiem, jeśli weźmie się pod uwagę wszystkie inne koszty i
wydatki.  Ponadto  jest  nieporównywalnie  bezpieczniejszy  niż  wszystko,  co  mógłby  dostarczyć  system
medyczny,  nie  wspominając  o  tym,  że  działa  znacznie  wydajniej  i  niezawodnie,  a  przyjmowanie  go  jest
zdecydowanie fajniejsze niż trucizna czy promieniowanie.” JB

Pyt. Wiem, że zalecasz samodzielne wykonanie RSO, ale przychodnia ma trochę lokalnych i zastanawiałem się,
jaka powinna być uczciwa cena za to. 

O. Do wyprodukowania grama oleju potrzeba 4-7 g wysokiej jakości pąków, więc to powinna być „właściwa
cena”. Nie dyskutujmy o śmiesznych cenach konopi, dla mnie odpowiednia cena za dawkę 60g to 50-100USD
(lub mniej, jeśli były uprawiane legalnie na zewnątrz na dużą skalę). Nie mówię, że w tej chwili wiem, skąd go
wziąć w tej cenie, olej najwyższej jakości kosztuje tyle, ile kosztuje najwyższej jakości materiał w miejscu, w
którym mieszkasz. JB

Inne formy ekstrakcji

Znalazłeś inne sposoby na zrobienie olejku?

„Istnieje  wiele sposobów produkcji  olejku i nie twierdzę,  że moja metoda jest  najlepsza,  ale według mojej
wiedzy jest to jedyna, która okazała się skuteczna w tysiącach przypadków.

Rzeczywiście, metoda, którą pokazaliśmy światu, byłaby w najlepszym razie uważana za prymitywną, ale w ten
sposób  można  wytworzyć  bardzo  czystą  formę  tego  leku.  Moim  zamiarem  było  przedstawienie  metody
wytwarzania olejku przy pomocy łatwo dostępnego sprzętu, tak aby w razie potrzeby prawie każdy mógł w
prosty sposób wyprodukować własne lekarstwo.

Aż do nalotu w 2005 roku używałem procesów destylacji do produkcji leku i odzyskiwania rozpuszczalników.
Ta metoda jest znacznie mniej niebezpieczna i bardziej „przyjazna dla ziemi”, ponieważ rozpuszczalnik nie jest
marnowany. Jednak policja skonfiskowała mój sprzęt, co zmusiło mnie do używania do tego celu urządzeń do
gotowania ryżu.

Jakie inne formy ekstrakcji można wtedy zastosować?

Znowu jest wiele metod wydobycia i nie uważam się za eksperta w takich sprawach. Problem z metodami
naukowymi, takimi jak ekstrakcja gazu szlachetnego itp., polega na tym, że większości ludzi brakuje sprzętu i
wiedzy do przeprowadzania takich ekstrakcji. Dlatego pokazaliśmy społeczeństwu najprostszy możliwy sposób
samodzielnego wytwarzania tego leku.

Istnieją również metody ekstrakcji zimną wodą, które można wykorzystać do ekstrakcji żywic. Próbowałem
przeprowadzić tego typu ekstrakcję tylko kilka razy i wyniki nie były tak dobre, jak oczekiwałem. Znam jednak
osoby, które twierdzą, że w ten sposób wyprodukowały wysokiej jakości olej.  Oczywiście zimna woda nie
może się zapalić ani eksplodować, więc metody ekstrakcji zimną wodą z pewnością mogą być opcją, ale przed
podaniem pacjentowi należy upewnić się, że olej jest dekarboksylowany.
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Co to jest dekarboksylacja?

Dekarboksylacja ma miejsce, gdy cząsteczki oleju zostały obrócone do pozycji delta 9 za pomocą ciepła, dzięki
czemu stają  się bardziej  aktywne leczniczo.  Temperatura,  w której  to następuje,  jest  dyskusyjna,  ponieważ
wiele raportów, które oglądałem na ten temat, nie zgadza się. Robiąc to, co sugerowałem, olej jest podgrzewany
do  temperatury  znacznie  wyższej  od  tej,  w  której  ma  nastąpić  dekarboksylacja.  Grupa  karboksylowa jest
usuwana, co następnie umożliwia cząsteczkom dopasowanie się do receptorów CB1 i  CB2 naszego układu
endokannabinoidowego i pozwala im przejść przez barierę mózgową.

Czy istnieje sposób na zwiększenie mocy oleju?

Istnieje  kilka  sposobów  na  zwiększenie  siły  działania  olejku,  ale  znowu  wiele  z  tych  metod  wymaga
specjalistycznego sprzętu i wiedzy, której przeciętny człowiek nie posiada. W przeszłości produkowałem takie
olejki i uważam je za mocniejsze i lecznicze, ale przy obowiązujących przepisach i potrzebnej aparaturze nie
mogłem wyprodukować żadnej ilości.

Czy jest coś, co mogę zrobić, gdy olej, który wyprodukowałem lub kupiłem, nie jest wystarczająco silny?

Jeśli do produkcji oleju używany jest dobry materiał wyjściowy, ten problem nie powinien wystąpić, ale jestem
pewien, że znajdą się tacy, którzy to zrobią. Kiedy leczy się poważną chorobę, wystarczą tylko najlepsi, więc
jeśli olej, który posiadasz, nie spełnia twoich wymagań, dostanę trochę więcej materiału z pąków i odpowiednio
go wyprodukuję. Kiedy czyjeś życie wisi na włosku, to nie czas na zabawę z olejem niskiej jakości. Gdybyś to
ty  cierpiał,  czy  nie  chciałbyś  najlepszego możliwego leku? Spróbuj  więc  zapewnić  to  samo innym”.  Rick
Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Produkcja olejów najwyższej możliwej jakości

„W  interesie  umożliwienia  zwykłemu  człowiekowi  produkowania  najwyższej  jakości  i  większości  olejów
leczniczych,  odkryłem  prostą  metodę,  która  umożliwi  prawie  każdemu  wytwarzanie  olejków  o  jeszcze
skuteczniejszych właściwościach leczniczych, niż pokazałem publicznie w przeszłości . Wszystko, co musisz
zrobić,  to  dodać  kilka  dodatkowych  kroków  do  procesu,  który  już  ci  pokazaliśmy,  ale  po  tym,  jak
wyprodukujesz olej w ten sposób, myślę, że zgodzisz się, że robi to ogromną różnicę.

Jeśli masz do pracy wysokiej jakości pąki lecznicze, powinieneś być w stanie wyprodukować olejki o bardzo
wysokim poziomie kannabinoidów, po prostu używając dobrego rozpuszczalnika i urządzenia do gotowania
ryżu. Olejki, które wyprodukowałem w ten sposób, zwykle wykazywały poziom THC na poziomie 95% lub
więcej  wraz z różnymi poziomami innych kannabinoidów i  wosków roślinnych.  Uzdrawiająca moc olejów
takich jak ta jest tym, co w końcu dało roślinie konopi indyjskie uznanie medyczne, na jakie zasługuje, ale
mimo to odkryłem, że uzdrawiającą moc tej substancji można bez większych trudności przenieść na zupełnie
nowy poziom.

Wszystko,  co  musisz  zrobić,  to  wziąć  olej  i  umieścić  go  w  urządzeniu  grzewczym,  które  wyłapuje
kannabinoidy, gdy odparowują, a to da olej o wyższej jakości i czystości. Chociaż zwykły waporyzator może
spełnić to zadanie, w rzeczywistości nie są one zaprojektowane do pełnienia tej roli, ponieważ wyprodukowanie
dowolnej  ilości  leków zajęłoby  tak  dużo czasu,  a  większość  dostępnych  waporyzatorów ma  tendencję  do
przeciekania.

Aby wyprodukować olej na większą skalę, potrzebna byłaby znacznie większa jednostka waporyzacyjna, która
byłaby hermetyczna, a także wymagałoby zastosowania znacznie większej kopuły zbierającej, ustawionej pod
kątem, tak aby gdy kannabinoidy zaczną się zbierać, zaczną się gromadzić. spływają do najniższego punktu
kopuły, gdzie mogą być zbierane z małego otworu spustowego w postaci wysoko oczyszczonego oleju. Każdy,
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kto  ma  skłonności  mechaniczne,  nie  powinien  mieć  większych  problemów  ze  złożeniem  urządzenia  do
wykonania tego zadania, ale złożenie urządzenia zajmie trochę czasu i wysiłku.

Ilość oleju, który można zebrać po jego odparowaniu, zależy od tego, jaki procent wagowy kannabinoidów miał
pierwotny olej wyjściowy. Jeśli olej, którego używasz, zawiera 99% kannabinoidów, to mniej więcej tyle samo
powinieneś odzyskać po jego waporyzacji.

Powinienem też wspomnieć, że jest to świetny sposób na poprawę jakości olejków niższej jakości, które mają
dużo  zanieczyszczeń,  dzięki  czemu  mogą  być  stosowane  jako  silniejszy  i  skuteczniejszy  lek.  Nawet
początkowy olej o znacznie niższej zawartości kannabinoidów może dać przyzwoity lek, jeśli kannabinoidy
zostaną  odparowane,  a  zanieczyszczenia  pozostaną  w  misce.  Możesz  nie  wydobyć  tyle,  ile  włożyłeś,  ale
przynajmniej skończysz z olejem, który jest o wiele bardziej leczniczy niż ten, od którego zaczynałeś. Jeśli
chodzi  o  leczenie,  to  czystość  i  skuteczność  leku  są  dla  pacjenta  najważniejsze,  więc  jeśli  chcesz
wyprodukować jak najwięcej olejków leczniczych, myślę, że powinieneś poważnie zastanowić się nad tym, o
czym mówię.

Na razie nie potrafię wytłumaczyć, dlaczego olejki wyprodukowane w ten sposób są o wiele bardziej aktywne
leczniczo niż nawet najlepsze olejki, które zostały wyprodukowane innymi metodami. Ponieważ olejki, które
waporyzowałem, zostały zdekarboksylowane, zanim jeszcze trafiły do waporyzatora, powinno to oznaczać, że
były już tak aktywne medycznie, jak to tylko możliwe, więc można by się spodziewać, że po pobraniu oleju z
waporyzatora zauważysz niewielką różnicę w mocy. Kiedy kannabinoidy są odparowywane z tych wysokiej
jakości  olejków, w misce waporyzatora  pozostają  tylko niechciane  woski  roślinne i  inne zanieczyszczenia.
Pozostawiając te niechciane substancje w misce, zbierany olej będzie znacznie czystszy, ale ponieważ olejki te
zawierały niewiele zanieczyszczeń, zanim jeszcze zostały umieszczone w waporyzatorze, niewiele to wyjaśnia,
dlaczego olej jest teraz o wiele silniejszy .

Kannabinoidy odparowują olej w temperaturze od 300 do 400 stopni Fahrenheita, a te temperatury są znacznie
wyższe niż te, które, jak nam powiedziano, są wymagane do przeprowadzenia dekarboksylacji. Albo jest coś,
czego jeszcze nie rozumiemy na temat dekarboksylacji, co powoduje ten niesamowity wzrost siły, albo całe to
dodatkowe  ciepło  wymagane  do  odparowania  kannabinoidów  może  robić  coś,  czego  nigdy  nie  byliśmy
świadomi w przeszłości .

Mówię o tym nowym procesie przez ostatnie kilka tygodni, kiedy przeprowadzam wywiady, a teraz są osoby,
które zaczęły produkować olejki w ten sposób iz tego, co mi powiedziano, byli zszokowani różnicą w sile
działania.  Z  mojego  doświadczenia  wynika,  że  nawet  najwyższej  jakości  oleje  produkowane  przy  użyciu
aparatury destylacyjnej lub urządzenia do gotowania ryżu nie mogą się równać z olejami, które zbiera się po
odparowaniu kannabinoidów. Mogą wyglądać podobnie, ale uważam, że waporyzowane olejki są wielokrotnie
silniejsze,  co  powinno  sprawić,  że  będą  jeszcze  bardziej  odpowiednie  do  leczenia  osób  z  poważnymi
schorzeniami.

Niektórzy ludzie po prostu umieszczają materiał roślinny w waporyzatorze, a następnie zbierają kannabinoidy
w postaci oleju z kopuły waporyzatora,  po podgrzaniu materiału roślinnego. Używając surowego materiału
roślinnego można wyprodukować przyzwoity olej, ale testy wykazały, że te oleje nie dorównują mocą olejom
wytwarzanym w urządzeniu do gotowania ryżu i dlatego zalecam ludziom wytwarzanie oleju moimi metodami.
Jeśli  umieścisz  wysokiej  jakości  olej  w  waporyzatorze,  uzyskany  olej,  który  zostanie  wyprodukowany  po
wyparowaniu kannabinoidów, będzie znacznie silniejszy niż nawet najlepsze oleje, które można waporyzować z
wysokiej jakości materiału pąków. Jeśli więc chcesz zobaczyć świetne rezultaty, możesz je osiągnąć po prostu
waporyzując najlepszy możliwy olejek, a to da Ci lekarstwo, które moim zdaniem nie ma sobie równych.

Bez względu na to, czy rządom się to podoba, czy nie, w niedalekiej przyszłości wielu z nas będzie produkować
własne leki, a ponieważ te oleje są tak skuteczne w tak szerokim zakresie problemów medycznych, spodziewam
się, że ta prosta medycyna ludowa będzie produkowana wszędzie, przez tych, którzy nie mają pieniędzy, aby
grać  w  gry  z  firmami  farmaceutycznymi.  Jestem  pewien,  że  w  przyszłości  firmy  farmaceutyczne  będą
próbowały powiedzieć, że są jedynymi uprawnionymi do produkcji tego leku, ale wszyscy wiemy, że wszystko,
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co  ci  przestępcy  są  gotowi  zapewnić,  miałoby  bardzo  wysoką  cenę;  a  ponieważ  prawie  każdy  może
wyprodukować tę substancję, nie widzę potrzeby, aby firmy farmaceutyczne w ogóle odgrywały jakąś rolę.

Po  przeprowadzeniu  prostych  badań,  które  są  wymagane,  będziemy  w  stanie  zmieszać  różne  naturalne
kannabinoidy i  wyprodukować oleje  specjalnie  zaprojektowane do leczenia  różnych chorób,  ale  chociaż  te
nowe oleje będą miały niesamowite właściwości lecznicze, oleje, które sami możemy wyprodukować, zawsze
będą mają swoje miejsce w naszych apteczkach. Nigdy nie próbowałem opatentować żadnej z odkrytych przeze
mnie metod, ponieważ uważam, że ta wiedza powinna być dostępna dla każdego, kto zdecyduje się z niej
skorzystać i nikt nie ma prawa zatrzymywać niczego, co może uratować czyjeś życie tak naprawdę uważam, że
świat byłby o wiele lepszy, gdybyśmy w ogóle nie mieli czegoś takiego jak patenty.

Chociaż ci, którzy chcą zabronić stosowania tego leku, jak firmy farmaceutyczne, udowodnili w przeszłości, że
są bardziej niż szczęśliwi mogąc nas otruć i zabić śmieciami, które dostarczali, jestem pewien, że spróbują nam
powiedzieć, że są jedynymi, którzy potrafią prawidłowo wytwarzać ten lek. Korzystając z nowej metody, którą
właśnie opisałem, każdy może wytwarzać leki, które są tak czyste, jak wszystko, co może dostarczyć firma
farmaceutyczna. Poza tym myślę, że leki, które sami możemy wyprodukować, będą o wiele bardziej skuteczne
niż  to,  co  zaoferowałaby  firma  farmaceutyczna,  bo  w  przeciwieństwie  do  nich  nie  jesteśmy  w  tym  dla
pieniędzy, a naszym celem jest po prostu wyleczenie się.

Teraz nie ma żadnego sensownego powodu, dla którego nie możemy produkować własnych leków, a kiedy
nasze kupione i opłacone rządy próbują nas przed tym powstrzymać, będzie to tylko kolejny przykład tego,
dlaczego musimy pozbyć się ich korupcji i raz na zawsze. dla wszystkich, uwolnij ludzkość z ich szponów. Do
tej pory powinno być więcej niż oczywiste, że firmy farmaceutyczne i nasze rządy niewiele lub wcale dbają o
nasze zdrowie i dobre samopoczucie, więc dajmy zdrowemu rozsądkowi i Matce Naturze szansę, aby zobaczyć,
co mogą zrobić, aby poprawić nasz ogólny stan zdrowia, i raz robimy to, jestem pewien, że nie będziemy dłużej
akceptować tego, co wydarzyło się w przeszłości”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Konopie czy marihuana?

„W całej  historii  konopie  indyjskie  zawsze  były  znane  jako  konopie  przez  tych,  którzy  przez  tysiące  lat
uprawiali  je  jako  plony.  Dzięki  manipulacji  ze  strony  koncernów  o  dużych  pieniądzach  i  rządów,  które
kontrolują, odmiany konopi o wysokiej zawartości żywicy zostały przemianowane na marihuanę i oczerniane
przez ogół społeczeństwa. W erze, kiedy to się wydarzyło, opinia publiczna w większości nie miała pojęcia,
czym w ogóle jest  marihuana.  Powiedziano im tylko,  że marihuana jest  niebezpiecznym,  uzależniającym i
śmiertelnym narkotykiem. Wszyscy byliśmy przekonani, że palenie jointa było najbardziej autodestrukcyjną i
szkodliwą rzeczą,  jaką możemy sobie zrobić.  Oczywiście  wszystko to  było po prostu stek kłamstw, ale  w
tamtym czasie opinia publiczna nie miała środków, aby dowiedzieć się, że jest inaczej.

Gdyby opinia publiczna wiedziała, kiedy ich rządy próbowały zakazać tej rośliny, że wielu Ojców Założycieli i
byłych prezydentów USA paliło konopie dość intensywnie podczas swojej kariery, mogłoby nie przełknąć tych
nowych ograniczeń, które zostały im tak łatwo narzucone. . Istnieje wiele udokumentowanych relacji,  które
dość żywo opisują praktyki palenia wielu znanych mężów stanu, a nawet to, jak prezydenci tacy jak Abraham
Lincoln lubili spędzać czas, paląc konopie w fajce, siedząc na swojej werandzie.

Sądząc po niektórych dokumentach powołanych przez przywódców politycznych tamtych czasów, takich jak
Deklaracja Niepodległości i Konstytucja,  myślę, że można śmiało powiedzieć,  że w rzeczywistości byli oni
bardzo  jasnymi  myślicielami.  Wydaje  się,  że  przerażające  skutki  marihuany,  którą  palili,  o  której  teraz
mówiono opinii publicznej, są tak szkodliwe, że nie miały żadnego wpływu na takie osoby ani ich zdolność do
racjonalnego myślenia. Mimo to, kilkadziesiąt lat później, kiedy na początku XX wieku wprowadzono przepisy
ograniczające używanie konopi, bardzo niewiele osób miało wiedzę o takich rzeczach.

Zastosowanie  lecznicze  konopi  w  całej  historii  jest  legendarne.  Stosowano  go  w  leczeniu  praktycznie
wszystkich rodzajów chorób i urazów. Dopiero od kilkudziesięciu lat odmawia się społeczeństwu medycznego
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zastosowania konopi. Aby rozpoznać roślinę konopi taką,  jaka naprawdę jest,  wystarczy oddzielić  fakty od
fikcji.

System oczerniał konopie wśród społeczeństwa, zmieniając ich nazwę na marihuanę. Nasi rodzice i dziadkowie
zostali  poinformowani  przez  media  i  media  filmowe,  że  marihuana  i/lub  konopie  są  śmiertelnym,
niebezpiecznym i uzależniającym narkotykiem. Nic nie mogło być bardziej odległe od prawdy, ale w tamtych
czasach było prawie niemożliwe, aby opinia publiczna sama dowiedziała się o faktach.

Ci, którzy wyprodukowali tę absurdalną propagandę, już dawno nie żyją, więc dlaczego kłamstwa i oszustwa
dotyczące konopi utrzymują się? Odpowiedź jest prosta – pieniądze. Cierpimy i umieramy, ponieważ firmy
farmaceutyczne i inne duże interesy pieniężne chcą poprawić swoje marże. Aby mogli nadal to robić, muszą
zapewnić, że konopie są trzymane w sposób nielegalny i z dala od społeczeństwa, do użytku medycznego i
innych celów.

Jeśli przyjrzymy się historii stojącej za tym wszystkim, odkryjemy, że był to John D. Rockefeller i jego bogaci
przyjaciele wraz z korupcją obejmującą rządy z tej minionej epoki, która dała nam system medyczny, który
mamy  dzisiaj.  W  szkołach  medycznych  finansowanych  przez  bogatych  i  wpływowych  lekarzy  uczono
medycyny alopatycznej, czyli medycyny od chemikaliów i trucizn. Z biegiem czasu ich kłamstwa i oszustwa
przekonały nie tylko lekarzy, ale także opinię publiczną, że chemikalia i trucizny są korzystne dla schorzeń.
Innymi słowy, te tak zwane szkoły medyczne wyprały mózgi zarówno lekarzom, jak i ogółowi społeczeństwa,
aby uwierzyli, że czarne jest białe”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Z jakiego szczepu lub szczepów powinienem zrobić olejek?

„To dość trudne pytanie, ponieważ w rzeczywistości wszyscy jesteśmy na łasce handlarzy nasionami, ponieważ
to oni mają ostatnie słowo w tym, co uprawiamy.

Problem polega na tym, że gdybyś zamówił odmianę taką jak White Widow od pięciu różnych dostawców
nasion, gdy je wyhodujesz, prawdopodobnie wyhodujesz pięć zupełnie różnych rodzajów roślin. Typ White
Widow, który uprawiałem w Kanadzie, miał bardzo silne działanie uspokajające, jak dobra odmiana Indica i był
jednym z najlepszych środków przeciwbólowych, z jakimi się spotkałem. Ale gdybym spróbował zamówić te
same nasiona od firmy, od której je pierwotnie kupiłem, dziś prawdopodobnie wyślą mi nasiona o zupełnie
innych właściwościach leczniczych.

White Widow, którą widziałem w Europie, jest o wiele bardziej energetyzująca niż ta, którą uprawiałem w
Kanadzie, więc wydaje się, że dostępne tutaj nasiona muszą być bardziej zdominowane przez sativę. Niestety,
w większości nie miał on właściwości leczniczych, których szukam, aby wywołać silny senny efekt, jak White
Widow, którą dorastałem w Kanadzie.

Niektóre szczepy są lepsze w łagodzeniu bólu, podczas gdy inne będą bardziej  skuteczne w kontrolowaniu
poziomu  cukru  we  krwi  u  diabetyków  lub  obniżaniu  ciśnienia  w  oku  u  osób  cierpiących  na  jaskrę.
Potrzebujemy dobrych,  stałych dostaw nasion,  które  mają  znane  właściwości  lecznicze,  aby zwykła  osoba
wiedziała,  co  uprawiają.  Wszystko,  czego  potrzebujemy,  to  wolność  w  uprawie  najbardziej  leczniczych
szczepów  na  ziemi,  a  następnie  za  pomocą  prostego  procesu  eliminacji  możemy  określić,  które  szczepy
produkują najlepszy olej do leczenia różnych schorzeń.

Po wykonaniu tej  czynności można by udostępnić społeczeństwu stabilne dostawy tych nasion, a następnie
hodować odmiany odpowiadające ich potrzebom medycznym. Ale dopóki ten dzień nie nadejdzie, nie mogę
naprawdę  polecić  konkretnego  szczepu  lub  sprzedawcy  nasion  i  powiedzieć,  że  „to  jest  dla  ciebie”  i  ma
„gwarantowane efekty”.

Niektóre  firmy nasienne  mają  dostępne  informacje  o  wartościach  leczniczych  sprzedawanych  przez  siebie
szczepów. Dlatego dobrze byłoby przejrzeć te informacje przed dokonaniem zakupu.
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Jakich szczepów powinni wtedy szukać pacjenci?

W  tej  chwili  wszystko,  co  mogę  zrobić,  to  powiedzieć  społeczeństwu,  aby  zamawiało  silne  i  bardzo
uspokajające  krzyżówki  indica  lub  indica  z  dominującą  sativą,  które  mają  20%  THC  lub  więcej,  aby
wyprodukować swój olej. Ponadto ludzie zawsze pytają mnie, gdzie mogą kupić nasiona, co może stanowić
prawdziwy problem dla tych, którzy mieszkają w niektórych krajach, które nie pozwalają na ich sprzedaż. Jeśli
wejdziesz do Internetu i znajdziesz wiele firm nasiennych, które będą dostarczać nasiona konopi, a niektóre
wysyłają na cały świat. (Wskazówka: wpisz w Google słowa nasiona marihuany na całym świecie, a zobaczysz
wybór sklepów internetowych, które mogą zaspokoić Twoje potrzeby).

Na co należy zwrócić uwagę przy wyborze lub zakupie roślin do produkcji oleju?

Osoby, które nie mają doświadczenia z konopiami, muszą być ostrożne, ponieważ wielu hodowców i dealerów
po prostu spróbuje sprzedać ci  wszystko, co mają.  Tym, którzy nigdy nie palili  konopi sugeruję,  aby przy
zakupie zabrali ze sobą kogoś z doświadczeniem.

Nie  zawsze można określić  moc konopi  za  pomocą wyglądu i  zapachu.  Widziałem pąki,  które błyszczały
żywicą  i  pięknie  pachniały,  ale  brakowało  im  mocy  do  produkcji  dobrego  leku.  Dlatego  najlepiej  jest
dowiedzieć się, jak silny jest materiał, zanim kupisz dużą ilość.

Kiedy ktoś przyniesie funt, żeby wyprodukować lek, najpierw testuję na sobie jego działanie. Odcinam trochę
pąka i zwijam z nim jointa. Jeśli konopie są dobre, to do czasu, gdy wypalę połowę jointa, odczuwam jego
efekty.  To, czego szukam, to silne uczucie senności, które sprawia, że  chcesz się położyć. Jeśli palę dobrą
indicę lub krzyżówkę sativy z dominującą indicą, zwykle takie odmiany będą wykazywać takie efekty.

Odkryłem, że praktycznie wszystkie  odmiany konopi,  które powodują to  ciężkie,  senne uczucie,  są bardzo
lecznicze. Są to odmiany, których używałem z tak wielkim sukcesem przy produkcji olejków do leczenia raka i
innych poważnych problemów wewnętrznych”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Jak określić, jaki materiał wyjściowy kupić?

„Najłatwiejszym sposobem określenia, jakie cechy ma materiał pąków, jest po prostu wypalenie niektórych i
zobaczenie, jaki ma to na ciebie wpływ. Kiedy ludzie przynoszą mi konopie do produkcji tego leku, rzucam
skręta.  Do czasu,  gdy wypalę  około  połowy,  wiem,  czy  ma działanie  uspokajające,  którego  szukam i  tak
dobieram materiał, którego używam.

Jeśli  zamierzasz  kupić  konopie  do  produkcji  leków  i  sam  ich  nie  palić,  weź  ze  sobą  kogoś,  kto  jest
doświadczonym palaczem i poproś go, aby spróbował niektórych materiałów, o których kupowaniu myślisz.
Powiedz  im,  że  szukasz  efektu  uspokajającego  i  nie  chcesz  kupować  czegoś  podnoszącego  na  duchu  lub
energetyzującego.

Nie jest też złym pomysłem zabranie ze sobą kieszonkowej lupy, aby móc zbadać żywicę na pączku, który
zamierzasz kupić. Dobry pączek wygląda jakby był pokryty szronem, przez większość czasu widać go nawet
gołym okiem. Kiedy już przyzwyczaisz się do produkcji oleju, często można uzyskać całkiem dobry pomysł, ile
oleju  może  wytworzyć  szczep  na  funt,  po  prostu  patrząc  na  materiał  pąków  przez  lupę.  Żywica,  którą
obserwujesz, jest lekiem i generalnie im więcej jej znajduje się na materiale pąka, tym większą ilość oleju
wytworzy.
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Dlaczego polecasz, aby ludzie robili olej z co najmniej jednego funta materiału wyjściowego? Czy mogliby go 
wyprodukować z, powiedzmy, uncji suszonych konopi?

Tak, oczywiście olej może być produkowany również w mniejszych ilościach. Uncja dobrego suchego pąka
konopnego powinna wyprodukować 3-4 gramy wysokiej jakości oleju, a do wykonania dwóch prań potrzeba
tylko około 16 płynnych uncji rozpuszczalnika.

Ale są powody, dla których sugeruję, aby pacjenci produkowali olej z funta, jeśli to możliwe, i wymagają one
ułatwienia pacjentowi jego używania. Uważam, że nawet ci, którzy są stosunkowo zdrowi, powinni zażyć 60
gramową kurację, aby odtruć swoje ciało i przywrócić im dobry stan zdrowia. Wyprodukowanie takiej ilości
oleju  zwykle  wymaga  około  pół  kilo  pąków  i  myślę,  że  pacjentowi  jest  nieco  łatwiej,  jeśli  nie  próbuje
wytwarzać olejów z wielu różnych odmian.

Każdy szczep wytwarza olejki o innym działaniu, więc jeśli pacjent przechodzi z jednego szczepu na inny,
nigdy nie wie, czego się spodziewać. Dla tych, którzy czują się swobodnie w stosowaniu tego leku, zmiana
olejów nie stanowi problemu lub nie stanowi żadnego problemu. Ale dla pacjentów, którzy po raz pierwszy
doświadczają jego efektów, myślę, że najlepiej, jeśli będą spożywać tylko jeden rodzaj oleju.

Jak silne i silne są rośliny, których używasz do produkcji olejku?

Zawsze  robię  lek  z  najsilniejszego  i  najbardziej  uspokajającego  materiału,  jaki  jest  mi  dostępny,  a  często
szczepy, z którymi pracuję, również wywołują efekt euforyczny. Olejki wyprodukowane ze szczepów o tych
cechach mają bardzo przyjemne działanie i pacjenci chętnie je przyjmują.

W okolicy wielu palaczy marihuany narzeka, że kupuję wszystkie dobre konopie na lekarstwa i nie zostawiam
nic dla tych, którzy chcą palić. Nie zwracam na to większej uwagi, ponieważ uważam, że ratowanie życia jest o
wiele ważniejsze niż potrzeby rekreacyjne tych, którzy nie są chorzy.

Zawsze  szukam  szczepów,  które  wykazują  dużą  zawartość  żywicy  i  odpowiednie  właściwości  lecznicze.
Większość materiału, którego używam do produkcji leku, pochodzi z odmian, które mają zawierać 20% THC.
Oczywiście, gdyby te szczepy rzeczywiście zawierały tyle THC, jeden funt dawałby od 90 do 100 gramów
oleju. Są tacy, którzy rzeczywiście uprawiają konopie lecznicze tej jakości, ale weź to ode mnie, takie konopie
mogą być bardzo drogie i trudne do znalezienia.

Większość dostępnego dla mnie materiału pączkowego dawała około 60 gramów wysokiej jakości oleju na
suchy funt; więc bez wątpienia jakość mogła być lepsza. W rzeczywistości miałem bardzo mały wybór w tej
sprawie. Jeśli miałam ratować życie pacjentów, musiałam korzystać z tego, co było dostępne. To, co ludzie
naprawdę muszą wiedzieć, to to, że każdy szczep będzie się różnił pod względem ilości produkowanego olejku,
a także te olejki będą miały różną wartość leczniczą.

Ponadto metody stosowane do uprawy konopi mają wiele wspólnego z zawartością THC w suchym materiale
pąków. Uprawiana odmiana może wytwarzać pąki, które mogą zawierać 20% THC lub nawet więcej, ale wielu
hodowców nie ma umiejętności ani sprzętu potrzebnego do osiągnięcia tego. Pracowałem z odmianami, które
produkowały 90 gramów oleju z jednego suchego funta pąków, a czasem nawet trochę więcej. Niestety konopie
tej jakości są dość rzadkie, więc jeśli uda ci się uzyskać 60 gram dobrego oleju z suchego funta pąków konopi,
bądź szczęśliwy. Kupując materiał wyjściowy, zawsze szukaj możliwie najsilniejszych konopi; od tego może
zależeć czyjeś życie”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Cannabis Sativa kontra Cannabis Indica

Jaka jest główna różnica między konopiami indyjskimi sativa a konopiami indyjskimi indica w leczeniu?

„Nie  lubię  patrzeć,  jak  ktoś  spożywa  olej  sativa  w  celu  leczenia  raka  i  innych  poważnych  schorzeń.  Z
pewnością istnieje możliwość, że olejek z dobrej sativy może leczyć raka, ale energetyzujący efekt tego oleju
nie  sprzyja  gojeniu.  Z  pewnością  nie  zawahałbym  się  leczyć  raka  skóry  zewnętrznie  takim  olejem,  ale
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spożywanie olejków z odmian sativa może źle wpłynąć na wzorce snu pacjenta. Uważam też, że takie olejki są
bardzo skuteczne  w leczeniu  osób cierpiących  na depresję.  W niektórych  przypadkach  osoby cierpiące  na
depresję mogą odnieść korzyści, jeśli przyjmą niewielką dawkę tego oleju, gdy wstaną z łóżka. Dodałoby im to
energii i podniosło ich na duchu, ale jeśli weźmie się zbyt dużo, niektóre silne olejki sativa mogą być zbyt
energetyzujące i większość ludzi nie lubi tego efektu.

Chociaż  olejki  produkowane  z  sativ  mogą  w  niektórych  sytuacjach  być  korzystne,  staram się  unikać  ich
stosowania. Często te oleje są zbyt energetyzujące i nie chcę, aby ktoś z nieuleczalnym rakiem lub innymi
poważnymi schorzeniami próbował malować stodołę. Niektórzy pacjenci nie znoszą dobrze efektów olejków
energetyzujących,  co  często  może  powodować  ich  niepokój.  Z  mojego  doświadczenia,  pacjent  zareaguje
znacznie lepiej, jeśli olejek wyprodukowany zostanie ze szczepów uspokajających o cechach takich jak te, o
których wspomniałem.

Dodatkowy  sen,  którego  doświadczy  pacjent,  jest  bardzo  odświeżający  i  logicznie  rzecz  biorąc,  dobrze
wypoczęty pacjent zagoi się lepiej niż ten, który ma problemy ze snem. Do użytku wewnętrznego w leczeniu
większości schorzeń, zdecydowanie sugeruję stosowanie szczepów indica lub krzyżówek z dominującą indicą i
sativa. Indici odprężają człowieka i zapewniają mu więcej odpoczynku, snu i spokoju ducha.

Odkryłam również, że olejki produkowane z dominujących szczepów indica są skuteczne w leczeniu depresji i
innych  problemów zdrowotnych.  Z  mojej  perspektywy olejki  produkowane  z  dobrych szczepów indica  są
bardziej pożądane z medycznego punktu widzenia niż większość olejków produkowanych z sativy.

Próbowałem olejków z wielu szczepów i kombinacji szczepów. Pamiętam jeden olejek, który prawie dał mi 
nirwanę. Jak opisałbyś idealny olejek, który zapewniłby pacjentom najprzyjemniejsze doznania?

Osiągnięcie nirwany nie jest konieczne przy stosowaniu tego oleju, aby skutecznie leczyć organizm, ale nawet
gdybyś wziął za dużo i osiągnął ten stan, nie zostałbyś skrzywdzony. W rzeczywistości, dla tych, którzy są
bardzo  bliscy  śmierci  z  powodu  takich  rzeczy  jak  rak,  duże  przedawkowanie  wysokiej  jakości  oleju
zwiększyłoby ich szanse na przeżycie.

Pacjent mógłby to zrobić w domu, ale gdyby wolno było używać oleju, myślę, że można by to zrobić znacznie
lepiej w warunkach szpitalnych. O ile pacjent nie jest bliski śmierci, radzę mu postępować zgodnie z naszymi
instrukcjami  dotyczącymi  dawkowania,  ale  osobom,  których życie  jest  w niebezpieczeństwie,  zalecam jak
najszybsze przyjęcie tego leku.

Wiele  osób,  które  paliło  konopie  w przeszłości,  nie  boi  się  tej  substancji,  a  widziałem,  jak  kilka  osób  z
nieuleczalnym rakiem wyleczyło swój stan w ciągu miesiąca. W rzeczywistości to od samego pacjenta zależy,
jak  szybko ten  lek  zostanie  przyjęty.  Gdy stanie  się  publicznie  wiadome,  jak  bezpieczne  jest  spożywanie,
spodziewam się, że więcej osób będzie próbowało je spożyć w szybszy sposób.

Indica, Sativa czy Ruderalis?

Na szczęście wydaje się, że w większości dobre odmiany konopi indyjskich indica są skutecznym sposobem
leczenia wszystkich rodzajów raka. Obecnie istnieją tysiące różnych rodzajów konopi, które powstały dzięki
krzyżowaniu przez hodowców różnych odmian. Trzy główne odmiany tej rośliny to konopie indica, konopie
sativa i konopie ruderalis. Czyste indica wytwarzają bardzo uspokajający lek, który jest skuteczny w leczeniu
większości schorzeń.

Dobre  szczepy  indica,  które  zostały  skrzyżowane  z  sativa  lub  ruderalis,  mogą  również  wykazywać  silne
działanie uspokajające. Jednak to, jak skuteczne będą one jako lekarstwo, zależy w dużej mierze od procentu
indica obecnego w tych nowych krzyżówkach. Ogólnie rzecz biorąc, im wyższa zawartość indica, tym bardziej
uspokajające i skuteczne będą te krzyżówki jako lek.

Z  drugiej  strony,  czysta  sativa  wytwarza  efekt  energetyczny,  który  w większości  przypadków nie  sprzyja
gojeniu i może zakłócać wzorce snu tych, którzy próbują używać jej  jako leku. Leki wytwarzane z czystej
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sativy  lub  krzyżówek  z  dominacją  sativy  lub  indica  lub  ruderalis  mogą  być  korzystne  w  leczeniu  osób
cierpiących na depresję lub choroby skóry, które można leczyć miejscowo.

W  celu  spożycia  olejków  wyprodukowanych  z  krzyżówek  z  dominacją  sativy  i  sativy  należy  stosować
ostrożnie. Takie olejki potrafią być niewiarygodnie energetyzujące po spożyciu i taki efekt moim zdaniem nie
sprzyja procesowi gojenia.

W ciągu ostatnich kilku lat konopie indyjskie ruderalis zyskały wiele uwagi w świecie konopi. Jak rozumiem,
ruderalis  krzyżuje się z indicami i sativami,  aby te odmiany były bardziej  wytrzymałe i  odporne na pleśń.
Ponadto odmiany ruderalis są bogate w CBD i niektórzy uważają, że może to mieć ogromne znaczenie, ale nie
zostało to jeszcze udowodnione. Nie potrafię wyrazić opinii na temat skuteczności leków produkowanych z tej
odmiany w medycynie. Ponieważ nie mam doświadczenia w pracy z odmianami ruderalis, w tej chwili nie
czuję się wykwalifikowany do przedstawiania swoich poglądów.

Mimo to, aby uzyskać najlepsze wyniki, do produkcji tego leku użyłbym czystej indica lub krzyżówek sativa z
dominacją indica, ponieważ udowodniono już, że są skuteczne.

Z mojego doświadczenia wynika, że praktycznie wszystkie szczepy z dominującą indicą mogą wytwarzać lek,
który jest skuteczny w leczeniu wielu schorzeń. Nawet osoby cierpiące na depresję mogą skorzystać z działania
olejków produkowanych z dobrych indic. Dlatego najlepiej jest trzymać się z dala od sativ, aby produkować
lekarstwa do większości celów wewnętrznych. Mimo to, jeśli chcesz miejscowo leczyć stan skóry lub raka
skóry, myślę, że odkryjesz, że oleje produkowane z odmian sativa mogą być całkiem skuteczne w leczeniu
takich rzeczy. Nie ma wątpliwości, że niektóre szczepy wytwarzają znacznie silniejsze leki niż inne na różne
schorzenia. W przyszłości właśnie tam muszą być prowadzone badania.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej
lecznicza roślina
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Outdoor kontra Indoor

Czy są różnice między olejkami z roślin wewnętrznych i zewnętrznych?

„Wyprodukowałem olej  z  konopi  uprawianych zarówno w pomieszczeniach,  jak  i  na zewnątrz,  z  dobrymi
wynikami. Wolę pracować z konopiami uprawianymi na zewnątrz, ponieważ średnio wysokiej jakości konopie
uprawiane  na  zewnątrz  w dobrym sezonie  wegetacyjnym mogą  być  silniejsze  i  często  wytwarzają  więcej
żywicy. Przypisuję to głównie słońcu, ponieważ nie wierzę, że większość systemów oświetlenia wewnętrznego
może  konkurować  z  tym źródłem  światła.  Ponadto  istnieją  inne  stresy  i  czynniki  w  naturze,  które  mogą
wpływać na siłę uprawianej odmiany, z którymi nie spotykają się rośliny uprawiane w pomieszczeniach.

Konopie uprawiane w pomieszczeniach mogą oczywiście być bardzo silne i dadzą dobre lekarstwo, ale istnieje
wiele wad związanych z uprawą w pomieszczeniach. Rośliny uprawiane w środku są zwykle znacznie mniejsze
niż te uprawiane na zewnątrz. Ponadto w przypadku instalacji wewnętrznych pojawiają się problemy związane
z zapachem, ruchem powietrza, plagami i ciepłem. Systemy uprawy wewnętrznej zwykle wytwarzają dużą ilość
nadmiaru ciepła, a często infestacje i wzrost roślin są kontrolowane za pomocą środków chemicznych.

Nie mogę powiedzieć, że napotkałem jakiekolwiek problemy z produkcją leków z upraw w pomieszczeniach;
więc jeśli nie masz alternatywy, jest to dobry sposób na zaopatrzenie się. Tym, którzy nie mieszkają na wsi,
sugeruję,  aby zbudowali  lub kupili  mały system uprawy wewnętrznej,  z  którego mogą zaspokoić potrzeby
lecznicze całej rodziny. Obecnie dostępnych jest wiele różnych typów komór do uprawy w pomieszczeniach
lub, jeśli chcesz, zawsze możesz zbudować własne. Jednak z mojej perspektywy istnieje tylko jeden sposób na
prawidłową uprawę konopi,  a mianowicie  na świeżym powietrzu.  Wymagany jest  otwarty grunt z  dobrym
drenażem i odpowiednim pH. To wraz z dużą ilością słońca, końskiego obornika i obfitych ilości wody może
dać niesamowite plony.

Nie zauważyłem żadnych różnic w oleju konopnym produkowanym z roślin wewnętrznych lub zewnętrznych,
poza tym, że rośliny domowe wydają się być nieco słabsze. Ale może być kilka powodów, dla których tak się
stało  i  prawdopodobnie,  w  odpowiednich  warunkach,  rośliny  domowe  mogą  być  tak  samo  silne  jak  te
uprawiane na zewnątrz.

Najsilniejsze olejki,  jakie  kiedykolwiek wyprodukowałem w Kanadzie,  pochodziły z roślin uprawianych na
zewnątrz. Rośliny domowe mogą wytwarzać nieco słabsze olejki, ale nadal są bardzo skuteczne jako lek. Tak
więc  w chwili  obecnej  będę  pracował  z  najsilniejszym środkiem uspokajającym,  jaki  można uzyskać,  bez
względu na to, czy pochodzi z domu, czy z zewnątrz”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Z jakim rodzajem sztucznego światła uzyskujesz najlepsze rezultaty?

„Najlepsze wyniki osiągnąłem w pomieszczeniach, stosując kombinację lamp wysokociśnieniowych. Użyliśmy
1000-watowego  wysokociśnieniowego  sodu  i  1000-watowego  metalohalogenku  w  tej  samej  komorze
hodowlanej, aby wyprodukować największe pąki, jakie kiedykolwiek wyhodowałem w środku. Chociaż nigdy
nie używałem 600-watowego wysokociśnieniowego sodu w systemie uprawy indoor, z tego, co wiem, takie
żarówki  są  najbardziej  wydajne,  ponieważ  emitują  najwięcej  lumenów  na  wat.  Głównym  problemem
związanym z wysokociśnieniowymi systemami oświetleniowymi jest wytwarzane przez nie ciepło i zużywana
przez nie energia, więc przyjrzałem się innym formom oświetlenia, które pomogą rozwiązać te problemy.

Standardowe  4-metrowe,  chłodne,  białe,  fluorescencyjne  żarówki  będą  ładnie  rosły  konopie  w  stanie
wegetatywnym; ale dla pączkujących zalecałbym znacznie większą intensywność światła. Obecnie dostępnych
jest  wiele  form  oświetlenia  LED  o  wysokiej  intensywności  i  kompaktowych  opraw  fluorescencyjnych,  o
których hodowcy powiedzieli  mi,  że osiągają  dobre wyniki.  Ten rodzaj  oświetlenia  wytwarza bardzo mało
ciepła, ma niski pobór mocy, a te oprawy mają długą żywotność.

31



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

W ciągu ostatnich kilku lat koszty tych różnych form oświetlenia drastycznie spadły, więc te oprawy są teraz w
przedziale cenowym, na który wielu hodowców może sobie pozwolić. Dla każdego, kto jest nowicjuszem w
sztuce  uprawy  w  pomieszczeniach,  uważam,  że  ta  forma  oświetlenia  w  połączeniu  z  użyciem  opraw
fluorescencyjnych jest dobrym sposobem na rozpoczęcie i może wyeliminować wiele problemów związanych z
wysokociśnieniowymi systemami oświetleniowymi.

Chociaż oprawy LED i fluorescencyjne mogą wyhodować ładne rośliny w pomieszczeniach, źródłem światła,
które  najbardziej  mnie  ekscytuje,  jest  oświetlenie  plazmowe.  Z  tego,  co  rozumiem,  jest  bardzo
energooszczędny,  ma  niską  moc grzewczą,  a  ilość  światła,  jaką  może  emitować  tylko  jedna  1000-watowa
żarówka,  jest  prawie  niewyobrażalna.  Samo  użycie  jednej  takiej  żarówki  może  wyeliminować  potrzebę
używania  wielu  1000-watowych wysokociśnieniowych  sodu.  W przypadku  większych  hodowców może  to
pomóc w rozwiązaniu problemów z ogrzewaniem i radykalnie obniżyć koszty energii i okablowania. Obecnie
takie oświetlenie jest dość drogie, ale podobnie jak oprawy LED, cena wkrótce spadnie.

Myślę, że oprawa plazmowa w tym samym spektrum światła, co nasze słońce w twoim pokoju do uprawy,
byłaby  dobrą  inwestycją  dla  większości  poważnych  hodowców.  Spodziewam  się,  że  w  krótkim  czasie
kompaktowe lampy fluorescencyjne, LED i plazmowe na zawsze zmienią oblicze uprawy w pomieszczeniach i
sprawią,  że wszystko stanie  się  znacznie  mniej  skomplikowane dla  wszystkich,  którzy są zaangażowani  w
uprawę konopi”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Co pacjenci muszą wiedzieć, aby uprawiać konopie?

„Dla każdego, kto dopiero zaczyna uprawiać konopie, dobra książka lub film na ten temat jest koniecznością.
Po prostu przejdź do jednej z internetowych publikacji na temat marihuany lub kup jedną z tych publikacji w
lokalnym sklepie, w którym mieszkasz. Zazwyczaj te magazyny podpowiadają, gdzie są dostępne dobre książki
na  ten  temat.  Moim  osobistym  faworytem  jest  „The  Indoor  Outdoor  Medicinal  Grower's  Bible”  Jorge
Cervantesa. Ponadto Ed Rosenthal i wielu innych ma do dyspozycji doskonałe książki na ten temat.

Tym, którzy chcieliby dowiedzieć się więcej o konopiach i ich licznych zastosowaniach, gorąco zachęcam do
przeczytania książki Jacka Herera „Cesarz nie nosi ubrań” lub obejrzenia wideo Jacka „Emperor of Hemp”.

Po podróży odkrywczej zabrała mnie ta roślina, bez względu na twój problem medyczny, czuję, że jeśli ten lek
ci nie pomoże, to myślę, że jest wysoce nieprawdopodobne, abyś mógł znaleźć coś, co pomoże. Mam dobry
powód,  aby  nazwać  ten  cud  natury  rośliną  o  tysiącu  różnych  profilach  leczniczych.  Kiedy  doświadczysz
efektów medycznych, jakie mogą mieć olejki produkowane z różnych szczepów, zrozumiesz dokładnie, o co mi
chodzi”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

P.  Czy Afghan Kush jest  odpowiednim materiałem do produkcji  oleju?  Zrobiłem trochę oleju  z ulicznych
rzeczy i używałem go przez ostatnie dwa tygodnie, ponieważ miałem problemy ze snem, teraz śpię jak dziecko
i  budzę  się  wypoczęty  rano.  Problem  w  tym,  że  w  Londynie  ciężko  jest  dostać  dobre  rzeczy,  dlatego
zamówiłem AK, teraz potrzebuję twojej opinii. Wielkie dzięki.

A. Naprawdę nie mogę podać nazwy szczepu. Jeśli jest silny i powoduje senność, może wyprodukować dobre
lekarstwo.  Jak  wiecie,  polecamy  najsilniejsze  i  najbardziej  uspokajające  szczepy  (najlepiej  z  20% THC i
więcej), a najlepsze oleje są produkowane z połączenia kilku bardzo silnych i uspokajających szczepów, więc
spróbowałbym zamówić kilka uspokajających szczepów, jeśli w ogóle możliwe, byłoby to idealne. Ale nawet
oleje z jednego szczepu potrafią zdziałać cuda, jedyne, o czym mówię, to to, że najlepsze olejki są zazwyczaj
produkowane z połączenia kilku szczepów. Najlepsze życzenia, JB

„Cześć, polecił mnie mój przyjaciel Bobby… Jestem opiekunem/hodowcą w RI i właśnie dowiedziałem się, że
mój ojciec ma raka, więc naturalnie zrobienie oleju Ricka Simpsona stało się priorytetem. Mam szybkie pytanie
o materiał, z którego zrobiony jest olej...
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Czy zawsze musi dominować indica? Mam dostęp do wielu materiałów A+, ale większość z nich dominuje
sativą, ponieważ nie jestem indy head... wschodnie wybrzeże kwaśny diesel, chemdog d, chemdog 4, siostra
chemdoga,  klon  borówki  sativy,  ciasteczka  harcerskie,  OG Kush  itp.  ...  Wszystko  skłania  się  bardziej  do
spektrum  sativy...  W  razie  potrzeby  mógłbym  zdobyć  więcej  materiału  z  dominacją  indici...  Dziękuję  za
wszystko, co robisz...” Sam

--  Sam,  chcesz,  aby  olejek  był  produkowany  z  najbardziej  uspokajającego  materiału,  sativy  za  bardzo
energetyzują  pacjenta  i  nie  mają  odpowiednich  efektów  leczniczych,  których  szukamy.  Wybierz  więc
najbardziej  uspokajające  pąki,  zrób  kilka  gramów  oleju,  aby  mógł  rozpocząć  kurację,  i  dalej  szukaj
odpowiedniego materiału wyjściowego. Najlepsze życzenia, JB
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Czy są jakieś szczepy, które nie są skuteczne w walce z rakiem?

„Na szczęście dla nas, jeśli olejek jest właściwie produkowany z odmian uspokajających, wydaje się, że działa
bardzo dobrze w leczeniu wszystkich rodzajów raka. Jak już wspomniałem, zwykle produkuję ten olej przy
użyciu  silnych odmian  indica,  ale  krzyżówki  z  dominującą  indicą  z  sativą  często  również  dają  doskonałe
rezultaty.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Po stracie żony z powodu raka w wieku 35 lat, gdy mój brat czekał na przeszczep wątroby przez ostatnie pięć
lat z powodu raka, szukałem RSO w przychodniach. Jej cena waha się od 100 $/g do 30 g w stanie Waszyngton.
Jedno z tak zwanych miejsc RSO miało olej o bezbożnym 7% THC z wyższym CBD, czy to w ogóle jest tego
warte? To był 30 gramowy olej. Sto dolarów gramów oleju było powyżej 90, myślę, że 92%. Jaka jest idealna
równowaga wszystkich trzech substancji psychoaktywnych?” Wrzosowisko

-- Heath, najlepsze RSO to około 95-98% THC, zwykle około 1% CBD i niezwykle silne i uspokajające, z
naciskiem na słowa silny i uspokajający (zamknięcie na kanapie, po spożyciu musi sprawić, że będziesz bardzo
senny i zrelaksowany Jeśli tak się nie stanie, wypróbuj kolejną porcję i zachowaj olejek energetyzujący do
stosowania miejscowego).

Jeśli chodzi o oleje o „wysokiej zawartości CBD” z 7% THC, przynajmniej teraz wiesz, dlaczego jesteśmy
przeciwko  takim  olejom  –  większość  obecnie  dostarczanych  olejów  o  wysokiej  zawartości  CBD  jest
synonimem tego, co nazywamy śmieciami, ponieważ znamy różnicę między olejami wysokiej jakości. olej i w
zasadzie wszystko inne.

Naprawdę najlepiej jest po prostu zrobić własny olej, kiedy tylko jest to możliwe. Weź pączek z apteki, kup
najlepsze, co mają, a potem zrób olej, tak naprawdę nie ma w tym nic. Sama nie kupowałabym oleju od nikogo,
zawsze  robiłabym swój  własny.  Chcesz  mieć  własną  kontrolę  jakości,  nie  chcesz  na  nikim polegać.  Jeśli
potrafisz zrobić filiżankę kawy lub mojito, możesz też zrobić olej. JB

Składowanie

Jak długo można przechowywać olej?

„Z  mojego  doświadczenia  wynika,  że  nie  ma  terminu  „najlepiej  spożyć  przed”  w  odniesieniu  do
przechowywania  leków  konopnych.  Istnieją  trzy  rzeczy,  które  mogą  wpływać  na  moc  oleju  konopnego:
powietrze, światło i ciepło. Mówię ludziom, aby przechowywali ten lek w chłodnym, ciemnym miejscu, ale nie
wymaga on przechowywania w lodówce. Rozwiązuje to wszelkie problemy związane ze światłem i ciepłem.
Jeśli chodzi o powietrze sprawiające trudności, olej jest gęstym smarem, więc powietrze nie może do niego
dostać się, dlatego olej może być przechowywany przez dziesiątki lat i nadal zachowuje swoją moc.

Ze względów praktycznych zazwyczaj dostarczam olejek w strzykawkach, aby ułatwić pacjentom odmierzanie
dawek i zapobiegać zanieczyszczeniu. Do przechowywania oleju przez długi czas sugerowałbym pojemnik ze
stali  nierdzewnej  lub  butelkę  w  ciemnym  kolorze  z  szczelną  pokrywką.  Jeśli  olej  jest  odpowiednio
przechowywany, to obawę o datę produkcji można przeoczyć na bardzo długi czas.” Rick Simpson, Konopie:
najbardziej lecznicza roślina

Czy lepiej czy bezpieczniej byłoby produkować olej przy użyciu 
alkoholu spożywczego?

„Często ludzie mówią mi, że woleliby produkować olej przy użyciu spirytusu zbożowego. Z jakiegoś powodu
wydaje się, że alkohol zbożowy byłby bezpieczniejszy w użyciu, ale w rzeczywistości nadal jest trucizną, tak
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jak każdy inny rozpuszczalnik.  Jednym z głównych problemów z alkoholem zbożowym jest  to,  że bardzo
trudno  jest  znaleźć  taki  alkohol  o  czystości  99  lub  100%.  W większości  przypadków trudno  jest  znaleźć
alkohol, którego zawartość przekracza 95%, a zwykle pozostałe 5% to woda. Ponieważ ta woda jest obecna,
sprawia, że alkohol jest mniej skuteczny jako rozpuszczalnik, a pod koniec procesu w oleju pozostanie sporo
wody, którą należy odparować.

Z mojego doświadczenia nie uważam, aby do produkcji oleju użycie alkoholu zbożowego było bezpieczniejsze
niż alkohol izopropylowy lub lekka benzyna. Bez względu na to, jak na to patrzysz, alkohol jest trucizną, a
kiedy spożywasz alkohol, wytwarza truciznę, która wpływa na twoje zdolności motoryczne i jest to znane jako
picie. Nie mówię, że wysokiej jakości oleju nie można wyprodukować przy użyciu alkoholu zbożowego. Raczej
mówię,  że  powinieneś  mieć  świadomość,  że  ta  substancja  nie  jest  lepsza  ani  bezpieczniejsza  niż  inne
rozpuszczalniki, których używałem i pod pewnymi względami nie działa tak dobrze.

Często kontaktują się ze mną osoby, które chcą wydobyć olej za pomocą takich rzeczy jak masło, oliwa itp.
Dość często pytają, czy myślę, że ekstrakcja przeprowadzona w ten sposób dałaby lek o podobnej sile działania
do leku, który wytwarzam przy użyciu moja metoda. Odpowiedź brzmi nie. Ekstrakcje wykonane w ten sposób
uważam  za  po  prostu  formy  osłabionej  medycyny  konopnej.  Objętościowo  nie  ma  możliwości,  aby  lek
wyprodukowany w ten sposób miał taką samą moc jak lek, który produkuję. Gdybyś miał poważnego raka, czy
chciałbyś go leczyć jakąś formą rozwodnionego leku konopnego, czy też prędzej wykorzystałbyś prawdziwy
środek w swoim leczeniu?

Czy olej konopny można stosować razem z alkoholem?

Widziałem  wielu  ludzi,  którzy  bardzo  głośno  pili  alkohol,  uspokoili  się  zaraz  po  paleniu  jointa.  Nie  ma
wątpliwości, że alkohol jest jedną z najbardziej destrukcyjnych rzeczy na tej planecie, ale ludzie będą ludźmi i
wielu lubi swój alkohol. Z naszego doświadczenia wynika, że olej konopny nie stanowi zagrożenia dla osoby
pijącej i rzeczywiście może często zmniejszać spożycie tej szkodliwej substancji.  Często osoby pijące dużo
intensywnie, które poddały się kuracji olejem konopnym z powodu problemów zdrowotnych, zgłaszają, że ich
pragnienie alkoholu zostało znacznie zmniejszone, a niektórzy nawet całkowicie rzucili picie”. Rick Simpson,
Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Rozpuszczalniki i pozostałości rozpuszczalników w oleju

„Przez lata skontaktowało się ze mną wiele osób, które obawiały się możliwości pozostawienia pozostałości
rozpuszczalnika  w  gotowym  oleju.  Z  mojego  doświadczenia  wynika,  że  spożywanie  oleju  nie  stanowi
niebezpieczeństwa, jeśli przestrzegane są instrukcje, które udostępniliśmy, aby prawidłowo wyprodukować olej.
Sama zażywam ten olejek od około dziesięciu lat bez żadnych skutków ubocznych. Dodatkowo udostępniłem
ten olej tysiącom osób i otrzymałem bardzo mało reklamacji. Jeśli ktoś ma problem ze smakiem oleju, to nie
jest  to  spowodowane pozostałościami  rozpuszczalnika.  Zamiast  tego przyczyną są naturalne  terpeny,  które
zawiera olej. Niektóre olejki mają bardzo słaby smak, podczas gdy inne mogą mieć nieprzyjemny smak, ale o
ile mi wiadomo, medycyna i tak nie powinna dobrze smakować, więc nie przejmuję się takimi rzeczami.

W  testach  laboratoryjnych  przeprowadzonych  na  produkowanych  przeze  mnie  olejach  nie  znaleziono
pozostałości  rozpuszczalnika.  Wydaje  mi  się  absurdalne,  że  ktokolwiek  martwiłby  się  pozostałościami
rozpuszczalnika  w  oleju,  gdy  weźmie  się  pod  uwagę  to,  czym  system  medyczny  karmi  społeczeństwo.
Toksyczne chemikalia dla wątroby, trucizny, chemioterapia, promieniowanie, szczepionki itp. Wydaje mi się,
że każdy, kto obawia się zatrucia, powinien być bardziej zainteresowany tym, co dostarcza system medyczny,
niż pozostałościami z rozpuszczalnika, który został całkowicie wygotowany.

Jeśli ktoś ma problemy z przyjmowaniem olejku, to zwykle dzieje się tak dlatego, że do produkcji tej substancji
użyto energetyzującej sativy. Ponadto mogą pojawić się inne problemy, jeśli pacjent próbuje zażywać leki wraz
z  olejowaniem lub  jeśli  nie  stosuje  ich  we właściwy sposób.  W idealnej  sytuacji  inni  członkowie  rodziny
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mogliby zabrać olej razem z pacjentem. Pomogłoby im to zrozumieć działanie oleju i nie martwiliby się tak
bardzo  o  wpływ,  jaki  ma  on  na  pacjenta.  Ponieważ  nie  wiedzą,  czego  się  spodziewać  po  użyciu  olejku,
członkowie rodziny często reagują przesadnie, jeśli pacjent spożyje zbyt dużo. Ale efekty ustąpią w krótkim
czasie,  a  pacjent  pozostanie  bez  szwanku.  Dlatego  uważam,  że  inni  członkowie  rodziny  również  powinni
wypróbować olejek w małych dawkach,

Wysokiej  jakości  olej  konopny może zastąpić  większość farmaceutyków,  ale  gdy pacjent  próbuje zażywać
farmaceutyki  razem z  olejem,  czasami  mogą  pojawić  się  problemy  z  powodu interakcji.  Wiele  substancji
podawanych przez lekarzy ma charakter trujący, a olejek nie lubi obecności takich substancji w ciele pacjenta.
Zwykle wkrótce po zaprzestaniu przez pacjenta zażywania leków wszelkie problemy, których doświadczał, po
prostu znikają”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Nafta  to  nazwa handlowa ropy naftowej,  więc  spróbuj  i  poszukaj,  że  eter  naftowy ma wiele  zastosowań
przemysłowych, odtłuszczacz do rozcieńczalników do farb”. Glin

„PAMIĘTAJ,  że  THC  i  CBD  są  niepolarne…  a  chlorofil  i  H2O  są  polarne…  Więc  najlepszy  olej  jest
wytwarzany z niepolarnym rozpuszczalnikiem… jest czysty… bez chlorofilu.” Michał

„Mój przyjaciel  chemik uprościł  mi całą  historię  i  wyjaśnił  mi,  dlaczego benzyna ciężka może być lepsza
(chociaż uważa, że nie jest to znaczące): benzyna jest rozpuszczalnikiem niepolarnym, więc łatwiej i wydajniej
ekstrahuje cząsteczki niepolarne (THC i CBD są zasadniczo molekułami niepolarnymi) i pomijają molekuły
polarne.

Alkohol izopropylowy (a właściwie eter) jest słabym rozpuszczalnikiem polarnym, więc jest bardzo dobry do
tego celu, ale może trochę mniej niż nafta - skoro JB mówi, że testowali oba, a te były silniejsze. EDIT: Och,
tak,  prawie  zapomniałem:  powiedział  też,  że  nie  ma  obaw,  że  benzyna  (lub  izo)  pozostanie  w produkcie
końcowym, jeśli zastosujesz się do przepisu dostarczonego przez Ricka Simpsona (mój przyjaciel powiedział
jednak, aby nie używać plastikowego wiaderka, ale szklany lub ze stali nierdzewnej) i jeśli nie jesteś pewien, po
prostu zrób to, co zawsze zaleca JB - dodaj trochę wody i włóż ją do piekarnika, aby całkowicie wyparowała.
Użyłby jednak alkoholu izopropylowego, bo masz pewność, że taki powinien być…” Sandra

- Sandra, metoda, którą Rick pokazał światu, jest najbardziej prosta, nieskomplikowana i przystępna cenowo.
Jest prawie niezawodny, gdy postępuje się zgodnie z instrukcjami do T. Glass jest dobry, ale pęka i nie chcesz,
aby tak się stało, nigdy. Oczywiście ze stali nierdzewnej jest w porządku. 99,9% iso działa dobrze, ale nadal
używalibyśmy lekkiej benzyny alifatycznej, gdy tylko jest to możliwe. JB

„Polecam również,  aby przed ekstrakcją wszystko było tak zimne, jak to tylko możliwe. Większość z nich
umieszcza alkohol, konopie, pojemniki, wszystko związane z ekstrakcją w zamrażarce na 24-48 godzin. W ten
sposób otrzymasz  znacznie  czystszy  produkt.  Twoje  plony będą  niższe,  ale  nie  będziesz  ich  potrzebował.
Zmartwiony dla jakichkolwiek literówek albo brakujących słów, stwardnienie rozsiane jest do bani i nie mam
żadnego meds, lol. Błogosławić." Gdakanie

--  Chuck,  zamrażanie  jest  dobre  i  dobre,  ale  nie  jest  to  konieczne,  gdy  pracujesz  z  wysokiej  jakości
rozpuszczalnikami i materiałem wyjściowym. Poza tym nie lubimy marznąć nam rąk, temperatura pokojowa
jest dla nas odpowiednia i nie będziemy mieć problemów z zapaleniem stawów po kilku miesiącach lub latach
zamrażania pąków. Ponadto często olej jest wytwarzany w miejscach, w których nie ma zamrażarek setki mil
wokół. Więc tak, możesz go zamrozić, jeśli chcesz, ale sami nie zrobilibyśmy tego.

Sama nie lubię mrożonych warzyw, unikam ich jedzenia, gdy tylko jest to możliwe, więc nie widzę powodu,
dla którego miałabym zrobić wyjątek i zamrozić warzywo, które lubię najbardziej ze wszystkich. Ale tak, może
pomóc, gdy do ekstrakcji oleju trzeba użyć alkoholu, więc nie jestem temu całkowicie przeciwny.

Tyle,  że sami nie używamy alkoholu jako rozpuszczalnika (lub lepiej:  nie jest to rozpuszczalnik z naszego
pierwszego wyboru), nie widzę żadnego powodu, dla którego miałbym płacić państwu dodatkowy podatek za
rozpuszczalnik, który i tak wyparuje (chyba że użyjesz destylatora, co zrobilibyśmy, gdy tylko to możliwe).
Mogę kupić litr lekkiej benzyny za około 3 – 4 dolary, litr 99% alkoholu kosztowałby około pięć razy więcej i
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wyprodukowałby mniej oleju i ten olej raczej nie będzie tak dobry jak lekka benzyna lub 99,9 Zastosowano %
izo. Dodatkowo dostaniesz mniej oleju.

Więc  gdzie  dokładnie  jest  korzyść  z  używania  alkoholu  jako  rozpuszczalnika?  Nie  widzę  ani  jednego
racjonalnego powodu, dla którego alkohol miałby być preferowany nad czystą,  niskowrzącą lekką benzyną
alifatyczną, a mianowicie, gdy weźmie się pod uwagę, że w oleju nie ma pozostałości rozpuszczalnika, o które
należałoby się martwić,  gdy olej  jest produkowany prawidłowo. Jeśli nie jest produkowany prawidłowo, w
oleju znajdują się lub mogą znajdować się pozostałości rozpuszczalnika. Ale nie obwiniajcie nas za oleje, które
nie zostały wyprodukowane prawidłowo, naprawdę nie możemy być pociągnięci do odpowiedzialności za niską
jakość olejów dostarczanych przez innych. To takie proste. ” JB

„Bardzo proste wyjaśnienie niekończącego się pytania… Osobiście użyłem nafty… alkoholu izo… i butanu do
produkcji  oleju…  i  zdecydowanie  najlepszy…  najczystszy…  najsilniejszy…  i  najlepszy  degustacja  oleju
pochodziła z benzyny… Nie rozumiem, czego ludzie nie lubią… Przy prawidłowym wykonaniu nie zostaje w
ogóle paliwo… a benzyna wydaje się też zdzierać więcej z roślin… Robi to dużo szybciej...  Więc czystszy
olej... (złoty)...” Peter

„Lekka  benzyna  to  frakcja  wrząca  między  30  °C  (86  °F)  a  90  °C  (194°F)  i  składa  się  z  cząsteczek
zawierających 5 – 6 atomów węgla. Ciężka benzyna wrze od 90 °C (194°F) do 200 °C (392 °F) i składa się z
cząsteczek zawierających od 6 do 12 atomów węgla.

Benzyna jest stosowana głównie jako surowiec do produkcji benzyny wysokooktanowej (w procesie reformingu
katalitycznego). Jest również stosowany w przemyśle wydobywczym bitumu jako rozcieńczalnik, w przemyśle
petrochemicznym do produkcji  olefin  w krakingu parowym oraz w przemyśle chemicznym do zastosowań
rozpuszczalnikowych (czyszczących). Typowe produkty z niego wytwarzane to płyn do zapalniczek, paliwo do
kuchenek obozowych i niektóre rozpuszczalniki do czyszczenia”.

„Nafta ma wzór chemiczny CnH2n+2. Lekka benzyna ma 5 i/lub 6 atomów węgla, co sprowadza się do C5H12
i C6H14, znanych również jako pentan i heksan. Więc to, czego szukasz, to benzyna ciężka, która jest czystą
mieszaniną pentanu i heksanu”. Wouter

„Chciałem tylko  opublikować  coś  o  rozpuszczalnikach.  Poszedłem do mojego  przyjaciela,  który  ma kilku
doktorów  i  magistra  chemii,  i  zapytałem  go,  co  mogę  zrobić,  aby  całkowicie  usunąć  benzynę  z  oleju.
Powiedział: „Weź 5 ml alkoholu izopropylowego i wymieszaj, gdy po raz ostatni przestanie bulgotać. Wyparuje
i zabierze ze sobą benzynę. Toksyczny rozpuszczalnik staje się wtedy nietoksycznym rozpuszczalnikiem. To
nie jest moje prawdziwe nazwisko, szkoda, że  nie mogę używać mojego prawdziwego konta z obawy przed
zwolnieniem lub zatrudnieniem jako pielęgniarka. Bobbie

„Aby znaleźć benzynę ciężką w Wielkiej Brytanii, poszukaj „wycierania panelu” lub „szybkiego czyszczenia
panelu”.  Jest  to  produkt  stosowany  w naprawach  karoserii  samochodowych,  do  czyszczenia  metalu  i  nie
pozostawia śladów. Trudność polega na znalezieniu szczegółowej listy dokładnych składników, ponieważ mogą
się one różnić. 99,9% izopropanolu powinno być łatwe do znalezienia.” Em

„Rick Simpson, prześledziliśmy twój proces przy użyciu VM&P Naphtha i wszystko poszło zgodnie z planem,
z  wyjątkiem  pierwszych  kilku  naciągnięć  strzykawek,  które  wyszły  nieco  bardziej  płynnie  niż  się
spodziewaliśmy.  Dodałem  kilka  kropel  wody  i  spróbowałem  ponownie  i  wydaje  się,  że  wszystko  jest  w
porządku. Moją jedyną troską/pytaniem jest smak. Nadal smakuje jak rozpuszczalnik. Czy to w porządku, czy
muszę zrobić coś więcej? Odbiorca tego śpi około 12 godzin za każdym razem, gdy bierze olej. Czy to prawda,
dopóki nie rozwinie tolerancji? Każda pomoc jest bardzo doceniana”. Pamela

-- VM&P nie wydaje się być dobrym rozpuszczalnikiem (chociaż niektóre karty charakterystyki mówią, że
powinna to  być ta  sama substancja,  której  chcielibyśmy użyć).  Wydaje się,  że  jest  to  ciężka  benzyna,  nie
odparowuje całkowicie i wydaje się, że wymaga dodatkowej pielęgnacji.

Dodałbym trochę wody i  włożyłem do piekarnika elektrycznego ustawionego na 130 °C (266 °F) na kilka
godzin,  może  na  noc,  lub  do  całkowitego  zniknięcia  rozpuszczalnika,  niektórzy  twierdzą,  że  usunięcie
pozostałości rozpuszczalnika zajmuje do czterech dni . Nie powinno być żadnego posmaku rozpuszczalnika,
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jeśli olej jest produkowany prawidłowo i olej nie powinien być rzadki, powinien bardziej przypominać smar.
Upewnij się, że olej jest naprawdę właściwie filtrowany, ponieważ pozostałości rozpuszczalnika mają tendencję
do przyklejania się do materiałów roślinnych.

Po prostu wykonaj test palca z rozpuszczalnikiem, którego chcesz użyć. Zanurz w nim palec i sprawdź, czy
całkowicie wyparuje w ciągu 30 sekund lub szybciej. Im szybciej odparowuje, nie pozostawiając filmu, tym
lepiej.

Jeśli nie możesz uzyskać czystej lekkiej benzyny alifatycznej (zwanej również benzyną w Europie, poproś o
numer CAS 64742-49-0. Jest sprzedawana pod wieloma różnymi nazwami. Nie jest to typ używany jako paliwo
w samochodach, ale typ, który jest używany jako rozpuszczalnika, rozcieńczalnika do farb lub odtłuszczacza),
wybrałbym 99% lub nawet lepszy 99,9% alkohol izopropylowy -- który wydaje się być możliwy do znalezienia
prawie na całym świecie.

Obecnie preferujemy lekką alifatyczną (niskowrzącą, uwodornioną) naftę, chociaż daje ona lepsze i silniejsze
oleje  niż  większość  innych  obecnie  stosowanych  rozpuszczalników.  Im  mniej  składników  roślinnych  i
chlorofilu w oleju, tym lepiej działa jako lek, tym lepiej smakuje i tym silniejszy jest. Cała sztuczka polega na
tym, jak silny i uspokajający jest olej. Im silniejszy i bardziej uspokajający, tym lepiej. JB

„Właściwa benzyna ciężka NIE jest sprzedawana w USA, ani w Tractor Supply, Home Depot,  Lowes, ani
nawet w Sherwin Williams. Jednak nadal jest sprzedawany w Kanadzie. Mam znajomego, który destyluje go do
100°F i oszczędza rozpuszczalnik, który odpadnie, aby użyć go do produkcji oleju”. Steve

„Jeśli  mieszkasz w USA, nie będziesz otrzymywać odpowiedniej benzyny ciężkiej.  Nie można ufać żadnej
benzynie produkowanej w USA ze względu na luźne przepisy dotyczące składników tego typu rozpuszczalnika.
Nigdy nie dostaniesz czystej benzyny w USA, nawet VM&P może być zupełnie niespójny z jednej butelki do
drugiej  i  nawet  nie  jest  reklamowany jako czysty.  W Kanadzie  produkują czystą  benzynę ciężką  i  jest  to
najlepszy rozpuszczalnik w porównaniu z alkoholem ISO lub zbożowym, nie popełnij wielkiego błędu i marnuj
lekarstwa, a co gorsza, zachoruj siebie lub kogoś jeszcze bardziej, używając niewłaściwego rozpuszczalnika.
Ostrzegam, że z benzyny ciężkiej w USA zrobi się nawet olej, który wygląda zupełnie tak, jak powinien, ale
sprawi, że będziesz bardzo chory”. pościg

-- Fakt, że czysta benzyna alifatyczna nie wydaje się być sprzedawana wszędzie w USA, nie oznacza, że czysta
benzyna alifatyczna o numerze CAS 64742-49-0 i temperaturze wrzenia około 60-80°C nie istnieje lub że tak.
nie wytwarzają lepszego oleju niż większość innych rozpuszczalników, jeśli są stosowane prawidłowo. Jeśli nie
możesz uzyskać czystej lekkiej benzyny, naszym drugim wyborem będzie 99% lub nawet lepszy 99,9% alkohol
izopropylowy.

Ale nadal bym się nie poddawał – do ekstrakcji  olejków z roślin używa się lekkiej  benzyny (benzenu) lub
podobnych rozpuszczalników, więc skonsultowałbym się z producentami olejów roślinnych i  zobaczyłbym,
czego używają.  Gdzie  mieszkam w Europie,  rozpuszczalnik  mogę kupić  praktycznie  w każdym sklepie  ze
sprzętem  czy  farbami,  jest  to  jeden  z  najczęstszych  płynów  technicznych,  jakie  pamiętam  z  dzieciństwa,
używaliśmy go do odtłuszczania łańcuchów rowerowych itp. i praktycznie każdy miał butelkę tego w domu.
Tak więc cała ta niekończąca się debata na temat  rozpuszczalników wydaje mi się trochę śmieszna.  Kiedy
używasz odpowiedniej lekkiej benzyny, nie ma pozostałości rozpuszczalnika, o którą należałoby się martwić,
może  kilka  ppm,  tak  jak  w  większości  tanich  olejów  roślinnych,  które  często  są  produkowane  z  prawie
dokładnie takim samym rozpuszczalnikiem, jak ten, który zalecamy. JB

„Lekka  benzyna  alifatyczna  działała  świetnie,  świetnie  smakowała,  w moim oleju  nie  pozostała  ani  śladu
rozpuszczalnika. Jeśli zastosujesz się do instrukcji Ricksa co do joty, nie powinieneś mieć żadnych problemów.
Stóg

„Istnieją 2 główne kategorie benzyny ciężkiej – lekka i ciężka. Lekka benzyna NIE zawiera benzenu, o czym
mówił Raina (nie heksan). Chociaż nie polecałbym nawet lekkiej benzyny, chyba że ekstrakt z konopi może być
przetestowany po wyprodukowaniu pod kątem pozostałości  benzyny, można go użyć,  jeśli  to wszystko, co
można uzyskać jako rozpuszczalnik.  Kluczem jest  upewnienie  się,  że  zagotujesz  ekstrakt  do stanu gęstego
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tłuszczu – w tym momencie większość benzyny powinna zniknąć. Używanie sprzętu do destylacji to sposób na
wytworzenie najczystszego,  wolnego od rozpuszczalników oleju,  ale  przekraczający możliwości  większości
przeciętnych ludzi. Mam nadzieję, że to pomoże. ocena

– Raina, nie zamierzam się z tobą kłócić. Z Wikipedii: „Eteru naftowego, mimo że jest synonimem benzyny,
nie należy mylić z benzenem czy benzynem, ani też z benzyną, chociaż w wielu językach nazywa się to nazwą
pochodzącą  od  benzyny,  np.  „Benzin”  (niemiecki)  lub  „  benzina”  (włoski).  Eter  naftowy jest  mieszaniną
alkanów,  np.  pentanu,  heksanu i  heptanu,  natomiast  benzen  to  cykliczny węglowodór aromatyczny  C6H6.
Podobnie eteru naftowego nie należy mylić z klasą związków organicznych zwanych eterami, które zawierają
grupę funkcyjną RO-R'. Moje wykształcenie to mikrobiologia, gdzie studiowałem chemię organiczną, trochę
biochemię / trochę chemię nieorganiczną... Oczywiście nie wiem wszystkiego, ale trochę wiem. Lekka benzyna
NIE zawiera  benzenu  -  kropka.  zignoruję  twój  komentarz,  „Byłoby to  w najlepszym interesie  wszystkich,
gdybyś nie wysuwał twierdzeń poza danymi naukowymi”. ocena

„Co chciałbyś dać swojemu ojcu? Najlepsze z najlepszych czy coś, co wygląda podobnie, ale po prostu nie daje
odpowiednich  efektów?  Gdy  lek  przygotowuje  się  zgodnie  z  zaleceniami  Ricka,  prawdopodobieństwo
niepowodzenia leczenia jest bardzo niskie. Kiedy robisz olejek według wskazówek „ekspertów i naukowców”,
robisz inny produkt. A z naszego doświadczenia wynika, że może nie działać tak dobrze, jak to, co zalecamy.

Więc chcesz, żebym się zamknął i pozwolił im dostarczać śmieci niskiej jakości? A może wolisz uczyć się ode
mnie/nas i wiedzieć, jak zrobić to dobrze, aby osiągnąć te same wyniki, o których mówią nasi pacjenci?” JB

„Używam 99% alkoholu izopropylowego, czyli tego, co było dla mnie najłatwiej dostępne. Używam kremu z
moich pąków, wyhodowanych w 100% ekologicznie i bez pestycydów, dobrze wypielęgnowanych i suchych do
kości.  Mieszam to z wieloma odmianami  Indica.  Leczyłem pacjenta z  chłoniakiem Hodgkina,  który był  w
stadium 4 iw ciągu 6 miesięcy od zażycia oleju zgodnie z zaleceniami, jest teraz wolny od raka!! Dziękuję
Rickowi  Simpsonowi  za  poświęcenie,  które  poczyniłeś,  aby  te  informacje  były  dostępne  dla  wszystkich!
Niedawno kolejny pacjent z rakiem w czwartym stopniu zaawansowania zwrócił się do mnie o pomoc, ma guza
na jednej z nerek, który jest nieoperacyjny. Modląc się o dwa potwierdzone uzdrowienia z rzędu. Niech Bóg
was  błogosławi  Rick  Simpson i  JB,  nie  przestawajcie  szerzyć  wieści  i  edukować ludzi  o  tym cudownym
leczniczym oleju konopnym.” RosnąćBogini

-- Mieszanie kilku szczepów to zawsze dobry pomysł. Spójrz na to po prostu, nie wiesz, do czego konkretna
odmiana jest odpowiednia, więc kiedy zmieszasz kilka odmian, uzyskasz znacznie lepszy efekt dywanu. Do
tego takie  olejki zabiorą Cię znacznie wyżej – ci,  którzy palą trawę „rekreacyjnie” będą wiedzieć,  o czym
mówię. Wyobraź sobie, że siedzisz z przyjaciółmi i każdy z nich prezentuje najlepszego pąka, jaki ma. Za kilka
godzin niewiele będziesz w stanie zrobić. I to jest efekt, którego potrzebujesz, aby uzyskać najlepsze wyniki,
więc znowu mieszanie szczepów jest drogą do zrobienia.  Pozdrawiam serdecznie i dziękuję GrowGoddess,
zawsze cieszę się słysząc o ludziach, którzy po prostu postępują zgodnie ze wskazówkami i uzyskują rezultaty,
o których mówimy. JB

„Cześć  JB,  mam  problem  z  elektrycznym  garnkiem  do  ryżu,  wszystko,  co  widziałem,  spada  do  100°C,
spojrzałem na wszystkie marki na rynku i wszystkie mają termostat, który wyłącza się, gdy zawartość dotrze do
temperatura. Co polecasz?" Cristina

--  Cristina,  w  czym  dokładnie  jest  problem?  Zawsze  możesz  włożyć  olej  do  piekarnika  elektrycznego
nastawionego na 130°C i pozostawić tam na około godzinę i w ten sposób go zdekarboksylować. JB

„Kiedy temperatura osiągnie 100°C, elektryczny garnek do ryżu wyłącza się! Rozpuszczalnik nie dociera do
110°C.” Cristina

-- Rozpuszczalnik nie może tak naprawdę osiągnąć tej temperatury, ponieważ myślę, że mógłby wyparować.
Gotować  rozpuszczalnik  do  momentu  pierwszego  wyłączenia  szybkowaru  (do  ostatniej  porcji  dodać  kilka
kropel wody). Następnie pozwól mu ostygnąć i włącz go ponownie. To wszystko, co robimy. JB

„Włącza się z powrotem i gotuje, aż wróci? Potem gaśnie i olej jest już gotowy?” Cristina
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--  Włączyć garnek do ryżu,  gotować,  aż zatrzyma się  po raz pierwszy,  następnie  odczekać  pięć minut,  aż
ostygnie, ponownie włączyć i poczekać, aż wyłączy się po raz drugi. Następnie wlej olej do kubka ze stali
nierdzewnej i wstaw go do piekarnika ustawionego na 130°C na godzinę, a olej jest gotowy. JB

-- Dzięki JB, uratowałeś mi życie. Cristina

„Podczas wytwarzania oleju wdychasz naftę. Oddychasz TRUCIĄ, kiedy robisz to w ten sposób. Jeśli możesz
to  powąchać,  już  nie  żyjesz.  Setki  razy  w  życiu  czułem  zapach  paliwa  obozowego  Coleman,  paliwa  do
zapalniczek Zippo i benzyny ciężkiej używanej do czyszczenia części i zastosowań przemysłowych... Jeszcze
nie umarłem. Lol.

Poważnie... Jeśli użyjesz czystego rozpuszczalnika (bez dodatków) i odpowiednio go zagotujesz z niewielką
ilością  wody,  która  ma  wyższą  temperaturę  wrzenia  dodaną  na  końcu,  czy  to  izo,  alkohol  czy  benzyna,
dostaniesz to wszyscy won. W ciągu roku spożywasz o wiele więcej benzyny ciężkiej, pompując swój własny
gaz do samochodu, niż uzyskasz po całym okresie użytkowania właściwie wyprodukowanego oleju”. Mateusz

„Cześć  Rick  (lub ci,  którzy  czytali  tę  wiadomość),  przede  wszystkim chcę  Ci  powiedzieć,  że  wykonujesz
świetną  robotę,  promując  tę  wiedźmę,  wydaje się  być wspaniałym lekarstwem na tak  wiele!  Mieszkam w
Norwegii i mam diagnozę choroby Leśniowskiego-Crohna. Mam też bardzo bliskiego przyjaciela,  który ma
raka, którego lekarze przestali leczyć, ponieważ nic więcej nie mogą zrobić. Chcę wypróbować olej w obu tych
warunkach.

Mam  pytanie  odnośnie  robienia  oleju.  Tutaj  w  Norwegii  bardzo  trudno  jest  znaleźć  czystą  benzynę
(przynajmniej po moim doświadczeniu), więc szukam dobrych alternatyw. Kilka lat temu kupiłem „ekstraktor
do pszczół” (butelkę, którą napełniasz suchymi ziołami i używasz butanu do ekstrakcji oleju). Czy to jest tak
samo dobre, jak gotowanie oleju z naftą?

A jak to jest za pomocą ducha? Który zawiera ponad 90% alkoholu? Mam kilku przyjaciół,  którzy tworzą
własnego ducha i nie jest to dla mnie bardzo droga opcja. Czy to lepsze niż butan? Paliłem „ekstrakt z miodu”,
kiedy robiłem go ostatnim razem, i zastanawiałem się, czy to dobre lekarstwo na te 2 schorzenia, o których
wspominam, jeśli go zjem. Jeśli nie butan lub alkohol to dobra opcja – czy możesz polecić inne opcje, o których
wiesz,  że  łatwo  je  zdobyć  w  Norwegii  lub  Szwecji?  Dzięki  wielkie!  Naprawdę  nie  mogę  się  doczekać
wypróbowania oleju na mojej chorobie. Z poważaniem, Henryku”

„Drogi Henryku, nie mam doświadczenia z ekstrakcją pszczół, ale nie sądzę, żeby ta metoda była tak skuteczna,
jak  metody,  których  używam.  Wytwarzanie  oleju  tak,  jak  ja,  podgrzewa  olej  do  temperatury,  która
dekarboksyluje gotowy produkt, aby olej był tak silny, jak to tylko możliwe. Ten proces ogrzewania obraca
cząsteczki  do  pozycji  delta  9,  co  sprawia,  że  olej  jest  mocniejszy.  Jeśli  masz  problem  ze  znalezieniem
odpowiedniego rozpuszczalnika, możesz spróbować acetonu. Nigdy sam nie próbowałem acetonu do produkcji
oleju, ale nie widzę powodu, aby aceton nie działał tak dobrze jak alkohol czy benzyna do produkcji leku.
Lekka benzyna alifatyczna powinna być dostępna w sklepach oferujących farby, ponieważ zwykle sprzedają
one benzynę ciężką jako rozcieńczalnik do farb.

Prawidłowo sporządzony olej powinien zadbać o Twoje problemy, a także dać szansę na przeżycie Twojemu
przyjacielowi  choremu  na  raka.  Alkohol  w  90%  będzie  mniej  skutecznym  rozpuszczalnikiem,  ponieważ
pozostałe  10% to  zazwyczaj  woda i  podczas  procesu wykańczania  będziesz  miał  dużo nadmiaru  wody do
odparowania. Najlepsze życzenia, Rick Simpson”

„Właściwa  dekarboksylacja  jest  bardzo  ważną  częścią  doskonałego  wytwarzania  oleju,  ponieważ  surowa
roślina dostarcza  niewiele  czystego delta9-THC, a CBD zamiast  tego zawiera kwasy oznaczające  THCA i
CBDA. Aby usunąć grupę karboksylową, procedurą jest ogrzewanie. Zrób to bardzo ostrożnie, aby nie spalić
cennych  cząsteczek.  Znalazłem  w  Journal  of  Chromatography  dobrą  notatkę,  która  powinna  dotyczyć
wymaganej temperatury i czasu do podgrzania oleju, ponieważ w zależności od urządzenia do gotowania ryżu
temperatura może nie wystarczyć. Dlatego dobrym pomysłem jest podgrzewanie oleju przez minimum 27 minut
przy  min.  122  stopnie  Celsjusza.  Zawsze  sprawdzaj  temperaturę  płyty  grzewczej  za  pomocą  cyfrowego
urządzenia pomiarowego, aby uniknąć przegrzania oleju. W poniższej tabeli widzisz punkty wrzenia głównych
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kannabinoidów,  których  nigdy  nie  powinieneś  osiągnąć,  w  przeciwnym  razie  je  ugotujesz.  Dodatkowo
zauważam, że słuszne jest to, co Rick cały czas powtarzał w swoich filmach, nie przegrzewaj oleju, ale ciepło
jest  niezbędne  do  wytworzenia  uzdrawiającego  oleju.  Temperatura  minimum  106,2  stopni  Celsjusza  jest
niezbędna do prawidłowego procesu dekarboksylacji  w określonym na wykresie czasie około godziny. Jeśli
twój olej ma tylko kwasową formę THCA i CBDA, nie jest on tak skuteczny, ponieważ kwasy nie pasują zbyt
dobrze do receptorów CB1 i CB2. Uważaj więc, aby robić to we właściwy sposób, ponieważ to, co powiedział
Rick, jest prawdą, tylko najlepiej zrobiony olej może wykonać pracę, gdy zależy od życia. (…) Jeśli twój olej
ma tylko kwasową formę THCA i CBDA, nie jest on tak skuteczny, ponieważ kwasy nie pasują zbyt dobrze do
receptorów CB1 i CB2. Uważaj więc, aby robić to we właściwy sposób, ponieważ to, co powiedział Rick, jest
prawdą, tylko najlepiej zrobiony olej może wykonać pracę, gdy zależy od życia. (…) Jeśli twój olej ma tylko
kwasową  formę  THCA  i  CBDA,  nie  jest  on  tak  skuteczny,  ponieważ  kwasy  nie  pasują  zbyt  dobrze  do
receptorów CB1 i CB2. Uważaj więc, aby robić to we właściwy sposób, ponieważ to, co powiedział Rick, jest
prawdą, tylko najlepiej zrobiony olej może wykonać pracę, gdy zależy od życia. (…)

Tak, spójrz i zinterpretuj ten diagram naukowy, aby zrozumieć, że proces dekarboksylacji przebiega przez cały
czas, gdy podgrzewasz płynną mieszankę rozpuszczalników kannabinoidów w urządzeniu do gotowania ryżu.
Tak więc wykresy pokazują, że doprowadzenie temperatury do 130 stopni Celsjusza na wystarczająco długo,
aby uzyskać maksymalną dekarboksylację, jest bardzo trudne. Wszystko to kwestia temperatury i czasu, aby
osiągnąć najlepsze poziomy.

Jeśli użyjesz cyfrowego przyrządu do pomiaru temperatury i umieścisz go na dnie urządzenia do gotowania
ryżu  podczas  całego  procesu  w  celu  odparowania  rozpuszczalnika,  zobaczysz,  że  dopiero  w  późnej  fazie
procesu,  gdy  woda  spada  na  końcu  w  kuchenka,  temp.  ok.  100-110°C.  Jednak  czas  w  tym  zakresie  w
większości  nie  jest  wystarczająco  długi  dla  całego  procesu  dekarboksylacji.  Następnie  przez  dłuższy  czas
podgrzewasz  olej  w  maleńkim  stalowym  garnku  na  płycie  grzewczej.  Tak  długo  bez  aktywności  (bez
pęcherzyków gazu) ogrzewasz i czekasz. Kontroluj temperaturę i najlepiej nie przekraczaj 130 stopni Celsjusza
przez około pół godziny. Pamiętaj, że THC ma temperaturę wrzenia 157 stopni C. Więc proszę nie ryzykuj
przegrzaniem, w przeciwnym razie twoje poszukiwane kannabinoidy wyparują i odpłyną…

W rdzeniu  nie  jest  ważne,  aby uzyskać  szczytową ilość  dekarboksylacji,  tak  długo później  będziesz  mieć
wystarczającą ilość oleju w swoim ciele.  Interesująca jest  wartość JEDEN gram dziennie lub więcej,  którą
powinieneś przyjmować. Oczywiście ilość potrzebnego oleju zależy od tego, ile delta9THC tak naprawdę jest w
oleju - czyli jak skuteczna była dekarboksylacja. Jeśli zastosujesz się do zaleceń Ricksa i zadbasz o to, aby olej
był  wystarczająco  długo  podgrzewany  do  130  °C  -  wszystko  będzie  dobrze.  To  zależy  od  tego,  jakiego
rozpuszczalnika używasz”. Stephan

„Cześć JB, znalazłem tę benzynę w mojej okolicy... (link) Nie jest napisane, że lekka benzyna... czy to nadal
działa? Jeszcze raz dziękuję za pomoc i super informacje!”

-- Powinna to być lekka benzyna alifatyczna -- sprawdź w karcie MSDS , czy jest to czysta lekka benzyna bez
dodatków , szelit w Australii ( techniczny lub przemysłowy ) benzyna w Europie ( benzyna , nie benzen , a nie
typ stosowany jako paliwo w samochodach). Jest sprzedawany pod wieloma różnymi nazwami. Jest używany
jako  rozcieńczalnik  do  farb,  rozpuszczalnik,  odtłuszczacz,  był  bardzo  powszechnym  rozpuszczalnikiem
domowym lub  odtłuszczaczem do tkanin,  może  być  również  używany  jako  lżejszy  płyn  itp.  Temperatura
wrzenia około 60-80°C, im niższa, tym lepiej .

Rozsmaruj  trochę na czystej  szalce Petriego lub zanurz w niej  palec,  a  jeśli  wyparuje w ciągu trzydziestu
sekund i  nie  pozostawi  oleistej  pozostałości,  użycie  powinno być  w porządku.  Dostawców jest  wielu,  nie
potrafię powiedzieć, który z nich jest najlepszy lub co byśmy w tej chwili polecili,  dlatego podajemy tylko
ogólne instrukcje.

Numer CAS 64742-49-0,  czysty destylat  ropy naftowej,  w miarę możliwości  bez dodatków, a temperatura
wrzenia powinna być jak najniższa. Większość rafinerii je produkuje, po prostu zapytaj ich, co poleciliby dla
ekstraktów ziołowych.

41



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

Druga opcja to 99% lub 99,99% alkohol izopropylowy lub bardzo drogi 99% alkohol spożywczy. Alkohol
izopropylowy i  alkohol  spożywczy nie są tak skuteczne jak rozpuszczalniki  niż benzyna i  usuwają z oleju
więcej  materiałów  roślinnych  i  chlorofilu,  co  czyni  go  mniej  mocnym  i  smacznym,  dlatego  zalecamy
stosowanie benzyny ciężkiej zawsze, gdy jest to możliwe/dostępne. Najlepsze życzenia, JB”

Q. Rick, w Meksyku „nafta” jest tylko jedną z kilku nazw produktów typu nafta. Aby uniknąć fatalnej pomyłki,
czy mógłbyś mieć naukową nazwę dla „nafty”, której używasz, proszę?

A. Poszukaj  czystej  lekkiej  benzyny bez  dodatkowych składników.  Jest  to  w zasadzie  to  samo co  paliwo
Coleman,  które  widać  na  poniższym zdjęciu,  ale  poszukaj  benzyny  bez  dodatków  antykorozyjnych,  którą
dodaje się do paliwa Coleman.

Jeśli  dowiesz  się,  że  lekka  benzyna  alifatyczna  jest  zabroniona  w  twoim  kraju  (tak  było  na  przykład  w
Hondurasie),  poszukaj  99%  lub  lepszego  99,9%  alkoholu  izopropylowego,  powinien  być  łatwy  do
zlokalizowania. 99% alkoholu jest trzecim rozpuszczalnikiem, którego użylibyśmy, ale zrobilibyśmy wszystko,
co  możliwe,  aby  go  uniknąć,  ponieważ  usuwa  zbyt  dużo  chlorofilu  i  innych  niechcianych  materiałów
roślinnych.  Niektórzy  lubią  zamrażać  rozpuszczalnik  i  materiał  wyjściowy,  gdy  używają  alkoholu
izopropylowego lub alkoholu jako rozpuszczalnika. Osobiście nie używamy tych rozpuszczalników, chyba że
musimy i nie lubimy zamrażać rąk, więc tak naprawdę nie promujemy ich zamrażania, ale niektórzy twierdzą,
że pomaga to poprawić jakość oleju.  Używając  niepolarnej,  czystej  lekkiej  benzyny o niskiej  temperaturze
wrzenia, nie musisz niczego zamrażać, a mimo to otrzymasz dobry produkt, jeśli będziesz postępować zgodnie
z instrukcjami. JB

„Hej,  JB,  a  jeśli  istnieje  alergia  na  używanie  Nafty?  Mamy  członka  rodziny,  który  ma  poważne  reakcje
alergiczne na KAŻDĄ rzecz,  zwłaszcza na rozpuszczalniki.  Chcemy zrobić dla  niej  olej,  ale musimy użyć
rozpuszczalnika  organicznego.  Myśleliśmy  o  zrobieniu  organicznego  bimbru,  który  był  kilkakrotnie
destylowany, aby uzyskać czystość, ale co sądzisz na ten temat? Jakie jest twoje zalecenie dla osób poważnie
uczulonych na tak dużo? W ogóle nie może brać leków, ponieważ jest uczulona na środki wiążące, tak bardzo
cierpi z powodu alergii na wszystko. Z góry dziękuję!" Sara

-- Cóż, możesz używać 99% alkoholu, nigdy nie mówiliśmy, że nie możesz. Po prostu z naszego doświadczenia
wynika, że oleje produkowane z rozpuszczalnikami niepolarnymi są nieco silniejsze i zwykle zawierają mniej
materiałów roślinnych. Niektórzy zamrażają alkohol i pąki przed obróbką, aby uzyskać bardziej bursztynowy
olej. Więc myślę, że to jest właściwy sposób dla ciebie, Saro.

Olej o wysokiej zawartości THC czy CBD?

„Jestem trochę zdezorientowany.  Mój przyjaciel  ma raka nerki w stadium 4 i  raka płuc.  Czy najlepiej  jest
podawać olej o wysokiej zawartości CBD lub olej THC? Olej CBD ma tylko śladowe ilości THC? Kupiłem mu
dziesięciogramową  tubkę,  która  zawiera  18%  CBD  i  mniej  niż  1%  THC.  Czy  zabieram  się  do  tego  w
niewłaściwy sposób?” Richard

Mikees: Tak, to nie to, musisz dostać prawdziwe RSO.

-- 95-98% THC to nie 18% CBD, prawda? Powiedz temu, kto ci to dostarczył, aby przestał to robić. Szum o
marketing CBD zabije wielu niczego niepodejrzewających pacjentów, jak się wydaje, to smutne. Dlaczego nie
mogą po prostu postępować zgodnie z instrukcjami, które naprawdę działają? Stosowanie olejków o wysokiej
zawartości CBD jest bardzo ograniczone, nie działają tak dobrze nawet na stany skóry, naprawdę nie rozumiem,
dlaczego wszyscy są tak entuzjastycznie nastawieni do tych bzdur z CBD. Tak, jest to również potężny lek, ale
jego zastosowania są naprawdę ograniczone tylko w porównaniu z prawdziwym RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, niezwykle silne i uspokajające i euforyczne; to jest twój najlepszy olej i taki będzie
najlepszy.  Spróbuj tego najpierw.  Kiedy to zrobisz,  nie  dotkniesz ani  nie  zbliżysz się do oleju o wysokiej
zawartości CBD, a poznasz różnicę i nikt cię nie oszuka. Najpierw RSO. JB
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„Naprawdę podoba mi się ta strona i informacje, których mogę się z niej nauczyć. Jednak rozczarowujące jest
słyszeć, że inne kannabinoidy oprócz THC są traktowane jako drugorzędne. Ta dziewczyna i jej rodzice nie
postrzegają CBD jako drugorzędnego. Dało jej życie. Czy to nie THC to zrobił, to CBD. Przestań srać, proszę.
Zniechęcasz ludzi do próbowania odmian o wysokiej zawartości CBD, kiedy naprawdę może im to pomóc.
Wysoki poziom THC nie jest odpowiedzią na wszystko i dlatego w roślinie jest więcej niż jeden kannabinoid”.
Tina

„JB odpowiedział o raku płuc, a nie o zespole Draveta, nikt na nic nie sra. W przypadku raka raporty pacjentów
i badania naukowe wskazują, że THC zabija raka. Istnieje kilka badań, które mówią, że CBD jest korzystne w
przypadku niektórych rodzajów raka, ale niewiele w porównaniu z badaniami przeprowadzonymi z THC. Teraz
napady i inne schorzenia wysokie CBD są tym, czego szukasz.” Kellin

--  Kellin  i  Tina,  olejki,  których  używamy,  też  działają  na  napady  padaczkowe.  A  pacjenci  uzyskaliby
nieporównywalnie lepsze wyniki, gdyby użyli prawdziwej rzeczy i próbowali leczyć przyczynę, a nie tylko
objawy.

Nie odkładam CBD, jest to naprawdę potężny lek sam w sobie i myślę, że jest świetny na przykład w gumie do
żucia dla dzieci itp. Ale jeśli chcesz prawdziwej mocy, potrzebujesz najsilniejszego RSO i dużej ilości THC. To
jest moja perspektywa i to się nie zmieni.

Po prostu wypróbuj go na skórze i zobacz, czy oparzenie lub rana zagoją się szybciej z prawdziwym RSO lub z
jego niskogatunkową wersją o wysokiej zawartości CBD. Widziałem to na własne oczy, nie muszę dla siebie
eksperymentować z olejami o wysokiej zawartości CBD. Chcę jak najlepiej dla siebie i dla moich pacjentów.

Większość olejów o wysokiej zawartości CBD ma drugorzędną jakość w porównaniu z najlepszym i najbardziej
narkotycznym i uspokajającym RSO z 95-98% THC.

Twoim głównym problemem jest to, że uwierzyłeś w teorię pojedynczego kannabinoidu, którą promuje Big
Pharma, aby mogła czerpać zyski z leków z konopi indyjskich. Tak naprawdę nie chcesz leków opartych na
pojedynczych  kannabinoidach,  chcesz  najbardziej  brutalnie  silnego  i  uspokajającego  oleju,  aby  uzyskać
najlepsze rezultaty.

Możesz  sam  uprawiać  rośliny  i  sam  wytwarzać  olej,  naprawdę  nie  musisz  kupować  go  od  dużych  firm
farmaceutycznych, które będą próbowały wystawić ogromną cenę na dekarboksylowaną żywicę konopną bez
powodu, poza ich chciwością .

Pewnego dnia możesz i najprawdopodobniej będziesz potrzebować kilogramów oleju - dla siebie lub swojej
rodziny - ile chcesz zapłacić za gram? Byk to za dużo, jeśli rośliny były uprawiane na zewnątrz i na dużą skalę.
Więc żadnych specjalnych podatków, nic takiego. 100% legalizacja to jedyna droga i trzeba to zrobić teraz, nie
ma powodu, aby cierpieć setki milionów pacjentów na całym świecie.

Nie krępuj się dyskutować o tym; ale i tak to wszystko, co możesz z tym zrobić. Najlepsze życzenia, JB

„Proszę wyjaśniaj dalej tak, jak masz, na przykład robię notatki i uczę się od ciebie jak najwięcej o tym, co jest
dobre do czego i tak dalej, chcę być gotowy i przygotowany z odpowiednią dla mnie wiedzą i mój... Gdybyś nie
powiedział  o  potrzebie  wysokiego  THC,  pomyślałbym,  że  każdy  jest  w  porządku,  jestem  wdzięczny  za
WSZYSTKIE INFORMACJE.” Vicky

„Rick  zawsze  utrzymywał,  że  wysoki  poziom  THC  jest  niezbędny,  aby  dać  ci  najlepszą  szansę,  z  tym
oczywiście miał najlepsze wyniki. Jest wiele rzeczy, w których CBD może być lepsze, zwykle stosuje się go u
dzieci z zespołem Dravet, ADHD i ciężkimi zaburzeniami obsesyjno-kompulsywnymi, ponieważ wiele osób
nadal boi się naćpania dzieci. THC jest tym, co sprawia, że  jesteś na haju. Znalazłem ludzi, którzy używają
oleju  o  wysokiej  zawartości  THC  do  leczenia  większości  ludzi,  ale  jeśli  pacjent  nie  reaguje  zgodnie  z
oczekiwaniami, przerzucił się na wysoki CBD i to zadziałało lepiej.

Chyba każdy jest inny i każdy rak jest inny. Ale dopóki wszystkie wymagane badania nie zostaną wykonane,
prawdopodobnie  najlepiej  będzie  trzymać  się  metody  Ricka.  Wysoka  THC,  dominująca  indica  zgodnie  z
protokołem. Mówi się, że jeśli zaczną od małych i podwajają dawki co 4 dni, pacjent może szybko wytworzyć

43



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

tolerancję,  a  silna  senność ustąpi  po krótkim czasie  na oleju.  Olej  Ricka  zawiera  95-8% THC,  ale  efekty
psychoaktywne ci nie zaszkodzą.

A kiedy próbuję zdecydować, którą metodę zastosować, nie sądzę, aby ktokolwiek miał większe doświadczenie
z tym lekiem niż Rick. Widziałem metodę holenderską i po prostu myślę, że jeśli ktoś umiera, dlaczego miałbyś
rozcieńczyć lekarstwo?” Nacięcie

„Odkąd  słyszałem  o  olejach  o  wysokiej  zawartości  CBD  pomagających  napadom  padaczkowym,  zawsze
myślałem, że jeśli  ci rodzice dadzą swojemu dziecku hybrydę, ale zdominują olejek indica,  dziecko by się
wyleczyło. Wiem, że oleje CBD kontrolują napady padaczkowe i cieszę się, że COŚ może pomóc dzieciom
takim  jak  Charlotte,  ale  wyobraź  sobie  uzdrowienie,  które  mogłoby  nastąpić,  gdyby  podano  THC i  inne
spektrum kannabinoidów w roślinie. Więc twoje dziecko dużo śpi z powodu THC, jego ciała dostosują się do
dawki. Po prostu uważam, że najbardziej użyteczna jest cała roślina, a nie jeden pojedynczy kannabinoid”. Sara

„Media wciąż koncentrują się na oddzieleniu kannabinoidów, ale udowodniono, że zarówno THC, jak i CBD
zabijają raka i zmniejszają guzy. Rick Simpson Oil z Cannabis Indica to lek, który leczy Landona i Brave
Mykayla i wiele innych, i każdy może go zrobić. Nie pozwól mediom, że pomyślisz, że musisz poczekać na to
lekarstwo lub oddzielić CBD! THC działa również z naszym systemem endokannabinoidowym. Dowiedz się o
lekarstwie, które każdy może zrobić”. Hanan

Czy używanie oleju jest bezpieczne?

„Bezpieczeństwo  tego  leku  jest  nieporównywalne  i  z  tego,  czego  byłem  świadkiem,  nie  jest  on  bardziej
niebezpieczny niż wypicie filiżanki świeżej wody. Nawet jeśli  osoba mocno przedawkuje, nie stanie się jej
krzywda, gdy efekty działania olejku przestaną działać. Najczęstszym skutkiem ubocznym, jaki zauważyliśmy
u osób spożywających olej konopny ze względu na swoje schorzenia, jest odpoczynek i uśmiech na twarzach.

Podobnie jak w przypadku innych silnych leków, jeśli niektóre osoby zażyją zbyt dużo, może to spowodować
niepożądane skutki uboczne. Chociaż efekty, jakie może wywołać ten olej, nie stanowią zagrożenia, są tacy,
którzy  nie  lubią  być  na  haju  po  przedawkowaniu.  Mimo,  że  ten  lek  jest  bezpieczny  i  większość  nie  ma
problemów  z  jego  stosowaniem,  należy  również  liczyć  się  z  tym,  że  znajdą  się  tacy,  którzy  będą  mieli
trudności.

To  jest  powód,  dla  którego  poinstruuję  wszystkich,  aby  zaczynali  od  bardzo  małych  dawek,  a  następnie
zwiększali  ilość  spożywanych co  cztery  dni.  W ten  sposób daje  to  osobie,  która  przyjmuje  tę  substancję,
możliwość  zwiększenia  swojej  tolerancji,  a  wielu  pacjentów zgłosiło,  że  nawet  nie  uzyskali  haju  podczas
leczenia.  Jeśli  olej  konopny  jest  wytwarzany  właściwie  z  bardzo  silnie  uspokajających  szczepów  konopi
indyjskich indica lub często, gdy jest wytwarzany z niektórych rodzajów krzyżówek sativa z dominacją indica,
można zauważyć, że działanie takich olejów będzie sprzyjać senności i zasypianiu, które są oczywiście ważna
część procesu gojenia.

Pacjenci powinni być świadomi, że olejek ten może również obniżać ciśnienie krwi, ciśnienie w oku i poziom
cukru we krwi. Jeśli osoby zażywają leki w celu leczenia tych problemów, powinny być w stanie w większości
przypadków  bardzo  szybko  zmniejszyć  potrzebę  stosowania  leków,  których  obecnie  używają.  Muszę
poinformować pacjentów, którzy przyjmują leki na nadciśnienie, że po rozpoczęciu stosowania oleju często ich
problemy z ciśnieniem krwi nie będą już wymagać stosowania leków, co dotyczy również diabetyków i osób
cierpiących na jaskrę.

Należy pamiętać, że jeśli olej ma być spożywany w celu leczenia innych schorzeń i jest przyjmowany razem z
lekami  na nadciśnienie,  w niektórych przypadkach może obniżyć ciśnienie  krwi pacjenta  do zbyt  niskiego
poziomu. Chociaż nie znam nikogo, kto tego doświadczył, kto poniósłby realną krzywdę, nadal uważam, że
należy starać się unikać tej sytuacji, jeśli to w ogóle możliwe. Dlatego często sprawdzaj ciśnienie krwi, a jeśli
leki nie są już potrzebne, nie spożywaj ich.
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Niektórym  osobom  może  wydawać  się  niewiarygodne,  że  mogą  przerwać  stosowanie  tych  przepisanych
substancji.  Jednak,  gdy  zdamy  sobie  sprawę  z  uzdrawiającego  potencjału  tego  naturalnego  leku,  szybko
zrozumiemy, że ten niesamowity olej może zastąpić stosowanie praktycznie wszystkich farmaceutyków.

Jak olej jest zwykle tolerowany?

Wszyscy mamy różne tolerancje  na silne leki,  więc zachęcam pacjentów do pozostania  we własnej  strefie
komfortu przy ustalaniu, jaką dawkę będą przyjmować. Tolerancja większości ludzi buduje się bardzo szybko i
przeciętnie  normalna  osoba  przyjmuje  60-gramową  kurację  w  ciągu  około  90  dni.  60  gramów  właściwie
wyprodukowanego oleju wydaje się być w stanie wyleczyć większość nowotworów, chyba że pacjent został
poważnie uszkodzony przez system medyczny za pomocą chemii i promieniowania itp.

Pacjenci, którzy doznali skutków chemioterapii i radioterapii, potrzebują więcej oleju, aby cofnąć szkody, które
pozostawił  system medyczny.  W większości  przypadków, gdy osoba przyzwyczai  się  do efektów olejków,
pacjenci  wydają  się  czerpać  przyjemność  z  przyjmowania  substancji.  Ale  ze  względu  na  nieuzależniający
charakter tego leku, często osoby stosujące tę substancję zapominają o prawidłowym przyjmowaniu dawek. Nie
chodzi o to, że olejek sprawia, że  zapominają, po prostu dlatego, że ich ciała nie wyczuwają potrzeby jego
obecności, a to tylko podkreśla fakt, że substancja naprawdę nie uzależnia. Bo gdyby tak nie było, jest mało
prawdopodobne, aby pacjent zapomniał wziąć swoją dawkę, ponieważ gdyby to było uzależniające, po ośmiu
godzinach ich ciała wołałyby o tę substancję.

Czy są jakieś skutki uboczne, o które należy się martwić?

Niektórzy pacjenci zgłaszali, że podczas stosowania tego leku doświadczali lęku lub paranoi. Sposoby radzenia
sobie z tym zostaną omówione w dalszej części tej książki.

Główne skutki uboczne oleju konopnego, które zostały mi zgłoszone, to dobre zdrowie, szczęście i dobry sen,
więc o co więcej można prosić od leku, którego używa?

Wiele osób codziennie spożywa dużą ilość leków. Czy to może być dobre dla organizmu?

Nie mam pojęcia, dlaczego ci, którzy widzą niebezpieczne skutki uboczne leków alopatycznych w reklamach
leków, nadal rozważaliby ich przyjmowanie. Wydaje się, że bezmyślnie wiele osób zrobi to, co zaleci lekarz, a
spora liczba tych samych osób ma tendencję do odrzucania stosowania leków konopnych. Po prostu z powodu
kłamstw,  które  zostały  im  powiedziane  przez  ich  rządy  i  tych,  którzy  stoją  w  cieniu  za  przemysłem
farmaceutycznym. Nikt nie umiera z powodu stosowania leków konopnych i nie powoduje to żadnej szkody.
Chciałbym móc powiedzieć to samo o tym, co lekarze przepisują nam codziennie, ale niestety tak nie jest.

Czasami różne interakcje, które powodują te tak zwane leki, wystarczą, aby postawić nas we wczesnym grobie.
Ale  nawet  jeśli  nie  doświadczamy  natychmiastowych  problemów,  ich  użycie  nadal  stanowi  zagrożenie.  Z
biegiem czasu chemikalia i trucizny zawarte w tych lekach gromadzą się w naszych ciałach, co może również
powodować poważne problemy zdrowotne, które często mogą prowadzić do śmierci. Nawet proste rzeczy, takie
jak  tabletki  aspiryny,  każdego  roku  powodują  tysiące  zgonów  na  całym  świecie.  Więc  nie  sądzę,  żeby
ktokolwiek z nas miał zaufanie do przemysłu farmaceutycznego lub czegokolwiek, co on oferuje. Jeśli chcesz
zobaczyć prawdziwą moc uzdrawiania, zwróć się do Matki Natury, ponieważ w fabryce pigułek znajdziesz
niewiele, co przyniesie wiele korzyści.

Jak pacjenci porównują skutki uboczne oleju konopnego z efektami leków chemicznych?

Nie ma prawdziwego porównania  między skutkami  ubocznymi oleju  konopnego a trującymi  chemikaliami
dostarczanymi  przez  system  medyczny.  Te  substancje,  które  dostarczają  lekarze,  są  czymś,  czego  nie
powinniśmy mieć w naszych ciałach, ponieważ są toksyczne dla wątroby. Oznacza to, że tych tak zwanych
leków  nie  należy  spożywać,  ponieważ  zatrują  one  naszą  wątrobę  i  upośledzą  jej  funkcję.  Ponadto  ich
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stosowanie może powodować cały szereg innych problemów zdrowotnych, których można by uniknąć, gdyby
zamiast tego stosowano olej konopny.

Stosując leki chemiczne często narażamy się na skutki uboczne, które mogą być nawet gorsze niż to, co było
pierwotnie leczone. Niektórzy pacjenci z chorobami takimi jak rak, cukrzyca itp. powiedzieli mi nawet, że ich
stan spowodowany był lekami dostarczanymi przez lekarzy. Okazuje się więc, że dość często sami lekarze są
przynajmniej częściowo odpowiedzialni za obecną sytuację medyczną pacjenta. Wielu pacjentów opisało mi
szczegółowo okropne skutki uboczne, które napotkali, spowodowane przez przepisane im leki, więc starałem
się unikać ich stosowania, jeśli to w ogóle możliwe.

Ponieważ chemia naszego ciała i nasza tolerancja na wiele innych substancji bardzo się różni. Często lekarze
nie mają  pojęcia,  jaki  wpływ na nasze zdrowie i  samopoczucie  może mieć  nagromadzenie  różnych leków
chemicznych. Nie ma nas dwojga takich samych, a różne leki zmieszane razem są niczym innym jak trującym
koktajlem chemicznym, który w niektórych przypadkach może mieć zupełnie  nieoczekiwane konsekwencje
zdrowotne dla pacjenta. Jak więc jakikolwiek lekarz byłby w stanie uwzględnić wszystkie niewiadome, aby
określić, co jest bezpieczne, a co nie do przyjęcia?

Szczerze myślę, że choroby takie jak Alzheimer i wiele innych chorób są często spowodowane mieszaniną
chemikaliów przepisanych przez ich lekarzy. Wielu pacjentów opowiadało mi o problemach, jakie napotkali
przy stosowaniu farmaceutyków, ale gdy przestali je zażywać i zaczęli spożywać olejek, problemy zniknęły.
Podsumowując rzeczy dosadnie, jeśli leki z konopi są produkowane prawidłowo, są niezwykle bezpieczne i
nieszkodliwe w użyciu, ale to, co zapewniają lekarze, nie jest.

Czy można porównać działanie medycyny alopatycznej i empirycznej?

Jeśli o mnie chodzi, nie ma porównania między medycyną alopatyczną a medycyną empiryczną. Medycyna
alopatyczna  to  w  większości  mieszanka  szkodliwych  chemikaliów  i  trucizn,  których  nikt  nie  powinien
spożywać. Medycyna empiryczna (lek z roślin) jest stosowana od tysięcy lat, a leki produkowane z konopi nie
mają  sobie  równych  pod  względem  bezpieczeństwa.  Medycznie  skuteczna  i  nieszkodliwa  natura  żywic
konopnych,  z  których wytwarzany jest  olej,  sprawia,  że  roślina  konopi  jest  „królową wszelkiej  medycyny
empirycznej”.

Przez lata miałam kontakt z wieloma pacjentami, którzy brali wszystko, co było dostępne, aby leczyć swoje
schorzenia,  a gdy wszystko inne zawiodło, przyszli  do mnie.  Myślę, że pacjenci,  którzy stosowali  zarówno
medycynę alopatyczną, jak i empiryczną, są bardziej wykwalifikowani do mówienia o różnicy między lekami
chemicznymi a olejem konopnym, a nie ja. Niestety, wielu nadal boi się wystąpić, więc mogę przekazać tylko
to, co donieśli.

Większość z tych pacjentów powiedziała mi wprost, że znacznie wcześniej  używaliby oleju konopnego niż
leków, które zapewniali ich lekarze. Po prostu dlatego, że działało znacznie lepiej, nie miało nieprzyjemnych
skutków  ubocznych  iw  krótkim  czasie  wielu  mogło  wrócić  do  normalnego  życia.  Nie  doświadczyli  tak
wyraźnych efektów leczniczych przy użyciu leków alopatycznych i większość uważała, że leki te wyrządzają
ogromną szkodę. Myślę, że to mówi wiele o tym, dlaczego teraz nawet nie rozważałbym stosowania leków
alopatycznych i myślę, że w niedalekiej przyszłości wielu innych zacznie odczuwać to samo.

Czy jest jakiś powód do obaw o uzależnienie od THC?

Ekstrakty  z  konopi  można  również  wykorzystać,  aby  ułatwić  wycofanie  się  z  ich  stosowania  osobom
uzależnionym od niebezpiecznych substancji. System mówi nam, że marihuana ma efekt bramy, która sprawi,
że ci, którzy jej używają, porzucą swoje życie i uzależnią się od twardych narkotyków. Takie stwierdzenia są
kompletnym nonsensem. W jaki sposób lek, który jest przydatny w przełamywaniu nałogów, może sprawić, że
ktoś uzależni się od tych samych niebezpiecznych substancji, które powodują problem?

Zgodziłbym  się,  że  olej  konopny  jest  lekiem  wejściowym,  ale  jest  to  powrót  dla  ludzi  cierpiących  z
uzależnieniami i nie prowadzi tych, którzy go używają na drogę do zniszczenia, jak nasze rządy chciałyby,
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abyśmy wierzyli. Kiedy naprawdę dowiesz się, co potrafią leki wytwarzane z tej rośliny, przekonasz się, że jej
zastosowania lecznicze są nieograniczone.

Przyjrzyjmy  się  teraz  „niszczącym”  skutkom  bardzo  dużego  przedawkowania  oleju  konopnego.  Ten  lek
powoduje  stan  półśpiączki  zwany  snem,  a  wytwarzany  z  odpowiednich  szczepów  jest  również  znacznie
skuteczniejszym  środkiem  przeciwbólowym  niż  morfina.  Gdyby  zwykły  człowiek  wziął  zbyt  dużo,  bez
wątpienia spałby przez dłuższy czas, ale kiedy się obudził, byłby nietknięty i nie cierpiałby na uzależnienie.

Podawałem ten lek wielu pacjentom, ale nie znam żadnego stanu, który uniemożliwiłby pacjentowi stosowanie
tej substancji z pożytkiem; jednak z czasem może się okazać, że są tacy, którzy nie mogą. Mówię tylko, że nie
znam  żadnego  leku,  który  byłby  bardziej  skuteczny  i  bezpieczny  w  użyciu  i  jestem  pewien,  że  system
medyczny nie używa niczego, o czym mógłby powiedzieć to samo. Teraz spójrz na działanie oleju konopnego i
spójrz  na efekty tego,  co zapewnia  system medyczny.  Myślę,  że zgodzisz się,  że  zażywanie haju z leków
konopnych to tylko najgorsza wymówka, jaką mogli wymyślić, biorąc pod uwagę szkodliwą i niebezpieczną
naturę substancji, których obecnie używają, aby zastąpić je.

Ten lek może być spożywany, stosowany miejscowo, waporyzowany lub można go również używać w formie
czopków z dobrymi wynikami. Kiedy zaczynasz spożywać olejek, na początku najlepsze są małe, małe dawki
przyjmowane  w  odstępie  około  ośmiu  godzin.  Jeśli  cierpisz  na  poważną  chorobę  i  zażywasz  silne  leki
przeciwbólowe, jak najszybciej zwiększ dawkę i spróbuj zaprzestać używania tych niebezpiecznych substancji.

Dla tych, którzy myślą, że potrzebują wskazówek, ponieważ to twój lekarz był tym, który podał ci wszystkie te
uzależniające, paskudne chemikalia, poproś ich o radę, jak najlepiej przerwać stosowanie tych substancji. Jeśli
twój  własny  lekarz  nie  chce  pomóc,  zasięgnij  porady  u  lekarza  medycyny  naturalnej  lub  homeopaty.  W
przeszłości  w  wielu  przypadkach  widziałem  ludzi,  którzy  sami  odstawiali  niepotrzebne  leki,  bez  niczyjej
porady.

Po  rozpoczęciu  leczenia  olejem  wielu  pacjentów  przyjmujących  leki  na  bazie  opiatów  może  natychmiast
zmniejszyć o połowę spożycie tych niebezpiecznych substancji. W większości przypadków w ciągu jednego do
dwóch tygodni pacjent może całkowicie odstawić te leki i odczuwa mniej objawów odstawienia.

Ten lek tak naprawdę nie ma na celu podniesienia cię na haju, ale umożliwienie uzdrowienia przez naturalną
substancję,  która  nie  wyrządza  szkody.  Dlaczego  my  jako  ludzie  mielibyśmy  pozwalać  innym  na  dalsze
odmawianie nam stosowania tego leku? Bezpłatne stosowanie konopi w medycynie jest najważniejszą kwestią
naszych czasów, a ponieważ tak wielu niepotrzebnie  umiera,  wszystkie  inne obawy bledną w porównaniu.
Konopie to lekarstwo dla mas, które praktycznie każdy może uprawiać i produkować. Teraz niezliczona ilość
ludzi  na  całym  świecie  produkuje  własne  leki  i  osiągają  te  same  wyniki,  które  opisaliśmy  w  naszych
informacjach. Nadszedł czas na zmiany, proszę dołącz do nas, aby pomóc zakończyć cierpienie tak wielu ludzi i
przynieść nadzieję w skądinąd beznadziejnym świecie.

Roślina konopi została umieszczona na tej  ziemi,  abyśmy wszyscy mogli  swobodnie korzystać z żywności,
błonnika,  medycyny,  energii  i  wielu  innych  zastosowań.  W  końcu  z  tej  niesamowitej  rośliny  można
wyprodukować ponad 50 000 różnych rzeczy. Usunięcie tych bezprawnych ograniczeń spowoduje powrót ludzi
na  ziemię,  do  której  należą.  Po  raz  kolejny  nawiążą  kontakt  z  naturą  i  staną  się  znacznie  bardziej
samowystarczalne.  Powstałyby  wtedy  miliony  miejsc  pracy,  które  mogłyby  przejąć  przyjazny  dla  ziemi
przemysł oparty na konopiach, a w krótkim czasie moglibyśmy mieć gospodarkę opartą na konopiach”. Rick
Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Kiedy po raz pierwszy zacząłem brać olej,  miałem „straszne” skutki uboczne, musiałem zjeść pół pudełka
pączków!!! Hahaha!!! Chciałbym trochę więcej spać cudownie! Każdego dnia nie mogłem się doczekać nocy,
żeby móc spać. Brałem trochę oleju o 7:00, zasypiałem około 9:30 i spałem do 8:30. Wspaniały!!!" Tomek

„To ironiczne, że słyszymy tak wiele historii osób zażywających koncentraty konopi, codziennie, bez horrorów,
bez uzależnień,  bez skutków ubocznych lub związanych z nimi zgonów, ale  lokalni prawodawcy walczą z
uprawą, używaniem i sprzedażą marihuany w interesie” obawy o bezpieczeństwo”,  co jest  przykrywką ich
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lojalności  wobec  Big  Pharma  i  finansowego  przekupstwa  „Booze-Baron”  w  celu  ograniczenia  rozwoju
przemysłu konopi w USA…” Raphael

„W tym tygodniu zacząłem podawać olej mojemu ojcu. Zaawansowany rak prostaty, który rozprzestrzenił się
na  niektóre  miejsca  na  kościach.  Do  tej  pory  dużo  śpi  i  odzyskał  apetyt.  Nic  nie  jadł  z  powodu  bólu
popromiennego w gardle. Również część jego niepokoju zamieniła się w pozornie wesołe wydarzenia w jego
głowie!

Wciąż otrzymuje leki przeciwbólowe w szpitalu, które są pomocne w ostrym bólu, dopóki wszystko nie będzie
pod kontrolą. Jednak doktorzy nie wiedzą o oleju. Sugerowaliśmy nawet pomysł połączenia oleju z lekami, ale
lekarze wrócili z wymysłami potwornych skutków ubocznych. Chciałem ich poprosić o pokazanie nam badań,
ale  nie  chcieliśmy  narażać  na  szwank  uwolnienia  taty,  ponieważ  zostaliśmy  oznaczeni  jako  „trudni”  za
kwestionowanie potrzeby stosowania nadmiernych leków, które pogarszają jego stan.

Nie życzyłbym mojemu najgorszemu wrogowi leczenia raka w szpitalu. Słyszałem opowieści grozy, ale chyba
w pewnym sensie myślałem, że z tatą będzie inaczej. Mam szczerą nadzieję, że nie jest za późno. Edmund

-- Edmund, mieli rację co do możliwych skutków ubocznych, ale byłyby one spowodowane przez chemikalia,
które mu podają, a nie przez olej. Im szybciej odbierzesz go do domu i napełnisz olejem, tym większa szansa.
Na olej nigdy nie jest za późno, pozostaje tylko pytanie, czy nie jest za późno, aby wyprzedzić chorobę. Ale jest
to bezpośrednio związane z tym, ile oleju zdołasz do niego dostać i jak szybko.

Nie mówię przez to, że nie należy przestrzegać protokołu lub że należy zacząć od ogromnych dawek. Zabierz
go do domu, postępuj zgodnie z protokołem i miejmy nadzieję, że będzie jak najlepiej. JB

„Witaj  Jindrich,  chcesz  podzielić  się  niektórymi  „skutkami  ubocznymi”  oleju.  Najpierw  robię  własne  od
jakiegoś czasu, a także kupuję je w aptece (jak moje własne lepsze!), nie mam żadnego specjalnego stanu ani
choroby, prawdopodobnie od 2012 r. wypiłem blisko 30 ml, więc...

*  nie  mogę już pić  alkoholu...  jeden kieliszek  wina i  nie  ma mnie!  Nie próbowałem przestać  pić,  ale  tak
naprawdę moje ciało całkowicie to odrzuca i naprawdę fajnie jest mieć jasny umysł!

* Tęczówki moich oczu są całkowicie zielone... koniec z małymi brązowymi kropkami tu i tam (jeśli znasz
irydologię, te małe kropki są oznaką wadliwego działania narządów, a nawet zgonów), więc czyste oczy to
świetne zdrowie! 

* Ten sam efekt dla mojego 10-letniego owczarka - jasne oczy i dużo energii! (Miał około 6 dawek). Olej i
wszystkie nieoczekiwane efekty uboczne!! Dziękuję Tobie i Rickowi za wszystkie Twoje wysiłki, aby podzielić
się tym lekiem ze światem. Dużo miłości, Estelle“

„Mogę ci powiedzieć, że moja suczka (owczarek) miała raka gruczołu mlecznego, duże guzki. Dawałem jej
codziennie 2 krople przed nocą. W 3 tygodnie WSZYSTKO ZNIKNIĘŁO!!! (To jest jak rak piersi u ludzi
również wrażliwych na estrogeny!!!).  I  to uratowało życie mojej przyjaciółce,  miała raka pęcherza - Gone.
BARDZO SZCZĘŚLIWY, że mogę pomagać ludziom i zwierzętom.” Laleczka

„Daję  wszystkim trzem moim psom codziennie  kroplę  oleju  jako  środek  zapobiegawczy  przed  rakiem po
utracie każdego psa w przeszłości na raka”. zrozumiałem

„Właśnie napisałem w zeszłym tygodniu o wymiotach na oleju. W końcu przestałem i nadal używam tej samej
partii oleju. Czuję się teraz świetnie. Myślę, że pozbyłem się wszystkich leków farmaceutycznych z mojego
organizmu. To było nieszczęśliwe doświadczenie, ale detoks nigdy nie jest zabawny”. Rudzik

– Nie wiem na pewno, ale przypuszczam, że wziąłeś za dużo za wcześnie. Jest coś takiego jak zbyt wysoki
poziom, który może wywołać u niektórych wymioty. Wiem to z własnego doświadczenia.  (Właśnie zdałem
sobie sprawę, że to brzmiało trochę protekcjonalnie, nie miałem tego na myśli.)” Tina

„Tina, też o tym pomyślałem i miałem wiele pytań, dlaczego jestem tak chory. Naprawdę wierzę, że to był
detoks z powodu tego, co mi się przydarzyło w grudniu ubiegłego roku. Mój onkolog powiedział mi, że jestem
w „ostatnich stadiach”, skończył mi się olej i zażyłem kroplówkę Zometa, aby wzmocnić kości. Okazuje się, że

48



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

olejek działał jak pigułka na alergię i ratował mnie przed skutkami Zomety. Po odstawieniu oleju dostałam
anoreksji, odczuwałam silny ból, ponieważ Zometa wbijała się w moje kości, wymiotowałam, miałam dreszcze
i byłam hospitalizowana.

Od tego incydentu nie mogłem nawet siedzieć w stylu indyjskim, bo tak bardzo bolały mnie stawy i biodra.
Kiedy zacząłem ponownie stosować olej, na początku czułem się dobrze, ale potem stopniowo zachorowałem.
Wtedy naprawdę zachorowałem i kiedy wymiotowałem przez wiele dni i byłem nieszczęśliwy, stało się coś
dziwnego, wszystkie moje stawy zostały oczyszczone i nie mam już bólu stawów po 6 miesiącach. Znowu
jestem elastyczny. Mogę tylko uwierzyć, że olej wydobył z moich stawów to gówno, które może zostać z tobą
przez rok. Rudzik

„Bardzo ważne jest, aby jak najszybciej dostać się do pacjenta w stanie terminalnym. Większość pacjentów
terminalnych  przeszła  chemioterapię/radioterapię,  środki  przeciwbólowe  itp.  Upewnij  się,  że  jest  zrobiony
prawidłowo i zacznij brać jak najwięcej tak szybko, jak to możliwe, a ja nie przestanę go brać przynajmniej do
czasu całkowitego zniknięcia raka!” Sympatyczny

„Kiedy lekarze mówią ci, że „jesteś nieuleczalny”, czy nie chciałbyś spróbować tego, co tam jest? Pomyśl o
tym... Po takiej diagnozie, co masz do stracenia? Mam siostrzenicę, która dzisiaj żyje... przez ten olej... Czy
muszę mówić więcej?” kolęda

– To ja, jej siostrzenica. To naprawdę zadziałało”. Joanna

„Zrobiłem półmaraton, zebrałem 5000 dolarów na badania nad rakiem. Nie wiedziałem, że jest już pieprzone
lekarstwo i  nie dadzą mi go.  Dwukrotnie  podali  mi naprawdę silną chemioterapię.  Zrujnowali  mi wątrobę;
zrujnowali mi nerki. Wysłali mnie do domu na śmierć w kwietniu zeszłego roku. Powiedzieli, że nie będę żył
przez sześć tygodni. I tu jestem do dziś, wciąż żyję, bo nauczyłam się robić własne lekarstwa, żebym mogła być
tutaj dzisiaj.

Musimy  powiedzieć  wszystkim  o  tym  lekarstwie.  Każdy  musi  wiedzieć:  istnieją  rzeczywiste  produkty  z
medycznej marihuany, które pomogą ci żyć i pomogą twoim przyjaciołom żyć z rakiem. Każdy musi wiedzieć:
nikt nie musi umierać na raka. Jest lekarstwo, zawsze było lekarstwo. Oni po prostu... Wielka Farmacja nam na
to nie pozwoli. Jak oni mogli?! Badania nad rakiem to wielomiliardowy przemysł... A co oni robią? Zabijają
ludzi  takich jak ja  swoimi narkotykami.  To bzdura!  Jest  lekarstwo! Olejek Phoenix Tears działa!  Powiedz
wszystkim. Proszę!" Joanna

„Cześć, wierzę w olej i obecnie używam go dla mojej mamy, która ma raka, ale mam pytanie, mówisz, że
powinno się spożyć 2 uncje w ciągu trzech miesięcy, ale moja mama jest bardzo słaba z powodu choroby i
zażywana tylko za uncję i ma się spotkać za trzy miesiące, ale nadal ją zażywam i chcę wiedzieć, czy to ten sam
efekt, ponieważ powiedziałeś, że powinno to nastąpić za trzy miesiące. Proszę, odpowiedz mi na wiadomość,
bo się martwię”. Esmeralda

„Nie przejmuj się zbytnio, ile zabrała do tej pory. Po prostu staraj się, żeby jadła trochę więcej. Powiedz jej,
żeby jadła większy kawałek niż kiedykolwiek wcześniej, kiedy pójdzie spać w nocy, stopniowo będzie mogła
jeść więcej. Upewnij się, że zjada większą dawkę w nocy, a szybciej zbuduje tolerancję. Mój tata robił to samo
przez pierwsze trzy miesiące. Zajęło mu dużo czasu, zanim był w stanie jeść ponad pół grama dziennie, a rak
znikał, nawet gdy zjadał zaledwie 1/4 grama dziennie (guz zmniejszał się). Teraz ma około grama dziennie i
zjadł ponad sto gramów w ciągu 10 miesięcy. Powodzenia!" Jose

Zastąpienie leków

„Dzięki mojemu doświadczeniu z olejem osobiście nie znam ani jednego leku farmaceutycznego, który byłbym
skłonny zastosować. Mam ku temu kilka powodów, ale głównym jest to, że nie są one potrzebne. Twoje ciało
może  przetwarzać  tylko  to,  co  jedli  twoi  przodkowie;  nie  jest  gotowy  do  przetwarzania  jakichkolwiek
chemikaliów, a spożywanie chemikaliów w końcu spowoduje kłopoty. Mogą pomóc z chorobą, na którą teraz
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cierpisz, ale cenę zapłacisz później. Olejek rezonuje z ludzkim DNA i pomaga w regeneracji i odmładzaniu
komórek w całym ciele.  Olejek działa  wybiórczo i  atakuje  wszystko,  co niezdrowe w Twoim organizmie.
Ponadto olejek nie wywołuje szkodliwych skutków ubocznych. Z lekką przesadą lubimy powiedzieć, że jedyne
skutki uboczne stosowania olejku to sen, szczęście i zdrowie. Nie znaczy to, że pacjent nie będzie doświadczał
niezwykłych stanów ciała i umysłu, zwłaszcza gdy zażyje więcej oleju niż jest przyzwyczajony. Ale nawet jeśli
to zrobią, jeśli użyją wysokiej jakości oleju konopnego, po prostu pójdą się zdrzemnąć i prześpią się. Nie ma
sensu walczyć ze skutkami działania olejku, najlepiej po prostu pozwolić mu działać i płynąć z nim.” JB

„Dobrze, więc muszę się tym podzielić. Dostałem trochę oleju od kolegi w innym stanie. Pierwsze rzeczy, które
zabrałem, pochodziły z ambulatorium i miałem wrażenie,  że nie jest  to,  co powinno być.  Co kilka godzin
brałem  dość  sporą  dawkę  i  nie  wydawało  się,  że  to  działa.  Kiedy  wczoraj  dostałem  rzeczy  od  mojego
przyjaciela,  pomyślałem, że mogę wziąć taką samą ilość rzeczy, jak w aptece.  Chłopcze,  myliłem się! Nie
żartujecie,  kiedy mówicie zaczynajcie powoli! Kiedy masz prawdziwe rzeczy, jest to zdecydowanie mocne!
Niestety nie miałem żadnych dobrych doświadczeń, poważna paranoja i nie mogłem spać całą noc. Mój syn
rzeczywiście musiał przyjść i „opiekować się” mną! Jestem dzisiaj bardzo zmęczona i nadal odczuwam efekty,
więc prawdopodobnie nie wezmę żadnego dzisiaj, a jeśli to zrobię to będzie mniej niż pół ziarenka ryżu! Myślę,
że z dobrej strony nie mam dziś rano bólu.

-- Casey, lol. Prawdopodobnie w nowej partii jest trochę sativy, więc spróbuj kupić inną. Olej wyprodukowany
z tego, co polecamy tego nie robi. Spróbowałbym nowej partii lub połowy tego, co wziąłeś. Te nieprzyjemne
uczucia mogą czasem przytrafić się komuś, ale kiedy nauczysz się sobie z tym radzić, nie stanowi to większego
problemu, co prawdopodobnie może potwierdzić twoja opiekunka.

Ale znowu, jak powiedziałem, prawdopodobnie w oleju jest trochę energetyzującej sativy. Ale może ma lepsze
działanie przeciwbólowe niż twój poprzedni olej. Spróbuj brać mniej i zobacz, jak to działa. Jeśli nie spodoba ci
się  to  również  za  drugim  razem,  daj  go  synowi  w  celach  rekreacyjnych  lub  używaj  go  miejscowo  (do
pielęgnacji urody itp.) i poproś go o coś silniejszego i uspokajającego, które spełni wymagania określone w
naszym „wskazówki”. Najlepsze życzenia, JB

„Działa na wszelkiego rodzaju choroby i schorzenia. Jeśli go bierzesz, uważaj na poziom potasu, ponieważ u
niektórych osób wydaje się, że spada. Dla każdego, kto ma problemy z nerkami, wątrobą i sercem, poszukaj
suplementów gruczołowych w połączeniu z RSO i q10, aby uzyskać efekty regeneracyjne”. Mateusz

„Tylko kannabinoidy regulują komórki. Większość maści/substancji na rany to środki dezynfekujące i tylko
starają się stworzyć idealną sytuację do wygojenia organizmu. Kannabinoidy mają działanie przeciwbakteryjne,
przeciwgrzybicze,  przeciwwirusowe  itp.  i  regulują  komórki  tak,  że  brzydkie  uszkodzone  komórki  są
regulowane, a nie naprawiane i kopiowane do połowy. Innymi słowy, jest mniej prawdopodobne, że będziesz
mieć  blizny po użyciu  kannabinoidów na ranach,  ponieważ komórki  są  regulowane zgodnie  z  następującą
logiką:

Czy  jestem  trochę  uszkodzony?  -  Tak=  Autofagia  do  recyklingu/naprawy  ogniwa.  Czy  jestem  bardzo
uszkodzony? - Tak = zaprogramowana śmierć komórki (apoptoza)

Czy minął termin przydatności do użycia? - Tak = zaprogramowana śmierć komórki (apoptoza)

Czy jestem bardzo uszkodzony? Tak = martwica. Kiedy uszkodzenie jest tak poważne, o ile kannabinoidy nie
zostaną zastosowane na danym obszarze, endogenne kannabinoidy we krwi zwykle nie dotrą do komórek i nie
wyregulują ich, co spowoduje zgniłe mięso / martwicę.

Rak zwykle wynika z uszkodzonej komórki, która pozostaje nieuregulowana, ponieważ jej receptory CB nie
działają z powodu uszkodzenia.

Substancje, o których wiadomo, że powodują raka, są zwykle substancjami, które powoli opuszczają organizm i
powodują ciągłe uszkodzenie komórek podczas całej podróży.

Im częściej komórki ulegają uszkodzeniu, tym większa szansa, że komórka będzie istnieć bez funkcjonujących
receptorów CB.” Scott
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Leczenie raka olejem

Sądząc po obserwacjach liczby leczonych pacjentów, czy olejek jest skuteczny na wszystkie rodzaje raka, czy 
też zdajesz sobie sprawę z jakichkolwiek rodzajów raka, w których nie pomoże?

„Olej jest skuteczny w leczeniu wszystkich rodzajów nowotworów skóry i według mojej najlepszej wiedzy to
samo  dotyczy  nowotworów  wewnętrznych  i  innych  schorzeń.  Po  latach  doświadczenia  w  kontaktach  z
pacjentami cierpiącymi na wszelkiego rodzaju problemy zdrowotne. Mogę szczerze powiedzieć, że nie znam
żadnego schorzenia, na które olejek nie jest skuteczną kuracją.

Wysokiej jakości olej konopny, gdy jest wytwarzany i stosowany zgodnie z moimi instrukcjami, wydaje się
działać na wszystkie rodzaje raka i nie jestem świadomy żadnego rodzaju raka, którego nie byłby skuteczny w
leczeniu. Jakiś czas temu słyszałem o badaniu, które twierdziło, że THC może powodować pewien rodzaj raka,
ale myślę, że to była tylko propaganda, która została wrzucona, aby powstrzymać opinię publiczną od poznania
prawdy.  Mogę tylko  powiedzieć,  że  to  badanie  musi  być  błędne i  teraz  wyjaśnię,  dlaczego  doszedłem do
takiego wniosku.

Mówiąc prościej, większość badań mówi nam, że rak jest po prostu mutacją komórek, którym pozwolono się
rozmnażać z powodu ukrytego problemu obecnego w ciele pacjenta. THC zabija mutujące komórki. Jak więc
THC może wytwarzać komórki, które tak dobrze niszczy?

Jeśli szukasz metod leczenia, które mogą powodować raka, nie szukaj dalej niż chemioterapia i radioterapia.
Oba  te  tak  zwane  „leczenia”  są  bardzo  rakotwórcze,  więc  innymi  słowy  mogą  i  powodują  raka.  Nawet
tomografia  komputerowa  naraża  organizm na  ogromną  dawkę  promieniowania.  Promieniowanie  powoduje
mutację komórek i to jest to, o czym wszyscy mówiono, że rak jest mutacją komórek”. Rick Simpson, Konopie:
najbardziej lecznicza roślina

Czy olejek można stosować razem z chemioterapią i radioterapią?

„Kiedy pacjenci zadają mi to pytanie, odpowiadam, że tak, olejek można stosować razem z chemioterapią i
radioterapią. Nie mam wątpliwości, że stosowanie tego olejku byłoby bardzo korzystne i dałoby im większą
szansę na przeżycie efektów, jakie niosą ze sobą takie zabiegi. Mimo to, dlaczego ktokolwiek przy zdrowych
zmysłach miałby w ogóle rozważać przyjmowanie chemioterapii i radioterapii?

Chemia i radioterapia nie leczą raka, one go powodują, a w przeszłości odmawiałam podawania oleju osobom,
które planują takie tzw. kuracje. Dlaczego miałbym ryzykować pójściem do więzienia, aby wyprodukować olej
dla kogoś, kto planuje poddać się takim zabiegom z systemu medycznego? Jeśli dana osoba zdecyduje się na
chemioterapię lub radioterapię, za wszelką cenę, to jest jej wybór. Ale z mojej perspektywy uważam, że byłoby
głupotą  dostarczać  lekarstwa,  jeśli  te  osoby  są  tak  zdecydowane,  by  pozwolić  systemowi  medycznemu  je
zatruć. To tak, jakby dostarczać antidotum podczas pompowania jadu do żył pacjenta.

W przeszłości dostarczałem ten lek pacjentom, którzy chcą skutecznego leczenia, które nie zaszkodzi i da im
bardzo dużą szansę na przeżycie. Ale uważam, że większość tego, co dostarcza system medyczny, jest bardziej
o morderstwie niż o medycynie. To jest powód, dla którego mówię ludziom z poważnymi schorzeniami, aby
brali olej i trzymali się z dala od systemu medycznego i swoich lekarzy.

Jeśli lekarze nie zaczną zachowywać się racjonalnie w stosunku do leczenia raka, uważam, że pacjentowi lepiej
jest w ogóle nie szukać ich porady. To, co ostatecznie zapewnia system medyczny, zwykle wyrządza o wiele
więcej  szkody  niż  pożytku  i  zmniejsza  szanse  pacjenta  na  przeżycie.  Uszkodzenia  spowodowane  i
pozostawione  przez  chemioterapię  i  promieniowanie  w  większości  przypadków  doprowadzą  do  śmierci
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pacjenta,  chyba  że  połknie  on  duże  ilości  oleju  w  celu  detoksykacji.  Ogromna  większość  ludzi,  którzy
przyjmują chemioterapię i radioterapię, umiera z powodu skutków tych terapii, a nie raka, na który byli leczeni.

Jak powiedziałem, z mojego doświadczenia, olej wydaje się działać na wszystkie rodzaje raka, ale miałem kilka
osób, które przeszły kurację, a potem odmówiły jej przyjęcia. Nie potrafię wyjaśnić ich zachowania inaczej niż
stwierdzeniem, że ostatecznie wydaje się, że nie chcieli  zerwać z systemem medycznym. Było tylko kilku,
którzy to zrobili i, o ile wiem, w końcu wszyscy ci pacjenci zmarli. Chciałbym móc wyjaśnić, dlaczego ludzie
robią to, co robią i dlaczego są tak lekkomyślni w swoim życiu. Ale jeśli nie zechcą się edukować na temat
tego, co system medyczny dla nich przygotował, spodziewam się, że będzie to kontynuowane. Rick Simpson,
Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Wskaźnik sukcesu dla pacjentów z rakiem?

„Kiedy ludzie przychodzą do mnie z diagnozą raka i odmawiają przyjęcia chemioterapii lub radioterapii, jest
prawie oczywiste,  że można ich wyleczyć,  chyba że zaczekają,  aż znajdą się u progu śmierci  z podjęciem
leczenia, lub odmówią podjęcia leczenia. spożywać olej w prawidłowy sposób.

Rak  może  zostać  cofnięty  nawet  u  około  75%  osób,  które  zostały  poważnie  uszkodzone  przez  system
medyczny,  jeśli  odpowiednio  podejmą  kurację  olejową.  Jednak  jest  około  1  na  4  osób,  które  zostały  tak
poważnie uszkodzone, że najlepszym, na co można liczyć, jest zapewnienie im znacznie lepszej jakości życia,
gdy są jeszcze z nami.  Jednak dla pacjentów w takiej  sytuacji  spożywanie oleju nadal ma sens,  ponieważ
znacznie złagodzi ich cierpienie i często będą żyć znacznie dłużej niż oczekiwano.

Nawet jeśli możesz wyleczyć raka, w końcu szkody spowodowane chemioterapią i promieniowaniem często
doprowadzą do śmierci pacjenta, chyba że wyrządzone szkody można naprawić. Osoby te nie umierają na raka;
w  rzeczywistości  umierają  z  powodu  tak  zwanych  „leczeń  medycznych”,  które  otrzymali  z  systemu
medycznego. Jak widać, olej konopny ma niesamowity wskaźnik sukcesu, zwłaszcza gdy nie ma w tym udziału
lekarzy. Ale jeśli system medyczny zacząłby zachowywać się racjonalnie i używać tego leku tak, jak powinien,
myślę, że wskaźniki przeżycia mogłyby wzrosnąć jeszcze bardziej.

Ile osób, które znasz, wyleczyło się olejem?

Od 2003 roku dostarczam ten olejek około 5000 osób cierpiących na różnego rodzaju problemy zdrowotne.
Wielu z tych pacjentów miało kilka problemów medycznych, które wymagały uwagi, ale większość z nich
została  opanowana  lub  wyleczona  za  pomocą  tego  oleju.  Ze  względu  na  nielegalny  status  tego  leku  nie
prowadziłem ewidencji,  ale mogę śmiało powiedzieć,  że widziałem setki osób wyleczonych z nowotworów
zewnętrznych i wewnętrznych oraz wielu innych schorzeń.

Ponadto co tydzień otrzymuję ogromną liczbę maili z całego świata, w których dowiaduję się, jak bardzo ten
olejek pomógł pacjentom z odległych krajów. Kiedy umieściliśmy instrukcje na naszej stronie internetowej i
wydaliśmy film dokumentalny „Run From the Cure”, wyjaśniający osobom na całym świecie, jak mogą się
leczyć, przyciągnęło to wiele uwagi i wielu wykorzystało te informacje, aby pomóc potrzebującym w leczeniu
to  się  udało.  Ponieważ  ten  olej  jest  tak  łatwy  w  produkcji,  niezliczona  liczba  ludzi  na  całym  świecie
doświadczyła jego zalet i mam nadzieję, że w niedalekiej przyszłości wszyscy będziemy mogli zrobić to samo”.
Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Czy kiedykolwiek jest za późno, aby zacząć używać olejku?

„Nigdy nie jest  za późno, aby zacząć stosować ten niesamowity lek. Nawet osoby, które zostały poważnie
uszkodzone  przez  system  medyczny,  nadal  mają  duże  szanse  na  powrót  do  zdrowia.  Mieliśmy  jednego
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dżentelmena z rakiem płuc, który był w szpitalu, a lekarze dali mu dwadzieścia cztery godziny życia. Mimo
sprzeciwu systemu medycznego, syn podał mu dużą dawkę oliwy i już następnego dnia opuścił szpital. Około
piętnaście miesięcy później ten 83-letni weteran zmarł, ale nie na raka płuc, zmarł z powodu wcześniejszej
choroby serca, na którą cierpiał od lat. Podczas dodatkowych miesięcy życia cieszył się dobrą jakością życia i
umarł we śnie bez bólu. Czy nie jest to lepsze niż śmierć w szpitalu, utonięcie we własnym płynie z raka płuc?

Osiągnęliśmy wspaniałe  wyniki  w leczeniu  tych,  którzy mają raka w stadium 4 i  nie  spodziewano się,  że
przeżyją. Oczywiście nie mogliśmy ich wszystkich uratować, ale jedno jest pewne, uratowaliśmy o wiele więcej
niż  system  medyczny  mógł  dzięki  ich  szalonym  terapiom  i  fatalnym  wskaźnikom  przeżywalności.  Jak
wspomniałem wcześniej,  ten olejek jest  skuteczny w leczeniu wszystkich rodzajów raka,  ale wyniki,  które
często widziałem u osób cierpiących na raka płuc i białaczkę, były naprawdę zdumiewające. Często tego typu
nowotwory  bardzo  dramatycznie  reagują  na  leczenie  olejami  i  nie  jest  niczym  niezwykłym,  że  pacjenci
codziennie widzą poprawę swojego stanu.

Zawsze zachęcam tych, którzy biorą olejek,  aby jak najszybciej  dostały się do swojego organizmu. Pomysł
polega  na  tym,  że  im szybciej  mogą  spożyć olej  naładowany  THC do swojego  ciała,  tym szybciej  mogą
wyleczyć raka i inne schorzenia. Zapewni to pacjentowi znacznie większe szanse na przeżycie, ale nadal nie
zostanie poszkodowany.

Każdemu  z  poważnymi  stanami  zagrażającymi  życiu  mówię:  „Olej  albo  uratuje  ci  życie,  albo  ułatwi  ci
wyjście”. Nawet jeśli pacjent umrze, zrobi to z godnością i można uniknąć skutków tych wszystkich okropnych
leków przeciwbólowych. Naszym celem jest uratowanie jak największej liczby osób, ale dla tych, którym nie
można pomóc, nadal miło jest wiedzieć, że nie będą musieli przechodzić bolesnej, męczącej śmierci, tak jak
inni z takimi samymi warunkami muszą znosić w szpitalach. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza
roślina

Czy niektórych ludzi trudniej wyleczyć niż innych?

„Ludzie,  których  najtrudniej  wyleczyć,  to  ci,  którzy  pozwolili,  by  system  medyczny  został  poważnie
uszkodzony.  Chemioterapia  i  radioterapia  są  terapiami  rakotwórczymi,  innymi  słowy powodują  raka.  Jeśli
pacjent  przeżyje  te  tak zwane zabiegi,  może być świadkiem zmniejszenia  wielkości  guza.  Ale w końcu te
zabiegi  zatruwają  organizm  tak  bardzo,  że  nie  ma  systemu  odpornościowego,  który  by  je  chronił.  To  w
połączeniu z rakotwórczymi efektami samych terapii pomaga rozprzestrzeniać raka na inne miejsca w ciele.

Ponieważ pacjent nie ma już prawidłowo funkcjonującego układu odpornościowego, aby go chronić, nie jest
teraz w stanie obronić się przed wieloma problemami medycznymi, które mogą doprowadzić do jego śmierci.
Każda racjonalna osoba nie powinna mieć problemów ze zrozumieniem, dlaczego leczenie zapewniane przez
system medyczny nie działa. Jednak lekarze nadal mówią nam, że nie ma innych dostępnych form skutecznego
leczenia.  Myślę,  że  to  dowodzi,  że  jeśli  płacisz  lekarzom  i  innym  profesjonalistom  wystarczająco  dużo
pieniędzy, aby czegoś nie rozumieli, w większości przypadków chętnie się podporządkowują.

Muszę  też  wspomnieć  o  tym,  że  dość  często  pacjenci  przyjmują  już  leki,  które  blokują  ich  receptory
kannabinoidowe,  bądź  zaburzają  funkcjonowanie  układu  endokannabinoidowego.  Takie  leki  obejmują
Remonabant, Surinabant, Taranabant i Ibipenabant, żeby wymienić tylko kilka. Ponieważ to lekarze przepisali
te substancje w pierwszej kolejności, uważam, że jest to coś, co należy z nimi omówić. To jeden z powodów,
dla których mówię pacjentom, aby jak najszybciej odstawili leki chemiczne. Jeśli funkcja Twoich receptorów
kannabinoidowych jest zaburzona, leczenie takich osób jest znacznie trudniejsze lub niemożliwe.

Wydaje się,  że dzisiaj  wiele osób myśli,  że siła naszych umysłów ma wiele wspólnego z wychodzeniem z
poważnych chorób. Często mają pewność, że pozytywne nastawienie i silna wiara w stosowane leczenie jest
bardzo ważne, jeśli chodzi o uzdrowienie. Jednak większość z tych, którzy do mnie przyszli, nie wierzyła, kiedy
rozpoczynali  kurację,  że  ten  olejek  przyniesie  jakiekolwiek  korzyści.  Więc  chociaż  zgadzam  się,  że  moc
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pozytywnego myślenia  może być  pomocna,  zdecydowana  większość leczonych  przeze  mnie  wydawała  się
całkiem dobrze leczyć bez niego.

Uważam, że pomyślne uzdrowienie ma więcej wspólnego z właściwymi lekami, niż ze stanem umysłu pacjenta.
Spodziewam się, że wielu, którzy wierzą w tę retorykę New Age, będzie się z tym nie zgadzać, ale nie mam
powodu, aby przekręcać fakty dotyczące tego, czego byłem świadkiem. Ponadto nasze zwierzęta domowe i inne
zwierzęta  mają  w  swoich  ciałach  receptory  kannabinoidowe,  więc  one  również  mogą  czerpać  korzyści  z
działania tego oleju. Leczyłem wiele zwierząt i chociaż niektóre z tych stworzeń były całkiem inteligentne,
jestem pewien, że cuda, które wytworzył ten olej, nie miały nic wspólnego z pozytywnym myśleniem”. Rick
Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Białaczka

„Jeśli  leczysz  kogoś  chorego  na  białaczkę  olejem konopnym,  często  bardzo  szybko  przynosi  to  rezultaty.
Białaczka, z mojego doświadczenia, jest jednym z najłatwiejszych do wyleczenia nowotworów wewnętrznych i
widzieliśmy  spektakularne  rezultaty  stosowania  tego  oleju.  Pierwsze  miejsce,  do  którego  THC  trafia  po
dostaniu się do organizmu, jest bezpośrednio do krwiobiegu. Jeśli rak jest obecny we krwi, prawdopodobnie nie
będzie  obecny  przez  długi  czas.  Widziałem,  jak  liczba  białych  krwinek  u  osób  cierpiących  na  białaczkę
dramatycznie spadła w ciągu dwóch dni i moim zdaniem nie ma lepszego leczenia dla tych, którzy cierpią na tę
chorobę”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Leczenie raka skóry

„Jeśli  olej  jest  produkowany prawidłowo,  z  pewnością  zadziała  w leczeniu  raka skóry i  zwykle wystarczy
niewielka ilość oleju, aby wykonać zadanie. Nałóż olejek na obszar, który powoduje problem i przykryj go
bandażem, a następnie ponownie nakładaj świeży olej i nowy bandaż co trzy lub cztery dni, a rak powinien
wkrótce zniknąć.

Zawsze mówię pacjentom, aby kontynuowali leczenie, dopóki rak nie zniknie, a następnie kontynuuj leczenie
obszaru przez około dwa tygodnie, tak jakby rak nadal tam był. Dzięki temu wszystkie komórki rakowe są
martwe i nigdy nie widziałem nawrotu raka skóry, jeśli moje instrukcje będą przestrzegane.

Jeśli masz raka skóry od dłuższego czasu i rak jest dobrze ugruntowany, wyleczenie może zająć trochę czasu,
ale zwykle nawet w dość ciężkich przypadkach rak skóry znika w mniej niż miesiąc. W skrajnym przypadku
może to potrwać dłużej, ale jeśli tak, to po prostu kontynuuj kurację, aż całkowicie się zagoi. Wiele osób może
wyleczyć raka skóry w mgnieniu oka,  ale wszystko zależy od twojego własnego tempa gojenia i  tego, jak
głęboko zakorzenił się rak.

Ile osób wyleczyło raka skóry za pomocą twojego oleju konopnego?

Dostarczyłem olej setkom osób z nowotworami skóry. Zwykle w ciągu trzech tygodni rak znika i pozostaje
tylko zdrowa różowa skóra. Naprawdę nie mogę oszacować, ilu pacjentów skorzystało z mojej metody leczenia,
aby wyleczyć takie nowotwory. Jednak, ponieważ staje się to tak dobrze znane, spodziewam się, że do tego
czasu setki tysięcy, jeśli nie miliony, na całym świecie wyleczyły się w ten sposób z tego stanu.

Czy możesz porównać ten zabieg do standardowych procedur?

Nie  ma porównania  między  leczeniem raka  skóry  olejem konopnym a  tym,  co  system medyczny  nazywa
właściwym leczeniem. Dość często przeprowadzana jest operacja i czasami udaje się usunąć wszystkie obecne
komórki rakowe. Ale sądząc po tych, których spotkałem, którzy musieli wielokrotnie wracać, aby go usunąć,

54



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

powiedziałbym, że jest to dość rzadkie. W zbyt wielu przypadkach pacjenci muszą wracać do swoich lekarzy,
aby te operacje były powtarzane raz za razem.

Nawet jeśli  te operacje  są wykonywane kilka razy,  system medyczny często nie usuwa problemu.  Lekarze
stosują również inne metody leczenia nowotworów skóry, takie jak ciekły azot i kremy zawierające chemię. Te
zabiegi są zwykle bolesne, aw wielu przypadkach rak po prostu nawraca i ma tendencję do pogarszania się.

Kiedy olej konopny jest stosowany w leczeniu raka skóry, zabija tylko mutujące komórki rakowe, a stan zwykle
szybko się goi. Ta nieszkodliwa, skuteczna kuracja nie szkodzi zdrowym komórkom iz mojego doświadczenia
uważam,  że  jest  to  zdecydowanie  najrozsądniejszy  sposób leczenia  tego schorzenia.  W porównaniu  z  tym
metody stosowane przez system medyczny są co najmniej nieprzyjemne i nie trzeba się martwić o infekcje lub
inne komplikacje, gdy stosuje się olej.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina
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Olej kontra chemioterapia

Jakie są główne zalety tego leczenia w porównaniu z chemioterapią, radioterapią lub innymi lekami 
chemicznymi?

„Olej konopny ma trzy główne zalety w porównaniu z tak zwanymi konwencjonalnymi metodami leczenia. Po
pierwsze  olej  konopny  nie  szkodzi,  po  drugie  działa,  a  po  trzecie  nie  zabija  pacjenta.  Chemioterapia,
radioterapia  i  inne  trujące  leki  chemiczne  wyrządzają  znaczne  szkody  organizmowi  i,  w  zbyt  wielu
przypadkach, zmniejszają nasze szanse na przeżycie. Ponadto pacjenci poddawani takim zabiegom często mają
inne problemy zdrowotne spowodowane przez te zabiegi.

Nie mogę porównywać medycyny konopnej do tego, co zapewnia system medyczny, ponieważ nie uważam, że
to, co nam dają, jest lekarstwem. Leki chemiczne są toksyczne dla wątroby. Co powinno uświadomić każdemu,
że takie chemikalia nie powinny znajdować się w naszych ciałach, ponieważ są trucizną i stanowią zagrożenie
dla pacjenta.

Chemioterapia i radioterapia są rakotwórcze, co oznacza, że te zabiegi są nie tylko trujące, ale mogą również
powodować raka. Często wielkość guza można zmniejszyć za pomocą chemioterapii  lub radioterapii,  ale w
wielu przypadkach pozwala to po prostu na rozprzestrzenienie się nowotworu. Ze względu na rakotwórcze
działanie takich kuracji i ich trujący charakter, niszczą Twój układ odpornościowy wtedy, gdy najbardziej tego
potrzebujesz. Moim zdaniem niedorzeczne jest nazywanie chemioterapii lub radioterapii leczeniem raka lub
jakiegokolwiek innego schorzenia, podczas gdy oczywiście nie powinno się ich w ogóle stosować.

Czy stosowanie olejku może zastąpić radioterapię?

Termin  radioterapia  brzmi  dość  łagodnie.  Wydaje  się,  że  pacjent  musi  tylko  posłuchać  muzyki  w  radiu  i
wyzdrowieje. Oczywiście, jak większość z nas już wie, jest to dalekie od tego, co naprawdę ma miejsce, więc
nazwijmy to tak naprawdę radioterapią.

Nie  sądzę,  aby  radioterapia  była  lepsza  niż  chemioterapia,  ponieważ  oba  te  sposoby leczenia  są  trujące  i
rakotwórcze.  Medycyna  konopna  powinna  być  pierwszą  linią  obrony  przed  rakiem  i  wszelkimi  innymi
chorobami, a nie leczeniem, które może doprowadzić do naszej śmierci lub pogorszyć nasze warunki.

O ile wiem, pozwolenie systemowi medycznemu na robienie tak destrukcyjnych rzeczy naszym ciałom jest po
prostu  szybszym  sposobem  na  śmierć.  Dla  niektórych  chemioterapia  i  radioterapia  działają  jako  taktyka
opóźniająca,  ale ostatecznie szkody, jakie te zabiegi wyrządzają twojemu ciału,  są przerażające.  Jeśli  jesteś
kimś, komu zdarzyło się przeżyć takie zabiegi i ich trwałe efekty, policz swoje szczęśliwe gwiazdy, ponieważ
zdecydowana większość nie ma tyle szczęścia. Ponadto chcę ostrzec ludzi, że najlepiej trzymać się z dala od
tomografii  komputerowej  i  tym podobnych rzeczy,  ponieważ narażają  one również pacjentów na  ogromną
dawkę promieniowania, która ponownie może powodować raka lub inne problemy zdrowotne.

Olej konopny nie jest toksyczny dla organizmu, a stosowany w leczeniu raka lub innej choroby nie uszkadza
zdrowych komórek. Po zażyciu olej konopny wprowadza pacjenta w stan bardzo zrelaksowany, dzięki czemu
może więcej odpocząć i spać, co sprzyja gojeniu.

Z mojego punktu widzenia nie ma porównania między lekami chemicznymi a olejem konopnym. Substancje
chemiczne  i  trucizny  powodują  szkody  i  wpływają  na  Twoje  samopoczucie;  mogą  również  powodować
poważne skutki uboczne, a nawet prowadzić do śmierci. Olej konopny jest nieszkodliwy i sprzyja dobremu
zdrowiu i szybkiemu gojeniu. Lubię mówić, że ta substancja promuje życie i z mojego doświadczenia z jej
stosowaniem mogę faktycznie donieść, że tak jest.

Czy mógłbyś opisać, jak THC działa na komórki rakowe w porównaniu ze zdrowymi komórkami?

Przede wszystkim THC nie uszkadza zdrowych komórek, ale może mieć niszczący wpływ na komórki, które
stały  się  rakowe.  Większość  osób  ma  niewielką  wiedzę  na  temat  zachowania  tych  komórek,  ale  w
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rzeczywistości komórki rakowe próbują popełnić samobójstwo i jest to dobrze udokumentowany fakt. Ale jeśli
nasz  układ  odpornościowy został  osłabiony,  nie  możemy  wyprodukować  wystarczającej  ilości  naturalnych
kannabinoidów, aby powstrzymać ich wzrost. Kiedy komórki stają się rakowe, w rzeczywistości wytwarzają
więcej  receptorów  kannabinoidowych,  co  umożliwia  łatwiejszym  dostęp  do  naturalnych  kannabinoidów
wytwarzanych  przez  nasze  ciała.  Te  same receptory  przyjmą  również  kannabinoidy,  takie  jak  THC,  które
wytwarza roślina konopi,  co może być bardzo korzystne dla pacjenta.  Więc jeśli  twoje ciało nie wytwarza
wystarczającej ilości tych naturalnych substancji, aby zatrzymać rozwój raka,

Spożywając olej z konopi, dostarcza tych kannabinoidów w obfitości, a następnie chorobę można opanować i
wyleczyć. Nasze ciała produkują komórki rakowe każdego dnia, więc zasadniczo wszyscy mamy raka, ale jeśli
nasz  układ  odpornościowy  działa  prawidłowo,  komórki  te  stanowią  niewielkie  lub  żadne  zagrożenie  dla
naszego dobrego samopoczucia. Kiedy nasz układ odpornościowy zostaje osłabiony, często wtedy rak ujawnia
swoją obecność. Ale jeśli dana osoba jest na tyle mądra, aby spożywać olej konopny, aby wzmocnić układ
odpornościowy, zamiast iść do systemu medycznego, jego obecność nie będzie długo odczuwalna.

Przestudiowaliśmy artykuły naukowe na ten temat i teraz przedstawię wam naukowe wyjaśnienie,  dlaczego
THC jest  skuteczne  w leczeniu  raka.  Kiedy olej  konopny jest  spożywany jako lek na raka,  THC w oleju
powoduje  gromadzenie  się  cząsteczki  tłuszczu  zwanej  ceramidem.  Kiedy  ceramid  wchodzi  w  kontakt  z
komórkami nowotworowymi, powoduje zaprogramowaną śmierć komórki, nie wyrządzając przy tym szkody
zdrowym komórkom.  Tak  to  zostało  wyjaśnione  w badaniach  naukowych,  które  badaliśmy,  ale  nigdy  nie
przestałem szukać innych wyjaśnień.

Z pomocą cudownej kobiety o imieniu Batya Stark opracowałem nową teorię, która dotyczy naszej szyszynki i
wytwarzanej przez nią melatoniny. Fluor i wiele innych substancji chemicznych, z którymi mamy kontakt, a
także inne substancje, z którymi mamy kontakt, często osłabiają zdolność szyszynki do produkcji melatoniny.
Melatonina jest największym znanym człowiekowi przeciwutleniaczem i dociera do każdej komórki naszego
ciała. Szyszynka i produkowana przez nią melatonina mogą odgrywać bardzo dramatyczną rolę w utrzymaniu
dobrego zdrowia i rzeczywiście mają wiele wspólnego z naszym ogólnym samopoczuciem.

Gdy funkcja szyszynki  jest  zaburzona,  jej  zdolność do wytwarzania melatoniny jest  znacznie  zmniejszona.
Stwierdzono, że wraz z wiekiem poziom melatoniny spada i wydaje mi się, że to zmniejszenie może mieć
również  wpływ na  rozwój raka.  Udowodniono naukowo,  że  samo palenie  konopi  może znacznie  podnieść
poziom  melatoniny.  Być  może  jest  to  jeden  z  powodów,  dla  których  osoby  palące  konopie  mają  niższy
wskaźnik zachorowań na raka niż osoby, które tego nie robią.  Teraz pomyśl tylko,  co spożycie surowego,
niespalonego oleju zrobiłoby dla twojego poziomu melatoniny.

Z tego, co mogę zrozumieć, kannabinoidy w oleju powodują, że szyszynka przechodzi w nadmierną prędkość, a
następnie gwałtownie wzrasta poziom melatoniny. To, przynajmniej częściowo, jest  to, co naszym zdaniem
powoduje wspaniały wpływ, jaki ten lek ma na tak wiele schorzeń, w tym raka. Jeśli  szyszynka wytwarza
ogromne ilości melatoniny, nie szkodzi to organizmowi, ale może mieć niszczący wpływ na chorobę, na którą
cierpi pacjent. Gdy poziom melatoniny pozostaje wysoki, choroba lub choroba, która nękała pacjenta, często
może zostać opanowana lub nawet całkowicie wyleczona. W rzeczywistości nie jestem lekarzem ani nie mam
kwalifikacji niezbędnych do tego, aby nim zostać, ale nadal uważam, że powinniśmy pozostawić nasze umysły
otwarte  na inne wyjaśnienia.  Jeśli  mam rację  co do znaczenia melatoniny,  to może dać nam nowy sposób
patrzenia na kontrolę chorób i może pomóc wyjaśnić działanie przeciwstarzeniowe, jakie wywołuje ten lek”.
Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Świadectwa raka

Motto: Spontaniczna remisja raka wydaje się pojawiać zaskakująco często w obecności oleju z konopi

„Przyjaciel  ma raka kości.  Właśnie  zaczął  olej  w zeszłym tygodniu,  ból  zniknął,  czuje  się  lepiej.  Lekarze
onkolodzy są w szoku”. Joe
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„Wczoraj trochę wspaniałych wiadomości. Mężczyzna, którego właśnie podaliśmy, powalił swojego lekarza,
gdy kilka tygodni później okazało się, że guzy w jego płucach zniknęły, podobnie jak ten w wątrobie, który
skurczył się tylko do jednego miejsca. Jedna mała tubka! Kilku mamy w drodze i wszyscy dobrze sobie radzą.
Mam nadzieję, że wszystko jest w porządku. Łzy Feniksa żyją i mają się dobrze. Chris

„Aktualizacja - Mój 81-letni przyjaciel zdał łącznie 3 guzy z raka płaskonabłonkowego twarzy (rak skóry). Nie
mieli szans z najlepszym lekarstwem na świecie. 5 tygodni na oleju i czuje się lepiej niż przez 15 lat. Jego
apetyt powrócił! Wygrywa bitwę!!! Wygrywamy bitwę! Jose

Steve: Czy spożywał olejek i używał go również miejscowo?
Jose: Obaj
Steve: Fantastycznie Czy to nie niesamowite wiedzieć, że możemy tak zmienić czyjeś życie
Jose: Zaczął wcierać 68% oleju THC zmieszanego z oliwą z oliwek i olejem kokosowym w policzek przez 2 
tygodnie, zanim pojawił się na powierzchni. Spożywa go również bez oliwy z oliwek, pocierając ją wewnętrzną
stroną policzka.
Jose: Jego doktor zadzwonił do mnie wczoraj i powiedział, że ma też raka skóry i chciałby sam wypróbować 
trochę oleju.
Steve: To fantastyczna wiadomość o tym, że lekarz potrzebuje pomocy. Dobra robota przyjacielu!!!! I cieszę 
się, że twój 81-letni przyjaciel znów cieszy się życiem.
Jose: Tak, to naprawdę niesamowite! Nazwijmy go dr P. jest znanym autorem kilku książek i wspaniałym 
uzdrowicielem naturopatą i lekarzem medycyny. W ciągu ostatnich 2 tygodni skierował do mnie 5 swoich 
pacjentów. Wszyscy nieuleczalni pacjenci z rakiem”.

„Dwa tygodnie temu podałem innemu mojemu pacjentowi z rakiem skóry/gardła/przyjaciółowi olejek leczniczy
do spożycia i stosowania miejscowego, wraz z odrobiną oleju kokosowego. We wtorek powiedział mi, że skóra
na jego policzku otworzyła się i guz został odsłonięty. Powiedziałem mu, żeby dalej nakładał olejek, ale bez
oleju kokosowego, tylko czysty olejek leczniczy. Nałożył uzdrawiający olej bezpośrednio na odsłonięty guz i
powiedział:  „Wystający  guz zniknął  następnego dnia.  Zaczął  spływać w ciągu kilku minut  po wtarciu  go.
Wyciekło – olej wydobył raka jak balsam”. Guz rakowy był, teraz zniknął... Dwa tygodnie!!!” Jose

„Członek rodziny miał guzy raka gardła wielkości piłki golfowej w ciągu 48 godzin od wyrzucenia przez olej
guzów, które działa. To jest udokumentowane. Pomaga również w kobiecych problemach. Nikomu nie zależy
na znalezieniu lekarstwa lub pomocy na to, tylko podawaj syntetyczne hormony końskie, a potem zastanawiaj
się, dlaczego kobiety wariują. Debra

„Witam Rick Simpson i Jindrich Bayer, chciałem podzielić się bardzo SZCZĘŚLIWYMI, SZCZĘŚLIWYMI
wiadomościami.  Skany  mamy  wykazały  „mierzalny”  spadek  wielkości  WSZYSTKICH  guzów  wątroby  i
trzustki. Co więcej, guz w jej płucu jest teraz CAŁKOWICIE, 100% ZNIKNIĘTY!!!

Jest tak wiele podziękowań, ale pierwszą osobą, która zasługuje na największą miłość, jest Rick za tak otwarte
dzielenie się tymi informacjami ze światem na początku.

Dziękuję Jindrichowi za wszystko, co robisz, łącznie z twoją wspierającą życzliwością i instrukcjami. Wiem, że
nadal chodzimy po skorupkach jaj z jej diagnozą / rokowaniem, ale jeśli sytuacja nadal się poprawia (guzy
kurczą  się  lub  „rozwiązują”,  jak  to  nazywają,  bez dalszych przerzutów).  W końcu wyślę  ci  ją  przed  i  po
raportach medycznych, abyś mógł zobaczyć, że pomogłeś uratować życie niesamowitej, kochającej, aktywnej,
dającej kobiety, która sadzi ogródek ziołowy na zewnątrz, kiedy piszę. :o). Dużo miłości, Barbaro“

-- Cześć Barbaro, dziękuję, uszczęśliwiłeś nasz dzień swoim e-mailem. Pozdrów od nas swoją Mamę i upewnij
się, że nie pójdzie na żadne inne badania, prześwietlenia lub inne rakotwórcze bzdury. Niech będzie postępować
tak, jak się czuje, powinna zjeść 120-180 g oleju w ciągu sześciu miesięcy lub krócej. Gdybym była nią, i tak
zjadałabym  olej  codziennie  przez  resztę  życia,  rak  ma  bardzo  małe  szanse,  gdy  w  organizmie  jest  olej.
Niezwykle ważną częścią tej metody są dawki podtrzymujące. Najlepsze życzenia, Jindrich

„Moja mama wyleczyła drobnokomórkowego raka płuc w stadium 3 olejem!! J Czy wspomniałem, że była
wolna od raka zaledwie cztery miesiące po diagnozie? Cóż, tak się stało. J” Świt

58



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

„Mój  tata  ma również  raka trzustki,  który  rozprzestrzenił  się  na wątrobę i  płuca  podczas  chemioterapii,  a
następnie ponownie się rozprzestrzenił, był bardzo chory i szybko się pogarszał. Zaczął olej 3 miesiące temu,
ostatnie badanie w poniedziałek pokazuje, że wszystkie 7 plamek zniknęło, a rak trzustki się skurczył, czuje się
o 100% lepiej i ma przywróconą jakość życia. Olejek jest naprawdę niesamowity.” Lisa

„Mój tata jest również na oleju na raka trzustki, który rozprzestrzenił się na siedem innych miejsc, które był na
oleju  przez  5  miesięcy,  wszystkie  siedem  plam,  które  pojawiły  się  podczas  chemioterapii,  zniknęły  od
rozpoczęcia stosowania oleju, a rak trzustki się skurczył, olej zaoszczędzony jego życie!" Lisa

„Cześć,  chciałem cię  tylko  zaktualizować.  Tata  przeszedł  kolejne  badanie,  odkąd 5  miesięcy  temu zaczął
używać oleju na raka trzustki. Ostatnie badanie wykazało, że rak trzustki skurczył się, a pozostałe 7 plam, które
pojawiły  się  podczas  chemioterapii,  zniknęły  od  momentu  rozpoczęcia  stosowania  oleju.  Nowe  wyniki
pokazują, że rak trzustki znowu się skurczył i nie ma innych cholernie fantastycznych miejsc, biorąc pod uwagę
to, dlaczego rak trzustki jest tak śmiertelny ze względu na szybkość, z jaką się rozprzestrzenia. Tak więc 8
miesięcy w ciągu 5 z tych miesięcy używania oleju tata ma się świetnie, w rzeczywistości czuje się teraz lepiej
niż wtedy, gdy został po raz pierwszy zdiagnozowany. Więc jeszcze raz dziękuję Rickowi, JB i wszystkim,
którzy pomagają wydobyć te informacje, gdyby nie olej, którego nie miałabym mojego taty!!” Lisa

„Mój tata był również rakiem trzustki w czwartym stadium. Miał też 10 miejsc na wątrobie... to było pod koniec
listopada 2012. Teraz ma 1 miejsce na wątrobie (.08) i 1 na trzustce (8 mm). Pokonujemy to. Jego lekarze są w
szoku. Przybiera na wadze i w sumie świetnie się czuje. Olej z konopi indyjskich też jest dobry”. Angie

--  Nie  baw się  rozcieńczonym lekarstwem,  Angie.  Jest  dobry  do  stosowania  miejscowego,  ale  nie  chcesz
podawać pacjentom z rakiem olejków z konopi indyjskich jako jedynego leczenia. Atak z pełną mocą i pełnym
spektrum działa najlepiej.

Zwłaszcza  dla  tych,  którzy  „muszą”  iść  na badanie  „aby zobaczyć”,  jak to  się  goi.  Takie  osoby powinny
automatycznie  dodać  do  protokołu  kolejne  60g olejku,  ponieważ  po prostu  niepotrzebnie  przeszły  wysoce
rakotwórczy zabieg, aby „zobaczyć”, jak się czują. Ciekawość kosztuje, przepraszam za to.

Gratulację oraz wszystkiego najlepszego. Wspaniale jest widzieć sukces ludzi, którzy myślą inaczej. JB

„Jestem  faktycznym  dowodem  na  to,  że  RSO  ma  bezpośredni  wpływ  na  MPNST  i  NF1.  Dokumentacja
medyczna, MRI, PET, skany CAT dowodzą znacznego zmniejszenia wielkości guza i awidności.” Kristyne

„Ok, mój kumpel. Dzisiaj jest dzień, w którym miałem tylko nadzieję, że kiedykolwiek się wydarzy. Wyniki
biopsji  są  dostępne.  Corrie  Yelland  WŁAŚNIE  OTRZYMAŁA  POTWIERDZENIE,  ŻE  JEJ  RAKA
CAŁKOWICIE  ZNIKNIĘŁA!!!!  JESTEM  UWALNIANYM  RAKIEM!!!!!  Nie  ma  nawet  dysplazji,  nie
mówiąc już o dużym C.

Moim niesamowitym, niesamowitym przyjaciołom, którzy wspólnie byli odpowiedzialni za to, że było mnie
stać na lekarstwo = nie ma absolutnie żadnych słów, aby opisać, jak bardzo jestem wdzięczny każdemu z was.
Wszyscy jesteście niesamowici!

Heather, która jako pierwsza wysłała mnie UCIEKAJ OD LECZENIA — ten film dosłownie zmienił moje
życie.  Kto by to  pomyślał,  hej?  Kocham cię!  Rickowi Simpsonowi,  Jindřichowi  Bayerowi z  głębi  serca...
DZIĘKUJĘ za wiedzę i wsparcie. Żyję dzisiaj przez was wszystkich! Jestem naprawdę błogosławiony, że mam
tak niesamowitą rodzinę i przyjaciół”. Corrie

Cześć Jindrich, właśnie krótka notatka by poinformować, że widziałem dzisiaj mojego doktora. Raport mówi,
że rak (rak kanału odbytu) nie jest już wykrywalny. Zeszłej jesieni powiedziano mi, że mam 2-4 miesiące, jeśli
nie  zrobię  promieniowania.  Zdecydowałem  się  nie  robić  promieniowania  i  zamiast  tego  spróbować  RSO.
Oczywiście zadziałało! Z całego serca dziękuję, dziękuję, DZIĘKUJĘ Rickowi i sobie!!!!” Corrie

„Moja najnowsza historia sukcesu. Jest to kobieta po pięćdziesiątce,  u której zdiagnozowano stopień 3, ale
bardzo  blisko  stadium  4  raka  płuc.  Dzisiaj  otrzymałem  to:  „Cóż,  moja  mama  poszła  na  tomografię
komputerową miesiąc temu i kilka dni temu otrzymała wyniki. To całkowicie zniknęło! Jej lekarz je przeczytał
i powiedział, że większa masa jest czysta i nic nie zostało...
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Nadal ma POChP, ale będziemy nad tym pracować i jej  lol palenia...  Dziękuję bardzo za wszystkie rady i
wiedzę  o  rzeczach,  o  których  nigdy  nie  byliśmy  świadomi.  Wszystko  się  połączyło  z  jakiegoś  powodu  i
jesteśmy bardzo szczęśliwi. Niech Bóg błogosławi ciebie i twoją rodzinę." Corrie

--  Spontaniczna  remisja  raka  płuc  wydaje  się  pojawiać  zaskakująco  często  w  obecności  oleju  z  konopi
indyjskich. JB

„Ok, wszyscy moi wspaniali ludzie, to będzie długa lektura, ale myślę, że wczoraj trafiłem na PAYDIRT. Nie
widziałem mojego dentysty od września ubiegłego roku. W tym czasie walczyłem o życie. Mojemu dentyście
powiedziano wtedy, że mam raka. Odbyliśmy zwykłą rozmowę, w której powiedziałem mu, że nie poddaję się
radioterapii  i  stosuję „terapię alternatywną”.  W tym czasie  zapytał,  co robię.  Wahałem się mu powiedzieć,
ponieważ był znany ze swojej „sztywności”, ale kazałem mu oglądać Run From the Cure. Właściwie zadzwonił
do mnie po tym, jak go obejrzał. Powiedział, że jako lekarz miał tendencję do przebywania w pudełku, że miał
brata (lekarza) i innego brata (farmakologa) i że czasami „nie mają wszystkich odpowiedzi”.

Przewiń  do  wczoraj.  Był  oszołomiony,  widząc,  jak  dobrze  wyglądam,  i  momentalnie  zaniemówił,  kiedy
powiedziałem  mu,  że  olej  z  konopi  zadziałał.  Zaczął  zadawać  różne  pytania.  Wiele  z  nich  to  „pytania
naukowe”,  na  które  nie  potrafiłem  odpowiedzieć.  Zapytał  o  badania  kliniczne,  rozdz.  choroby  leczone
konopiami indyjskimi itp. Chce porozmawiać ze swoim bratem o sobie, a także o konopiach jako „leku na
raka”, a także chce, aby jego brat badał konopie jako lek. Czy byłoby w porządku, gdyby zabrał mój numer
komórki i adres e-mail?

Oto,  gdzie  robi  się  duży.  Jego  brat,  dr  Jake  Theissen,  był  kiedyś  dziekanem  i  był  pionierem  programu
farmakologii na Uniwersytecie Waterloo. Obecnie jest konsultantem firm farmaceutycznych i specjalizuje się w
„Nowych podejściach do leczenia raka”. Jest silnie związany z Canadian Cancer Society. (Również to on został
poproszony przez rząd o kierowanie dochodzeniem w sprawie rozwodnionego skandalu chemicznego.) John
mówił,  że  jego  brat  często  powtarzał,  że  musi  być  coś  lepszego  do leczenia  raka.  Coś  naturalnego,  a  nie
chemicznego. Powiedziałem mu, żeby „nie patrzył dalej”. Konopie indyjskie to „coś naturalnego”.

Trzymałem kciuki za moich Peepsów. Posiadanie kogoś tak wpływowego po naszej stronie może być cholernie
duże!  Janet  Sweeney,  Robert  Melamede,  Peter  O'Toole,  Lester  Grinspoon,  Gersh  Avery,  Rick  Simpson.
Cannabis Science, czy bylibyście na pokładzie, aby pomóc mi w tym, jeśli zajdzie taka potrzeba, i czy będziecie
w porządku, gdybym skierował do was mojego dentystę lub jego brata?

Dzięki za przeczytanie Peepsa. Rozpowszechniaj dalej… OLEJ Z KONOPI ZABIJA RAKA!” Corrie

P. Czy kiedykolwiek widziałeś, jak RSO pomaga wyleczyć raka prostaty? 

A. Oczywiście. Postępuj zgodnie z instrukcjami, aby uzyskać najlepsze wyniki. Oto przykład tego, jak to działa,
a  Dennis  dostarcza  również  naukowe  wyjaśnienie  na  temat  działania  oleju.  Mimo  to  postępuj  zgodnie  z
instrukcjami Ricka, spożywaj olej zgodnie z instrukcją (niskie dawki, takie jak te, których używał Dennis, mogą
nie wystarczyć innym pacjentom) i używaj oleju również w postaci czopków. Najlepsze życzenia, JB

„Na początku 2013 r. zdiagnozowano u mnie raka prostaty, uzyskując 9 ocenę Gleason. Jako pierwszą opcję
zdecydowałem się wypróbować olej z konopi Ricka Simpsona. Według drugiej biopsji większość raka zniknęła
90 dni później,  ale guz wciąż tam był. Uznałem, że moja dawka jest za mała,  czyli  jedna dziesiąta  grama
dziennie,  więc zdecydowałem się powtarzać to przez kolejne 90 dni. Tym razem zwiększyłem dawkę do 3
dziesiątych  grama  dziennie  przez  pierwsze  60  dni  i  5  dziesiątych  grama  przez  ostatnie  trzydzieści  dni  z
wyjątkiem ostatniego dnia, kiedy brałem pełny gram. Następna biopsja wykazała, że  guz zniknął. A jeszcze
lepiej, mój rak zniknął w 99,9%! Dziękuję Bogu za to, że poprowadził mnie bezpośrednio w konopiach.

Przed zachorowaniem na raka byłem bardzo przeciwko marihuanie w jakiejkolwiek formie, ale kiedy mierzysz
się ze śmiercią z okropnym promieniowaniem i chemioterapią, pomyślałem, że nie mam nic do stracenia. Mój
urolog powiedział, że nigdy nie widział czegoś takiego, to było całkowicie poza schematem”. William

„Właśnie  rozmawiałem  przez  telefon  z  urologiem.  Mój  mąż  miał  wiele  problemów  medycznych  po  raku
prostaty lata temu. Został wysłany na biopsję ponad 2 miesiące temu, ale z powodu problemów z rurką od nerki
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do pęcherza nie mogli wykonać pełnej biopsji. Zdobyli jednak wystarczającą ilość tkanki, aby zobaczyć, że rak
prostaty powrócił, a teraz na ścianach pęcherza znajdowały się komórki rakowe. Musieli go leczyć z innych
problemów, zanim mogli  wrócić i  wznowić  biopsję  z powodu innych problemów medycznych.  Z wielkim
trudem udało się to dzisiaj.  Właśnie rozmawiałem z lekarzem i chociaż ma problemy z nerkami z powodu
promieniowania i może prawdopodobnie stracić nerkę, była bardziej zdumiona brakiem komórki rakowej, którą
wykryła 2 miesiące wcześniej. Brak dowodów na raka, a ona po prostu nie może tego rozgryźć. Po pierwszej
biopsji od razu zrobiłem łzy feniksa. Oboje mamy całkiem dobrą tolerancję, więc w ciągu tygodnia do 10 dni
dostałem mu dawkę 1 grama. Miesiąc później nie mamy raka! Jestem oszołomiony, chociaż nigdy nie wątpiłem
w cudowną moc wszechmocnego chwastu. Również mam chorobę autoimmunologiczną, która jest rzadka (tak
samo jak aktor Harold Ramis). Codziennie zadziwiam siebie, ponieważ jestem w remisji od ponad 3 lat, co, jak
sądzę,  jest  dość rzadkie.  Nie wiem dlaczego,  ale  może moja codzienna konsumpcja może mieć z tym coś
wspólnego. Dwóch moich lekarzy zna moje metody leczenia i w 100% je wspiera. Więc jestem wdzięczny panu
Simpsonowi!  Dziękuję za prowadzenie!  Chciałem tylko wysłać moje świadectwo,  ponieważ jestem bardzo
wdzięczny. Przekażę darowiznę na twoją sprawę, kiedy będzie w domu i zadomowię go. Jeszcze raz dziękuję z
głębi serca! Z poważaniem, DKS”

„Mam tę samą chorobę, co Harold Ramis zmarł w zeszłym miesiącu… zapalenie naczyń. Mam to od ponad 15
lat, ale w końcu zostałem zdiagnozowany około 4 lata temu, kiedy objawy były tak okropne, że nie mogłem
nawet chodzić. Jestem w remisji teraz od 3 lat od pierwotnego leczenia cytoksanu (chemioterapia) i prednison.
Następnie na imuran do konserwacji. Chciałem odstawić wszystkie leki, ponieważ ich skutki uboczne były dla
mnie gorsze niż choroba. Mój lekarz powiedział nie. Zrobiłem więc to, co zrobiłaby każda inna uparta, uparta
osoba...  Zdjąłem  się  z  nich  za  własną  zgodą!!!  Hehe.  Sterydy  do  2  mg  na  dzień  teraz.  Trudno  z  nich
zrezygnować!!! Ostatnia wizyta u lekarza, ponieważ tak dobrze mi szło, mój lekarz w końcu odstawił mi leki,
które rzuciłem wcześniej (nigdy nie wiedziała, że rzuciłem wiele lat wcześniej). Nie wiem, ale od 3 lat mam
remisję.

Większość  ludzi,  którzy  cierpią  na  tę  chorobę,  ma  wiele  problemów przez  cały  czas,  ale  ja  czuję  się  jak
normalna osoba z zaledwie kilkoma problemami, które choroba stworzyła na początku, jak neuropatia stóp i
dłoni. Poza tym jestem dobry. Ćwicz codziennie i biegaj. Wiem tylko, że jako codzienny użytkownik konopi,
wydaje mi się, że jestem bardzo szczęśliwym człowiekiem w porównaniu z wieloma innymi, którzy mają tę
chorobę i mają garść okropnych pigułek, które tłumią układ odpornościowy i kontrolują chorobę. Jedyne, co
wiem na pewno, to to, że marihuana pomogła mi poczuć się tak, jak dzisiaj. Mam 100% wsparcia od 2 z moich
wielu lekarzy, z których jeden jest moim neurologiem!

Bardzo  łatwo  jest  stworzyć  własne  RSO.  Na  początku  byłem zdenerwowany,  więc  najpierw  próbowałem
zarobić niewielką ilość. Wyszło cudownie, więc dzięki tej wiedzy zarobiłem więcej. Właśnie zastosowałem się
do przepisu Ricka z niewielką pomocą przyjaciela! Od ostatniego posta na Facebooku, który zrobiłem (NIE
JESTEM w związku z tym cudownym ziołem) otrzymałem wiele prywatnych wiadomości o sukcesie mojej
rodziny, szukając pomocy! Mam zamiar oddać moje zdrowe, dorosłe dzieci do konserwacji, aby miały mniejsze
szanse na coś katastrofalnego. Uwielbiam to!!! Dziękuję bardzo panie Simpson!!! Twoje oddanie wszystkim
jest bardzo doceniane przez tę kalifornijską dziewczynę!!!” Debora

„Mój mąż wykonał program Phoenix Tears, gdy miał raka pęcherza w 4 stopniu. Raport ze ścieżki po operacji
(której NIE miałby, gdybyśmy mieli więcej wiary w program) nie wykazywał żadnego raka. Nie chcę twierdzić,
że odniosłem sukces z chorobą Alzheimera, ale w przypadku raka nie ma absolutnie lepszej opcji”. Caren

„Witam ponownie Rick! Mam nadzieję  że ten email  dojdzie  do ciebie.  Piszę dzisiaj  z pytaniem, jak długo
pacjent  powinien  pozostać  na  oleju?  Mamy pacjenta  z  ogromnym guzem.  Zaczął  15  marca  i  do  tej  pory
przeszedł  40 gramów. Od 2 dnia przyjmował 1,5 grama lub więcej  dziennie.  Czy przestajesz  przyjmować
dawkę terapeutyczną 60 gramów? Pieniądze są czynnikiem dla tego pacjenta.  Jak dotąd nic nie zapłacił  za
lekarstwo. Ich opiekun podarował pierwsze 60 gramów oleju, ale nie może wiecznie dawać darmowych leków.
Dzięki za wkład. Cenię twój wgląd. Z poważaniem Janet”

„Droga Janet, Mówisz, że od drugiego dnia przyjmował 1,5 grama lub więcej dziennie. Produkowany przeze
mnie olejek jest tak silny, że przeciętna osoba potrzebuje około 5 tygodni, aby osiągnąć punkt, w którym może
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spożyć 1 gram dziennie. Może występować problem ze szczepem użytym do produkcji tych odmian konopi
oleistych, które mogą się znacznie różnić pod względem zdolności leczniczych, więc problemem może być
szczep. Zwykle do czasu, gdy pacjent spożyje 60 gramów oleju, rak znika. Ale jeśli tak nie jest, nadal dałbym
im olej, dopóki nie będzie. Czas potrzebny i wymagana ilość oleju mogą się znacznie różnić w zależności od
osoby. Wszyscy jesteśmy różni i niektórzy ludzie leczą się znacznie szybciej niż inni. Zwykle osoby, które
zostały poważnie uszkodzone chemią i promieniowaniem, wymagają dłuższego leczenia i większej ilości oleju.
Olejek  ma zniwelować  wszelkie  szkody,  jakie  pozostawiły  po  sobie  tak  zwane  zabiegi.  Radzę  spróbować
wyprodukować olej z innego silnego szczepu indica, ale za wszelką cenę trzymaj go na oleju, to jedyna rzecz,
jaką wiem, która może uratować mu życie. Najlepsze życzenia, Rick Simpson”

„Nie jestem pewien, czy to jest sukces… Ale na pewno liczę to jako jeden! Na wszelki wypadek, gdyby ktoś się
zastanawiał, dlaczego mam męski głos, to nie dlatego, że paliłem papierosy czy coś – nigdy nie paliłem, tylko
dlatego, że usunięto mi tarczycę. Mam 51 lat (i pół!) i używam oleju od 20 lat. Po prostu waporyzacja zawsze
sprawiała mi przyjemność. Kilka lat temu- zacząłem mieć problemy z połykaniem, a moi lekarze znaleźli guzki
na mojej tarczycy. Węzły na mojej tarczycy, na które musiałem iść na testy na raka. Kiedy to robią - po prostu
wbijają ci w gardło wielką igłę i dostają się do węzłów, które mają zostać przetestowane. Nic ci nie dają -
żadnego znieczulenia  -  ze względu na lokalizację.  Więc  zrób to  kilka  razy i  zobacz,  czy możesz  siedzieć
spokojnie. W każdym razie – po tym, jak zostałem dźgnięty 6 razy – i moja tarczyca stała się tak duża, że  
miałem problemy z połykaniem i oddychaniem – usunięto mi tarczycę.  Z całym rakiem w mojej rodzinie-
pomyślałem, że będę na prowadzeniu. Nie ma raka. Nic. Jak dotąd jestem jedyną osobą w mojej rodzinie, która
uniknęła raka. Robię olej od 20 lat. Miałem prawie każdy test na raka z powodu historii rodzinnej - i jak dotąd,
dzięki Bogu! Robisz matematykę :-)” Janet

„Cześć  Rick!  Amy  zmarła  dziś  rano.  Amy  przestała  używać  olejku,  gdy  jej  numery  wypadły  dziwnie.
Powiedziałeś, że coś nie pachnie dobrze - no cóż, lekarze schrzanili jej wyniki laboratoryjne i były złe. Amy
była bardzo zmęczona (23 rundy napromieniania, 3 lub 4 chemioterapii). Po prostu się poddała. Nie żartuję. Tak
wiele przeszła przed nami, że poczuła, że  nadszedł jej czas. Ona miała rację. Bez oleju - to koniec. Tydzień
wcześniej wyglądała tak świetnie – przysięgam! Chciała podnosić się do dwóch gramów dziennie i naprawdę to
kopać. Potem te cholerne testy wróciły i skończyła. Błagałem ją, żeby dalej to brała. Jak sobie z tym radzisz?
Jestem zdruzgotany. Janet”

„Droga Janet, wiem, jak się czujesz, kochanie, przydarzyło mi się to samo z kilkoma osobami, które leczyłam i
to nie jest dobre uczucie. Przynajmniej możemy pokrzepić się tym, że to, co robiliśmy, pomogło i to nie my
wyrządziliśmy krzywdę. Często bardzo trudno jest nie angażować się głęboko w osoby, które leczymy, a kiedy
coś takiego się dzieje, zawsze chcę udusić tych, którzy są za to odpowiedzialni. Nie obchodzi mnie, jak bardzo
ci idioci lekarze myślą o sobie i swoim zawodzie, morderstwo to morderstwo i zanim to się skończy, opinia
publiczna zobaczy ich wszystkich takimi, jakimi są. Patrzę na to w ten sposób Janet, nie możemy wszystkich
uratować, ale to, co robimy, łagodzi cierpienia niezliczonych ludzi. Więc prawie wszystko, co możemy zrobić,
to kontynuować, aż będziemy mogli przywrócić ten świat do ich zmysłów. Jesteś cudowną kobietą o wielkim
sercu i to, co robisz, tak wiele znaczy dla cierpiących mas. Staraj się więc skoncentrować na wszystkim, co
zrobiłeś i nie obwiniaj się za niekompetencję innych. To ludzie tacy jak my robią różnicę i tacy ludzie jak my,
którzy  zmienią  ten  świat,  więc  proszę,  nie  pozwólcie,  aby  cokolwiek  zmyliło  was  z  drogi,  którą  oboje
podróżujemy. Najlepsze życzenia, Rick Simpson”

„Wiele razy udostępniałem Łzy Feniksa Ricka Simpsona na mojej ścianie na Facebooku… potem pewnego dnia
moja przyjaciółka była na łożu śmierci z chłoniakiem. Kiedy zobaczyła moje posty na temat oleju, od razu
zaczęła  go brać i  jest  teraz wolna od raka! Jej  lekarze są zdumieni,  że powiedzieli  jej,  że zostały jej  trzy
miesiące życia… MYLILI SIĘ”. Jamie

„Drogi panie Simpson, mam pacjenta w USA, który niedawno zaczął zażywać Phoenix Tears. To jest legalne w
naszym stanie.  Jest  w programie  od około  miesiąca,  ale  od drugiego tygodnia  prosi  o  grubo ponad gram
dziennie.  Czy więcej  niż  gram dziennie  przynosi  coś  dobrego?  Przyjąłem tego  pacjenta  za  darmo i  mam
wrażenie, że trochę mnie bawi. Chciał gram dziennie od drugiego tygodnia, a potem chciał dwa gramy dziennie
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-  i  to  jest  niezwykle  silne.  Zapętlam się  na ćwierć  grama.  Używamy Buddy -  100% indica  z  ponad 15%
zawartością THC. Jak radzisz sobie z pacjentami, którzy chcą więcej i więcej? Dzięki, George”

„Drogi Doktorze, zachęcam każdego z poważnym schorzeniem do jak najszybszego zażycia olejku. Im szybciej
mogą  to  przyjąć,  tym  szybciej  mogą  zostać  wyleczeni.  Widziałem  kilka  osób,  które  w  ciągu  miesiąca
przyjmowały całą 60-gramową kurację i wyleczyły nieuleczalnego raka. Ale tacy ludzie są rzadcy i jest więcej
niż możliwe, że ten gość gra z tobą. Kilka osób spróbowało tego ze mną i dałem im szansę. Nie mam nic
przeciwko dostarczaniu oleju tym, którzy potrzebują go w medycynie, ale nie dam go głupcom, którzy chcą
dokonać oszustwa. Jeśli czujesz, że ten facet próbuje oszukać, po prostu powiedz mu, że będzie musiał sam
wymyślić konopie, aby wyprodukować lek. Jeśli jest prawdziwy, prawdopodobnie spróbuje to zrobić, jeśli nie,
prawdopodobnie nigdy więcej się od niego nie usłyszysz. Nie masz niekończących się zapasów tego oleju i
musi on trafić tam, gdzie przyniesie najwięcej dobrego. Tak trzymaj. Najlepsze życzenia, Rick Simpson”

„Leczę  kobietę  z  rakiem  TERMINAL,  olejem  konopnym RS  i  wreszcie  czuje  się  lepiej.  TO  DZIAŁA!"
voodootattooo

„Robimy teraz to samo. 25% THC SKYWALKER OG, ostatni olej OG mój PSA miał 160. Po 100 gramach
dzisiaj jest 7.” Jimmy

„Cześć  Chris,  aktualizacja…  rak  znika…  wczoraj  rano  odebrała  telefon  od  swojego  zdezorientowanego
onkologa. Zwykle mamy spotkanie twarzą w twarz, ale tym razem zadzwonił do niej, aby poinformować ją o
wynikach wszystkich skanów przeprowadzonych kilka tygodni temu.

Wątroba - raka już nie widać. Rak płuc, jeden rak płuca zniknął, a drugi rak płuc znacznie się zmniejszył. Pierś
- nie skomentował...  Nie wspomniał o piersiach myśli...  więc mama oddzwania do niego, żeby zadać kilka
pytań i umówić się na wizytę,  abyśmy weszli,  porozmawiali  z nim i przejrzeli  przeszłość i ostatnie skany.
Obawiam się, że była trochę zszokowana, gdy doktor zaczęła mówić o zniknięciu jej raka wątroby i płuc, że
zapomniała zapytać o obszar piersi.

Wszystkie skany miały na celu wstępne badanie przesiewowe pod kątem nowej ścieżki terapii hormonalnej…
ale dr mówi, że nie jest już kandydatką do badania hormonalnego, ponieważ pacjentka musi mieć wzrost w
obszarach nowotworowych, a wszystkie jej obszary NIE rosną, ale umierający.

Jesteśmy zachwyceni wynikami oleju!!! Kiedy rozmawiałem z Rickiem mniej więcej miesiąc temu o mojej
mamie, zasugerował, że powinna przejść na drugą 90-dniową kurację, więc planujemy to na początku września.
W międzyczasie przekażemy jej dawkę podtrzymującą.

Łał! Od początku leczenia wiedziała, że olejek działa na jej guzy, czuła, jak się kurczą i odchodzą. Wszyscy
jesteśmy  bardzo  wdzięczni,  że  zapoznałeś  mnie  ze  swoim  pomysłem  na  dokument  i  podzieliłeś  się  tym
zabiegiem. Jestem dziś w domu, jeśli masz czas na pogawędkę. Na zawsze wdzięczna, Cindy“

„Witam kochana Corrie… Chciałem tylko poinformować,  że oddałem olej,  który miałem od mojej  mamy,
koleżance przyjaciółki, która ma raka piersi… Brała przez miesiąc i jest w remisji… Niektóre komórki rakowe
są martwy w guzie... A pani doktor była zdumiona i pozytywnie nastawiona i najwyraźniej jeśli będzie miała
lepsze wyniki następnym razem, zacznie coś robić z olejem. Jestem bardzo szczęśliwa i dziękuję Bogu, że
pozwolił mi przekazać informacje o oleju z konopi tej kobiecie... :)) Tak więc żałowałam, że moja mama nie
mogła codziennie brać oleju...”

„Cześć Rick, mam dobre wieści. Moja mama nie mogła już psychicznie znieść świadomości, że ma raka w
piersi,  więc przeszła operację.  Jednak zjadła 30g dawki i piła herbatę ziołową od jakiegoś faceta, który ma
różnego rodzaju zioła lecznicze i założyła również bandaże z tych ziół. W każdym razie, kiedy lekarze usunęli
ten nowotwór, miał on nie więcej niż 7 mm i składał się w 100% z tkanki, tylko 1% był aktywny, złośliwy i w
fazie  umierania.  3  lekarzy patrzyło  na to i  mówili,  że  nigdy czegoś takiego nie  widzieli...  A więc,  gdyby
przeszła więcej niż 1 lub dwa tygodnie bez operacji, wszystko by zniknęło. Teraz codziennie bierze olejek za
półtora grama i rozumie teraz, że operacja była zupełnie niepotrzebna.
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Jednak teraz jest dużo spokojniejsza niż wtedy, bo wariowała, więc nie mogliśmy jej odwieść od operacji... ale
teraz  wszystko jest  w porządku,  a  zioła  i  olej  też  się  spełniły.  W każdym razie,  głupi  lekarze  dali  jej  23
radioterapie,  ale  powiedziała,  że  tego  nie  zrobi,  a  lekarz  powiedział  między  wierszami,  że  ma  rację.  To
niewiarygodne, jak daleko posuwają się ci lekarze. Wszyscy się witają, Rick. Bardzo dziękuję za rekomendację
i jeszcze raz bardzo dziękuję Jindrichowi.” Sasa

„Rick… przyjacielowi właśnie usunięto guz mózgu z głowy… ma plamy na płucach… chcą, żeby przeszedł
chemioterapię i radioterapię… zażywanie oleju byłoby stratą czasu podczas chemioterapii i promieniowanie?
Widzenie, jak się czuje po usunięciu guza mózgu, jest niezwykłe, jest o 80% lepszy niż w zeszłym tygodniu z
tym czymś w głowie... Chcę mu powiedzieć, żeby nie robił chemii i radioterapii i nie brał oleju, ale to nie jest
mój wybór...” Sharon

- Sharon, to zwiększyłoby jego szanse na przeżycie.  Ale tak naprawdę chemia spowoduje tylko,  że będzie
musiał  później  zjeść  120-180g  oleju  tylko  po  to,  by  cofnąć  szkody.  Oczywiście,  jeśli  przeżyje  zatrucie.
Najlepsze życzenia, JB

„Wszyscy głupcy, którzy myślą, że Rick Simpson jest oszustem, powinniście wiedzieć, że Michelle Aldrich
właśnie wyleczyła raka płuc w trzecim stadium za pomocą oleju z konopi, dostarczonego przez Valerie Corral i
WAMM! Dlaczego  media  i  lekarze  nie  mogą  choć  raz  zacząć  mówić  prawdy?!  Cannabis  leczy  raka,  do
cholery!!! A nieodpowiedzialni ludzie to ci, którzy próbują uciszyć tę rzeczywistość, a nie ludzie tacy jak ja i
Tommy, którzy chcą, aby świat poznał prawdę o marihuanie i raku”. Steven

„Cześć wszystkim, mam świetną wiadomość. Żona otrzymała w poniedziałek wynik badania PET. Miała raka
przez  5 lat  po 6 rundach chemioterapii  i  jednym przeszczepie  komórek macierzystych,  po czym on wciąż
powracał. 6 miesięcy temu miała zrobić kolejny przeszczep, ale został odwołany, ponieważ nie mogli znaleźć
dawcy. Więc zaczęła na oleju. W poniedziałek lekarz powiedział nam, że rak zniknął. Dzięki za olej, Rick.
Jesteś mężczyzną, dzięki. Luc

-- Dziękuję, Luc. Dokumentacja medyczna byłaby mile widziana. Powinna pozostać na dawce podtrzymującej,
ja jadłem tyle oleju ile to możliwe, ilekroć to możliwe. Niech trzyma się z daleka od kolejnych skanów, jeśli to
możliwe. Relacja wideo na Youtube byłaby świetna. Najlepsze życzenia, JB

„Rok 2013 już minął i cieszę się, że widzę rok 2014, którego lekarze nie myśleli, że mogę zobaczyć rok 2013.
Ale tutaj nadal żyję i mam się dobrze. Kilka osób, których nie widziałem od kilku lat, powiedziało: wow, wciąż
żyjesz!  Tak, wciąż żyję,  ponieważ używam odpowiedniego leku ziołowego (olej  z konopi indyjskich),  aby
zabić mojego nieuleczalnego raka mózgu GBM.

Więc  dziękuję  Bogu  za  wskazanie  mi  drogi  do  uzdrowienia.  I  dr  Tiew  Han  za  umiejętności  w  zakresie
kraniotomii,  Rick  Simpson za podzielenie  się  wiedzą na  temat  tego God Sent  OIL i  mojej  żonie  Cinimin
Mansur  za  opiekę  nad  mną  i  moim Aniołom za  skromną  pomoc,  a  przyjaciołom i  mojej  rodzinie  za  ich
niesamowitą pomoc. wsparcie i miłość. Bez was wszystkich nie da się znów zobaczyć mnie zdrowego. Czuję
się tak szczęśliwy i błogosławiony. I tak, wierzę w Anioły.

Wszystkiego najlepszego w 2014 roku, starajcie się nie stresować, bądźcie szczęśliwi i pozostańcie zdrowi.”
Elia

„Chciałbym podziękować (xxx) za olej, który został podarowany na mojego raka!! Jak na razie nie ma raka w
moim ciele!! To naprawdę działa, wszystkie dowody znajdują się w mojej dokumentacji medycznej! Dziękuję
bardzo i wielkie rekwizyty Łzom!!!” Becky

„Kciuki w górę dla Jindricha, miał absolutną rację mówiąc, że miejscowa aplikacja jest nakładana bezpośrednio
na skórę, a nie na bandaż. Różnica była jak dzień i noc.” Roland

--  Oczywiście.  Świetnie  sprawdzają  się  również  nalewki  z  20-30-50% oleju,  ponieważ  łatwo wnikają  pod
powierzchnię. W niektórych przypadkach bardzo korzystne są również mieszanki oleju z nasion konopi (lub
masła shea) i oleju konopnego. Ale logicznie rzecz biorąc, im więcej oleju dostaniesz na ranę, tym lepiej. JB
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„Napisałam wcześniej, że odnieśliśmy sukces w leczeniu raka piersi. Teraz lekarze powiedzieli pacjentce, że jej
wyniki są tak dobre, że musi iść do pracy. Pacjentka powiedziała DZIĘKUJĘ BOGU, a lekarz powiedział, że
musi mu dziękować nie Bogu i pytam, dlaczego nic nie zrobił,  tylko powtarzał jej,  że musi brać chemię i
radioterapię... szalony doktor.. .

Ale przenieśliśmy to na wyższy poziom, leczymy czyjąś twarz, ponieważ została zniszczona tabletkami 5 lat
temu. Ta osoba miała duże problemy z jelitami i na początku myślą, że to rak i dali jej jakieś mocne tabletki,
które potem zniszczyły jej twarz, była jak żaba. Potem powiedzieli, że to może być choroba Leśniowskiego-
Crohna i tak dalej i tak dalej.

Chodzi mi o to, że ta osoba próbowała leczyć twarz przez 5 lat bez powodzenia. 5 razy nałożyła olej konopny
na twarz i znowu nie możemy uwierzyć, jak wygląda teraz jej skóra. OMG, jest taka szczęśliwa, że może znów
być sobą.

Próbuję zrobić kilka zdjęć, ale co 3 dni, ale skóra goiła się tak szybko, że nie mogę pokazać, jak wyglądała jej
twarz wcześniej, ale za jej zgodą w kolejnych dniach pokażemy jej stare zdjęcia (tylko skóra twarzy) i nowy,
abyście ludzie mogli zobaczyć różnicę...” Jasmin

„Jestem 39-letnią kobietą, która skończyła 2 lata i spotkałam się z rakiem piersi. Ten olejek to moje lekarstwo i
lekarstwo. Ci ludzie tak pełni chciwości. Nie mają pojęcia o bólu i udręce, przez które przechodzimy my i nasze
rodziny. Po prostu samolubna chciwość. Karma”. Wypad

„No, dwa tygodnie… Lekarz powiedział, że mam 2-3 cm guza w pęcherzu. Chciał mnie zabrać bezpośrednio na
salę  operacyjną.  Sprawił,  że  zniknęło  w  mniej  niż  14  dni.  Potwierdzone  przez  tomografię  komputerową.
Zdiagnozowano 15.02., skan CT wykonano 29.02.” Gersz

„To tomografia  komputerowa została  wykonana 14 dni po tym, jak zaobserwowano 2-3 cm guza w moim
pęcherzu przez lunetę. W ciągu zaledwie 14 dni, używając wyłącznie olejku z konopi indyjskich, nie obserwuje
się guza w pęcherzu. Konopie tylko… 14 dni… minęło. Prawodawcy, proszę, zrozum to. Nie zabieraj mojego
lekarstwa. To nie jest tylko kolejny sposób na upijanie się. To lekarstwo ratuje mi życie.” Gersz

„OK... Otrzymałem raport o patologii. Guz w moim pęcherzu skurczył się, zanim go wyjęli. Ostatnim razem,
gdy lekarz to widział, mierzył około 2,5 cm. Kiedy go usunęli, skurczył się do 0,5 cm. Ciekawe, co powie na to
ten lekarz. Gersz

„Drogi Rick, niech cię Bóg błogosławi! Przez lata straciłam na raka mamę, babcię, ukochane ciotki, wujków i
przyjaciół. Ale najbardziej uderzyła mnie moja cudowna, inteligentna, cudowna siostra Kim. Zdiagnozowano u
niej raka płuc w stadium 4 w lipcu 2010 roku w wieku 42 lat, a do lutego 2011 roku już nie żyła. Nie wiem,
jakich zabiegów stosowała, bo nikomu z rodziny nie powiedziała, że umiera, aż jest za późno, a jej były mąż-
ćpun wszedł pod jej opiekę i zamknął rodzinę. O olejku dowiedziałam się dopiero w zeszłym miesiącu i od tego
czasu intensywnie szukam. Na początku myślałem, że to olej z węża, jak wiele innych rzeczy, ale do tej pory
wymieniłem 27 osób, które twierdzą, że wyleczyły lub znacznie zmniejszyły raka za jego pomocą. 27 osób!!! I
to  tylko  na  YouTube  i  blogach  internetowych!  Żałuję,  że  nie  wiedziałem  o  tym  w  1997  roku,  kiedy
zdiagnozowano u mojej mamy, albo w 2000 roku, kiedy moja babcia wyszła z remisji, albo w 2010 roku, kiedy
siostrze kazano iść do domu i umrzeć, albo w zeszłym roku, kiedy mój brat -law zdiagnozowano raka jamy
ustnej  i  gardła  i  musiał  usunąć  i  zrekonstruować  połowę  twarzy.  Ale  teraz  tak,  dzięki  tobie.  Niech  Bóg
błogosławi Ciebie i wszystkich, których kochasz, i dziękuję za tak ciężką pracę, aby to wspaniałe lekarstwo
było dostępne dla wszystkich.” Denis i dziękuję za tak ciężką pracę, aby ten wspaniały lek był dostępny dla
wszystkich”. Denis i dziękuję za tak ciężką pracę, aby ten wspaniały lek był dostępny dla wszystkich”. Denis

-  Droga  Denise,  co  mam  powiedzieć?  Zabili  moją  mamę  chemioterapią  z  powodu  wczesnego  raka
drobnokomórkowego płuc, więc wiem dokładnie, jak się czujesz. Nic przyjemnego. Cały czas lek powinien być
dostępny i to nie tylko dlatego, że ktoś chce zarabiać. C'est la vie, ale nie każdy połknie to tak spokojnie jak ja.
To bardzo traumatyczne przeżycie,  gdy dowiadujesz się, co cały olej  może wyleczyć lub kontrolować i co
zostało użyte zamiast niego.
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Proszę o przesłanie listy tych opinii online, może to być interesujące i pomocne dla innych, którzy mieli tak
samo wyprane mózgi jak ja, zanim poznałem Ricka i dowiedzieli się o prawdziwym stanie rzeczy w dziedzinie
„medycyny konwencjonalnej”.

Dziękujemy za wsparcie i pomoc w rozpowszechnianiu informacji o tym leku. Po dwóch i pół roku pracy z
Rickiem mogę tylko powiedzieć, że właściwie wyprodukowany i zużyty olej robi dokładnie to, co mówi. JB

„Cześć Corrie! NIESAMOWITE wieści po raz kolejny. Mój przyjaciel ***** *****, z którym rozmawiałeś i
wysłałeś do *** w Los Angeles, no cóż, był na oleju z konopi już od około 2 miesięcy i poszedł dziś zrobić
swoje skany medyczne i  w jego ciele  NIE MA WIĘCEJ RAKA!!!!!!!  WSZYSTKO JASNE!!!!!!!  Jest  mi
niezmiernie wdzięczny za opowiedzenie mu o tobie i za to, że opowiedziałeś mu o ****!!!

DZIĘKUJĘ na zawsze. Jesteś taki dobry, że pomagasz wszystkim ludziom, których nawet nie znasz i ratujesz
życie na całym świecie! Mam zamiar jechać do Los Angeles do pracy **** i spróbować powstrzymać moją
biegunkę i wyrzucić mnie z toalety od chodzenia 60-80 razy dziennie. Co powiesz na kolejny niesamowity
raport? Tak bardzo to KOCHAMY!!”

„Chcę dziś podzielić się komentarzem mojego lekarza. Mam Infekcję Pęcherza Pęcherza od DŁUGI czas i Dr
leczy infekcję. Dzisiaj obejrzał kamerą z pierwszej ręki (mało zabawy) I wygląda na to, że mam resztki masy
pęcherza moczowego (guza),  który umarł  na miejscu (jego słowa nie są moje)  i  powoduje,  że infekcja  się
utrzymuje.

PONOWNIE! JEGO SŁOWA NIE MOJE; Dr powiedział: „Praktykuję medycynę od ponad 40 lat i nigdy nie
widziałem,  żeby  guz  umierał  bez  jakiejś  zewnętrznej  interwencji”.  Od  marca  odstawiam  olej,  ale  odkąd
pojawiły się moje zbiory, dawkuję go dwukrotnie przez około 6 tygodni. Będę miał małą operację oczyszczania
8 października, aby upewnić się, że masa zniknęła (jeśli nie zdam jej wcześniej). Miałam pewne wątpliwości co
do oleju, ale LUDZIE NIE WIĘCEJ WIĘCEJ.

Mam wystarczającą ilość materiału na pąki, aby uzupełnić około 5 lub 6 uncji oleju. Użyty materiał to Sativa
Blend Pineapple Kush, 25% THC. Nie potrafię powiedzieć, jak bardzo jestem zadowolony z dotychczasowych
wyników. Jeszcze nic nie powiedziałem mojemu Dr, ponieważ we FLa jakiś Dr odmówi leczenia ciebie. Więc
na razie nic nie wie. Jan

-- Ale wiesz więcej niż wystarczająco, John. Gratulacje. Kontynuowałam branie olejku i zostawiłabym zabieg
na później. Nigdy więcej skanów, jeśli to w ogóle możliwe. A ja też wziąłbym olejek w formie czopka, zawsze
chcesz, żeby olejek był jak najbliżej bolącego miejsca. Spróbuj też zrobić olej z więcej niż jednego szczepu, aby
uzyskać najlepsze rezultaty, jeśli możesz. Najlepsze życzenia, JB

„Pełna zgoda tam JB. I podkreśl opóźnienie operacji. Każda inwazyjna praca z ciałem pozwala na infekcje w
twoim systemie. Przez niechlujne nawyki i całkowity brak szacunku dla ich własnych cudownych leków, mamy
teraz bakterie żywiące się mięsem odporne na antybiotyki, powszechne w większości szpitali. RSO to naprawi,
ale co z chirurgiczną „partyjną robotą”? Run From the Cure mówi wszystko. Tielman

„Trzy dni temu leczyliśmy raka podstawnokomórkowego przyjaciela RSO. Sprawdziliśmy to dzisiaj i prawie
zniknęło.  Ponownie  nałożyliśmy  RSO  i  przykryliśmy  bandażem.  Sprawdzimy  to  za  kolejne  3  dni  i
spodziewamy się, że zniknie, sądząc po wyniku z poprzednich 3 dni. Ten jest po jego prawej ręce. Wcześniej
wyleczone przez nas nowotwory były na jego lewej ręce. Hurra, to działa. ocena

-- Tak. Nie zrobilibyśmy tego, co robimy, gdyby tak się nie stało. JB

„Nazywam  się  George  i  chciałbym  złożyć  ci  moje  świadectwo.  W  wieku  82  lat,  22  grudnia  2010
zdiagnozowano u mnie raka przełyku. Powiedziano mi, że będę miał od 6 miesięcy do 2 lat życia i być może w
pewnym momencie po radioterapii będę wymagał umieszczenia w gardle, aby pomóc w przełykaniu.

Przed postawieniem diagnozy miałem problemy z oddychaniem i połykaniem jedzenia, miałem obrzęki w obu
nogach i byłem zmęczony lekką aktywnością. Na początku 2011 roku przeszedłem radioterapię. Do września
2011 roku miałem trudności z połykaniem i żuciem pokarmów stałych. Czułem się, jakbym się dusił. Moje
jedzenie trzeba było pokroić na małe kawałki. Wolałem zamiast tego jeść papkę i koktajle Boost. Miałem też
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silny gaz w żołądku. Gaz przeszył mój żołądek jak grzmot i błyskawica. Zacząłem odczuwać zawroty głowy,
trudności z oddychaniem, duszność i pocenie się. Moja równowaga była słaba i nie byłem w stanie zbyt dobrze
się poruszać. Trudno było wnosić zakupy do mojego apartamentu bez zadyszki i pocenia się.

Później  ciężki  epizod  zawrotów  głowy  wysłał  mnie  do  szpitala  i  lekarz  przepisał  mi  drugą  tabletkę  na
nadciśnienie.  Krótko po moim pobycie w szpitalu nieznajomy podszedł do mnie i  zaproponował mi olej  z
konopi na leczenie raka i skierował mnie na stronę Phoenix Tears, aby uzyskać więcej informacji. Na początku
byłem niespokojny i przerażony braniem oleju z konopi, zawsze myślałem, że konopie indyjskie są lekiem
przejściowym, który spowoduje uzależnienie i doprowadzi mnie do innych twardych narkotyków. Po zbadaniu
oleju konopnego Ricka Simpsona zdecydowałam, że podejmę kurację. W trakcie i po zabiegu zdałem sobie
sprawę, że olej z konopi/konopi jest „bramą” do lepszego zdrowia.

Po mojej pierwszej dawce -1/2 ziarna ryżu olej konopny, od razu zauważyłam, że działa on w moim ciele.
 Poczułem, jak przepływa przez moje ciało od palców do stóp. 
 Doświadczyłam odprężenia, szczęścia i podniesienia humoru. 
 Moje nogi były gumowe, które po 6 godzinach zblakły. 
 Oddychanie było cichsze podczas odpoczynku, a także podczas snu
 Po dniach/tygodniach:
 Moje stosy/hemoroidy zniknęły.
 Zmniejszony ból w ramieniu
 Zmniejszyła się duszność. 
 Od drugiego dnia nagromadzenie gazów i dyskomfort w żołądku zostało złagodzone i stało się bardziej

regularne i kontynuowano leczenie. 
 Zredukowałem i przestałem brać tabletki na ciśnienie krwi, ponieważ moje ciśnienie krwi było zbyt niskie.

Po odstawieniu tabletek na ciśnienie moje ciśnienie krwi się unormowało
 Obrzęki nóg i kostek zostały znacznie zmniejszone. 
 Ograniczyłem apetyt i uregulowałem wagę – do tej pory schudłam 26 funtów. 
 Poprawiony kolor skóry
 Zawroty głowy zniknęły
 Bicie  serca  wydaje  się  bardziej  regularne  i  mniej  uciążliwe,  biorąc  pod uwagę,  że  od  urodzenia  mam

nieregularne bicie serca 
 Wypróżnienia stały się bardziej regularne
 Doświadczony lepszy, bardziej spokojny sen. 
 Poprawiona równowaga i koordynacja
 Potrafi lepiej poruszać się bez duszności. 
 Stał się bardziej elokwentny w rozmowach
 Zmieniłem moje spojrzenie na sprawy i poprawiłem nastrój
 Zmieniłem mój pogląd na marihuanę
Generalnie zniknęły wszystkie objawy, których doświadczałam przed rozpoczęciem kuracji olejem konopnym.

Zakończenie leczenia zajęło mi 3 i pół miesiąca. To doświadczenie nie było tak nieprzyjemne. To była jednak
korekta,  kiedy  zwiększałem  dawki,  ale  po  dniu  lub  dwóch  wszystko  zostało  dostosowane.  Mniej  więcej
stosowałem się do przyrostów dawek sugerowanych przez Ricka Simpsona.

Po 2 miesiącach leczenia moja wizyta u Onkologa była zaskakująca. Stwierdził, że mój kolor skóry wygląda
dobrze, ciśnienie krwi i bicie serca są normalne, a ponieważ nie mam problemu z połykaniem, nie ma potrzeby
przesiadki. Stwierdził też, że prześwietlenie z wcześniejszej wizyty wyglądało dobrze i nie musiałam wracać
przez co najmniej 6 miesięcy. Normalnie byłam zaplanowana do onkologa co 3 miesiące...

Wierzę,  że olej  z konopi zabił  mojego raka.  Wszystkie inne ulepszenia zdrowotne,  których doświadczyłem
dzięki olejowi konopnemu, sprawiają, że czuję się jak nowy mężczyzna. Jestem całkowicie zdumiony cudem
oleju konopnego. Jestem bardzo wdzięczna, że zdecydowałam się na olejek konopny.
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Olej konopny odnowił moje zdrowie i przedłużył życie. Dziękuję ci Rick Simpson, niech cię Bóg błogosławi!
Oby tak dalej! Jestem całkowicie przekonany, że olej konopny może ratować życie. Dziękuję Ci." Jerzy

„Mini-aktualizacja dla George'a... Do tej pory stracił +31 funtów, teraz, niedawno, niedawno musiał odwiedzić
swojego dentystę, z powodu utraty wagi (kiedyś miał około 280 funtów). Nauczył się, że teraz, gdyby chciał,
mógłby dość  łatwo odzyskać  wagę,  jednak wybiera  zdrowszą  niższą  wagę i  styl  życia),  musiał  ponownie
osadzić/wyregulować protezy. Jego dentysta zauważył, jak dobrze wygląda i że jego kolor jest lepszy.

Muszę wspomnieć, że George powiedział, że nadal dobrze oddycha i nie ma już problemów z dławieniem się,
na początku tego tygodnia zjadł na kolację stek, ziemniaki i warzywa, a jego jedzenie spada znacznie łatwiej niż
kiedykolwiek przyzwyczajony przed jego „leczeniem”.  Mówi nam, że odwiedził  swojego lekarza ogólnego
(zwykły lekarz) na początku tego tygodnia… Jego lekarz wykrzyknął „WOW!, czy jesteś pewien, że jesteś tym
samym Georgem, którego widziałem wcześniej?” Również jego lekarz powiedział, że jego kolor się poprawił.
George powiedział mi, że później pokazał swojemu lekarzowi, ile więcej płynu stracił w obu nogach, mówiąc
mu, że myśli, że prawie zniknął… Następnie lekarz powiedział: „George, nie masz już obrzęku”.

Nabył kilka starych medycznych dokumentów informacyjnych i powiedziano mu (teraz),  że powinien/mógł
spróbować  uzyskać  swoje  stare  zdjęcie  rentgenowskie  i  tomografię  komputerową  (na  dysku)  od  swojego
onkologa podczas następnej wizyty (czerwiec). Próbuje dostać się wcześniej na wizytę u onkologa... z pomocą
swojego lekarza. Podczas tej wizyty poprosi o rezonans magnetyczny. Przebył teraz długą drogę... jednak jego
jedynym prawdziwym problemem obecnie (w przeciwnym razie mówi, że byłby świetny!!) jest nieregularne
bicie serca od urodzenia, które ostatnio przyspieszyło trochę bardziej niż zwykle. Nie wiem, czy jego utrata
masy ciała powoduje nieregularne bicie serca, czy podekscytowanie tym zmieniającym życie wydarzeniem, ani
co na pewno to robi, wiem tylko, że chcę, aby to było dla niego zbyt naprawione. Ma teraz skierowanie do
kardiologa w sprawie bicia serca itp. Również ostatnio jego kolor jeszcze się poprawił, ma więcej czerwono-
różowej twarzy, jego krążenie wydaje się jeszcze lepsze. Cóż, to wszystko, co mogłem na razie dostać... Pokój
1” Wolność

„Cóż, Rick i Jindrich, moja ciężka praca i poświęcenie dla RSO w końcu się opłaciło. Śledziłem łzy Ricka i
Phoenixa od 2004 roku i od razu uwierzyłem w lecznicze właściwości oleju. Rozpowszechniałem i stawałem za
tym w 100%, nawet gdy ludzie się śmiali i nazywali mnie szaloną. Teraz wyleczyłem 3 osoby z nieuleczalnym
rakiem, a mojemu ostatniemu pacjentowi zawdzięczam wiele za to, że rzeczywiście przeszedł przez system
medyczny i odmówił wszelkiego leczenia i udokumentowania, że używał RSO do wyleczenia swojego raka…
oba jego płuca były pełne  raka i  dali  mu 3 miesiące  życia,  kiedy po raz pierwszy zdiagnozowano go...  5
miesięcy temu. Dziś oficjalnie jest wolny od raka i faktycznie przytył 27 funtów. Lekarze onkologowie są
zszokowani jego cudownym wyzdrowieniem w ciągu zaledwie 5 miesięcy przy prawie żadnej pomocy z ich
strony i faktycznie mówią, że jest zdrowszy niż teraz. Lol, jadł olej przed lekarzami w szpitalu i nosił ze sobą
magazyn  Weed  World  z  artykułem o  łzach  Phoenixa,  który  pokazywał  go  wszystkim innym pacjentom i
rozpowszechniał informacje o RSO. Wkrótce będę miał kopie całej dokumentacji szpitalnej, że RSO wyleczył
jego raka... w jego papierkowej robocie jest napisane, że używał oleju konopnego do leczenia. Będę układać dla
niego historię tak szybko, jak to tylko możliwe, aby pomóc w rozpowszechnianiu tego słowa tak bardzo, jak to
tylko możliwe. Znam również około 25 innych osób, które widziały cudowne działanie RSO w wielu różnych
chorobach  i  teraz  pracują  również  nad  wyleczeniem  siebie.  ..  słowo  się  skończyło!!!!  :  )  W  imieniu
wyleczonych,  a  niedługo  będzie  wielu  innych  w  mojej  okolicy,  chciałbym  wam  podziękować  za  waszą
nieustanną ciężką pracę i poświęcenie w ponownym odkryciu panaceum... Wy ratujecie życie... Dosłownie!!
POKÓJ I MIŁOŚĆ od PA” Steve

„Cześć, muszę opowiedzieć historię o cudzie, który wydarzył się wczoraj. Mam przyjaciółkę, która nazywa się
Shannon O'Brien. Jest 17-letnią osobą, która przeżyła raka mózgu. Od około roku rośnie nieoperacyjny guz.
Urósł  do prawie wszystkich  rozmiarów jej  mózgu.  Podzieliłem się  z  nią  RSO, a  wczoraj  jej  wyniki  MRI
wykazały, że guz zmniejszył się prawie o połowę. Brała to od 14 lutego. Musisz zrozumieć, że to było Zdrowaś
Maryjo. Jestem bardzo wdzięczny, że mój duch znalazł twoją historię i mogłem ją przekazać dalej”. Nadine

„Mój  przyjaciel  został  całkowicie  wyleczony  z  raka  jelita  po  4  tygodniach  przyjmowania  oleju  z  konopi.
Lekarze drapią się po głowach, nie mogą tego rozgryźć. Ten mężczyzna miał przejść radykalną operację 12
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października, miał 10% szans na wyjście z operacji.  Pierwszego listopada lekarze wystawili mu czysty stan
zdrowia. To są ci sami lekarze, którzy powiedzieli mu, że nie dożyje do Bożego Narodzenia. Alleluja. Chwała
Panu za umieszczenie tej niezwykle uzdrawiającej rośliny na tej ziemi, aby uzdrowił wszystkich, którzy mają
wystarczająco dużo wiary, aby jej użyć. TO DZIAŁA." Sherrie

„Cóż, czuję się lepiej. Byłem na RSO przez około 30 dni z powodu guza mózgu i cukrzycy. Spada mi cukier we
krwi. Odstawiłem insulinę 2 dni temu, ponieważ poziom cukru we krwi spadał zbyt nisko”. Jeff

„Usunął także raka piersi innego przyjaciela w stadium 1. W ciągu dwóch tygodni zmienił się z guza wielkości
piłki golfowej na mniejszy niż groszek. 0,4g dwa razy dziennie, surowy olej. Inny przyjaciel z rakiem skóry
usunął go roztworem do stosowania miejscowego wcieranym bezpośrednio w skórę.

Na sobie pozbyłam się infekcji i opuchlizny w zepsutym zębie, oczyściłam płuca po walce z astmą i usunęłam
ze skóry dwie śmierdzące plamy, które mogły, ale nie muszą być rakiem... nigdy tego nie sprawdziłem i to nie
ma... ups. Bez chemii, bez promieniowania, bez skutków ubocznych, bez problemu.” Bruce

„Użyłem  oleju,  który  zrobiłem  sam,  korzystając  z  instrukcji  wideo  Ricka  i  wyleczyłem  się  z  chłoniaka
rozlanego z dużych komórek „B” w stadium 4, rzekomo „nieuleczalnego” raka pęcherzykowego w zaledwie 58
dni! Od tego czasu nadal robię olej dla siebie i innych i widziałem ponad 10 potwierdzonych przypadków płuc,
piersi, prostaty, mózgu, okrężnicy, białaczki, trzustki, pacjenci leczą się ciemnozielonymi olejkami! Robię olej
używając ZARÓWNO liści,  jak i  kwiatów ze względu na specjalne związki  przeciwzapalne znajdujące się
TYLKO w zielonych liściach! Straciłem całe jelito grube w 1992 roku. Przez 20 lat miałem „torebkę” zrobioną
z jelita cienkiego, która działa jak normalna instalacja wodociągowa, a 7 lat temu powinna się zepsuć! Według
mojego gastroenterologa w PAMF; przypisuje intensywne stosowanie kannabinoidów zdrowemu „torebkowi”
„w lepszej kondycji niż 20 lat temu, w dniu, w którym po raz pierwszy został włożony. „Słyszał te same wyniki
od wielu innych pacjentów, którzy stosują kannabinoidy i teraz poleca je swoim pacjentom!” Craig

„Whoot Whoot, Rick Simpson Oil jest NIESAMOWITY!! Dziękuję za podzielenie się ze światem tym, jak
zrobić to wspaniałe lekarstwo dla wszystkich. Zmusiłem moją przyjaciółkę Carmen do wzięcia oleju, kiedy
zdiagnozowano  u  niej  raka  chłoniaka  Hodgkina.  Od  roku  jest  BEZ RAKA!!!  A  moja  choroba  Addisona
ZNIKNĄŁA bez śladu, a lekarze nie mogą wyjaśnić, jak i dlaczego, ponieważ to NIGDY wcześniej się nie
wydarzyło. ALE mogę i robię!!! Konopie leczą!!!” Amy

„Witam, po prostu pomyślałem, że podzielę się z tobą dobrą wiadomością. Pacjent z rakiem, o którym mówiłem
wcześniej, przeszedł niedawno tomografię komputerową. Nie ma guzów!!! Na jego klatce piersiowej był guz
wielkości piłki baseballowej. To i inne guzy całkowicie zniknęły! Jedyne, co pozostało, to trochę blizny. On i ja
chwalimy Boga za to cudowne lekarstwo. Konopie indyjskie, niesamowita roślina, dar otrzymany od Boga.
Wszyscy powinniśmy podziękować Rickowi Simpsonowi i  jego poświęceniu,  aby uświadomić ludziom, co
może zrobić Boża roślina. Pacjent odzyskał utracone 40 funtów. Wygląda zdrowiej i lepiej niż kiedykolwiek
widziałem. Jestem w 100% pewien i prawdziwie wierzę, że olej Ricka Simpsona, jeśli jest właściwie wykonany
i używany, może wyleczyć raka. Teraz po 12 latach walki z tą chorobą, ten pacjent jest wolny od raka. Tylko za
to możemy oddać naszą chwałę Bogu.

Jeszcze raz dziękuję, Rick, za to, że był niezłym facetem, który poniósł wiele poświęceń dla ludzi. Od roku
opowiadam o tym, co może zrobić RSO. Teraz jestem w 100% pewien, że wszystko, co zostało powiedziane w
Twoich  filmach,  jest  naprawdę  niebieskie.  Przyjmuję  kolejnego  pacjenta  z  rakiem  w  stadium  4  i  jestem
przekonany,  że  za mniej  niż  rok wyleczy się  z  raka.  Będę dalej  rozpowszechniać  informacje  najlepiej  jak
potrafię. Pomogę też jak największej liczbie osób. Prawda zwycięży. Dziękuję za wszystko, co zrobiłeś i nadal
robisz. Z poważaniem, wzrastaj Bogini”

„To  lekarstwo jest  rzeczywistością  TERAZ.  Powiedzieli  mamie,  że  ma raka  płuc  w czwartym stadium w
grudniu. 14 miesięcy później wygląda i czuje się lepiej niż przez lata! Dziękuję, że masz jaja, by trzymać się
swoich przekonań”. CK

"Dr. Rondeau powiedział mi przed Bożym Narodzeniem, że ta czarna plama na plecach to czerniak. Poszedłem
do niego, gdy zaczęło krwawić. Wróciłem do domu i zacząłem nakładać olejek z pąków na plecy, a także
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zacząłem  stale  jeść  olej.  Zajęło  to  mniej  niż  2  tygodnie,  a  miejsce  na  moich  plecach  oczyściło  się  i
kontynuowałem spożywanie około 2 uncji oleju. Ledwie ślad na plecach i czuję się fantastycznie.

Philip również przeszedł roczne badanie kontrolne i od ponad roku nie ma raka. Więc nazywają to wolnym od
raka.  Nie  musi  iść  do  lekarza  przez  co  najmniej  3  lata.  NIE  ZAŻYŁ  ŻADNEGO  CHEMI  I
PROMIENIOWANIA, WYKORZYSTAŁ OKOŁO 4 UNCJE OLEJU Z KONOPI I  WCIĄŻ JE TROCHĘ
PRAWIE  CODZIENNIE.  NIE  WIELE  OSÓB  POKONAŁO  RAKA  JELIT.  RICK  JEST  NASZYM
BOHATEREM. Drewno fletowe

„Mój chłopak i ja niedawno zrobiliśmy twój olej i zaoferowaliśmy go dobremu przyjacielowi, który miał źle
wyglądającego  czerniaka  na  stopie.  Wyjaśniliśmy,  jak używać oleju,  a  wczoraj  zadzwonił,  by wykrzyknąć
swoje zdziwienie, że całkowicie zniknął! Ze świeżym, nowym wzrostem skóry pod spodem”. Gwendolyn

„Tylko trudno uwierzyć ludziom, którzy nie mieli okazji zdobyć wiedzy na temat uzdrawiającej mocy oleju z
konopi… Mieszkam w okolicy, z której pochodzi Rick Simpson i widzieliśmy uzdrawiającą moc od 10 lat.
Leczy raka, cukrzycę, schorzenia mięśni, bóle zębów, a zwłaszcza cudowne lekarstwo na oparzenia (trzeba to
zobaczyć, żeby w to uwierzyć).

Jak dotąd nie  widzieliśmy niczego,  co by nie  zadziałało,  jeśli  było przyjmowane prawidłowo i  regularnie.
Szczególnie dobry na raka skóry, nudności, skurcze żołądka i wszystko, czego potrzebujesz. Dobry sen. Nie ma
nic,  co  łagodzi  stres  olej  z  konopi  indyjskich,  a  większość  naszych  wewnętrznych  problemów  jest
spowodowana stresem. Więc proszę. Powodzenia wszystkim. To naprawdę działa, wystarczy mu zaufać. Zaufaj
Bogu i Rickowi Simpsonowi”. Terry

„Wiem tylko, że byłem gotowy do drogi, nie mogłem już tego znieść, opublikowałem tutaj swoją historię, a mój
anioł podszedł i podłączył mnie do oleju RSO. Przestałem jeść i mając zaledwie kilka ziaren ryżu w oleju,
mogłem  poczuć  zmianę  wewnątrz  mnie.  Wcześniej  moje  życie  leżało  na  kanapie  z  poduszką  grzewczą,
trzymane  napoje.  Ale  drugiego dnia  byłem na  nogach,  w lodówce,  szukając  czegoś  do  jedzenia,  wziąłem
prysznic.  Dla  niektórych  to  nic  wielkiego,  dopóki  nie  nadejdzie  czas,  kiedy  nie  możesz  wytrzymać
wystarczająco  długo,  by  wziąć  prysznic.  Zostałem  na  nim,  przybrałem  na  wadze,  zacząłem  znowu  żyć,
naprawdę odzyskałem swoje życie. Żałuję tylko, że nie wiedziałem o tym przed operacją. 56, biała kobieta,
ofiara raka piersi, Kathleen”

„Matka mojej koleżanki miała raka piersi 3 razy. Używała marihuany regularnie, ale jej lekarz powiedział jej,
żeby nie używała jej podczas chemioterapii. Wysłuchała swojego lekarza i zaprzestała używania marihuany, ale
nigdy nie polepszyła się. Za trzecim razem zignorowała lekarza i używała marihuany podczas swoich zabiegów
i nadal używa jej poprzez olej Ricka Simpsona i artykuły spożywcze. Od 5 lat jest wolna od raka i nie ma
żadnych oznak jego powrotu!” Duane

„Muszę tylko podzielić się tą wspaniałą wiadomością z tobą i twoimi zwolennikami… Przyjaciel mojej żony z
pracy powiedział jej kilka miesięcy temu, że rak trzustki jej męża powrócił po raz drugi, moja żona i ja już
wiedzieliśmy o twoim RSO, więc umieść je na swojej stronie, aby dowiedzieć się więcej na ten temat itp. Cóż,
od razu zaczął się tym zajmować, a wczoraj wrócił do szpitala po wyniki swoich ostatnich badań, szpital prawie
powiedział mu, że znowu potrzebuje chemii, ale to, co faktycznie się wydarzyło, gdy spojrzeli na wyniki, to
fakt, że rak zdecydowanie stał się znacznie mniejszy niż wtedy, gdy po raz pierwszy zauważyli, że powrócił, w
rzeczywistości  prawie  zniknął.  Byli  zdziwieni,  jak  mogło  się  skurczyć  (powinni  wtedy  poznać  wszystkie
rodzaje leków, nie tylko te trujące). Powiedzieli,  że chcą usunąć to, co zostało, ale poradziłem mu, aby po
prostu kontynuował te same dawki, które robił wcześniej, ponieważ najwyraźniej miało to pozytywny wpływ, i
nie  zawracał  sobie  głowy  pozwalaniem  tym  rzeźnikom  w  pobliżu.  Byłem  bardzo  szczęśliwy  słysząc  tę  
wiadomość i nie mogłem się doczekać, aby Cię o tym powiadomić. :)" Ocena

-- Dobra robota, Mark, idź jak pacjent się czuje, w większości przypadków badania nie są konieczne. Jeśli zjada
120-180g przez sześć miesięcy, to wydaje się, że nie ma się czym martwić. JB
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„Istnieją tysiące udokumentowanych dowodów, że rzeczywiście leczy raka u ludzi, którzy nie chcieli mieć nic
wspólnego z lekarzami, tylko z olejem. Miałem raka 4 stopnia. Zostały mi tylko 3 miesiące życia, a to było 14
miesięcy temu.” Tomek

– Żeby cię powiadomić, oto najnowsze informacje dotyczące mojego wujka Toma. Jego nowy poziom PSA
wynosi 0,1 i  jest  stabilny.  Dziękujemy za przekazanie nam wiedzy, która pozwoli ocalić  mu życie.  Był w
stadium 4 raka prostaty. Szukamy referencji. Niech cię Bóg błogosławi." Sherri

„Od czasu mojego wyzdrowienia z wrzodziejącego zapalenia jelita grubego i raka mój gastroenterolog ma teraz
WSZYSTKICH swoich pacjentów na produktach z konopi, ponieważ są to najsilniejsze środki przeciwzapalne,
jakie zna… i działają LEPIEJ NIŻ JAKIKOLWIEK LEKI, KTÓRE MOŻE PRZEpisać!!!” Craig

„Wiem, że leczy raka… Wyleczyłem moją mamę 3 razy i teraz jest wolna od raka.” Mc Jay

„Droga  Laro,  chciałem  tylko  szybko  wysłać  ci  wiadomość,  aby  podziękować  ci  za  wszystko,  co  robisz.
Obserwuję twoją stronę od około 6 miesięcy. (Przepraszam, że rozmawiamy po raz pierwszy. Myślę, że nie
jestem wielkim gadułą.) Chociaż bardzo rzadko mówię cokolwiek na twojej stronie, bardzo doceniam badania,
które przeprowadziłeś,  ponieważ doprowadziło to do mnie robię własne badania. Jedną z rzeczy, o których
dowiedziałem się, kiedy po raz pierwszy zacząłem śledzić Twoje posty, było to, jak marihuana może leczyć
raka. To uderzyło we mnie, ponieważ moja mama od około roku jest bardzo chora na raka trzustki. Przez jakiś
czas była naprawdę zła i byliśmy naprawdę przerażeni, że nie wytrzyma. Pewnego dnia przeczytałem Twój post
o  oleju  z  konopi  indyjskich  i  postanowiłem  zapytać  mamę,  czy  by  go  spróbowała.  Nigdy  wcześniej  nie
spożywała marihuany,  ale  w tym momencie była gotowa spróbować wszystkiego.  Ponieważ mieszkamy w
południowej  Kalifornii,  mogłem  zamówić  jej  3-miesięczny  zapas  oleju  z  konopi  indyjskich  od  lokalnego
dystrybutora. Pomyśleliśmy, że odetniemy chemię na kilka miesięcy, żeby sprawdzić, czy marihuana działa
samodzielnie. O dziwo, można było zobaczyć, jak od razu się poprawia. Czuła się lepiej, mogła lepiej jeść,
miała więcej energii, ale była w stanie dobrze się wyspać bez ciągłego budzenia się. Po raz pierwszy była w
stanie nawet przejść przez pokój bez pomocy chodzika miesiące. Zaledwie kilka dni temu zabraliśmy ją do
specjalisty,  aby zobaczyć,  jak bardzo skurczył  się  rak.  Od dzisiaj  zażywa ten  olejek  przez  2 miesiące  i  2
tygodnie i mam przyjemność ogłosić, że jej rak prawie całkowicie zniknął. Lekarz powiedział, że jest tylko w 5
PROCENTACH tego, co kiedyś. Kiedy powiedziałem mu, jak to się stało, lekarz nie mógł w to uwierzyć.
Naprawdę myślę, że pomogłeś uratować życie mojej mamie. Walka jeszcze się nie skończyła, ale już prawie się
skończyła i jest teraz całkowicie do wygrania. Ta wiadomość jest ode mnie i całej mojej rodziny… Dziękuję za
to, co robisz Lara. Z całego serca dziękujemy. ” Dziekan

„Drogi  CureYourOwnCancer.com,  jakiś  czas  temu  przeczytałem  o  oleju  Ricka  Simpsona  i  postanowiłem
spróbować  go  zrobić.  Uprawiam marihuanę  od  bardzo  dawna.  Użyłem  kilku  moich  najlepszych  pąków  i
stworzyłem olej konopny premium. Próbowałem i nie mogłem w to uwierzyć. Był tak silny, że nie przypominał
niczego, co kiedykolwiek miałem.

Po  spróbowaniu  poznałem  pacjenta,  który  walczył  z  rakiem  (chłoniakiem  Hodgkina)  od  około  11  lat.
Zaproponowałem, że będę jego opiekunem od medycznej marihuany i dostarczę mu olej za darmo, o ile będzie
przyjmował olej zgodnie z zaleceniami. W tym czasie był dla mnie bardziej niż mniej obcy. Spotkałem go rok
wcześniej  na  spotkaniu  klubu  współczucia  i  wtedy  dowiedziałem  się,  że  ma  raka.  Naprawdę  chciałem
sprawdzić, czy olej może wyleczyć raka, jak wspomniano w „Run From the Cure” Ricka Simpsona.

Tak więc po nawiązaniu kontaktu z tym pacjentem i przedstawieniu mu oferty złożyliśmy z naszym państwem
odpowiednią dokumentację i rozpoczęliśmy leczenie. Ustawiliśmy go tam, gdzie będzie on w posiadaniu roślin,
więc w końcu będzie mógł sam sobie dostarczać olej. To była również część umowy, że nauczył się sam sobie
pomagać. Rozpoczęliśmy leczenie. Na początku było mu trudno, ponieważ olejek był tak silny, a przyjmowanie
go trzy razy dziennie może być dość trudne.

Po trzech miesiącach zaczął się kurczyć sam guz na jego górnej części klatki piersiowej. Po pięciu miesiącach
guz zniknął całkowicie. Następnie poszedł na tomografię komputerową. Wyniki wróciły, że jest wolny od raka!
Lekarze próbują wyleczyć jego raka od co najmniej 11 lat. Chemioterapia, przeszczepy szpiku kostnego i tak
dalej.  Wystarczyło około pół kilograma pąków premium zamienionych na olej  konopny. Ma swoje wyniki

71



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

przed i po tomografii  komputerowej na dysku (zostaną nam udostępnione wkrótce). Wystąpił  i  przemawiał
publicznie do ludzi. W rzeczywistości jest teraz opiekunem pomagającym innym pacjentom w leczniczym oleju
konopnym!

Ta historia to prawdziwa okazja, bez BS Mam dwa filmy (oba po prawej), które zostały nagrane na lokalnym
obozie konopnym. Jeden film to tylko mój pacjent. Drugi film to zeznania mojego pacjenta i innych pacjentów.
Mój pacjent i ja oddajemy Bogu chwałę za ten cud. Z poważaniem GrowBogini”

„Rok temu mój onkolog powiedział nam, żebyśmy wkrótce skontaktowali się z hospicjum, rak jelita grubego
wrócił do moich płuc i jelita grubego, został usunięty z jelita grubego w 09 i wątroby w 11. Mój mąż nalegał,
aby spróbowali jeszcze jednej rundy chemii w tym samym Kiedy odkryłem olej z konopi indyjskich, zacząłem
go brać  tego samego dnia co  chemia.  Mój marker  nowotworowy wynosił  17,6.  Po JEDNYM kuracji  (i  2
tygodniach stosowania oleju) mój marker nowotworowy wynosił 10,6. W zeszły piątek po 2 zabiegach i 5
tygodniach stosowania oleju mój marker nowotworowy wynosi 4,8. Moja pielęgniarka powiedziała mi, że nie
wie, co robię, ale ta chemia nie miała dać takich wyników. Czuję się lepiej niż dawniej.” Diana

„Próbowałem, miałem raka okrężnicy, rak zniknął !!!” Drelich

„Drogi  Rick,  chociaż  nie  znam cię  osobiście,  czuję  się  prawie  tak,  jakbyś  był  członkiem  mojej  rodziny,
ponieważ twoja rola była już ważna dla mojego życia i życia w mojej rodzinie!

Nigdy  nie  starczy  mi  słów,  aby  podziękować  za  zaangażowanie  w  pomoc  całej  ludzkości  w  całkowicie
bezinteresownym celu. Mieszkam w Słowenii i słyszałem, że będziesz tu pod koniec miesiąca i nie przegapię
okazji, aby osobiście podziękować Ci za uściśnięcie ręki mojego bohatera!

Moja dziewczyna matka została zdiagnozowana prawie 3 miesiące temu z 4-stopniowym drobnokomórkowym
rakiem płuc (guz wielki jak piłka tenisowa w prawym płucu, z 2 przerzutami w wątrobie i węzłach chłonnych).
Zaledwie kilka miesięcy wcześniej miałem szczęście natknąć się na Twój film „Run From the Cure” i nawet
jeśli  wiedziałem o wielu zaletach medycznej  marihuany,  byłem zszokowany rewelacją  dokonaną w Twoim
filmie i pamiętam, że pomyślałem „jeśli to zdarzyło mi się mieć raka, na pewno pójdę po olej.” Wtedy nie
przydarzyło się to mnie, ale mamie mojej dziewczyny, naprawdę wyjątkowej osoby, którą zawsze kochałam,
poza tym, że jest moją dziewczyną matką!

Postanawiamy więc natychmiast podjąć działania i udało mi się znaleźć wszystkie surowce do przygotowania
leku!  Chociaż była otwarta  na pomysł zażywania oleju,  zaczęła  też od chemioterapii,  ponieważ w tamtym
czasie tak bardzo się bała, że zrobi wszystko, aby pozbyć się tej gównianej choroby.

Więc  na początku zaczęła  od chemii,  a  od następnego dnia również  od oleju.  Już po godzinie  od zażycia
pierwszej  dawki  olejku  mogła  zobaczyć  wspaniały  efekt  antychemiczny.  To  było  niesamowite,  chociaż
wiedzieliśmy, że olej prawdopodobnie zadziała, nie spodziewaliśmy się tak szybkiej poprawy! Po 24 godzinach
ciągłych wymiotów i poczucia, że umiera, zaczęła czuć się lepiej z każdego punktu widzenia (brak nudności,
nieprzyjemny smak w ustach, duży apetyt, świetny sen itp.) i coraz lepiej i lepiej do następnej chemii.

Po 3 rundach chemii  i  35 ml oleju,  miała  swój pierwszy tomograf  komputerowy, a wyniki były naprawdę
zachęcające, duży guz na jej płucu był teraz o połowę mniejszy niż w poprzednim CT, a z 2 przerzutów było
został tylko jeden i był mniejszy!

W tym okresie zacząłem też prowadzić wiele badań nad układem endokannabinoidowym i właściwościami
kannabinoidów. Niesamowite jest  widzieć,  jak wiele  badań, badań i  eksperymentów istnieje  na ten temat  i
naprawdę wygląda na to, że cała nauka wspiera to, co odkryłeś niemal przypadkowo. Ostatnio nawet National
Cancer Institute (of America) otworzył sekcję na swojej stronie internetowej o nazwie „konopie indyjskie i
kannabinoidy” i zaledwie miesiąc temu została zaktualizowana o wiele dokumentacji na temat THC i raka.

Powodem, dla którego chciałbym spotkać się z tobą osobiście (poza tym, że muszę ci podziękować tak, jak na
to  zasługujesz),  jest  to,  że  potrzebuję  pomocy  w  przekonaniu  mojej  dziewczyny  matki  do  rzucenia  tej
bezsensownej chemii, z której nawet jeśli jest wyleczona rak bardzo jej szkodzi!
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Wyliczyłam, że 15 tego miesiąca zakończy kurację 60ml, ale 27 musiałaby iść na piątą rundę chemii (po której
nastąpi nawet szósta!).

Więc jak możesz zrozumieć, chcę uniknąć jej pójścia na chemioterapię, kiedy mogłaby już być wolna od raka!
Problem polega na tym, że wiadomo, że drobnokomórkowy rak płuca dobrze reaguje na początku chemii (a
przynajmniej  tak  mówią  lekarze),  więc  powiedzieli  jej,  że  tak  naprawdę  nie  są  tak  zaskakujące,  że  dobre
wyniki, jakie uzyskała podczas ostatniego tomografu komputerowego…

To, co jej zasugerowałem, to zrobić kolejny skan CT przed pójściem na piątą chemię, aby mieć pewność, że nie
zrobi chemii na czystym ciele. Zgodziła się, ale wciąż wiem, że boi się sprzeciwić temu, co mówią lekarze...

Zastanawiałem się, czy nie byłoby możliwe prywatne spotkanie z tobą przed kongresem i przed jej 5 rundą
chemii. Jestem pewien, że będzie entuzjastycznie nastawiony do Ciebie i prawdopodobnie będziesz w stanie
znaleźć odpowiednią argumentację i dać jej odpowiednią zachętę do rzucenia chemii!

Wyobrażam  sobie,  że  jesteś  prawdopodobnie  przeładowany  wszelkiego  rodzaju  prośbami  o  pomoc,  więc
całkowicie zrozumiem, jeśli nie masz czasu i energii, a nawet chcesz zaangażować się w każdą osobistą smutną
historię,  którą spotkasz na swojej  drodze… I niezależnie  od Twojej  dyspozycyjności  spotkać się osobiście
zawsze będę nieskończenie wdzięczna za to, co zrobiłeś dla mnie i dla całego świata!

Dziękuję z głębi serca. Życzę Ci wszystkiego najlepszego w życiu i mam nadzieję, że pewnego dnia Ty też
będziesz mógł wrócić do normalnego życia w normalnym świecie! Szacunek, xxx

PS Jeśli chcesz opublikować tę opinię, zrób to, ale proszę nie taguj ani nie używaj mojego imienia, ponieważ
nadal  używamy ropy i nadal mieszkamy w prohibicyjnym kraju,  więc nie mogę sobie pozwolić na ryzyko
złapania. W każdym razie będę Was informować na bieżąco o rozwoju leczenia iz przyjemnością przedstawię
Wam pełną fabułę z dobrym zakończeniem.

„Xxx, powinna jeść 120-180g wysokiej jakości oleju w ciągu sześciu miesięcy szybciej,  jeśli  może.  Nigdy
więcej chemii, jeśli to możliwe, nigdy więcej tomografii komputerowej - oba są rakotwórcze i jeszcze bardziej
rozprzestrzenią  raka.  Zrób czopki  z  0,2-3g oleju  (rozpuść  masło  kakaowe,  dodaj  olej,  wymieszaj,  wlej  do
foremek, ostudź w temperaturze pokojowej) i każ jej używać ich dwa lub trzy razy dziennie oprócz oleju, który
będzie  jadła  (  jeśli  może  to  przyjąć,  jeśli  nie,  nieznacznie  zmniejszyć  dawkę  doustną).  Powinna  też
odparowywać olej kilka razy dziennie – kaszel pomoże oczyścić płuca, a później też wykaszluje guzy.

Jeśli chodzi o spotkanie z Państwem osobiście, to będzie nam bardzo miło, ale zazwyczaj robimy bardzo krótki
proces z tymi, którzy chcą wziąć chemię, nie tracimy już czasu na ich przekonywanie, decyzja należy do nich. Z
naszego punktu widzenia wszystkie potrzebne im informacje znajdują się na naszej stronie iw książkach Ricka.
Gdyby ktoś przyszedł i powiedział, że chce wziąć olejek z chemią, to nawet nie dostarczylibyśmy mu oleju,
ktoś  inny chętnie  go zje  bez śmiercionośnej  chemii.  Każda racjonalna  osoba musi  wiedzieć,  że zażywanie
trucizny nie jest dobrą rzeczą. Olejek lepiej poradzi sobie bez chemii.

Zresztą,  im więcej  chemioterapii  zażyje,  tym więcej  oleju  będzie  musiała  zjeść,  aby cofnąć  szkody -  jeśli
przeżyje chemię, oczywiście, o czym nigdy nie wiadomo z góry, a każdy zastrzyk może być ostatnim. Przykro
mi to mówić, ale tak właśnie jest.

Tak więc, tak jak na to patrzę, powinna wcierać w nią olejek i trzymać się z dala od lekarzy i ich leczenia tak
bardzo, jak tylko może. Powinna zwiększać pH swojego ciała, codziennie jeść nasiona z dwóch jabłek, a potem
olej, przyjmować go w czopkach, odparowywać olej, a może też stosować miejscowo na klatkę piersiową w
nalewce alkoholowej lub w mieszance z nasionami konopi olej lub podobny. Po prostu postępuj zgodnie z
instrukcjami na naszej stronie i w książce Ricka, aby uzyskać najlepsze wyniki. Sprawdź także filmy Ricka na
Youtube  –  usłyszysz  prawie  te  same zdania,  które  usłyszałbyś  od  niego  lub  od  nas  osobiście,  przesłanie
pozostaje takie samo – i jest to „Trzymaj się z dala od chemii i promieniowania” tak bardzo, jak tylko możesz.
Najlepsze życzenia, Jindrich Bayer”

„Jako ktoś, kto przeszedł chemię jako nastolatek, mogę ci powiedzieć, że to nie spacer po parku!!! Czując to,
mogę ci powiedzieć, że próbujemy znaleźć lekarstwo i dlaczego nie spróbować wszystkiego, co w naszej mocy,
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aby znaleźć go w mniej bolesny sposób. Podanie trucizny w celu zabicia trucizny nie zawsze jest odpowiedzią
na naturalne lekarstwo i zobacz, co się stanie.” Konstancja

„Musimy  zobaczyć  prawdziwe  zmiany…  a  rodzice  nie  powinni  być  zmuszani  do  wstrzykiwania  dziecku
trucizny (chemii)! Gdyby ludzie rzeczywiście wiedzieli, czym jest chemia, zgadliby, że wpompują ją do swoich
ciał.  Nie  wspominając  o  tym,  czy  masz  szczęście  i  pokonasz  raka,  skutki  uboczne  chemioterapii!  To
obrzydliwe! Czas obudzić Amerykę i świat!” 46/7 Walka o lekarstwo

„Cześć Jindrich, wczoraj skończyłem czytać książkę Ricka. Świetna sprawa! Szczerze mówiąc, nie potrzebuję
więcej dowodów na prawdziwie magiczną moc olejku!

Zrobiłem  też  kilka  eksperymentów  i  każdego  dnia  odkrywam  coś  nowego,  co  ten  lek  może  zrobić!
Niesamowity! Niestety, chociaż jestem przekonany i nawet jeśli moja dziewczyna jest przekonana, to jej mama
jakoś nie jest w stanie całkowicie „odpuścić”… i nadal nie jest pewna, czy rzuci gównianą chemię…

Ciągle staram się wydobyć dobre argumenty, ale nie mogę się za nią zdecydować! To ona ma raka i jako jedyna
może zdecydować, co zrobić ze swoim życiem.

Wiem, że na koniec i tak się wyleczy, bo wepchniemy jej tyle oleju, że nie będzie mogła umrzeć. Ale nadal
uważam, że bawienie się tymi pieprzonymi chemikaliami jest takie głupie i niebezpieczne, zwłaszcza gdy masz
dostęp do medycyny naturalnej, która, jak udowodniono, leczy raka!

Czytałem o twoich  doświadczeniach  z  rakiem i  systemem medycznym… Naprawdę przepraszam za twoją
stratę… a teraz lepiej rozumiem twój stosunek do tradycyjnej tak zwanej „medycyny”!” Luigi

-- Cześć Luigi, dziękuję za miłe słowa na temat książki i szkoda, że  musisz przez nią przejść. To jej wybór,
którą kurację wybierze, ale ja nie zbliżałabym się do chemii - po prostu przeczytaj jej historię mojej Mamy,
może zrozumie, że zażywanie trucizny nigdy nie jest dobrym pomysłem, zwłaszcza gdy nie jest to uzasadnione
ani konieczne. Jej szanse na przeżycie jedynie chemioterapii znacznie wzrosną, jeśli weźmie olej, ale znowu, po
co wyrządzać jeszcze większe szkody jej choremu ciału? To nie ma w ogóle sensu. Najlepsze życzenia, Jindrich

„Przyjaciel posadził mnie do oglądania Run From the Cure jakieś dwa i pół roku temu, myśląc, że to może
pomóc mojej łuszczycy. Robiliśmy olej razem – pierwszy raz dla nas obojga – w ciągu trzech tygodni moja
łuszczyca plackowata zniknęła. Od tego czasu robię olej i piję go. Jeśli spożywam codziennie i nakładam olejek
miejscowo  na  noc  na  pojedyncze  miejsca,  które  pojawiają  się  przypadkowo,  łuszczyca  jest  bardzo
kontrolowana i  prawie  niewidoczna.  Z  powodu tego doświadczenia  wskoczyłem z  dwiema nogami  i  teraz
posiadam pierwszy w pełni licencjonowany przez państwo biznes marihuany medycznej w Kolorado. Rok po
rozpoczęciu mojej działalności u mojego taty zdiagnozowano czerniaka w stadium IV – rozprzestrzenił się on
na  jego  płuca  i  wątrobę.  Jego  onkolog  dał  mu  od  3  do  12  miesięcy  i  kazał  przygotować  się  do  opieki
hospicyjnej.  Natychmiast  zacząłem go stosować w reżimie RSO, a pięć miesięcy później  jego rak zniknął.
Odszedł. Najłatwiejsza rzecz na świecie! Dzięki Rickowi za ponowne wprowadzenie tego niesamowitego leku
na świat! :-)” Erica

„Olej z konopi leczy raka. Jestem pacjentką z rakiem piersi w trzecim stopniu zaawansowania i używam oleju,
aby się wyleczyć”. Adele

„Bez chemii,  bez promieniowania… RSO i zmiana diety… RSO wyleczyło mojego raka żołądka bez tego
gówna…” Dale

„Zrobiłem to, podałem to mojemu 18-letniemu synowi… Teraz nie ma żadnych śladów raka. Jestem Ci winien
ogromne  podziękowania  Rickowi  Simpsonowi.  U  mojego  syna  zdiagnozowano  w  październiku  mięsaka
maziówki po usunięciu guza przed wykonaniem biopsji...  Powiedziano mi, że rak nadal tam będzie i mógł
rozprzestrzenić  się na jego płuca  z powodu agresywnego typu nowotworu, jakim jest...  Najnowsze wyniki
testów, nie mogą znaleźć żadnego śladu, aby ich oszołomić… Olej z konopi był jedną z wielu rzeczy, które
zacząłem mu zażywać niemal natychmiast po postawieniu diagnozy.” Amanda

„Mój bliski przyjaciel otrzymywał kiedyś morfinę na ból związany z guzem mózgu. Sama morfina powodowała
uzależnienie,  wycofanie i tylko pogarszała  sytuację  podczas jej  stosowania.  Sama marihuana była jedynym
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lekiem, który łagodził objawy odstawienia, depresję, ból i sam nowotwór. Twoja wiadomość uratowała mojego
przyjaciela. Jaspis

„Jestem bardzo podekscytowany olejem. W zeszłym miesiącu po raz pierwszy o tym czytałem lub słyszałem.
Jestem zachwycony...  Panie  Simpson,  wielu z nas dziękuje  za bezinteresowną i  pełną  miłości  pracę,  którą
wykonałeś dla całej ludzkości. Jesteś moją definicją Humanitarysty!!! Jestem wolontariuszem w Hospicjum od
1998 roku, widziałem wielu cierpiących i odchodzących, nawet w moich ramionach. Myślenie, że tak wiele z
tego cierpienia można było złagodzić, jest dosłownie oszałamiającym umysłem…” Cindy

–  Z  pewnością  tak,  zwłaszcza  jeśli  weźmie  się  pod  uwagę,  że  wszystkie  informacje  o  „cudownych
uzdrawiających mocach” oleju Ricka Simpsona są prawdziwe. Prawidłowo wyprodukowany i używany olej
może naprawdę wyleczyć raka, cukrzycę i tysiące innych schorzeń. Może naprawdę pomóc w bólu, którego
morfina nie dotknie. Naprawdę odmładza ciało i odbudowuje mięśnie. Myślę, że słowo „zadziwiający umysł”
nie opisuje tego w pełni. JB

"O MÓJ BOŻE. Właśnie dostałem wiadomość od kogoś, komu daję Phoenixowi łzy, kto miał i to znaczy miał
raka  nerki.  Po  zażyciu  oleju  przez  90  dni  najnowsze  badanie  PET  pokazuje,  że  guzy  zniknęły.  To  jest
niesamowite.  Widziałem, jak Łzy Feniksa leczyły wielu,  odkąd z nimi pracowałem. Dziękuję za pomoc w
leczeniu innych”.

- Gratulacje i dziękuję za pomoc innym, Gregg. Nigdy więcej skanów, tylko olej. Skan jest rakotwórczy, może
spowodować nawrót raka i kto tego chce? JB

„Witam drogi słodki Rick Simpson i Jindrich Bayer, mam nadzieję, że jesteście zdrowi i szczęśliwi. Biorąc pod
uwagę ilość  e-maili,  które  musisz  otrzymać,  jestem pewien,  że  nie  pamiętasz  mnie  sprzed miesięcy,  więc
włączyłem naszą wcześniejszą korespondencję.

Mama żyje i jest bardzo zdrowa! Powiedzenie, że jesteśmy tak bardzo wdzięczni, to mało powiedziane.

W momencie rozpoznania w lutym 2012 r. (stopień 4 trzustki z przerzutami do wątroby i płuc) rokowanie
wynosiło  od  3  do  6  miesięcy  z  przewidywanym poważnym  pogorszeniem  stanu  zdrowia  w  tym okresie.
Zamiast tego żyje, jest szczęśliwa i ma się dobrze 10 miesięcy później.

Wiem, że oboje sprzeciwiacie się chemioterapii i my też… Ale kiedy powiedzieli 3 miesiące, rzuciliśmy na to
WSZYSTKO, w tym chemioterapię wraz z natychmiastowym uruchomieniem RSO. Powiedziano nam, że nikt
nie jest tak zdrowy jak mama po takiej dawce chemii Gemzar, jaką otrzymała. RSO musiało przez ten czas dbać
o jej zdrowie.

Chemioterapia zatrzymała się 6 tygodni temu, kiedy zdecydowała, że może wyczuć początki chemo-uszkodzeń.
Ona teraz była wyłączona chemio przez 6 tygodni i czuje się świetnie.

Od czasu jej diagnozy w lutym 2012 roku, po początkowym nagromadzeniu, przyjmowała gram RSO dziennie
(do tej pory łącznie około 300 gramów).

Ostatnie  badanie  wykonane  w  poniedziałek  12-17-12  wykazało  większe  zmniejszenie  guza,  w  tym
dokumentację,  że  niektóre  guzy  były  zbyt  małe,  aby  można  je  było  zobaczyć  za  pomocą  tomografii
komputerowej.  To  była  niesamowita  wiadomość!  Następnie  we  wtorek  otrzymaliśmy  wyniki  jej  pracy  w
laboratorium. Po otrzymaniu tak dobrych wiadomości o skanowaniu byliśmy zszokowani, słysząc, że jej test
markera nowotworowego (CA19-9) wzrósł z 285 do 2100. Czy kiedykolwiek widziałeś to wcześniej? Czy masz
jakieś wyjaśnienie, dlaczego lub w jaki sposób wzrosły markery? Jakieś pomysły? Jakieś sugestie? To pytanie
dotarło do kilku twórców RSO, ale jak dotąd nie ma ostatecznej odpowiedzi.

Oto jej dotychczasowe wyniki CA19-9. Prawidłowy poziom to MNIEJ NIŻ 37. W lutym, podczas wstępnej
diagnozy, wykonano test bez markerów nowotworowych. 4-30-12... 23,568; 5-30-12...5 240; 6-18-12... 4458;
8-8-12... 538; 10-8-12...285 (ostatnia chemia to 10-29-12); 12-17-12... 2100. Każdy wkład, który możesz mieć,
będzie ceniony przez moją rodzinę! Dużo miłości, B”
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--  Drogi  B,  tomografia  komputerowa  daje  ogromną  dawkę  promieniowania  i  to  mogło  to  spowodować,
dodatkowo chemioterapia była całkowicie zbędna. Kazałabym jej jak najszybciej zjeść 180g najlepszej jakości
oleju. Nigdy więcej tomografii komputerowej ani żadnych innych rakotwórczych bzdur, tylko olej i tyle, ile
może znieść. Musisz najpierw cofnąć uszkodzenia spowodowane chemią i promieniowaniem, a zajmie to trochę
czasu, po prostu utrudniło to pracę oleju. Jak dawanie antidotum podczas pompowania jadu w jej żyły, dla mnie
to nie ma sensu. Pozdrawiam, Jindrich Bayer

„Około 4 tygodnie temu podeszła do mnie kobieta z rakiem piersi i udało mi się skierować ją we właściwym
kierunku. Ma dość znaczącego guza (myślę, że może mieć więcej niż jednego) i jest w stanie to wyczuć. Minęły
zaledwie 3 tygodnie odkąd zaczęła olejować i już guz zdecydowanie mięknie. Nieźle jak na 3 tygodnie! Czuję
się dla niej bardzo zachęcony i po prostu WIEM, że ta pani będzie kolejną historią sukcesu. Jedna miłość."
Corrie

„Mój tata ma 89 lat, ma raka skóry na twarzy. Trzy razy zabierałem go do szpitala na wycięcie, co otwiera go
na infekcje, nie wspominając o tym, że z domu opieki iz powrotem jest mu ciężko. Zacząłem od oleju z konopi
indyjskich kilka tygodni temu. Niektóre z nich są wielkości mojego małego palca do kciuka. Było 11, które
leczyłem, teraz są 4 wielkości kciuka małego palca. Po prostu umierają i odpadają ze skóry zagojonej. Jestem
zdumiony, podobnie jak wszystkie pielęgniarki i lekarze. Steve

„Chciałbym tylko  powiedzieć,  że  jestem niezmiernie  szczęśliwy  mogąc  ogłosić,  że  skan  mojego  teścia  w
kierunku  raka  po  raz  drugi  wyszedł  całkowicie  czysty  po  pierwszym,  który  wykazał  plamy  na  płucach.
Zaczęliśmy go na oleju zaraz po tym, jak pierwszy pokazał plamy. Marihuana zabrała mu płuca i oczyściła je!
Powiedziano  mu,  że  potrzebuje  Chemo.  Byliśmy  temu  przeciwni  i  zamiast  tego  nałożyliśmy  mu  olej.
Marihuana leczy raka!!! Ja też zacząłem na olejku mojego małego pomorskiego, bo ma zapadniętą tchawicę i
wrodzoną niewydolność serca. Od lata nie brał regularnych leków i po raz pierwszy od lata prawie wcale nie
kaszlał (ciągle kaszlał i mierzył nawet leki podane przez lekarza). Ma więcej energii i radzi sobie lepiej niż
wtedy, gdy był na lekach”. Karen

„Leczy też raka szyjki macicy! Nie było mnie stać na leczenie (nawet JEDNEGO...) i przez rok przeszłam bez
jakiejkolwiek pomocy medycznej... ale paliłam prawie codziennie... potem rok później na corocznym badaniu
lekarz i pielęgniarki zostali zdmuchnięci... nie mogli znaleźć NIC innego niż niewielkie blizny w miejscu, w
którym był rak... Teraz jestem w 100% wolny od raka... dzięki marihuanie... nie lekarzom... nie „lekom „…nie
zabiegi… ale ze względu na czystą, ziołową, NATURALNĄ roślinę… jestem żywym dowodem…

Lekarze powiedzieli, że powinienem być na piątym poziomie raka po tym, jak przejść bez żadnego leczenia...
ale jednak zniknął... bez żadnej pomocy z ich strony... byli tak zszokowani, że wysłali mnie do SZPITALA
STANOWEGO w LITTLE ROCK (UAMS) do dalszych testów... a UAMS również nie znalazł niczego poza
niewielkimi bliznami...  powiedzieli,  że to cud...  Myślę,  że to tylko marihuana...  Już to zalegalizuj.  ..pomóż
ludziom... czyż nie o to BYŁA ludzkość?” Monika

„Jestem bardzo wdzięczny Davidowi Triplettowi, który umieścił tam swój film… bardzo mi się podobało i była
to jedna z historii, które skłoniły mnie do wypróbowania oleju z konopi na raka podstawnokomórkowego skóry
na moim czole… którego teraz nie ma! ... Nie przestawaj szerzyć prawdy!” Dee

„Użyłem  olejku  z  konopi  indyjskich  do  leczenia  raka  podstawnokomórkowego  szyi  i  twarzy.  Z
POWODZENIEM. Jest to idealny nowotwór do prowadzenia badań. Jest to wyraźnie widoczne gołym okiem, a
wszelkie  zachodzące  zmiany są łatwo dostrzegalne.  Próbowałem wzbudzić  w tym zainteresowanie  tutaj  w
USA, ale federalni mają kogoś i wygląda na to, że każdy jest śmiertelnie przerażony dotykaniem. Zobacz, co
możesz  zrobić.”  Joseph  Siler  (Pierwszy  post  na  Facebookowej  grupie  KONOPIE  LECZĄ  RAKA!,
administrowanej przez Kane'a Slatera, 7 stycznia 2010)

„Mam guzek w udzie, kiedyś był twardy, prawie 2 cm, teraz jest o połowę mniejszy i staje się bardziej miękki
(4 tygodnie).” Katri

„Właśnie dowiedziałem się, że jestem wolny od raka po tym, jak byłem na oleju przez 5 miesięcy z rzędu!!”
Mimi
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P. JB, czy masz coś na temat leczenia pewnych typów nowotworów zwanych „naczyniówkami zarodkowymi”?
Śledzę Twoje posty, a także inne. NIGDY nie widziałem innego leczenia tego typu nowotworu niż wycięcie.
Mam ich kilka. Graeme

A. Nie osobiście, na pewno nie mieliśmy okazji wyleczyć osobiście wszystkich znanych człowiekowi diagnoz,
ale sądząc z tego, co teraz o tym przeczytałem, nie widzę powodu, dla którego olej miałby nie pomagać. O ile
wiem, mogą to zdiagnozować tylko za pomocą tomografii komputerowej, a tak jak ja na to patrzę, każdy, kto
wykonuje tomografię, powinien później zjeść co najmniej 60g oleju. A jeśli zjesz te 60g przed operacją, to w
większości przypadków na pewno operacja nie będzie konieczna, bo guzów tam nie będzie. Więc na pewno
sam spróbowałbym oleju. Wszystkie dobre życzenia, JB

„Sam fakt, że placebo leczy niektórych ludzi, jest powodem, aby na zawsze odrzucić lekarstwa i studiować
sztukę  placebo.  Powiedziawszy,  że  nigdy  nie  przeprowadzasz  badania  placebo,  kiedy  masz  skuteczne
lekarstwo, masz rację, to zabiłoby połowę twoich pacjentów, chorych i okrutnych”. Krzysztof

– Rzeczywiście byłoby to chore i okrutne, dlatego ja osobiście tego nie zrobię. Inni mogą, jeśli chcą, ale ja nie.
Chcę, aby system medyczny zaczął stosować olejek jako placebo – jeśli udowodnią, że to, czego chcą używać,
jest bezpieczniejsze i skuteczniejsze niż olej (i przyjemniejsze/przyjemniejsze dla pacjenta), to mogą śmiało to
sprzedać . Jeśli nie, to nie. Myślę, że to całkiem proste i bardzo racjonalne. I tak będzie w przyszłości, więc po
co czekać? JB

„Nigdy nie jest za późno, aby zaakceptować fakt, że marihuana to po prostu lekarstwo. Jednocześnie nigdy nie
jest za późno, aby zacząć używać oleju jako leku, bez względu na to, jaki jest twój stan i jak ciężki jest. Z
użyciem olejku zwykle jest szansa dla pacjenta lub olej zapewni mu maksymalną jakość życia do końca. I to też
dużo.” JB

„Kiedy  pacjenci,  którzy  wzięli  chemię,  zaczynają  używać  oleju,  pierwszą  rzeczą,  którą  musi  zrobić,  jest
detoksykacja  organizmu.  Więc  czasami  potrzeba,  powiedzmy,  120-150g oleju,  zanim zacznie  on atakować
samego  raka.  To  naprawdę  nie  jest  dobry  pomysł,  aby  brać  chemię,  zwłaszcza  gdy  jest  to  absolutnie
niepotrzebne, biorąc pod uwagę, że system medyczny od dziesiątek lat wie o marihuanie jako leku na raka.” JB

P. „Terminal” chorzy na raka: Czy zaczynasz ich agresywnie od 1 grama dziennie, czy pracujesz nad tym przez
około tydzień? Porady z doświadczeń?

O. Nie, zawsze zaczynamy od małych dawek i w zasadzie postępujemy zgodnie z instrukcjami. Oczywiście,
jeśli mają wcześniejsze doświadczenia z konopiami i wiedzą, że nie ma się czego bać, czasami możesz zacząć
od wyższej dawki. Ale nigdy nie wiadomo, jak pacjent zareaguje na olejek, a ponadto zwykle przyjmuje on
mieszankę różnych leków, więc warto zachować ostrożność i obserwować ciśnienie krwi pacjenta itp. Ogólne
zalecenie to przestrzeganie instrukcji, mniej formalne – kieruj się instynktem i osądem, a gdy pacjent nie ma
„nic do stracenia”,

Nie zawahałbym się podać im dużej dawki w razie potrzeby (ostry ból pleców itp.). Gram naprawdę wysokiej
jakości  oleju  może sprawić,  że  niedoświadczony  użytkownik  będzie  miał  bardzo wysoki  haj.  Czasami  ten
przecinek wywołany konopiami byłby korzystny i jestem pewien, że prędzej czy później zostanie użyty do
znieczulenia przed operacją, ale teraz chcemy, aby pacjenci pozostawali w swojej strefie komfortu tak długo,
jak to możliwe. Mam nadzieję, że dobrze to wyjaśniłem. Najlepsze życzenia, JB”

„Corrie, moja przyjaciółko, pomogłaś mi z ***. Dawałem mu med na jego guzy neuroendokrynne. On był na
med od 1 miesiąca i to zaczyna się kurczyć. Był tak duży, że naciskał na jego żołądek, ale teraz jest tak, że
może znowu jeść, a jego lekarz powiedział, że nigdy nie widział takiego guza, który kurczy się tak SZYBKO.
To  go  przeraziło  i  cała  praca  krwi  wróciła  do  normy,  więc  kolejna  na  drodze  do  wyleczenia  i  to  jest
NIESAMOWITE. A ty jesteś NIESAMOWITY, a Bóg jest wspaniały.”

„Mam przyjaciela, który ma raka mózgu i mam Cml. Olejek działa na nas obojga!!! Koleżanka jest dowodem z
pierwszej ręki w moich oczach, że ten olejek to cud... Miałam wątpliwości wcześniej, ale nie teraz! Weź olej,
TO DZIAŁA!” Tyler
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„W zeszłym roku koleżanka mojej mamy zapytała mnie, czy mogłabym zrobić dla jej mamy 6-miesięczny kurs
oleju konopnego z najwyższej jakości marihuany. Miała raka szyi. Zrobiłem jej olej za radą z Youtube, a potem
wysłałem do Rosji. Skorzystała z pierwszego 6-miesięcznego kursu z niesamowitymi wynikami i poprosiła o
kolejną 6-miesięczną dawkę, wysłałem jej kolejny ładunek i teraz 14 miesięcy później jest w dobrym zdrowiu.
Wykonujesz niesamowitą pracę, Rick. Dziękuję Ci." Gareth

„Cześć,  nazywam  się  Alysa  Erwin  i  mam  16  lat.  W  2011  roku  zdiagnozowano  u  mnie  gwiaździaka
anaplastycznego  III  stopnia.  My  (moja  rodzina  i  ja)  podjęliśmy  decyzję  o  użyciu  koncentratu  z  konopi.
Uniwersytet Michigan powiedział nam, że prawdopodobnie nie przeżyję więcej niż kilka lat,  a sam rak był
nieoperacyjny,  ponieważ  był  w  formacji  pająka.  W  styczniu  zeszłego  roku  poszedłem  na  mój  regularny
rezonans magnetyczny na Uniwersytecie Michigan. Wszystkie guzy zniknęły”.

„Znowu zdiagnozowano u mnie raka. Trzeci raz. Spotkanie kości i wątroby stopnia 4, z powodu raka piersi.
Moja historia z rakiem zaczęła się prawie 7 lat temu, jestem jednym ze szczęśliwców, którzy przeżyli taką ilość
chemii, jakiej poddawałem moje ciało, nie mówiąc już o napromieniowaniu. Ta trzecia diagnoza przekonała
mnie, że jestem skończony; To znaczy kto przeżywa taką diagnozę??

Poszedłem więc szukać cudów i znalazłem Ricka Simpsona. Byłam pewna, że  nie ma mowy, żeby ten facet
mówił prawdę, więc zajrzałam głębiej. Zacząłem nawiązywać kontakty z ludźmi w Michigan i dowiedziałem
się więcej o Rick Simpson Oil lub oleju z konopi indyjskich, a rezultatem, którego doświadczali ludzie tacy jak
ja, było przeżycie, remisja, wyleczenie!

W tym momencie nie mam nic do stracenia, więc sięgnąłem i poprosiłem o pomoc. Zacząłem przyjmować gram
dziennie mojego leku, powoli dochodząc do tej dawki. Odpoczynek stał się dużą częścią mojego dnia, co jest
dokładnie tym, czego potrzebowało moje walczące ciało. Jedynym skutkiem ubocznym, jakiego kiedykolwiek
doświadczyłem, była ilość i wspaniała jakość snu, jaki dostawałem. To plus moja regulacja ciśnienia krwi i mój
ból są teraz pod kontrolą.

Niecały rok temu zdiagnozowano u mnie raka kości i wątroby w stadium 4 z niezliczonymi guzami (tak wielu,
że po prostu przestali liczyć), powiedziano mi, żebym uporządkowała swoje sprawy. (To wciąż zapiera mi dech
w piersiach.) Przewiń do przodu i jestem cale od remisji. Mój skan PET w zeszłym tygodniu był negatywny...
Negatywny! Nigdy wcześniej takiego nie miałem. Oznacza to, że nie ma raka. Jedynym powodem, dla którego
nie jestem w pełnej remisji, jest to, że na moich kościach jest kilka cieni na tomografii kota, ale kontynuuję
leczenie i one też wkrótce znikną. To nic innego jak cud, niezliczone guzy do kilku cieni, których nawet nie
widać na skanie PET.

Ludzie mogą powiedzieć, że należy uważać na słowo „leczyć”… Ale mam na myśli, że tak właśnie jest. Jestem
tutaj i z każdym dniem jestem coraz zdrowsza, a John pomógł mi tam dotrzeć. Przyjął mnie, kiedy do niego
zadzwoniłem i poprosiłem o pomoc. On i jego grupa poświęcili czas, aby usiąść ze mną, aby upewnić się, że
jestem poinformowany o powadze tego leku i zaangażowaniu wszystkich naszych stron, aby było to możliwe.
Dla mnie i dla ciebie to sprawa życia i śmierci. Mam nadzieję, że wszyscy traktują to tak poważnie! Będziemy
zależeć od tego leku do końca naszego życia.

Michigan Cannabis  Club zadbał  o  moje  potrzeby medyczne i  edukacyjne.  To poważna grupa i  potrzebują
poważnego  wsparcia.  Niech  cię  błogosławi  John  Roberts,  twoje  poświęcenie  utrzymało  mnie  przy  życiu.
Proszę, pomóż im teraz, aby mogli nadal pomagać tak wielu. Dziękuję Ci!!"

-- Ta aktualizacja została opublikowana kilka miesięcy temu, a teraz jest w pełnej remisji. Projekt Michigan
Cancer

„Jestem 68-letnim mężczyzną, który żył w sposób, który uważałem za normalne, zdrowe życie, bez większych
problemów  i  utrzymywałem  się  dzięki  corocznemu  zastrzykowi  przeciw  grypie  i  badaniom  kontrolnym.
Funkcje  mojego ciała  były  w porządku i  wszystko wydawało  się  w porządku,  dopóki  pewnego ranka nie
obudziłem się z okropnym bólem brzucha.

Myśląc, że to wyrostek robaczkowy lub przepuklina, moja żona pospieszyła ze mną na pogotowie. Miałem
pilną operację około 2 godzin później, 15 sierpnia 2012, i na mojej okrężnicy był ogromny guz, który został

78



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

usunięty  wraz  z  14  węzłami  chłonnymi.  Tydzień  później  moje  wnętrzności  pękły  i  zatruły  mnie,  co
doprowadziło do drugiej operacji.

Zacząłem  czuć  się  lepiej  4  dni  później,  byłem  na  nogach  i  powoli  odzyskiwałem  mobilność  i  zacząłem
wykrwawiać się. Powrót na operację numer 3, a dzień później łagodny zawał serca.

Niedługo po tym -33 dni na OIOM- zostałem wypisany i dźwigałem TORBĘ STOMY. Torba była ze mną 8
miesięcy,  a  operacja  odwrócenia  została  wykonana  bez  komplikacji.  Chirurg  powiedział,  że  rak  nie
rozprzestrzenił się poza węzły.

Mimo  to  zaprowadzili  mnie  do  Kliniki  Onkologicznej  i  zaczęli  omawiać  chemię  i  radioterapię  jako
„kontynuację”.  Powiedzieli,  że  standardowy protokół.  Bzdura  powiedział  ja!  Nie będzie  już  promieniować
mojego  ciała  ani  zatruwać  go chemią  lub promieniowaniem.  Onkolog z  Kliniki  Onkologii  nie  kłócił  się  i
wyznaczał wizyty kontrolne co 3 miesiące przez rok, co obejmowało tomografię komputerową i badanie krwi.

Pozyskałem  materiał  opisany  przez  Ricka  Simpsona  i  wyprodukowałem  RSO.  Postępując  zgodnie  ze
wszystkimi  instrukcjami  dotyczącymi  procesu  ekstrakcji  i  używając  Nafty  jako  rozpuszczalnika,  miałem
gotowy olej w strzykawkach i zacząłem go spożywać dwa razy dziennie, za każdym razem niewielką ilość.

Ukończyłem czwarty okres obserwacji w Poradni Onkologicznej i stwierdzili, że tomografia komputerowa NIE
wykazuje niczego, co wskazywałoby na obecność RAKA. Badanie krwi wykazało poziom CEA na poziomie
1,4, ale co do cholery, każdy ma w sobie komórkę rakową lub dwie. Uważają, że cokolwiek 5+ budzi niepokój.
Przygotowuję teraz kolejną porcję i będę spożywać codziennie jako środek zapobiegawczy.

KAŻDEMU cierpiącemu teraz na raka proponuję zrobić to samo. Nie mamy NIC do stracenia, a wszystko do
zyskania.” Gerry

„Czy jest już za późno, aby uratować kogoś, kto ma 4 etap,  ma już skórę i kości i ledwo może chodzić z
powodu utraty siły?” Upadek

"Nigdy nie jest za późno. Z użyciem tego olejku wydarzyło się wiele cudów. Jeśli nie może ich uratować,
przynajmniej  złagodzi  ich  cierpienie  bez  ostrych  skutków  ubocznych  leków.  Zauważ,  że  jeśli  zaczną  od
wysokich dawek, będzie dużo snu, dopóki nie zbuduje się tolerancja. Jest bardzo silny.” Nacięcie

„Jestem dwukrotną wojowniczką raka piersi.  Chciałbym być żywym dowodem na to, że twój olej  pomaga
ratować życie”. Michelle

„Ja też wolny od raka tarczycy !!” Michelle

„Dawn: Mów o mnie, co chcesz, zdeprzyj mnie, osądź mnie... Twój argument jest nieważny! To jest ostatni
skan, jaki kiedykolwiek otrzyma mama!!! KONOPIE ZABIJA RAKA!

Stacy: Na jakim etapie była twoja mama? Wiem, że już raz to zamieściłeś, ale zapominam. To wspaniały raport 
od razu!!
Dawn: Stacy, to był drobnokomórkowy rak płuc w trzecim stadium. 5 guzów z małymi metami do górnego 
układu limfatycznego.
Debbie: To fenomenalne! Nigdy nie słyszałem, żeby ktoś leczył małą komórkę, nawet przy wszystkich 
standardowych protokołach. To niezwykłe! Nie tylko uratowałeś życie swojej mamie, ale to uratuje życie 
innym, ponieważ jest to dowód na to, że marihuana działa. Dziękuję bardzo za podzielenie się tym!
Dawn: Debbie, zrobiła to wszystko, olej z konopi – chemia – promieniowanie, ALE została wyleczona przed 
wykonaniem chemioterapii i radioterapii, więc odmówiła pozostałego leczenia i utknęła z olejem… Które nadal
bierze i będzie brać KAŻDEGO DNIA dla resztę jej życia!
Steve: mówi „to jest najbardziej zgodne ze zmianami popromiennymi”. Czy miała radioterapię?
Dawn: Steve, tak, zrobiła, ale nigdy nie skończyła… Dr jest zepsuty!”

„Pacjent: Linda V., Data Obsługi: 16.11.2013, Zabieg: TK KLATKI PIERSIOWEJ Z KONTRASTEM

Wykonano TK klatki piersiowej... Porównanie z wcześniejszym TK klatki piersiowej z dnia 8.08.2013 r.

WSKAZANIE: Jest to 64-letnia kobieta z historią raka płuc...
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WYNIKI: Występuje zwiększona zmiana śródmiąższowa i pogrubienie przegrody międzyzrazikowej... co jest
lepsze w porównaniu z poprzednim badaniem... Nie wykazano wyraźnych guzków tkanek miękkich śródpiersia
ani adenopatii śródpiersia. Nie ma jednoznacznych dowodów na powiększenie węzłów chłonnych pachowych
lub  wzgórkowych.  Poza  zmianami  popromiennymi  w  przyśrodkowej  części  prawego  płata  górnego  nie
wykazano dodatkowych zmętnień miąższowych płuc ani podejrzanych guzków płucnych. Tchawica i główne
oskrzela  są  drożne.  Nie  ma  wysięku  opłucnowego.  Rozmiar  serca  jest  normalny.  Nie  ma  wysięku
osierdziowego.  Wizualizowane  części  górnej  części  brzucha  są  nijakie.  Nie  ma  ogniskowo  agresywnej
przeziernej lub sklerotycznej zmiany kostnej.

WRAŻENIE: Poprawa zmian popromiennych w prawym wzgórzu i przyśrodkowym aspekcie prawego górnego
płata. Brak jednoznacznych dowodów na nawrotową lub resztkową chorobę”.

„Olej  odwrócił  wszelkie  uszkodzenia  spowodowane  promieniowaniem i  wyleczył  się  nie  do  uwierzenia…
Medyczna  marihuana  Ocaliła  mnie  i  trzyma  z  dala  od  5  farmaceutyków.  Straciłem  prawą  nerkę  przez
chemioterapię i zaczynam chwytać się miejsca, w którym boli mnie skóra na mnie… i w ciągu kilku minut od
spożycia  olejków  w nalewce,  która  sprawia,  że  drgawki  ustają  i  trzymają  się  z  daleka  przez  miesiące…
Niesamowite i to tylko jeden, że oleje odwróciły uszkodzenie nerwów w moich oczach spowodowane chemią
do miejsca, w którym zdiagnozowano u mnie jaskrę, a podczas mojej ostatniej wizyty zaledwie 6 miesięcy temu
w ogóle nie ma żadnych oznak jaskry, a mój wzrok jest lepszy, gdy zażywam leki... Teresa

„Moja ciocia z glejakiem w stadium 4 przeszła z wózka inwalidzkiego na spacer po zaledwie trzech dawkach!
Jej  lewa  strona  była  sparaliżowana  przez  ponad  miesiąc.  Ale  teraz  w  pełni  funkcjonalny!!  Tak
podekscytowany!” Nicolette

„Pracowałam w kolektywie i przez wiele lat miałam raka skóry na lewym ramieniu z powodu wywieszenia go
przez okno podczas jazdy. Teraz wiem, że nikt nie musi mi wierzyć, ale zacząłem codziennie nakładać na niego
olej RSO i przysięgam, że zniknął. Zajęło to kilka miesięcy, ale naprawdę zniknęło tam, gdzie było od lat”.
Krzykliwy

„To zmieniło moje życie po tym, jak prawie rok temu zdiagnozowano CML (przewlekłą białaczkę szpikową) i
obejrzałem film Run From the Cure o tym, jak olej z konopi indyjskich leczył pacjentów z nieuleczalną chorobą
nowotworową. Cóż, jestem żywym dowodem, że to działa. Zmieniło mój poziom raka. Jeszcze nie wyleczony,
ale mam nadzieję, że wkrótce będę mógł powiedzieć, że przeżyłem, więc jeśli nie przeszedłeś milę w butach
pacjenta z rakiem, nie zaczynaj walić czegoś, o czym nic nie wiesz”. Denis

"Wierzę. U mojego przyjaciela zdiagnozowano 3 rodzaje raka. Dostał 3 tygodnie życia. Teraz, 2 lata później,
jest już w jednym rodzaju i czyni dobro”. Sandra

„Mój brat miał chłoniaka, żołądek, przerzuty do kręgosłupa. Leki, które mu podawali, utrzymywały go przez
całą noc, każdej nocy i dnia, i nigdy nie zasypiał ani nie jadł przez wiele tygodni. Jedna gramowa pigułka oleju
i kładzie się spać przez 18 godzin i je do syta. Tydzień później jest wolny od raka w 78%. Lekarz był zbity z
tropu. Nie powiedzieliśmy mu, ponieważ był w stanie niemedycznym, ale marihuana uratowała mu i nam życie.
Teraz rok później MY BROTHER BEAT LYMPHOMA! Nikt tego nie robi… bez konopi.” Errl

„Obecnie  mam raka 4 stopnia.  Miałem ablację  i  resekcję  wątroby oraz chemioterapię  folfoksową.  Użyłem
markerów oleju i guza z 1200s do 3. Cały zespół medyczny mówi NSD. Żadnych oznak choroby. Jim

„Pozbyłem się 5 moich guzów za pomocą oleju z konopi… było interesujące widzieć twarz lekarzy, kiedy nie
mógł znaleźć 5 pierwotnych guzów… gdzie oni poszli? Czy to ma znaczenie? Dziękuję olej z konopi.” Kelly

– Jakiś czas temu miałem dużą fiolkę. Wziąłbym kroplę dziennie. Osoba, która mi go dała, poprosiła o zwrot.
W końcu dał go kobiecie, która odchodziła od raka. Nie mogła jeść, pić, nie mówiąc już o życiu. Ważyła mniej
niż 70 funtów. Mój przyjaciel dał jej olejek... voila! Zaczęła jeść, pić i kontynuowała walkę... z powodzeniem.
Mocno wierzący w lecznicze właściwości konopi.” Tara

„Dzisiaj dostałem wiadomość o człowieku, któremu podarowałem dużą kwotę. Miał guza nowotworowego w
gardle.  Całkowicie  karmiony przez sondę od początku kwietnia  2013 r.  Żona chorego dzwoni ze łzami  w
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oczach. Po 4 tygodniach zażywania olejku 2 razy dziennie go nie ma. Całkowicie zniknął...  Spożywał stałe
pokarmy... Żadnych nowych kuracji ani nowych leków, tylko RSO. Dziel się wiedzą, ratuj życie.” Jared

„Dean: Moja ciocia stosowała chemioterapię. Te same wyniki. NIE ŻYJE.

Stephen:  Przepraszam  za  twoją  stratę.  Widziałem,  jak  olej  z  konopi  wyciągał  raka  skóry  z  mojej  matki
chrzestnej. Myślę, że nadal musisz to złapać wcześnie. Jestem pewien, że marihuana pomogła”.

„Właśnie dostałem wiadomość, że mój 16-letni pacjent, który MIAŁ chłoniaka nieziarniczego, jest CZYSTY!
Guzy zniknęły, laboratoria w normie. Janet

„Otrzymałem telefon od śmiertelnie chorego pacjenta. Od kilku miesięcy leczy się RSO. Rak jelit. Dr Ted jej,
że miała miesiące życia. Jindřich Bayer, z radością donoszę, że na ostatnim Dr. Appt dał jej najlepszy prezent
gwiazdkowy w historii.  Powiedział  jej,  że nie mogę znaleźć żadnego raka,  a ty możesz żyć!!!!  To prezent
świąteczny. Dziękuję ci, Jezu!!!! Nigdy nie mów nigdy...” Raymond

„Miałem dwóch przyjaciół, którzy przeżyli raka, robiąc słynny Olejek Simpsonów! Jeden miał raka płuc i miał
6 miesięcy życia, żyje już 7 lat, a drugi przeszedł raka dwa razy, ostatni był rakiem jajnika i z przyjemnością
stwierdzam, że od 2 tygodni nie ma już raka! Za każdym razem używała oleju z konopi !!” Vicki-Jane

„Obserwuję stronę Ricka od około roku, odkąd moja mama dostała diagnozę drobnokomórkowego raka płuc.
Została  zdiagnozowana  w  marcu  zeszłego  roku  i  wkrótce  potem zaczęła  chemo.  Przez  całe  lato  przeszła
chemioterapię i promieniowanie klatki piersiowej i ciężko zachorowała, gdy rad palił jej gardło, więc nie mogła
połykać/jeść  itp.  była  hospitalizowana  przez  prawie  dwa  miesiące.  Miała  wtedy  trochę  napromieniowania
mózgu (zapobiegawcze, bleh :/) przez cały ten czas, kiedy prowadziliśmy duże badania i rozpoczęliśmy naszą
podróż, aby zebrać wszystko razem, aby wyprodukować własny olej od zera. Co nam się udało -yay!

Tak więc po pierwszych dwóch dniach napromieniania mózgu bardzo mocno zachorowała, więc podjęliśmy
decyzję, że zacznie olejować (październik ). Od pierwszej dawki nigdy nie oglądała się za siebie!!!! Przepłynęła
przez resztę  swoich rad mózgowych i  zdumiewała lekarzy,  że nie  ma migreny,  ciężkich  wymiotów, utraty
pamięci itp. itp.! Leciała!

Więc po jej badaniu w październiku wykazał dużą redukcję guza płuca, ale nadal tam był. Chcieli zobaczyć ją
ponownie w styczniu, aby zdecydować o dalszych krokach. Tak więc orkaliśmy przez cały listopad i grudzień,
podając jej tylko olej i żadnych innych zabiegów. Miała niewielkie niepowodzenie w Boże Narodzenie i przez
dwa tygodnie wpadała w depresję i wymiotowała, ale odłożyliśmy ją z powrotem na surowe wegańskie koktajle
i pszeniczną trawę, a ona naprawdę się ożywiła i wygląda promiennie. Jej wielka kontrola po ostatnich skanach
była wczoraj, więc zgadnij co... Moja mama jest wolna od raka!!!! Zniknął!!!! Jakie to niesamowite!!!!” przez
Janet

„Około 6 miesięcy temu u mojej mamy zdiagnozowano nieuleczalnego czerniaka z przerzutami raka z 6 guzami
w obu płucach. Lekarze powiedzieli nam, że chemia i radioterapia nic nie zrobią i powiedzieli, że mają nową
terapię, która skutecznie powstrzymała wzrost guzów i może wydłużyła jej życie o kilka lat. Rozpoczęliśmy
nowe leczenie i efekty uboczne były straszne, więc przestaliśmy. Mniej więcej tydzień później mój przyjaciel
wspomniał o twoim filmie dokumentalnym na Youtube, Run From the Cure.

Po obejrzeniu tego zdecydowałem, jaka szkoda może wyniknąć z prób? Hej, jeśli to nie zadziała, i tak umrze.
Krótko mówiąc, mama przyjmowała olejek od około 3 miesięcy,  a 2 dni temu miała skany i 5 z 6 guzów
CAŁKOWICIE zniknęło, a ostatni jest o połowę mniejszy niż był.

Nie potrafię wyrazić słowami wdzięczności za informacje i uratowanie życia mojej mamy. To straszne myśleć o
wszystkich ludziach i dzieciach na świecie, którzy cierpią i umierają, kiedy prosta roślina może to wszystko
naprawić.  Jestem teraz zdeterminowana,  aby rozpowszechniać informacje i  być może wyhodować własne i
zrobić olej  dla ludzi,  o których wiem, że potrzebują pomocy. Jeszcze raz dziękuję i  życzę powodzenia we
wszystkim”. przez Janet
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"Rak jajnika, 5,5" guz, 90 dni życia, rozprzestrzenił się na żołądek... Spożyto 90 gramów w 38 dni. Już nie ma
raka. Miej całą dokumentację, w którą można by uwierzyć, ale ludzie wciąż nie! Niech cię Bóg błogosławi St.
Simpson za pomoc w utrzymaniu naszej mamusi!!!” Larry

„Mam całkiem niezłych  ludzi  z  wiadomościami.  Jeden  z  moich  kumpli  na  wschodzie  dał  jeden,  policz...
JEDNĄ tubkę oleju przyjacielowi, który miał masywnego guza owiniętego wokół tętnicy szyjnej. Po prostu to
zignorował,  zapuścił  włosy,  aby je  ukryć,  gdy stawały  się  coraz  większe  i  większe.  Jego brat,  lekarz,  nie
wiedział, co zrobić, ponieważ pacjent odmówił chemio-radioterapii. Nie mogąc tego dłużej ignorować, 2 dni
temu  zabrali  go  na  salę  operacyjną  na  masową  operację.  Obecnych  było  kilku  specjalistów/chirurgów,
ponieważ  zapowiadała  się  bardzo  niebezpieczna,  długa  i  skomplikowana  operacja.  Próbowali  usunąć  jak
najwięcej guza i musieli pobrać żyłę z nogi i przeszczepić mu szyję. Otworzyli jego szyję i VOILA guz został
całkowicie otorbiony i odłączony od tętnicy szyjnej. Dosłownie sięgnęli do środka i wyciągnęli go! Lekarze są
oszołomieni i chcą szczegółowego raportu ze wszystkiego, co zrobił.  To nie będzie długa lista. Tylko sok i
JEDNA tubka oleju.” Corrie

“Olej jest niesamowity!!!!!!!! Moja przyjaciółka miała cysty na jajnikach... miała operację usunięcia jednej, a
miesiąc  później  wróciła  tylko  po  to,  by  odkryć,  że  ma  więcej!  Minął  miesiąc,  a  rozmiar  podwoił  się  i
powiedziano jej, że jeśli coś się zdarzy, że zrobią pilną operację! Jej facet zrobił jej trochę oleju… brała go
przez 3 tygodnie… ku jej zdumieniu, kiedy poszła na kolejne USG prawie zniknęło!!!” Jolie

„Rok temu ktoś bardzo mi bliski powiedział mi, że ma nieuleczalnego raka. Powiedziano mu, że ma 8 miesięcy
życia. W ciągu 5 dni dałem mu trochę oleju konopnego do spożycia przez zjedzenie połowy kawałka oleju
wielkości ziarna ryżu. W ciągu 6 tygodni nastąpiło zmniejszenie rozmiaru jego guza i nie było oznak jego
rozprzestrzeniania się, jak mówili.

Z  radością  stwierdzam,  że  guz  był  wielkości  dużego  grejpfruta,  a  dziś  wielkości  żołędzia.  Olej  z  konopi
indyjskich uratował mu życie. Będzie kontynuował jedzenie oleju, aż zniknie. Nie tylko leczy jego śmiertelnego
raka,  ale  ma również niesamowity wpływ na jego zdrowie.  Był  przedcukrzycowy i  otyły,  a teraz osiągnął
idealną wagę i jest szczęśliwy jak nigdy!

Zachęcam wszystkich do przyjrzenia się terapii olejem z konopi indyjskich. Proszę obejrzeć -> filmik ->RICK
SIMPSON „RUN FROM THE CURE” na Youtube... To może po prostu uratować życie lub kogoś, kogo znasz.
Podaruj im życie!” Jose

Dowód

„Rick  Simpson  Oil  ma  pełną  wiarygodność  naukową,  jeśli  zawracasz  sobie  głowę  czytaniem  literatury
naukowej” Robert Melamede, aka dr Bob

„Zahamowanie szlaku przeżycia komórki prowadzi do defosforylacji złych i translokacji tego białka Bcl-2 do
mitochondriów, a następnie do apoptozy”. Ummmm, warunki Laymana proszę???” Szansa

– To przekłada się na: „Cannabis zabija komórki rakowe”, Chance. JB

P. Dlaczego powinienem oczekiwać, że lekarze poprą twierdzenie, że konopie indyjskie leczą raka? 

A. Cóż, ponieważ leczy raka i to wszystko. THC powoduje apoptozę, więc co zaskakujące, powoduje apoptozę
we wszystkich nowotworach. Czemu? Ano dlatego, że dekarboksylowany olej dostaje się w jakiś sposób do
wszystkich  komórek  w  organizmie,  jeśli  zostanie  spożyty  w  odpowiednich  ilościach.  Układ
endokannabinoidowy reguluje układ odpornościowy, więc gdy układ odpornościowy działa prawidłowo, może
również walczyć z rakiem. Niewiele do tego, naprawdę, to jest naprawdę obraźliwie proste.

Prawidłowo wyprodukowany olej wysokiej jakości jest i tak najlepszą szansą dla pacjenta (być może w kilku
zagrażających  życiu  przypadkach  konieczna  będzie  operacja).  A  jeśli  znasz  opcję  leczenia,  która  jest
bezpieczniejsza, skuteczniejsza i przyjemniejsza dla pacjenta niż olej, powiedz nam. Nie ma.
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Spójrz na to, co mówią Mechoulam i Pacher: „Zapalenie/uszkodzenie tkanek powoduje szybki wzrost lokalnych
poziomów  endokannabinoidów,  które  z  kolei  regulują  odpowiedzi  sygnalizacyjne  w  komórkach
odpornościowych i  innych modulujących ich krytyczne  funkcje.  Zmiany w poziomach endokannabinoidów
i/lub  ekspresji  receptorów  CB2  zostały  zgłoszone  w  prawie  wszystkich  chorobach  dotykających  ludzi,
począwszy od chorób sercowo-naczyniowych, żołądkowo-jelitowych, wątroby, nerek, neurodegeneracyjnych,
psychiatrycznych,  kości,  skóry,  autoimmunologicznych,  płucnych  po  ból  i  raka  oraz  modulowanie  CB2
aktywność  receptora  ma  ogromny  potencjał  terapeutyczny  w  tych  patologiach”.  http://www.ncbi.nlm.nih.
rząd/publikacja/21295074

A jak to wszystko robisz? Cóż, z olejem. W razie potrzeby równoważysz poziomy lub wstawiasz je w nadbieg.
Możesz jeść olej,  wcierać go, odparowywać i przyjmować w czopkach, a między tymi czterema metodami
możesz znaleźć sposób, aby pomóc każdemu pacjentowi na tej planecie. Później lekarze będą wstrzykiwać guzy
olejem i w ten sposób zmniejszać je w rekordowym czasie (niezalecane w domu).

I  dlaczego  sugerowałem nowotwory  skóry  (lub  owrzodzenia  lub  oparzenia  cukrzycowe)?  Ano  dlatego,  że
widać,  co  się  tam  dzieje  i  zazwyczaj  nie  trzeba  długo  je  utwardzać  olejem,  w  większości  przypadków
maksymalnie kilka tygodni. Następnie po prostu zdaj sobie sprawę, że to samo, co dzieje się po miejscowym
zastosowaniu na skórę, dzieje się w twoim ciele, gdy spożywasz olej. Ponownie, obraźliwie proste, ale to w
końcu bardzo dokładne wyjaśnienie. A potem wróć do tego, co napisał Mechoulam: „Zmiany w poziomach
endokannabinoidów i/lub ekspresji receptorów CB2 odnotowano w prawie wszystkich chorobach dotykających
ludzi,  począwszy od sercowo-naczyniowych,  żołądkowo-jelitowych,  wątroby,  nerek,  neurodegeneracyjnych,
psychiatrycznych, kości, skóry, autoimmunologicznych, choroby płuc na ból i raka, a modulowanie aktywności
receptora CB2 ma ogromny potencjał terapeutyczny w tych patologiach”.

- Wiedząc to wszystko, zamierzam natychmiast modulować aktywność mojego receptora CB2. JB

„Wyleczył mnie z raka… Mózg czwartego stopnia… Więc tak.” Kryształ

„Powiedzenie, że leczy raka, jest dość niebezpiecznym i złudnym przeszacowaniem tego, skądinąd ważnego
punktu, który zasługuje na dalsze badania. Ale nie, nie, nie. Konopie indyjskie nie leczą raka. W tej chwili nie
ma  ostatecznego  ani  rzeczywistego  leku  na  raka,  a  tylko  szereg  zarozumiałych  wysiłków  medycznych,
żywieniowych i psychologicznych może pomóc zmniejszyć ryzyko śmierci z powodu raka. Konopie indyjskie
nie leczą raka, a pacjenci muszą o tym wiedzieć”. Davide

„RSO zabija raka, kolego… Palenie, nie, ale RSO tak”. Kevin

„Pomożesz mi tutaj, proszę, kolego…?” Jeff

„Po pierwsze, „rak” to wszystko, od torbieli po nerwiaka niedojrzałego, więc „leczy raka” jest ogólne, złudne,
niespecyficzne. Następnie konopie mają bardzo dobry wpływ na powielanie komórek, co z pewnością pomaga,
ale nie leczy systematycznie nowotworów. Ponownie, każdy rodzaj nowotworu jest inny, a konopie indyjskie
wykazały w pewien sposób pozytywną reakcję na nowotwory piersi, które są rakiem typu o, szeroko i bardzo
skutecznie leczonym również przez medycynę konwencjonalną. Biorąc to pod uwagę, jestem CAŁKOWICIE
za legalizacją marihuany, ale chociaż jestem bardzo otwarty na alternatywne terapie, muszę się nie zgodzić z
tym pompatycznym twierdzeniem”. Davide

„Jindrich Bayer, proszę o pomoc !!!” Kevin

„Powiedzenie,  że  konopie  indyjskie  wykazują  pozytywną  reakcję  w  walce  z  niektórymi  rodzajami
nowotworów, jest twierdzeniem, które mogę zaakceptować”. Davide

-- Davide, zaakceptuj cokolwiek chcesz, to w porządku ze mną. Tak, dostępnych jest bardzo mało twardych
danych na temat  oleju Ricka Simpsona,  ale to  tylko z  powodu korupcji  systemu medycznego i  ich panów
finansowych. Wkrótce zmieni się to, gdy Kolorado i Waszyngton zaczną dostarczać swoje dane. Dodatkowo
Izrael i Holandia zaczynają teraz testować ropę, Czechy prawdopodobnie wkrótce dołączą.

O ile nam wiadomo i z naszego praktycznego doświadczenia z tysiącami pacjentów, olej wydaje się działać na
wszystkie rodzaje raka znacznie lepiej niż cokolwiek, co jest obecnie dostarczane przez system medyczny. Jeśli
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chcesz dowodu, zrób trochę oleju i znajdź kogoś z rakiem skóry i obserwuj, co się stanie, gdy zostanie na nią
nałożony olej. Najlepsze życzenia, JB

„Zrób  to  sam,  pytaliśmy  Ricka,  gdzie  możemy  go  zdobyć  i  po  chwili  zdaliśmy  sobie  sprawę,  ponieważ
mieszkamy daleko od Ameryki i nie możemy gdzieś podróżować, aby to zdobyć ze względu na ograniczenia
finansowe, po prostu oglądaliśmy wideo ze 100 razy , praktycznie go zapamiętałem, znalazłem marihuanę u
lokalnego dostawcy, kupiłem urządzenie do gotowania ryżu, alkohol, a nawet termometr, aby mieć pewność co
do temperatury. Było łatwiej niż myśleliśmy, ZROBILIŚMY TO SAMEMU, mój chłopak bierze go już od 4
dni... Poczekamy i zobaczymy. Czytaliśmy czasopisma medyczne i oglądaliśmy wiele filmów dokumentalnych,
wszystkie ich odkrycia są takie same (próby kliniczne przeprowadzone na UCLA, Harvard...)  – olej  zabija
komórki rakowe! Postanowiliśmy więc to zrobić, ponieważ w końcu nigdy nie możesz teraz, dopóki tego nie
spróbujesz!” Ioanna

„Sam fakt, że placebo leczy niektórych ludzi, jest powodem, aby na zawsze odrzucić lekarstwa i studiować
sztukę  placebo.  Powiedziawszy,  że  nigdy  nie  przeprowadzasz  badania  placebo,  kiedy  masz  skuteczne
lekarstwo, masz rację, to zabiłoby połowę twoich pacjentów, chorych i okrutnych”. Krzysztof

- Rzeczywiście byłoby chore i okrutne, Christopherze, dlatego ja osobiście tego nie zrobię. Inni mogą, jeśli
chcą, ale ja nie. Chcę, aby system medyczny zaczął stosować olejek jako placebo – jeśli udowodnią, że to,
czego  chcą  używać,  jest  bezpieczniejsze  i  skuteczniejsze  niż  olej  (i  przyjemniejsze/przyjemniejsze  dla
pacjenta), to mogą śmiało to sprzedać . Jeśli nie, to nie. Myślę, że to całkiem proste i bardzo racjonalne. I tak
będzie w przyszłości, więc po co czekać? JB

„Hej  Kim,  wzywam  cię  do  udowodnienia,  że  konopie  indyjskie  jako  nietoksyczny  lek  ratujący  życie  to
„retoryka”. Powodzenia z tym. Kiedyś brzmiałem tak jak ty. Potem zdecydowałem, że będę robił dziury w tej
„retoryce”, bo to MUSI BYĆ BEZPOWIEDŹ... chłopcze, myliłem się. Mam na myśli ŚMIERTELNY ŹLE.
Nie można zaprzeczyć naukowym, w 100% ŻELAZOWANYM FAKTOM. Nie mogłem tego zrobić i ty też
tego nie zrobisz. FAKTY to FAKTY i to jest FAKT, Kim. AMA i Big Pharma to PRZESTĘPCY. Świadomie
pozwolili  demonizować ten cudowny dar od Boga i  okłamywać go dla CZYSTYCH ZYSKÓW! Pozwolili
członkom twojej rodziny cierpieć i umrzeć,  Kim. Jeśli  uważasz,  że te Petro Chemicals,  które sprzedają,  są
medycyną,  lepiej  pomyśl  jeszcze  raz.  Chcesz  odkryć  jakąś  „retorykę”,  porozmawiaj  ze  swoim  doktorem,
porozmawiaj  z  American  Cancer  Society,  idź  porozmawiać  z  producentami  trucizn.  Zwróć  uwagę,  Kim,
KAŻDA PIGUŁKA, KTÓRĄ UŻYWAJĄ, JEST „BEZPIECZNA”, NIE jest! Znajdź mi taki, który nie jest
TOKSYCZNY,  tylko  JEDEN!  A  jednak  mamy  tutaj  NIETOKSYCZNE  WARZYWO,  które  wytwarza
NAJWIĘKSZY NA ZIEMI  lek,  który  Udowodniono,  że  LECZY CHOROBY,  a  nasi  „pracownicy  służby
zdrowia” i rząd uznali za stosowne odmówić nam tego ratującego życie warzywa, pozwalającego nam cierpieć i
umrzeć ORAZ zostać umieszczonym w więzieniu, aby życie było jeszcze bezpieczniejsze w społeczeństwie...
Chcesz porozmawiać o „RETORII”??? Mam nadzieję, że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ. Jeśli nie, RIP
Kim, nie ma nadziei dla ciebie i twojego rodzaju, masz „kliniczne niedobory endokannabinoidów”. Sprawdź to,
to prawda. Dan A jednak mamy tutaj NIETOKSYCZNE WARZYWO, które wytwarza NAJWIĘKSZY NA
ZIEMI lek, który Udowodniono, że LECZY CHOROBY, a nasi „pracownicy służby zdrowia” i rząd uznali za
stosowne odmówić nam tego ratującego życie warzywa, pozwalającego nam cierpieć i umrzeć ORAZ zostać
umieszczonym w więzieniu, aby życie było jeszcze bezpieczniejsze w społeczeństwie... Chcesz porozmawiać o
„RETORII”??? Mam nadzieję, że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ. Jeśli nie, RIP Kim, nie ma nadziei
dla ciebie i twojego rodzaju, masz „kliniczne niedobory endokannabinoidów”. Sprawdź to, to prawda. Dan A
jednak mamy tutaj  NIETOKSYCZNE WARZYWO, które wytwarza NAJWIĘKSZY NA ZIEMI lek,  który
Udowodniono, że LECZY CHOROBY, a nasi „pracownicy służby zdrowia” i rząd uznali za stosowne odmówić
nam tego ratującego życie warzywa, pozwalającego nam cierpieć i  umrzeć ORAZ zostać umieszczonym w
więzieniu, aby życie było jeszcze bezpieczniejsze w społeczeństwie... Chcesz porozmawiać o „RETORII”???
Mam nadzieję,  że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ. Jeśli  nie, RIP Kim, nie ma nadziei  dla ciebie  i
twojego  rodzaju,  masz  „kliniczne  niedobory  endokannabinoidów”.  Sprawdź  to,  to  prawda.  Dan  Chcesz
porozmawiać o „RETORII”??? Mam nadzieję, że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ. Jeśli nie, RIP Kim,
nie ma nadziei dla ciebie i twojego rodzaju, masz „kliniczne niedobory endokannabinoidów”. Sprawdź to, to

84



LECZENIE NA RAKA: PROTOKÓŁ RICK SIMPSONA

prawda. Dan Chcesz porozmawiać o „RETORII”??? Mam nadzieję, że ten post otworzy Ci oczy na PRAWDĘ.
Jeśli  nie,  RIP  Kim,  nie  ma  nadziei  dla  ciebie  i  twojego  rodzaju,  masz  „kliniczne  niedobory
endokannabinoidów”. Sprawdź to, to prawda. Dan

„Mój mąż ma rację. Mam 4 skany PET, które to potwierdzają. Kiedy byłem ciężki na oleju, moje guzy znikały
jak szalone. Kiedy musiałem zmniejszyć dawkę, są bardziej stabilne niż kurczenie się. Mam widoczne dowody,
że to działa”. Maria

„Brzmi jak mistyfikacja, żeby zarobić pieniądze. Naprawdę myślisz, że prawo pozwoli mi uprawiać konopie na
olej? Zdobądź prawdziwego gościa. Mam białaczkę i nie wierzę ani słowa w to, co mówisz. Ty szalony oszust,
który modli się na chorych, powinien zostać uwięziony. Jeśli jesteś tak pewien, że to działa, przeprowadź kilka
prawdziwych badań klinicznych. Mnóstwo krajów pozwoli ci to zrobić, nie używaj wymówek FDA Kulawy
tyłek!” Steven

-- Steven, im szybciej dostaniesz olej, tym lepiej dla ciebie. Nie obwiniaj mnie za brak badań naukowych na
temat  oleju,  naprawdę.  Gdyby  system  medyczny  naprawdę  zrobił  to,  co  powinien,  same  te  osiemdziesiąt
świadectw wystarczyłoby, aby przeprowadzić te dziesiątki lub setki tysięcy badań, które będą musiały zostać
przeprowadzone.

Rick i ja naprawdę nie możemy sobie pozwolić na prowadzenie tych wszystkich badań, to znacznie przekracza
nasz budżet, a ponadto nie możemy ich prowadzić legalnie i w sposób, w jaki chcemy je prowadzić,  więc
naprawdę od innych zależy,  czy  teraz  wykonają  swoją  pracę.  O ile  wiem,  są  stany,  w których medyczna
marihuana jest dozwolona,  nie wiem, dlaczego jeszcze nie przeprowadzili badań. Na przykład w przypadku
raka skóry, można to zrobić za kilka miesięcy, tylko przy miejscowym stosowaniu olejku. Ale wydaje się, że
tak się nie dzieje, albo nie wiem o takich badaniach.

Ale istnieją dowody naukowe, które potwierdzają wszystko, co mówimy, po prostu wykonaj swoje badania,
sprawdź PubMed i połącz kropki dla siebie.

Mam nadzieję, że zaspokoi twoje potrzeby naukowe i mam nadzieję, że dostaniesz olej, zanim twoi lekarze
będą  mieli  szansę  zabić  cię  swoją  chemiczną  trucizną,  na  co  nigdy  nie  pozwoliliby,  gdyby  została
przetestowana w odpowiednim i etycznym badaniu medycznym. JB

„Naukowcy doszli do wniosku: „Podane tutaj dane są pierwszymi, o których wiemy, że wykazują kluczową
rolę receptorów CB1 (kannabinoidów) i endokannabinoidów w etiologii  PTSD u ludzi. Jako takie stanowią
podstawę do opracowania i walidacji informacyjnych biomarkerów podatności na PTSD, a także do kierowania
racjonalnym rozwojem następnej generacji opartych na dowodach metod leczenia PTSD.”

Ale nie oczekuj, że urzędnicy federalni pomogą posunąć ten proces do przodu. W 2011 roku administratorzy
federalni  zablokowali  śledczym z University  of Arizona w Phoenix przeprowadzenie zatwierdzonego przez
FDA, kontrolowanego placebo badania klinicznego w celu oceny stosowania konopi indyjskich u 50 pacjentów
z zespołem stresu pourazowego. Uczciwość naukowa? Nie, jeśli chodzi o marihuanę. Nie na dłuższą metę.“

-- Proszę nie obwiniać nas za brak badań medycznych na temat oleju z konopi indyjskich. Im szybciej zdasz
sobie sprawę, że tak, istnieje grupa ludzi, którzy naprawdę kontrolują ten świat i po prostu zrobią wszystko, aby
opóźnić  powrót  marihuany,  tym  lepiej  dla  ciebie.  Nie  oznacza  to,  że  nie  będziemy  forsować  medycyny
konopnej, oznacza to tylko, że zajmie to więcej czasu niż jest to konieczne lub oczekiwane. JB

„Jestem głęboko wierzący w olej. Syn mojego męża miał białaczkę, lekarze dali mu 4 miesiące. Żył przez 2,5
LATA, wszystko dzięki olejowi, który spożył w sosie jabłkowym. Dzięki Rickowi Simpsonowi!!! Niech cię
Bóg błogosławi." Terri

„4  dni  bez  nowej  pracy.  Żadnych  skutków ubocznych,  wypłat  i  nie  odgryzania  ludziom głów!  Oto  twoje
badania, lol. Rozgłosić! Potrzebujemy tego. Jesteśmy to winni ludzkości, aby uczynić świat lepszym miejscem.
To jest początek :)” Christina

„W kwietniu ubiegłego roku, po 5 latach bez raka piersi, zostałam ponownie zdiagnozowana. Tym razem był to
etap 4, terminal z metami na kręgosłup, żebra, węzły chłonne, mostek i pierś. W zasadzie zaoferowano mi
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opiekę paliatywną i powiedziano mi, że spróbują trzymać mnie z dala od zbytniego bólu... żebym wrócił do
domu i  uporządkował  moje  sprawy.  Byłem w wielkim bólu,  a  oni  przepisywali  coraz  więcej  toksycznych
środków  przeciwbólowych  z  BARDZO  paskudnymi  skutkami  ubocznymi  (Percocet,  hydromorfon  i
deksymetazon). Nie mogłem na nich funkcjonować.

Mój mąż zaczął  czytać te rzeczy w Internecie  i byłem, delikatnie mówiąc,  sceptyczny, ale pomyślałem, że
dosłownie nie mam nic do stracenia,  próbując to.  Żucie bardzo małej ilości White Widow 3x dziennie.  W
zeszłym tygodniu  dostałem wiadomość,  że moje  kość się  spotkała  całkowicie.  Dzisiaj  powiedziano  mi,  że
rezonans magnetyczny wykazuje  ZNACZĄCE kurczenie  się  guzów tkanek miękkich.  Teraz  nie  jestem tak
sceptyczny i czuję się świetnie, bez bólu.” Julia

„To naprawdę leczy raka, jestem żywym dowodem. Kości i wątroba stadium 4 spotkały się z niezliczonymi
guzami, używały oleju i są teraz wolne od raka”. Laura

„Cześć Jindrich, wczoraj skończyłem czytać książkę Ricka. Świetna sprawa! Szczerze mówiąc, nie potrzebuję
więcej  dowodów na prawdziwie  magiczną  moc olejku!  Zrobiłem też  kilka  eksperymentów i  każdego dnia
odkrywam coś nowego, co ten lek może zrobić! Niesamowity!

Niestety, chociaż jestem przekonany i nawet jeśli moja dziewczyna jest przekonana, to jej mama jakoś nie jest
w stanie całkowicie „odpuścić”… i nadal nie jest pewna, czy rzuci gównianą chemię…

Ciągle staram się wydobyć dobre argumenty, ale nie mogę się za nią zdecydować! To ona ma raka i jako jedyna
może zdecydować, co zrobić ze swoim życiem.

Wiem, że na koniec i tak się wyleczy, bo wepchniemy jej tyle oleju, że nie będzie mogła umrzeć. Ale nadal
uważam, że bawienie się tymi pieprzonymi chemikaliami jest takie głupie i niebezpieczne, zwłaszcza gdy ma
się dostęp do medycyny naturalnej, która, jak udowodniono, leczy raka!

Czytałem o twoich  doświadczeniach  z  rakiem i  systemem medycznym… Naprawdę przepraszam za twoją
stratę… a teraz lepiej rozumiem twój stosunek do tradycyjnej tak zwanej „medycyny”!” Luigi

-- Cześć Luigi, dziękuję za miłe słowa na temat książki i szkoda, że  musisz przez nią przejść. To jej wybór,
którą kurację wybierze, ale ja nie zbliżałabym się do chemii - po prostu przeczytaj jej historię mojej Mamy,
może zrozumie, że zażywanie trucizny nigdy nie jest dobrym pomysłem, zwłaszcza gdy nie jest to uzasadnione
ani konieczne. Jej szanse na przeżycie jedynie chemioterapii znacznie wzrosną, jeśli weźmie olej, ale znowu, po
co wyrządzać jeszcze większe szkody jej choremu ciału? To nie ma w ogóle sensu. Najlepsze życzenia, Jindrich

„To jest bitwa, z którą musi się zmierzyć wielu dobrych ludzi, ignorancki lekarz, który myśli, że wie więcej, nie
posuwając  się  naprzód  w  zakresie  nowych,  rozwijających  się  i  istniejących  informacji  na  temat  konopi
indyjskich,  ich kannabinoidów i zdolności do zabijania  raka bez szkody dla pacjenta.  Jak szalone z naszej
perspektywy,  że  żądają  trucizny  na  coś  tak  bezpiecznego,  dlaczego?  Czy  to  ignorancja,  czy  uciekają
przestraszeni?

Widziałem lekarza raz na 5 lat odkąd nauczyłem się tego oleju na mój IBS i było to coś, czego sam nie mogłem
zrobić. Zwichnięty mały palec u nogi i ja użyłem oleju, aby nigdy się nie zarazić, usunęłam szwy bez cierpienia
i za każdym razem, gdy go nakładałam, ból natychmiast znikał z powodu usunięcia stanu zapalnego. Został
całkowicie wyleczony w 2 1/2 do 3 miesięcy zamiast fizjoterapii i około 9 miesięcy do roku na wygojenie.
Wielokrotnie widziałem na własne oczy i nikt nie może mi tego odebrać”. Stado kuropatw

„Lekarze NIE są naukowcami ani nie uprawiają nauki. Gdyby to zrobili, zażądaliby od rządu zezwolenia na
dostęp do marihuany. Powodem jest to, że obecnie sprawdzona część ciała, system endokannabinoidowy, został
całkowicie zignorowany przez amerykańskie towarzystwo medyczne. Podczas gdy inne kraje prowadzą coraz
więcej  badań  nad  marihuaną,  a  konkretnie  nad  leczeniem raka,  amerykański  establishment  medyczny  jest
kierowany przez wielką farmę, duże ubezpieczenia i duże pieniądze. Lekarze przekazali kontrolę nad swoim
rzemiosłem  nie-lekarzom  i  opartym  na  strachu  politykom.  Spędzą  lata  próbując  znaleźć  alternatywy  pod
kontrolą prawników patentowych, grożąc potencjalnymi lekarstwami.
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Gdyby marihuana była ukryta w jakiejś głębokiej dżungli, kontrolowanej przez jakieś niepiśmienne plemię, Big
Pharma  byłaby  pierwszą,  która  kontrolowałaby  jej  produkcję,  opatentowałaby  swoje  64  różne  związki
kannabinoidowe, a następnie zwróciłaby się do lekarzy, by ją „przepisać”. Ale największe plemię w USA już
zaczyna wykrzykiwać prawdę. Szkoda dla Big Pharma, to plemię nie jest na sprzedaż. Bryan

„Ten dowód jest z nami. I dzielimy się tym. Grupa medyczna [już nie traktowana z szacunkiem] handlarzy
narkotykami, którzy pracują dla zachęt, została zdemaskowana. Wiją się w portfelach. Są świadomi tego, co się
dzieje,  a  ich  towarzysz  zabaw,  FDA, idzie  z  nimi.  Nie  inaczej  niż  jakakolwiek  forma tyranii,  z  którą  się
zetknęliśmy, zanim przyjęliśmy, że tym razem jest ona domowa. Robimy to sobie. Nie ma lekarstwa na raka,
NIE MA LECZENIA na sposób, w jaki MEDYCYNA jest nam w tej chwili narzucana, chyba że głosujemy
własnymi kieszeniami i głosami!” Thielman

„Obserwowałem, jak krewni, przyjaciele umierają i umierają tak szybko po tym, jak zostałam zmuszona do
wydania dziesiątek tysięcy dolarów na powolne zabijanie, gdy lekarstwo wyrasta prosto z Matki Ziemi. Chodź,
obudź się i poczuj gówno. Nie skacz na stereotypy i przeprowadź PRAWDZIWE badania.” Amy Jane

„Wiem, że wolę RSO niż chemioterapię/radę… Zabawne, jak niektórzy ludzie mogą nazywać RSO, gdy skutki
uboczne wszystkiego innego mogą sprawić, że będziesz miał bardzo niską jakość życia”. Kerry

„Musi  być łatwo dostępny.  MUSI być  dostępny” Im więcej  czytam,  tym bardziej  jestem zafascynowany”.
Shelley

„Wszystkie  nowotwory  są  komórkami  nieuregulowanymi.  Wystarczy  wyregulować  komórkę.  Jeśli  jego
organizm  nie  może  regulować  komórek  rakowych,  to  komórki  rakowe  mogą  mieć  złamane/uszkodzone
receptory CB. Kiedy fitokannabinoidy (fito  = roślinne)  wejdą w kontakt z nieuregulowaną komórką,  mogą
sygnalizować komórce rakowej przez więcej bramek niż tylko receptory CB 1/2. W ten sposób fitokannabinoid
odnosi sukces tam, gdzie endogenny kannabinoid zawodzi.

Oto kilka uwag na temat procesu, w jaki kannabinoidy regulują komórki rakowe: Rak

1) Rak to nieuregulowana komórka. 
2) Indukowanie apoptozy Reguluje komórkę rakową. 
3) Kannabinoidy indukują apoptozę w komórkach. 

Rak jest definiowany jako „szeroka grupa różnych chorób, WSZYSTKIE związane z NIEREGULOWANYM
wzrostem komórek”. https://en.wikipedia.org/wiki/Rak

P: Jak regulujemy komórki? O: Poprzez apoptozę. Apoptoza: http://en.wikipedia.org/ wiki/Apoptosis#Process
„Apoptoza  (zaim.:  /ˌæpəˈtoʊsɪs/  również  zaim.:  /ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/)[2][3]  to  proces  zaprogramowanej  śmierci
komórki  (PCD)  które  mogą  wystąpić  w  organizmach  wielokomórkowych.  [4]  Zdarzenia  biochemiczne
prowadzą do charakterystycznych zmian komórkowych (morfologii) i śmierci.”

„Proces apoptozy jest kontrolowany przez różnorodny zakres sygnałów komórkowych, które mogą pochodzić z
zewnątrzkomórkowego (induktory zewnętrzne) lub wewnątrzkomórkowego (induktory wewnętrzne). Sygnały
zewnątrzkomórkowe mogą obejmować toksyny,[13] hormony, czynniki wzrostu, tlenek azotu[14] lub cytokiny,
które muszą albo przenikać przez błonę plazmatyczną, albo transdukować, aby wywołać odpowiedź. Sygnały te
mogą pozytywnie (tj. wyzwalać) lub negatywnie (tj. tłumić, hamować lub tłumić) wpływać na apoptozę”.

Jak sprawić, by komórka rakowa przeszła apoptozę?

Potrzebujemy kannabinoidów/endokannabinoidów, aby zasygnalizować receptorom kannabinoidowym (CB1R,
CB2R) wywołanie apoptozy (od dawna podejrzewano, że istnieją więcej niż 2 receptory):

Co to jest CBR? (Receptor kannabinoidowy):

„Receptory  kannabinoidowe  są  aktywowane  przez  trzy  główne  grupy  ligandów,  endokannabinoidy
(wytwarzane  przez  organizm  ssaków),  kannabinoidy  roślinne  (takie  jak  THC,  wytwarzane  przez  konopie
indyjskie)  i  kannabinoidy  syntetyczne  (takie  jak  HU-210).  Wszystkie  endokannabinoidy  i  kannabinoidy
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roślinne  są  związkami  lipofilowymi,  tj.  rozpuszczalnymi  w  tłuszczach”.
http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Czy kannabinoidy mogą sygnalizować CBR, aby wywołać apoptozę?

„Badania  na  tych  modelach  chorób  wraz  z  wieloma  eksperymentami  in  vitro  pokazują,  że  kannabinoidy
wywierają  swoje  właściwości  immunosupresyjne  na  cztery  główne  sposoby:  (1)  indukcja  apoptozy”,
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/

Autofagia - Jeśli się mylę proszę mnie poprawić, ale z tego co rozumiem:

Autofagia  to  proces,  w którym komórkę  można  naprawić  lub  poddać  recyklingowi.  Zwykle  w przypadku
komórek rakowych są one zaprogramowane na śmierć,  jednak autofagia nadal może odgrywać rolę w tym
procesie.

To tak, jakbyś miał pojemnik na recykling i pojemnik na śmieci i zbierasz różne odpady i organizujesz je w 2
pojemnikach. Czasem trzeba poddać recyklingowi, a czasem po prostu coś zutylizować”. Scott

„W nowym badaniu Chen i jego zespół odkryli, że leczenie Δ9-THC spowodowało wzrost poziomu enzymu
zwanego cyklooksygenazą-2 (COX-2) w hipokampie myszy, regionie mózgu zaangażowanym w uczenie się i
pamięć.  Leki  lub  techniki  genetyczne,  które  obniżały  poziom COX-2 u  myszy,  zapobiegały  problemom z
pamięcią i nieprawidłowościom neuronalnym spowodowanym wielokrotną ekspozycją na Δ9-THC. Ponieważ
COX-2  jest  hamowany  przez  dostępne  bez  recepty  środki  przeciwbólowe,  takie  jak  ibuprofen,  odkrycia
sugerują łatwą strategię zapobiegania skutkom ubocznym marihuany.

Naukowcy odkryli również, że leczenie Δ9-THC zmniejsza uszkodzenia neuronów w mysim modelu choroby
Alzheimera, a ten korzystny efekt utrzymywał się, gdy zwierzęta były jednocześnie leczone inhibitorem COX-
2. „Obecnie nie ma skutecznych leków do zapobiegania i leczenia choroby Alzheimera lub zatrzymania postępu
choroby” – mówi Chen. „Nasze wyniki sugerują, że niepożądane skutki uboczne konopi można wyeliminować
lub zmniejszyć, zachowując jednocześnie ich korzystne działanie, podając inhibitor COX-2 wraz z Δ9-THC w
leczeniu  nieuleczalnych  schorzeń,  takich  jak  choroba  Alzheimera”.
http://www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-pmm111413.php

„Nowe, finansowane przez rząd badanie marihuany/raku, społeczność naukowa SHOCKS...

THC,  główny  składnik  psychoaktywny  konopi,  może  faktycznie  zmienić  kod  genetyczny  człowieka,  aby
zapobiegać chorobom nowotworowym i zapalnym. Co?!!!! Co co!!!????

Rick Simpson i  jego główny elf,  czeski  działacz Jindřich Bayer,  mówili  to  od wielu miesięcy,  a ja byłem
uprzejmy, ale potajemnie wyszydzany z tego pomysłu, ponieważ brzmiało to dla mnie jak hokus-pokus (i z
powodu innych drobiazgów technicznych moje spory z ich perspektywą). . . Leki nie mogą zmienić DNA,
prawda? Najwyraźniej NIEPRAWIDŁOWO! ŚWIĘTY [PIŚĆ]!” Alan Gordon

„Tło: kannabinoidy indukują silne komórki supresorowe pochodzenia szpikowego (MDSC) in vivo. Wyniki:
Funkcjonalne  MDSC  indukowane  przez  THC  wykazują  wyraźny  wzór  ekspresji  miRNA.  Wniosek:
Specyficzne miRNA może odgrywać ważną rolę w rozwoju i funkcjonowaniu MDSC poprzez regulację genów
docelowych  zaangażowanych  w  różnicowanie  komórek  szpiku.  Znaczenie:  Wybrane  miRNA  mogą  być
ważnymi  celami  molekularnymi  do  manipulowania  aktywnością  MDSC  w  chorobach  nowotworowych  i
zapalnych”.
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

-- OK, cokolwiek to oznacza, wykracza to poza moją sferę wiedzy. Prawdopodobnie mówi, że coś takiego jak
kannabinoidy mogą leczyć raka i robią to w jakiś sposób poprzez modyfikację genów. I jak zawsze potrzebne są
dalsze badania.

Mówię tylko, że sama myśl o materii jest najmniejszą cząstką materii, a olej też może utrwalać myśli. Geny są
wciąż  za  duże.  Badania  powinny  koncentrować  się  na  tym,  co  kannabinoidy  robią  z  najmniejszymi
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cząsteczkami naszego ciała, atomami, kwarkami, strunami itp. To tam zaczynają się problemy, w najmniejszych
cząsteczkach, to jest to, co musisz naprawić, jeśli naprawdę chcesz rozwiązać problemy. JB

Informacje o leczeniu innych chorób Schorzenia skóry

„Z mojego doświadczenia z moimi obecnie zakazanymi kosmetykami konopnymi, w których używaliśmy 
oleju z przemysłowych pąków konopi, który jest znacznie słabszy w porównaniu z olejem, który 
wytwarzasz, stwierdziliśmy, że konopie są w zasadzie lekarstwem na wszystko, ponieważ mogą być 
stosowane na prawie każdym stan: schorzenie. Czy możesz to potwierdzić?

Historia  nazywa  konopie  panaceum,  co  oznacza  lekarstwo  na  wszystko,  a  w  przeszłości  stosowano  je  w
leczeniu  szerokiego  wachlarza  problemów  medycznych.  Z  mojego  doświadczenia  w  zobaczeniu  oleju
konopnego  używanego  w  różnych  schorzeniach,  ja  również  nazywam  konopie  lekarstwem  na  wszystko.
Konopie są przydatne w leczeniu praktycznie każdej choroby lub stanu; wspomaga gojenie całego ciała bez
wyrządzania szkody. Tak więc dla mnie i wielu innych stało się to ostatecznym lekarstwem i mocno wierzę, że
nie ma nic lepszego.

W dzisiejszym świecie wielu boi się nawet wychodzić na słońce, ale ten lek dobrze łączy się z takimi rzeczami
jak kremy do skóry i balsamy do opalania, więc po co ukrywać się w ciemności? Czy nie byłoby miło znowu
wyjść na słońce i cieszyć się życiem bez martwienia się o takie rzeczy jak rak skóry? Założę się, że tak, a teraz
ta cudowna substancja może to wszystko umożliwić. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Oparzenia

„Z własnego doświadczenia wiem, że nie ma lepszego leczenia ciężkich oparzeń niż olej konopny. Jeśli olej
zostanie nałożony na oparzenie, w ciągu kilku minut ustąpi ból i znacznie przyśpieszy proces gojenia. Gdyby
szpitale  używały  oleju  konopnego  w  swoich  oddziałach  na  oparzenia,  ludzkie  cierpienie  mogłoby  zostać
znacznie zmniejszone.

Kiedy po raz pierwszy zacząłem produkować olej, przyjmowałem wiele szkodliwych leków przepisanych przez
lekarzy,  które  wpływały  na  moje  zdolności  rozumowania,  więc  moje  myślenie  nie  było  zbyt  jasne.  Ten
odmienny stan sprawił, że byłem trochę nieostrożny, co spowodowało eksplozję i pożar, który pozostawił moją
prawą rękę z ciężkimi oparzeniami trzeciego stopnia.

Kiedy mówię ciężki, mam na myśli ciężki, trzy czwarte mojej prawej ręki dosłownie stopiło się i teraz wisiało
w grudach. Moja dziewczyna Leah zeszła  na dół i  po obejrzeniu oparzenia wzięła  nożyczki  i  odcięła  całe
martwe ciało. Wiem, że to brzmi makabrycznie, ale to, co usunęła, było martwe, więc w rzeczywistości nic nie
czułem.

W jedenaście dni moja ręka została całkowicie zagojona, nie pozostawiając żadnych blizn. Jedynym sposobem,
w jaki  można  było  stwierdzić,  że  doznałem urazu,  była  obecność  całej  nowej,  różowej  skóry,  która  była
widoczna, a nawet mieszki włosowe odrosły.

Teraz spójrz, co dzieje się w tych oddziałach na oparzenia, które zapewnia nasz system medyczny. Dzieci i
dorośli, którzy przeszli ciężkie oparzenia, przekonają się, że jednostki oparzeń to niewiele więcej niż sale tortur,
które wydają się nie mieć końca cierpieniu. Pacjenci ci są poddawani infekcjom, wielu bolesnym operacjom
obejmującym przeszczepy skóry, a na końcu zazwyczaj są nadal mocno bliznami.

Olejek eteryczny z konopi jest naturalnym środkiem znieczulającym i naturalnym antybiotykiem. Kiedy olejek
z konopi nałożysz bezpośrednio na oparzenie, w ciągu 5 minut ból znika i zaczyna się gojenie. Sądząc po tym,
jak zaobserwowałem, jak ta substancja leczy oparzenia, których doznałem i innych, którzy doznali podobnych
obrażeń, mocno wierzę, że ten niesamowity lek może odrodzić twarz lub inne części ciała u tych, którzy doznali
poważnego oparzenie.
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Skoro olejek może odrosnąć na mojej dłoni i nie pozostawić blizn, to czemu nie stopę, a nawet twarz? Tak
więc, jeśli ci, którzy prowadzą oddziały oparzeń naprawdę chcieliby pomóc swoim pacjentom i złagodzić ich
cierpienie, być może nadszedł czas, aby zaczęli używać czegoś, co działa”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej
lecznicza roślina

„W niedzielę rano dostałem oparzenia wrzącym olejem III stopnia na palcach. Duże pęcherze i bardzo bolesne.
Przypomniało mi się, że czytanie RSO jest niesamowite na gojenie oparzeń, więc spróbowałem. OMG Ludzie,
oparzenie zniknęło całkowicie w ciągu zaledwie 40 godzin. Ani śladu. Na pęcherze nałożyłem większą ilość
RSO, filet świeżego Aloe Vera i bandaż. Powtórzone 12 godzin później. Nie ma potrzeby trzeciego wniosku.”
Bobbi

„Moja synowa smażyła kotlety wieprzowe w głębokim tłuszczu i praktycznie zanurzyła palce we wrzącym,
gorącym oleju do pierwszej kostki i zrobiły się białe jak ugotowany kurczak. Nałożyliśmy im RSO i ból zniknął
po około minucie, pokryła je 2x dziennie RSO. Zagoiły się bardzo szybko w ciągu zaledwie kilku dni i nie było
żadnej utraty skóry ani blizn. To niesamowite, że teraz trzymamy trochę w kuchennej lodówce, więc jeśli ktoś
się poparzy (zwłaszcza dzieci) natychmiast zastosujemy RSO, nie ma potrzeby odczuwać tego rodzaju bólu,
gdy mamy naturalną roślinę, która się tym zajmie ”. Debra

„Używałem go na silne oparzenia słoneczne. Działało świetnie, widziałem, jak leczy ranę nożową w niecały
tydzień.  Leczy również halitozę.  Używam go od sześciu miesięcy  i  całkowicie  odstawiłem leki  napadowe.
Kiedy skończyłem, miałem drobny atak. Mam szczęście, że mogę dostać takie lekarstwo, które lsao polecam na
nerwobóle.” Jacek

„Do  ogrzewania  używam  pieca  na  drewno,  więc  poparzenia  na  nadgarstku  towarzyszyły  mi  przez  wiele
chłodniejszych  miesięcy.  Zeszłej  jesieni  zrobiłem głębokie  oparzenie,  jeszcze  się  nie  obudziłem.  Dostałem
wcześniej  olej  RSO, więc nałożyłem odrobinę,  zakryłem oparzenie  i  po dwóch dniach obszar był różowy,
czysty plaster, bez pęcherzy ani oparzeń! Sprzedam się w 100%!” Janine

Blizny

„Widziałem oparzenia  leczone tym olejem,  który powinien pozostawić za sobą okropne blizny. Ale potem
pozostała tylko zdrowa różowa skóra i zgodnie z systemem medycznym takie rzeczy nie powinny być możliwe.
W całej historii konopie zawsze miały reputację tego, że mają zdolność leczenia ran, pozostawiając po nich
niewiele lub nie pozostawiając żadnych blizn.

Dostarczałam ten olejek  wielu osobom, które  miały  złą  cerę  i  problemy z bliznami  na twarzy.  Po kuracji
olejkiem poprawa ich cery była zdumiewająca. Nawet blizny, które istnieją od lat,  można całkowicie lub w
większości usunąć, po prostu smarując dotknięty obszar olejem.

Można to osiągnąć w podobny sposób, w jaki leczy się raka skóry: po prostu nałóż olej na bliznę i przykryj
bandażem. Powtarzaj to, aż blizna zniknie, az czasem leczony obszar połączy się z otaczającą tkanką.

Skontaktowałem się z człowiekiem w Czechach, który miał na twarzy okropną bliznę, która wyglądała, jakby
została  spowodowana mieczem.  Po tym,  jak  potraktował  ten  obszar  olejem,  bardzo trudno było  mi  nawet
powiedzieć,  gdzie była blizna.  Z mojej perspektywy osobom, które zostały oszpecone przez blizny, można
pomóc, a leczenie jest bezbolesne, więc jeśli masz paskudną bliznę, teraz wiesz, jak sobie z nią poradzić.” Rick
Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Wrzody, brodawki, pieprzyki
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„Wrzody w ciele można wyleczyć, spożywając olej.  Niezdrowe owrzodzenia, brodawki i pieprzyki na ciele
można usunąć, po prostu nakładając olej i przykrywając je bandażem. Olejek atakuje niezdrowe lub mutujące
komórki i w większości przypadków bezboleśnie je niszczy. Dość często brodawki i pieprzyki mogą stać się
niezdrowe, w tym czasie zwykle ciemnieją i zaczynają rosnąć. Jeśli masz do czynienia z czymś takim, lekarze
często mogą usunąć problem, ale w wielu przypadkach po prostu powraca. Aby w rozsądny sposób pozbyć się
takich rzeczy z organizmu, wypróbuj ten lek.

W  przeszłości  leczyłem  nawet  osoby,  które  cierpiały  na  brodawki  podeszwowe  na  stopach  i  ten  rodzaj
brodawek rozwija korzenie, które zwykle można zwalczyć jedynie rozległą operacją. Zamiast pozwolić, aby
system medyczny przeciął twoje stopy na wstążki, po prostu nałóż kroplę oleju na głowę brodawki i przykryj
bandażem. Postaraj się utrzymać bandaż na miejscu przez około trzy dni, a następnie ponownie nałóż olej i
kolejny bandaż.  Zwykle po wykonaniu tego trzy do czterech razy korzenie brodawki zostały zniszczone,  a
głowa brodawki po prostu odpada. Kiedy olej jest używany do leczenia tego schorzenia, wszystko to odbywa
się bezboleśnie, więc jeśli cierpisz na brodawki sadzonek, po co przechodzić tortury, które system medyczny
dla Ciebie ma na myśli, ulecz się w rozsądny sposób.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Moje stawy rozpalają się na palcach i voila, wetrzyj trochę oleju, ból zniknął. W zeszłym tygodniu spaliłem się
na baryłce, 3 cale czarnej, bulgoczącej skóry na wewnętrznej stronie nadgarstka. Mała ilość oleju, bandaż, dwa
dni później, cudownie różowa skóra. Zaaplikowany ponownie, to samo, dwa dni później i został uzdrowiony...
UP z Mi. ~Dziękuję!!!!!” Janine

„Użyłem oleju w stylu RSO na brodawkę czarownicy na mojej twarzy. 2 aplikacje oklejone plastrem i już
prawie nie ma!” Leslie

„Użyłem oliwy z oliwek z konopi indyjskich na oparzenia i skaleczenia, a one goją się w ciągu kilku dni. Nigdy
czegoś  takiego  nie  widziałem.  Wiem,  że  RSO  byłoby  nawet  lepsze.  Konopie  były  używane  do  leczenia
wszystkiego, zanim nasz rząd stał się chciwy. Dawid

„Sparzyłem się całkiem nieźle na rurze wydechowej i dodałem trochę oleju z konopi indyjskich z ekstraktem z
pestek winogron i zagoiło się w mniej niż tydzień i prawie nie ma bólu ani podrażnień i BEZ BLIZN!” Daniel

„Mam wiele przerażeń z powodu choroby skóry, którą przez prawie 6 miesięcy otrzymywałam okropne leki.
Och niespodzianka! Kilka tygodni po zabiegu moja skóra znów jest zła. Dobrze wiedzieć. Byłem okropny na
tych lekach, kapryśna, sucha, łuszcząca się skóra, pocenie się, mój Boże, to było straszne. Nie zobaczę więcej
doktora. Nikki

„Szanowny Panie, jestem starym hipisem z lat 60-tych i mieszkam w No. Calif. Od 8-9 lat hybertyzuję różne
modele Train Wreck i White Widow z doskonałymi wynikami. Widziałem, że Rick też używał White Widow.

Obecnie  pomagam pacjentowi  Hospicjum w rekonwalescencji,  kto  był/jest?  umierania  z  powodu ostatnich
stadiów MRSA, zgodnie z zaleceniami mojego starego doktora, dr Ronalda Sanda... Zacząłem go od nalewek,
które robiłem i dawałem ciasteczka zarówno z wody do ekstrakcji pączków, jak i tylko ekstrakcji masła cztery
miesiące temu.

Inny przyjaciel, hodowca, brat, z którym chodzę do Unity Church, przesłał mnie na twoją stronę internetową
zaledwie trzy tygodnie temu. Zaczął Jason od „JOY GREASE” i przeszedł przez swoją pierwszą tubę, a teraz
jest na swojej drugiej. Nieco ponad miesiąc temu jego kulki były wielkości bardzo dużego melona, większego
niż piłka do softballu… Odkąd zjadłem moje wypieki, a teraz prosto z „Magicznego Smaru”, z każdym dniem
jest  coraz  lepszy,  a  jego  Gonady  prawie  zniknęły  powrót  do  normalnego  rozmiaru...  Mówią,  że  nie  ma
lekarstwa na MRSA???

Jason ma bardzo duże odleżyny na plecach, ponieważ nie może leżeć na boku lub brzuchu. Teraz mówi mi, że
ustępują, a kiedy nasz lekarz pojawił się z innym zespołem, wszyscy nie mogli zrozumieć, dlaczego nie umarł
ani  dlaczego jego stan się  poprawia.  Jeszcze  nie  powiedziałam lekarzowi  o moim/naszym leczeniu  olejem
konopnym, ale niedługo lada dzień… Naprawdę potrzebuję pozwolenia od lekarza na miejscowe leczenie jego
ran olejem, nie zgadzasz się??? Jeśli możemy powstrzymać MRSA u pacjenta, który miał tylko kilka miesięcy
życia, pomyśl tylko, co może lub powinienem powiedzieć społeczności medycznej. Pokój i szacunek, Craig”
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„Mój mąż miał 30-letnią bliznę po oparzeniu, która wymagała przeszczepu skóry… Pomyślałam więc, aha,
kolejne miejsce do eksperymentowania z tym niesamowitym produktem. Cóż, miał mniej niż zera przekonanie,
że zrobi wszystko... Po kilku zastosowaniach zmienia się, teraz ma pigment tam, gdzie go nie było. Wzrost
włosów tam, gdzie żaden nie urósł od 30 lat.” Rebeka

„Miałem oparzenia drugiego stopnia na całej twarzy i ramionach od pożaru domu. RSO zmieszane z masłem
kakaowym  nakładam  na  cały  miesiąc  i  ledwo  można  powiedzieć,  że  kiedykolwiek  się  poparzyłem.  To
niesamowite,  jak  szybko  działa  i  jest  to  najlepszy  środek  przeciwbólowy,  jaki  kiedykolwiek  miałem.”
Amerykańskie

„Niedawno miałem pieprzyk na skórze głowy, który zaczął swędzieć. Nakładałam raz dziennie przez kilka dni i
pieprzyk faktycznie zaczął się kurczyć! Porozmawiaj o niesamowitych.” Amanda

„Jestem  wierzący…  naprawia  podagrę…  musi  przywrócić  równowagę  yin  i  yang,  ponieważ  wcześniej
myślałem, że jestem szczęśliwy, ale ostatnio odczuwam szczęście emanujące z głębi… Dzięki Rick Simpson.”
Irving

„Od 11 roku życia (mam teraz prawie 30 lat) na mojej skórze rozwija się rodzaj grzyba, głównie wokół szyi,
klatki piersiowej i pleców. Te czerwone, okrągłe plamy pojawiają się na mojej skórze co roku, a ja wzięłam
wszystko, aby leczyć stan mojej skóry. Leki przepisane przez dermatologów trwają 5-6 dni,  aby usunąć te
plamy i kolejne 5 dni, aby je całkowicie wyeliminować.

Któregoś dnia zauważyłem, że te plamy znów zaczęły się pojawiać, ALE tym razem postanowiłem posmarować
je olejem z konopi… i to było naprawdę magiczne!!! Nałożyłem go tylko 2 razy i wszystkie plamy zniknęły.
Nie mogłem uwierzyć własnym oczom! Nigdy więcej tabletek, kremów i specjalnych szamponów dla mnie!
Teraz zrobiłem olej kokosowy z olejem z konopi indyjskich i będę go nakładał przez kolejny tydzień, aby
upewnić się, że plamy nie pojawią się ponownie. Dziękuję bardzo RS & JB za wszelką pomoc i informacje,
będę na zawsze wdzięczny.” Ioanna

„W  2002  roku  miałem  straszny  wypadek.  Miałem  całe  rany  i  straciłem  część  kości  w  ramieniu.  Po
przeszczepach skóry i kości byłem prawie wyleczony i dostałem infekcji w ramieniu. Okazało się, że to infekcja
kości  i  musiała  zacząć  się  od nowa.  Z tego powodu za  każdym razem,  gdy dostaję  skaleczenia/oparzenia
(jestem  spawaczem),  zawsze  się  zarazili.  W  zeszłym  roku  dostałem  strasznego  poparzenia  z  przewodu
parowego  w pracy  na  brzuchu.  Utrzymując  go  w czystości  i  używając  olejku,  został  wyleczony  w ciągu
TYGODNIA! Moje  małe  przypalenia  spawów mogą  trwać 4-6 tygodni.  Już  nie  z  moim olejem.  Pieprzyć
Neosporin, ja używam OLEJU!” Chris

„Trujący  bluszcz na moim ramieniu… Wysypka i  oparzenia  zniknęły  w ciągu 5 minut… Bez guzów, bez
wysypki,  bez bólu… Użyłem jednego ziarenka RSO z odrobiną oleju kokosowego… ZNIKNIĘŁO w pięć
minut!!!” Estelle

„Mam na twarzy trujący dąb, po drugim dniu było to od czoła do szyi, duże swędzące plamy, surowe i trochę
krwawiące od drapania. Zmieszałam trochę oleju z odrobiną oleju kokosowego, aby łatwo się rozprowadzało.
Założyłem go i natychmiastowa ulga od swędzenia i bólu, w ciągu godziny surowość i stan zapalny zniknęły,
następnego ranka nie było to widoczne, chyba że naprawdę spojrzałeś. To z pewnością uniosło kilka brwi i
wreszcie niektórzy sceptycy zobaczyli, o czym zawsze mówię. Uzdrawiająca moc konopi!” Cindy-lee

„Łuszczyca artretyczna za mniej niż miesiąc… J” Giulliana

„Moja  łuszczyca  zniknęła  po  tym,  jak  zaczęłam  spożywać  olejek…  Samo  stosowanie  go  miejscowo  nie
pomagało mi tak bardzo – nie zniknęła całkowicie,  dopóki nie zaczęłam go stosować doustnie.  Jeszcze nie
wrócił. Jestem teraz na dawce podtrzymującej, więc mam NADZIEJĘ, że to wystarczy, by utrzymać łuszczycę
z daleka.  Nie miałam żadnych oznak tego od prawie 4 miesięcy.  Lekarze powiedzieli  mi,  że to  nigdy nie
zniknie całkowicie, i że jedynym momentem, w którym to się „wyjaśnia”, było to, że byłem naprawdę chory, a
mój układ odpornościowy musiał walczyć z innymi rzeczami. Cóż… nie czuję się chory, a gówno zniknęło!”
Lindsay
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„Również wyleczył zapalenie ścięgna w ciągu kilku dni. Nawet kontuzja 7 miesięcy. Wystarczy raz dziennie
posmarować  bolące  miejsce  odrobiną  masła  garnkowego lub  RSO.  Niesamowite  gówno.  Użyłem RSO na
oparzenie III stopnia w ostatnią niedzielę-wtorek, brak śladów oparzenia po 40 godzinach leczenia.  Pewnie
żałuję, że nie użyłem go w chwili, gdy to się stało. Zaoszczędziłoby mi to godzin wielkiego bólu i trzymania na
nim lodu. Bobbi

„Czego to nie może pomóc? Dzięki moim studiom możliwości są nieograniczone. Mam cystę po prawej stronie
policzka na twarzy. Po pięciu dniach przyjmowania oleju (spożywania) torbiel gwałtownie się skurczyła. Olejek
składał  się  z  oszronionych  liści  i  małego  pąka,  który  nasączony  był  zawsze  przezroczystym.  Mieszanina
siedziała  przez  2 tygodnie.  Pierwszej  nocy olejku  moja  torbiel  miała  uczucie  mrowienia.  Pięć  dni  później
odszedł. Olej działa. Jest zbyt wiele dowodów, a nauka za tym wszystkim jest niesamowita. Istnieją związki
chemiczne,  które  reagują  na  wszystkie  nasze  receptory  w  układzie  nerwowym,  jest  dziełem  natury.
Niesamowite jest to, że wszystko znajduje się w jednej roślinie. KONOPIE INDYJSKIE. Czas zobaczyć, jak
daleko mogą zajść ludzie. Czas ewoluować. Dr Dank” Jeremy

„Pierwszy  raz  zrobiłam  olej  (zaparzony  w  oleju  kokosowym)  do  miejscowego  leczenia  pleców  starszego
sąsiada.  Całe  miała  rany,  które  mocno  swędziały.  Pluskwy są  wykluczone,  podobnie  jak  świerzb,  ucieka,
skeeters  i  tym  podobne,  ponieważ  nie  została  dotknięta  nigdzie  indziej  poza  plecami  i  nie  ma  śladów
aktywności zwierzaków na jej łóżku. Wiesz, co zrobił jej syn??? Mocno spryskał materac chemikaliami, aby
pozbyć  się  owadów,  które  nie  istniały.  Dałem jej  nowy materac  z  wyraźną  instrukcją,  że  NIE należy  go
spryskiwać. Musiała iść do szpitala z powodu krwawiących wrzodów i kiedy tam była, wyraziła problem z
plecami i wiesz, co kazali jej zrobić lekarze??? Umyj jej włosy i ciało na wszy, nie ma wszy. Jak myślisz, kogo
mam słuchać, żeby jej pomóc? Lekarze? NIE. zrobiłem olej, leczył jej plecy i następuje poprawa i gojenie.”
Michele

„Poranny  Szkocie,  wczoraj  wieczorem  rozmawiałem  z  moją  siostrą  i  mówi,  że  jest  już  uzdrowiona!!!!!
Lekarstwo wyleczyło jej półpasiec :) Mówi, że czuje się cudownie. Chciałem tylko mieć 100% pewności, zanim
do ciebie napiszę. Wielkie dzięki za Twoją pomoc."

„Dziewczyna z półpasiec przytrafiła się jej coś innego i nigdy nie powiedziała rodzinie, co się stało. Oto ona,
właśnie mi to wysłała:

„Cześć ponownie, właśnie wczoraj dowiedziałem się, że moja siostra miała rozrost na tarczycy rok temu, ale
nie powiedziała o tym naszej rodzinie. Podobno lekarz powiedział jej, że będą go pilnować, a jeśli się rozrośnie,
to operują. Nie był wystarczająco duży, by zrobić jego biopsję. W każdym razie miała wizytę u lekarza w
zeszłym tygodniu i dowiedziała się, że guz przestał  rosnąć. Uważa, że  lek powstrzymał wzrost. Czy to nie
wspaniała wiadomość? Kontynuuje przyjmowanie go w nadziei, że jej następna wizyta wykaże, że olej zabija
guzy. Dam ci więcej informacji, gdy to się stanie. Szkot

„Wczoraj kazałem kobiecie zażywać lekarstwa. To jej relacja z pierwszego dnia. Po prostu niesamowite! Oto
mój raport z pierwszego dnia:

Obudziłem się wczoraj rano z egzemą na wardze i posmarowałem ją olejem. Pieczenie ustało po około 10
minutach. Bolesność zniknęła po 30 minutach. Opuchlizna ustąpiła w ciągu kilku godzin. Pęcherze na mojej
wardze zniknęły dzisiaj w połowie – zwykle zajmuje to 2 tygodnie, zanim się zagoją. Oddycham oparami oleju
na ustach. Zauważyłem, że ból, który był w mojej prawej zatoce od kilku tygodni, ustał i mój nos przestał
cieknieć. Od wczoraj kichnąłem tylko raz Zauważyłem, że moje zmęczenie nie było tak głębokie jak zwykle.
Zauważyłem, że czułem się zrelaksowany i że niepokój zniknął. Zauważyłem zmniejszony ból ciała wieczorem
- Zwykle wieczorem odczuwam tak duży ból ciała, że nie mogę usiedzieć spokojnie (ból nerwu skokowego i
mięśni, ból kolan/ramion/łokci/nadgarstków/kciuka znacznie się zmniejszył).

Ponadto  z  każdą  dawką otrzymuję  bardzo lekki  blask.  Nie  mam trudności  z  pracą  lub  koncentracją  i  nie
zawaham się prowadzić. Jestem bardzo spokojny, chociaż dziś rano zapomniałem wziąć Citicoline. Nakładam
równowartość około pół ziarenka oleju na Craisena i biorę to w ten sposób.
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P. Cześć JB! Chciałem cię o coś zapytać, zastanawiałem się, czy RSO pomogłoby mojej matce w oparzeniach
po  napromieniowaniu?  Zdecydowała  się  na  „konwencjonalne”  leczenie  i  teraz  ma  popieprzoną  klatkę
piersiową. Samo patrzenie na to boli. Pamiętam, że albo ty albo Rick kiedyś się poparzyli, chyba przygotowując
RSO, i pokazali zdjęcia jak olej działa również na oparzenia. Więc czy to by jej przyniosło coś dobrego?

A. Cześć Enrique, oczywiście wetrzyj olejek lub balsam konopny w jej klatkę piersiową i plecy. Oczywiście
powinna jeść olej i trzymać się z daleka od lekarzy i wszelkich innych tego typu niepotrzebnych uszkodzeń. JB

„Moja mama (72 lata) ma bolesną popękaną skórę na większości opuszków palców od około 2 lat… bardzo
bolesna. Lekarz mówi: „Tak, to przychodzi wraz z wiekiem”. Dufus!!! Zmieszaliśmy bardzo małą ilość olejku z
akwaforem… jeden zabieg, przez noc… nie ma! Jej bolesne pęknięcia zostały zagojone i nadal są zdrowe przez
ponad tydzień! NIESAMOWITY!" Laleczka

„Użyłem oleju na świeżą, otwartą ranę pooperacyjną. We wrześniu 2012 roku usunięto mi z twarzy 2 guzy raka
podstawnokomórkowego.  Jeden  był  duży  i  był  to  guz  żywiciela,  który  go  rozprzestrzeniał.  Poza  tym
zeskrobano mi guz wewnętrzny z policzka do biopsji. Kiedy wróciłem do domu i odsłoniłem ranę, miałem na
twarzy krater.

Przez pierwsze 4 dni mieszałam masło Shea z olejem i aplikowałam. Następnie przestawiłem się na prosty olej i
nie przestałem. Kiedy poszedłem na wizytę pooperacyjną, Dr, który myślał, że będę miał operację plastyczną,
był  zdumiony  moim  uzdrowieniem.  Postanowiłam  powiedzieć  jej  prawdę,  że  nie  stosowałam  recepty,  że
uzdrowiłam ją  olejem z konopi.  Słyszała  o Ricku Simpsonie  i  Phoenix  Tears,  nie  osądzała  mnie  i  kazała
kontynuować dobrą robotę.

Za miesiąc idę na drugą operację, plan działania na wygojenie tej rany...

Olej z konopi. Czy powiem temu chirurgowi? Na moim spotkaniu Post op! W miłości i świetle”. Patti-Jo

--  Patti,  nie  będzie  wymagana  żadna  operacja,  jeśli  będziesz  kontynuować  stosowanie  oleju.  Lub  odłóż  o
kolejne 60g, jeśli to konieczne, ale trzymaj się z dala od operacji i lekarzy, jeśli to w ogóle możliwe. W wielu
przypadkach jest to smutna przesłanka powodzenia leczenia. JB

„RSO sprawiło, że moja łuszczyca prawie nie istnieje. Przyjmuję dawkę podtrzymującą od trzech lat i moja
skóra jest czysta, mój umysł jest czysty i nigdy nie byłem zdrowszy”. Erica

„Widziałem,  jak  ktoś  bliski  mi  używał  oleju  Ricka  na  paskudne oparzenie,  które  pozostawiłoby  paskudną
bliznę, a w ciągu tygodnia od nałożenia oleju zniknęło i nie było śladu blizny ani oparzenia”. Janice

„Mamy teraz moją córkę na oleju. Ma łuszczycę na obu łokciach, przedramionach i jednym kolanie. Zrobiłem
zdjęcia na początku. Do tej pory suche łuszczące się obszary zniknęły. Skóra jest czerwona, ale gładka, a nie
podniesiona i zaogniona. Mniejsze obszary na zewnątrz zostały całkowicie oczyszczone. Jesteśmy przekonani,
że to zadziała. Zdjęcia robimy co drugi dzień lub gdy jest zauważalna poprawa. Wszystko to w niecały tydzień
stosując olejek miejscowo. Dziękuję bardzo za zwiększenie świadomości na temat tego leku, który ostatecznie
uzdrowi narody Rick i JB. Codziennie udostępniam posty i mówię każdemu, kto będzie słuchał. Zaczyna do
mnie docierać. Ron

P. Czy te mieszanki działają na trądzik? 

A. Jennifer, olejek działa na „wszelkie dolegliwości skórne”. Oznacza to również trądzik. Najlepsze życzenia,
JB

„(Znalazłem o olejku) 3 miesiące temu przeszukując internet w poszukiwaniu lekarstwa na trądzik i trądzik
różowaty. Wyjaśniło to natychmiast! Olejek iso dodaję do oleju kokosowego, aby raz dziennie nakładać go na
twarz i szyję. Mój mąż mówi, że wyglądam 15 lat młodziej! Dziękuję bardzo za udostępnienie tych informacji.
Niech Bóg Was błogosławi. Tak trzymaj." Toni

„Działa również na wrastające włoski na twarzy. Użyłem go na moim 23-letnim synu z powodzeniem w 2
aplikacjach. JEDNA MIŁOŚĆ." Patti-Jo
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„Charlie idzie. Żadnych leków przeciwbólowych. Stoi wyprostowany. Jego kroki są proste i szerokie. Potrafi
biegać, skakać i bawić się. Jego szyja jest wyleczona w prawie 90 procentach. Nie wyglądało to tak od dwóch
lat. Zjadł wczoraj banana, pizzę, pół kanapki, smażony ryż, jogurt i nie tylko. NIGDY tyle nie jadł. (…)

Prawe kolano Charliego było najgorsze. Jest o około 50 procent lepszy. Lewy jest prawie całkowicie zagojony,
z  wyjątkiem  tego,  że  swędział  go  poprzedniej  nocy  i  z  powrotem  pokrył  pęcherze.  Ale  nic  wielkiego...
Największą zmianą jest rana na szyi i pod pachami. Szyja jest prawie całkowicie zagojona, podobnie jak pachy.

Używam małej  kropli  oleju w jego g-tube przed kąpielami.  Pomógł również w bólu kolana.  Jeśli  bolą  go
kolana, spada. Nie dodaję tylenolu ani ibuprofenu. To załatwia sprawę. Robię też własną maść. Mam maszynę
do wody, która filtruje wodę i oddziela wodę alkaliczną od kwasowej. Ponieważ kwaśna woda utleniona jest tak
dobra dla skóry, a także działa antybakteryjnie, biorę kwaśną wodę i mieszam ją z metocelulozą, aby stworzyć
maść.

Koncentrat dodaję do maści o konsystencji wazeliny. Masuję tym opatrunki i nakładam na jego rany. Samo TO
robi niesamowitą różnicę w bólu, swędzeniu i gojeniu. Wkrótce wyślę Ci zdjęcia. Biorę je na każdą zmianę.
Myślę, że olej wystarczy na kolejny miesiąc, ale ponieważ robię to po raz pierwszy, nie jestem pewien. Jestem
zachwycony. Jego apetyt nigdy nie był tak dobry. Wczoraj zjadł więcej jedzenia niż przez cały rok. Trisza

„Hej Rick i przyjaciele, mam przyjaciela, który miał tę ranę (ok. 2 cale na 4 cale średnicy) na lewym łopatce od
4 lat, kipiąca infekcja, bez strupów w miejscu, po prostu czysta surowy otwór, pod powierzchnią można było
wyczuć twardą, wrażliwą na dotyk bryłę rozmiaru baseballu.

Zewnętrznie aplikował olej 8 razy w ciągu 7 miesięcy, a także w 2 weekendy do użytku wewnętrznego.

Strupy i blizny zniknęły, otwarta rana jest zabliźniona, a moja przyjaciółka czuje się błogosławiona, że miała
okazję użyć olejku”. Rebeka

„Wczoraj  skaleczyłem  się  w  pracy  blenderem.  O  3  nad  ranem  obudziłem  się  z  walącym  palcem,  który
spróbowałem lodu, nadtlenku, neosporyny. Nic nie działało. Nadal pulsował. Przypomniało mi się wtedy, że
olejek słuchowy pomógłby w regeneracji komórek, powstrzymał ból i wyleczył blizny oraz problemy ze skórą,
więc dlaczego nie spróbować. Wziąłem więc kroplę i rozsmarowałem ją po całym czubku palca. W ciągu 1
minuty ból zniknął w 80%. W ciągu 30 min. Byłem w stanie pstryknąć palcem z niewielką bolesnością, ale bez
prawdziwego bólu. Jestem sprzedany. Po 12 godzinach ponownie zaaplikowałem i od tego czasu nie odczuwam
bólu”. Rebeka

„Hej  Rick,  chciałbym  zachować  moje  imię  w  tajemnicy,  jeśli  zdarzy  ci  się  to  opublikować  (co  mi  nie
przeszkadza). Moja dziewczyna miała naprawdę trudne wychowanie i uciekała się do obcinania nadgarstków,
gdy wpadała w depresję, ten problem jest za nami wiele lat, ale wciąż pozostały jakieś paskudne blizny na jej
nadgarstku. Jest bardzo widoczny i dość mocno bulgocze, to pierwsza rzecz, którą zauważa wiele osób, gdy ją
po raz pierwszy spotykają, nie chciałaby niczego więcej, jak tylko się ich pozbyć.

Więc  moje  pytanie  brzmi:  czy  olejek  pomoże  pozbyć  się  blizn?  A  przynajmniej  sprawić,  by  były  mniej
widoczne? Uwielbiam to, co robisz i żałuję, że nie wiedziałem o oleju, kiedy mój dziadek zachorował na raka,
jesteś bohaterem wszystkich istnień, które pomogłeś uratować!”

-- Drogi XXX, zacznij nakładać olejek miejscowo na blizny, najprawdopodobniej znikną w ciągu tygodni lub
miesięcy. Ja też bym ją nałożyła na olejek, to pomoże jej z zespołem stresu pourazowego z tych wszystkich
wspomnień, przez co przeszła, poprawi też jakość jej snu. Rób zdjęcia i nagrywaj filmy, jeśli nie masz nic
przeciwko, blizna naprawdę zniknie - albo całkowicie, albo będą ledwo widoczne. Pozdrawiam, Jindrich Bayer

„Hej Rand, mam ten sam problem z owrzodzeniami nóg. Po pierwsze dlatego, że byłem przedcukrzycowy. Ale
dowiedziałem się,  że jestem bardzo wrażliwy na ukąszenia owadów i komarów. Nakładam na nie  olejek i
zakładam opatrunek na noc, a ukąszenia są wyleczone”. Michelle

-- To, co olejek może zrobić w przypadku ukąszeń komarów lub kleszczy, jest po prostu niesamowite. Spróbuj,
a zobaczysz, dlaczego mówimy, że nikt nie powinien wychodzić z domu, jeśli nie ma na sobie oleju. Olejek ma
tak wiele zastosowań, że próba życia bez niego jest nieodpowiedzialna. JB
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„Jedz olej… biorę olej od dwóch miesięcy, moja łuszczyca jest prawie w 80% oczyszczona i nie muszę w ogóle
używać żadnych leków… I usunąłem też artretyzm…” Giuliana

„Użyłem mieszanki oliwy z oliwek z konopi indyjskich i w ciągu tygodnia moja łuszczyca zaczęła ustępować.
Niestety po prostu miałam trochę i nie miałam dość, aby wziąć więcej zarówno wewnętrznie, jak i zewnętrznie.
OBSERWUJ, nie miałem nawet prawdziwego RSO, ale olej konopny zrobiony na oliwie z oliwek.” Teemu

--  Miejmy  nadzieję,  że  wkrótce  dostaniesz  więcej  oleju,  Teemu.  Najlepiej  stosować  go  miejscowo,  aby
kontrolować objawy, a także jeść olej, chcesz również usunąć przyczynę problemu. Najlepsze życzenia, JB

„Działa również na ukąszenia komarów i bóle zębów. Moja córka została ugryziona, nie żartuję, co najmniej 50
razy przez komary w ciągu 15 minut BEZ WYŁĄCZENIA! Spray na owady z Deep Woods. Wypróbowałam
skórkę od banana, dezodorant, aloes, dermaplast i hydrokortyzon. Żadne z nich nie zmniejszyło obrzęku (jest
uczulona na ukąszenia komarów, które bardzo pęcznieją) ani nie przyniosło jej ulgi. W desperacji zeskrobałem
żywicę  z  waporyzatora,  wymieszałem  ją  z  odrobiną  oleju  kokosowego,  aby  łatwiej  się  rozsmarował  i
„nasmarowałem” nią nogi. W ciągu około pół godziny cały obrzęk zniknął i podczas gdy nadal miała czerwone
kropki w miejscach, gdzie były ukąszenia, nie przeszkadzały jej, unikałem podania jej Benedryla.

Miałem ropień w ustach i pakowałem żywicę z e-papierosu wokół dotkniętego zęba i ponownie w ciągu około
pół godziny obrzęk ustąpił i byłem w stanie go wyleczyć, od tego czasu nie było z tym żadnych problemów.
Dla pewności spakowałem go jednak dwa dni. Teraz mogę powiedzieć, że pakowanie żywicy (jeśli masz Vapir
No2 wewnątrz stożka, w którym zmieniasz sito, zbiera prawie czysty hasz, również skoncentrowany.) wokół
zęba dostałem się niesamowicie wysoko, prawdopodobnie wyżej niż kiedykolwiek w życiu .

Wysłałam nawet SMS-a z salonu, aby poprosić go o pomoc w dotarciu do sypialni. Leki podjęzykowe działają
jednak  lepiej,  dlatego  na  izbie  przyjęć,  jeśli  podejrzewają  atak  serca,  rozpylają  nitro  pod językiem.  Teraz
wszystko  jest  w  porządku,  nie  umarłem  z  przedawkowania,  nie  obudziłem  się  z  strasznym  kacem  i  co
najlepsze... Nie musiałem brać dużych ilości Tylenolu ani Advila i zadawać jeszcze więcej obrażeń żołądek i
wątroba.

Wiem, że żywica nie jest najskuteczniejszym sposobem i nie byłam nawet pewna, czy zadziała, ale to było to, z
czym musiałam pracować, ponieważ mieszkam w nielegalnym stanie. Pomyślałem, że to nie zaszkodzi. Nie
mogę się  doczekać  życia  w stanie,  w którym będę mógł  swobodnie  uprawiać  własny organiczny  materiał
wyjściowy o najwyższej możliwej jakości, robić własny olej i leczyć siebie i całą moją rodzinę... w tym moją
prawie 2-letnią córkę, która była przeszła przez piekło w zeszłym roku, ponieważ nikt nie może zrozumieć, co
jest z nią nie tak.

Myślą teraz, że ma zaburzenie białka, ale to kolejna rzecz, którą rzucają, ponieważ nie mają pojęcia, co tak
naprawdę jest nie tak. Nałożenie jej na olej może po prostu uratować jej życie.

Chociaż chciałbym mieć dokładną diagnozę, więc wiem, co leczę, ale najważniejsze jest to, że chcę, aby moje
dziecko czuło się lepiej, a jeśli to oznacza walkę z konwencjonalnym społeczeństwem, to właśnie to zrobię”.
Sara

„Dziękuję  ci  nie  wystarczy  za  to,  co  zrobiłeś.  Siedzę  tu  z  olejem  na  moim  trującym  dębie.  NIGDY  nie
próbowałbym bez ciebie. Trwało to ponad 2 miesiące, dotykając prawie 100% mojego ciała w zeszłym roku z
powodu  kogoś,  kto  rozpalił  zarośla,  więc  teraz  dostanę  go  wszędzie,  a  co  gorsza  mówią,  ponieważ  nie
budujemy odporności na ten.

Wyskoczył dzień temu. Tak więc olej zeszłej nocy wcale nie powstrzymał swędzenia. Jednak codziennie widzę,
jak leczy blizny, więc mam wiarę. Dziś rano, 24 godziny po pierwszym zastosowaniu, widzę, że działa i leczy
uszkodzoną skórę z mojego drapania. Więc z odrobiną pasty z tlenku cynku na moim oleju, wydaje mi się, że
właśnie znalazłem 1# pomoc dla trującego dębu.

Właściwie nie mogę się doczekać do następnego sezonu, aby zobaczyć, czy może olej leczy, aby naprawić ten
problem na całe życie. Dam ci znać. Czy nie byłoby wspaniale? Jeszcze raz dziękuję za wszystko, co robisz.
Rebeka
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-- To też może naprawić olej. Jest lekarstwem lub kontrolą wszystkich problemów medycznych. Im szybciej
zostanie zastosowany, tym szybciej naprawi to, co należy naprawić, to wszystko. JB

„Chcę, aby ludzie wiedzieli, że RSO oczyściło ogromny pęcherz, który mój mąż dostał na pięcie, gdy leżał tak
długo w łóżku z powodu choroby. Nałożyłem na niego olej i w ciągu tygodnia zniknął. Całkowicie bałem się,
że przerodzi się to w coś znacznie poważniejszego. Zakrywał całą piętę. Dziękuję Rickowi Simpsonowi za
wszystko, co robisz. Susan

„Będąc mechanikiem, użyłem oleju do kilku bardzo kiepskich skaleczeń i masz 100% racji… Leczy skórę o
wiele szybciej niż cokolwiek innego.” Cory

„Wyleczyłem HPV w dwa tygodnie, stosując tylko trzy aplikacje miejscowe”. Miles

„W tej chwili jestem w trakcie leczenia paskudnego pieprzyka, który stał się czarny. Każdego ranka nakładam
obfitą ilość bezpośrednio na pieprzyk, a następnie przykrywam bandażem. Za 3 tygodnie widzę wizualnie, że
pieprzyk się kurczy. To działa. Ja też trochę jem codziennie... co za różnica w poziomie energii. MEDYCZNA
BŁOGOSŁOŚĆ PRZEZ KONOPIE!!!!!!!” Amant

„Przyznaję… jestem niezdarny… mam zły zwyczaj wbijania sobie zębów widelca w stopę. RSO bezpośrednio
na miejscu, przykryj opatrunkiem, ból zniknął w kilka sekund, wyleczony w 3 dni.” Wrzos

„Widziałem o wiele  słabszą wersję  balsamu,  która  niszczy łuszczycę  w ciągu kilku  dni,  zmniejsza  obrzęk
jajników pierwszego dnia miesiączki w ciągu 20 minut i zapobiega bliznom i bólowi po natychmiastowym
zastosowaniu na drobne oparzenia. Naprawdę zastanawiam się, co może zrobić olej...” Beres

„Miałem jeden z najgorszych przypadków grzybicy stóp, kiedy miałem 10 lat, żałuję, że nie mam oleju. Ale
teraz to mam. 47 lat później wszystko jest w porządku. Leczy prawie wszystko”. Donalda

„Moja synowa smażyła kotlety wieprzowe w głębokim tłuszczu i praktycznie zanurzyła palce we wrzącym,
gorącym oleju do pierwszej kostki i zrobiły się białe jak ugotowany kurczak.

Nałożyliśmy im RSO i ból zniknął po około minucie,  pokryła je 2 razy dziennie RSO. Zagoiły się bardzo
szybko w ciągu zaledwie kilku dni i nie było żadnej utraty skóry ani blizn.

To niesamowite, że teraz trzymamy trochę w kuchennej lodówce, więc jeśli ktoś się poparzy (zwłaszcza dzieci)
natychmiast zastosujemy RSO, nie ma potrzeby odczuwać tego rodzaju bólu, gdy mamy naturalną roślinę, która
się tym zajmie ”. Debra

„Miałam małą partię grudek na łokciu, posmarowałam je olejem… Tydzień później łokieć jest gładki i nie ma
żadnych guzków… Myślę, że to były brodawki, ale ponieważ nie wierzę w lekarzy, nie mogłam nie powiem ci
na pewno. Carla

-- Bez względu na to, co jest nie tak z twoją skórą, po prostu nałóż olejek, przykryj go plastrem i nakładaj olejek
codziennie lub dwa lub gdy plastyka odpadnie. Oparzenia, brodawki, egzema, łuszczyca – olej nie dba o to, co
to jest i naprawi to, po prostu daj mu czas i olej. JB

„Mój kolega miał na twarzy cystę, która po kilku dniach zażywania olejku zniknęła. A on przyjmował go, nie
używając go miejscowo”. Jonathan

„Nie jestem pacjentem z rakiem, ale miałem infekcję na pięcie, która nie reagowała na leczenie. Miałem nawet
nad tym pracę technika do pielęgnacji ran... dostał infekcję, która przestała się rozprzestrzeniać, ale nadal się
nie  zagoiła.  Posmarowałem  go  olejem  iw  JEDNYM  dniu  zaczerwienienie  było  mniejsze.  Dzień  drugi  i
zaczerwienienia  zniknęły.  Trzeci  dzień  i  infekcja  znów  wygląda  jak  skóra!  Cudowny  olejek  leczniczy!”
Tammie

„Pracowałam dla firmy zajmującej się basenami i spa... Mam jasną karnację, cały dzień na zewnątrz. Na mojej
twarzy, głowie i ramieniu pojawiały się dziwne plamy, które zawsze były za oknem kierowcy. Olejek oczyścił
te plamy w ciągu kilku tygodni! Teraz codziennie spożywam 5 gramów czystego THC, aby pomóc zwalczyć
każdą chorobę i utrzymać silny układ odpornościowy. BTW nie zastrzyku grypy kiedykolwiek! Żadnej grypy,
odkąd byłam dzieckiem. Sójka
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„Wiem, że faceci tutaj zawsze mówią, że używają czystego RSO i jestem naprawdę wielkim fanem tego typu
rzeczy. Jednak chcę tylko poinformować ludzi, że napar z oleju kokosowego z liści cukru całkowicie zastąpił
nam neosporynę, nie musiałem tego kupować od 2 lat. Działa lepiej i szybciej, a ja mogę posmarować nim
dłonie i twarze ludzi i nie muszę się martwić, że zachorują, jeśli przypadkowo to zjedzą”. Tina

-- Tina, nic nie działa lepiej i szybciej niż czyste RSO, ale wiem, co chcesz powiedzieć. Oczywiście te słabsze
formy  medycyny  konopnej  również  mogą  zdziałać  cuda.  Problem  polega  na  tym,  że  sukces  nie  jest  tak
niezawodny, jak w przypadku nierozcieńczonego najsilniejszego RSO.

Kosmetyki z konopi wkrótce zastąpią większość dostępnych na rynku kosmetyków, czyli po tym, jak kobiety
dowiedzą się, co olejek może zrobić dla ich urody. Olej z nasion konopi, olej kokosowy i masło shea to moje
ulubione nośniki, ale można użyć tego, co jest popularne w okolicy, i dodać do tego olej.  20-30% RSO w
kremach działa cudownie, ale 0,01-1% może być również bardzo korzystne w przypadku mniej poważnych
schorzeń i codziennej pielęgnacji. JB

„Moja dziewczyna jest bardzo uczulona na ukąszenia komarów, a zeszłej nocy miała jedną na skroni… była
ogromna, w każdym razie  zasugerowałem zaopatrzenie się w opaskę i  nałożenie na ugryzienie RSO, które
zrobiliśmy z liści konopi. Dziś rano, kiedy się obudziliśmy, guz całkowicie zniknął”.

-- Dziękuję, Jimmy. Jestem pewien, że ta informacja pomoże wielu ludziom. Nadszedł sezon na komary. Olejek
działa również jako środek odstraszający, spróbuj. Zawsze lepiej jest zapobiegać problemom, nawet jeśli tak
łatwo jest je naprawić olejem. Olejek można stosować miejscowo na wszystko, co swędzi, pali lub boli. Im
szybciej zastosujesz olej, tym szybciej problemy znikną. Pamiętam. JB

P.  Jak  długo może  trwać  olej?  Na zawsze?  Jaki  jest  najlepszy  schowek,  lodówka,  zamrażarka,  spiżarnia?
Dziękuję.

O. W strzykawce i przechowywany w ciemnym i chłodnym miejscu olejek starczy na lata, zwłaszcza jeśli uda
się ochronić olejek przed gośćmi i rodziną, czyli kobietami, które zdają się zażywać olejek nawet bardziej niż
mężczyźni. 

W momencie, gdy kobiety w Twojej rodzinie dowiedzą się o odmładzającym działaniu olejku i jego działaniu
na zmarszczki,  nie będziesz musiała martwić się o to, jak długo wytrzyma, zawsze bardzo szybko zostanie
zjedzony lub zużyty miejscowo. Jeśli chcesz zachować zapas olejku, nie mów kobietom, że kosmetyki z 20-
30% oleju zdziałają cuda dla ich cery i sprawią, że będą wyglądać jak najmłodsze fizycznie, inaczej po prostu ci
go odbiorą nie bez względu na to, co spróbujesz powiedzieć lub zrobić, i nie będziesz musiał się martwić o to,
jak długo wytrzyma olej.

Nie jest to (w zamyśle) seksistowski komentarz, informuję jedynie o tym, co widziałam wiele razy, to tylko
obserwacja i próba zwrócenia uwagi na to, co olejek może zrobić dla Twojej cery niezależnie od płci. JB

„Gdyby kobiety wiedziały, że to odwróciło starzejącą się skórę i naprawiło uszkodzoną skórę (jak w przypadku
tej osoby), wsparcie legalizacji marihuany przeszłoby dach! Cała gospodarka rozkwitła dzięki stłumieniu tej
niesamowitej medycyny naturalnej i wszyscy będziemy patrzeć, jak się rozpada, gdy coraz więcej ludzi będzie
informowanych i po prostu zacznie się leczyć”. Gil

P. Czy nakładasz go na twarz w celu leczenia zmarszczek> czy przyjmujesz doustnie, czy jedno i drugie?” Toni

O. Oba dla najlepszych rezultatów, ale tylko miejscowa aplikacja też może wiele zdziałać. JB

„Czy czytałam zmarszczki? Pomaga ZMARSZCZKI? :0” Margie

Chroniczny ból

„Jeśli masz odpowiednie odmiany, z których możesz zrobić olej, nie ma nic lepszego na chroniczny ból niż olej
konopny. Olejki  z wielu rodzajów konopi są wspaniałym naturalnym środkiem przeciwbólowym, który nie
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uzależnia  ani  nie  szkodzi.  System  medyczny  daje  osobom  cierpiącym  na  przewlekły  ból  niebezpieczne,
uzależniające i szkodliwe leki kontrolujące ich ból. Przyznaję, że takie leki są w pewnym stopniu skuteczne, ale
zasadniczo wszystko, co robią, to maskowanie bólu, nie dając przy tym efektu gojenia. Kiedy bierzesz olej
konopny na przewlekły ból,  nie  tylko zmniejsza  on ból,  ale  faktycznie  działa,  próbując uleczyć  przyczynę
twojego cierpienia.  Dla każdego,  kto cierpi  z  powodu przewlekłego bólu,  olej  z konopi jest  zdecydowanie
najlepszą metodą leczenia, ponieważ nie uzależnia i nie szkodzi reszcie ciała.

Widziałem ludzi z rakiem kości w agonii, kiedy morfina i wszystkie inne leki przeciwbólowe stosowane przez
system medyczny nie były w stanie zabić ich bólu. Ale olej konopny opanował go w ciągu kilku godzin i byli w
stanie bardzo szybko pozbyć się tych szkodliwych substancji z kilkoma objawami odstawienia. Podawałam ten
lek również wielu pacjentom z przewlekłym bólem i niektóre rezultaty były naprawdę niesamowite. Nie było
dla mnie niczym niezwykłym otrzymywanie raportów od ludzi już następnego dnia, mówiących mi, że już nie
cierpią.

Jak powiedziałem, olej konopny ma zdolność eliminowania bólu, ale działa również lecząc jego przyczynę.
Ponownie  chodzi  o  to,  aby  jak  najszybciej  pozbyć  się  tych  niebezpiecznych  uzależniających  leków
farmaceutycznych  i  zastąpić  je  tym olejem.  Realistycznie  nie  ma porównania  między  olejem konopnym a
farmaceutykami.  Większość  leków  przeciwbólowych  dostarczanych  przez  nasz  system  medyczny  jest
niebezpieczna, uzależniająca i śmiertelna, podczas gdy olej konopny nie stanowi uzależnienia ani zagrożenia
dla pacjenta.

Jeśli pacjent przyjmuje morfinę lub inne opiaty w celu złagodzenia bólu, proponuję zacząć od dawek wielkości
kawałka krótkoziarnistego suchego ryżu. Następnie zwiększ przyjmowaną ilość tak szybko, jak to możliwe,
jednocześnie zmniejszając spożycie tych substancji, aż w ogóle nie będziesz już potrzebować leków. Istnieje
ogromna liczba osób, które od lat przyjmują leki przepisane przez lekarzy i niewiele lub nic nie robią, aby
pomóc. Jeśli chcesz wiedzieć, jak to jest znów czuć się dobrze, wypróbuj olejek i zostaw za sobą szaleństwo
systemu medycznego.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Ból pleców, skolioza

Czy miałeś pacjentów, którzy odczuli ulgę w bólu pleców lub skoliozie?

„Producent naszego dokumentu „Run From the Cure” Christian Laurette  od lat cierpiał  na skoliozę.  Około
trzynaście lat temu system medyczny zaproponował przeprowadzenie operacji, ale Christian dawał tylko 50/50
szans  na ponowne chodzenie.  Przy  takiej  sytuacji  czuł,  że  jedyną alternatywą  jest  życie  z  bólem.  Niemal
codziennie zapadał się w agonii  od skoliozy i mniej więcej przekonał sam siebie,  że nic nie może pomóc.
Dostarczyłem mu trochę oleju konopnego i w ciągu kilku godzin zgłosił, że nie odczuwa już bólu pleców.

Wyjaśniłem mu, że przeżył swoje życie w stanie,  który nie pozwala mu ćwiczyć tak,  jak normalna osoba,
dlatego  jego  mięśnie  pleców  są  bardzo  słabe.  Zgodnie  z  oczekiwaniami,  po  zażyciu  oleju  zgodnie  z
zaleceniami, Christian działa teraz normalnie, bez bólu, jego mięśnie pleców wzmocniły się i może teraz przez
dłuższy czas  chodzić  bez oleju.  Christian jest  tylko jednym z wielu z problemami pleców, którzy znaleźli
skuteczne lekarstwo lub kontrolę za pomocą tego leku, aby złagodzić swój dyskomfort. Moim zdaniem nie ma
potrzeby, aby ktokolwiek przechodził przez życie w ciągłym stanie agonii. Jeśli masz jakiekolwiek problemy z
plecami, jestem pewien, że stosowanie tego leku będzie bardzo korzystne dla większości osób cierpiących na te
schorzenia”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Cukrzyca
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„Cukrzycy, którzy właśnie zostali zdiagnozowani, są zwykle dość łatwo wyleczeni i w krótkim czasie często są
wolni od choroby. Ale u pacjentów, którzy cierpią na tę chorobę od dłuższego czasu i cierpią na skutki choroby
od lat, często trwa to dłużej. Nawet w przypadku poważnie uszkodzonych pacjentów, jeśli wysokiej jakości olej
jest przyjmowany we właściwy sposób, często w ciągu sześciu tygodni nie potrzebują już insuliny. Niestety,
szkody, które ta choroba powoduje w naszym ciele, mogą trwać znacznie dłużej, ale z czasem większość z nich
można naprawić.

Wydaje się, że olej często dość szybko odmładza trzustkę, dzięki czemu może znów działać prawidłowo. Po raz
pierwszy udało nam się to udowodnić na cukrzyku, którego leczyłem z powodu raka. Pod koniec leczenia raka
całkowicie odstawił olej na dziesięć dni. Ku mojemu zdziwieniu poziom cukru we krwi pozostał w normie i jadł
wiele  rzeczy,  których  diabetyk  nie  powinien.  Ten  mężczyzna  był  cukrzykiem  od  ponad  trzydziestu  lat  i
przyjmował dwa zastrzyki insuliny dziennie. Więc po tym, jak przez dziesięć dni nie brał oleju, a poziom cukru
we krwi pozostał normalny, stało się oczywiste, że jego trzustka musi znów funkcjonować prawidłowo.

Zawsze mówię pacjentom, że nie jestem lekarzem, ale myślę, że byłoby w ich najlepszym interesie, gdyby
mogli zrezygnować z chemicznych leków, których używają na inne schorzenia. Dość często niektóre leki mogą
osłabiać skuteczność kuracji olejkami, a stosowanie olejku i tak zwykle je zastępuje.

Otrzymałem  raporty  od  pacjentów  cierpiących  zarówno  na  cukrzycę  typu  1,  jak  i  typu  2,  w  których
stwierdzono, że olej skutecznie ich leczył. Na przykład spotkałem pacjentów, którzy wstrzykiwali insulinę od
trzydziestu lat, a po rozpoczęciu stosowania olejku w ciągu sześciu tygodni nie musieli już przyjmować tych
zastrzyków. W tym samym czasie inne raporty, które otrzymałem od niektórych, stwierdzały, że udało im się
jedynie obniżyć spożycie insuliny. Ale stwierdzili również, że przy użyciu oleju robił również inne wspaniałe
rzeczy, które poprawiały ich ogólny stan zdrowia.

Sposób, w jaki na to patrzę, pozbycie się insuliny i ponowne kontrolowanie poziomu cukru przez trzustkę jest
celem. Jednak nawet jeśli nie da się tego całkowicie osiągnąć, działanie olejku nadal będzie bardzo korzystne
dla  organizmu  pacjenta.  Ponieważ  choroba  ta  powoduje  problemy  z  krążeniem  i  inne  powikłania,  często
infekcja spowodowana urazem jest niemożliwa do wyleczenia za pomocą systemów medycznych tzw. metod
konwencjonalnych. Na przykład, jeśli cukrzyk zachoruje na stopę, która nie chce się prawidłowo wyleczyć, w
końcu  odpowiedzią  systemu  medycznego  jest  usunięcie  stopy  lub  przynajmniej  tej  części,  która  uległa
zakażeniu.

Znam osobiście cukrzyków, którzy to zrobili i w krótkim czasie zwykle trzeba ich usunąć, ponieważ infekcja
nadal się pojawia. Jaką straszną perspektywą dla diabetyka, a co jeszcze gorsza, jest fakt, że te operacje są
całkowicie niepotrzebne.

W tamtym czasie nie wiedziałem nic o leczniczych zdolnościach konopi i jedyne, co mogłem zrobić, to patrzeć,
jak cierpieli ci pacjenci; ale od tego czasu w końcu poznałem prawdę. Jeśli olej jest stosowany zewnętrznie, w
bardzo krótkim czasie wyleczy wrzody cukrzycowe, więc możesz sobie wyobrazić korzyści, jakie cukrzyca
otrzymuje po spożyciu tej substancji. Udostępniam te informacje od lat, ale nadal lekarze ignorują stosowanie
tego leku i nadal okaleczają swoich pacjentów. To jeden z powodów, dla których nie mam pożytku z systemu
medycznego i tych wszystkich tak zwanych lekarzy, którzy żywią się naszym cierpieniem.

Po kuracji olejowej wielu diabetyków, którzy od lat stosowali restrykcyjną dietę, zachowuje się jak dziecko w
sklepie ze słodyczami. Nagle mogą znowu jeść pokarmy, których diabetyk nie powinien, a niektórzy pacjenci
mają  tendencję  do  przesady.  Z  biegiem  czasu  olej  może  odwrócić  szkody  wyrządzone  organizmowi
diabetyków, takie jak złe krążenie itp. Olej leczy również te nieprzyjemne infekcje, z którymi diabetycy muszą
radzić sobie w rozsądny sposób i z tego, co mamy świadkiem, wysokiej jakości olej konopny jest skuteczny w
leczeniu wszystkich rodzajów cukrzycy.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Olej  odmładza  trzustkę  i,  wierzcie  lub  nie,  często  zaczyna  ona  produkować  insulinę  nawet  po  latach
bezczynności.  Wielu pacjentów może przestać strzelać insuliną po kilku tygodniach na oleju.  Olej pomaga
również leczyć lub kontrolować wszystkie inne problemy związane z cukrzycą w organizmie.
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Zjadłbym olej i/lub użyłbym go w czopku. Palenie lub waporyzacja może również pomóc w obniżeniu poziomu
cukru we krwi, ale efekty są bardzo ograniczone w porównaniu do spożywania oleju. Ja używałbym olejku
miejscowo na wrzody cukrzycowe, po prostu nakładam olej, przykrywam bandażem i powtarzam to co trzy dni,
aż wrzód się zagoi. Zmieszałabym olej z nasion konopi z ekstraktem i używałabym go do masażu, co poprawi
krążenie krwi i pomoże zapobiegać obrzękom i innym dolegliwościom. Do swojej diety włączyłbym również
nasiona konopi i olej z nasion konopi”. JB

Serce, ciśnienie krwi

Czy miałeś jakieś korzystne doniesienia na temat oleju konopnego i chorób serca?

„Dla osób z problemami kardiologicznymi, które rozpoczynają kurację olejkiem, powinny mieć świadomość, że
często olejek może zwiększyć częstość akcji serca pacjenta, dopóki nie poczują się komfortowo z jego użyciem.
Przyrost tętna jest zwykle niewielki, ale czuję, że pacjent powinien wiedzieć, że może się to zdarzyć.

Lek ten skutecznie  obniża poziom cholesterolu i  poprawia krążenie krwi,  co samo w sobie byłoby bardzo
korzystne dla serca pacjenta. Z pewnością serce jest ważnym organem, a z naszego doświadczenia wynika, że 
olej konopny może odmłodzić ważne narządy. Chociaż nigdy nie mówiłem ludziom, aby przestali brać leki
nasercowe,  wielu  zrobiło  to  bez  żadnych  szkodliwych  skutków.  Uważam,  że  wpływ  oleju  konopnego  na
choroby serca wymaga dalszych badań, ale z tego, co widzieliśmy, ten lek wydaje się być bardzo korzystny dla
serca.

Czy olejek może regulować ciśnienie krwi?

Olej  konopny  może  rzeczywiście  regulować  ciśnienie  krwi.  Sama  go  używam,  aby  pomóc  mi  zasnąć  i
regulować własne ciśnienie  krwi.  Rozpoczynając  leczenie  olejem konopnym, mówię pacjentom,  którzy już
przyjmują  leki  na  ten  stan,  aby  uważnie  obserwowali  swoje  ciśnienie  krwi.  Większość,  którzy  używali
farmaceutyków  do  kontrolowania  ciśnienia  krwi,  nie  wymaga  ich  już  po  rozpoczęciu  leczenia  olejem
konopnym.

Ponieważ olej z konopi obniża ciśnienie krwi, każdy, kto spróbuje kontynuować stosowanie farmaceutycznych
leków na ciśnienie krwi, prawdopodobnie stwierdzi, że połączenie tych dwóch obniży ciśnienie krwi zbyt nisko.
Dobrym  pomysłem  jest  uniknięcie  takiej  sytuacji,  a  przy  użyciu  dostępnych  obecnie  przenośnych
ciśnieniomierzy można to łatwo osiągnąć.

Czy może pomóc w innych chorobach narządów wewnętrznych?

Z tego, co widziałem przy stosowaniu oleju konopnego, wiele schorzeń narządów wewnętrznych i związanych
z  nimi  problemów  można  kontrolować  lub  wyleczyć.  Kiedy  narząd  wewnętrzny  zostanie  odmłodzony  i
wyleczony, może ponownie podjąć swoje obowiązki w naszym ciele. Osobiście uważam, że o wiele bardziej
sensowne jest odmłodzenie naszych własnych ważnych organów za pomocą tego olejku, niż przeszczepienie
narządu  ze  wszystkimi  związanymi  z  nim  niebezpieczeństwami,  a  następnie  spędzenie  reszty  życia  na
przyjmowaniu leków, aby narząd nie zostać odrzucone. W niektórych przypadkach przeszczep narządu może
być  jedyną  odpowiedzią,  ale  gdyby ten  lek  był  właściwie  stosowany  do odmładzania  ważnych  narządów,
myślę, że potrzeba by przeszczepów była znacznie mniejsza”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza
roślina

„Serce jest organem wewnętrznym, a olejek odmładza ważne organy. Kiedy pacjenci zaczynają używać oleju,
zwykle zmniejszają dawki leków nasercowych o połowę, a większość przestaje ich używać, gdy tylko poczują,
że mogą przestać ich używać. Olejek jest bardzo korzystny dla serca.

Olejek bardzo łatwo reguluje ciśnienie krwi i arytmię. Zwykle obniża ciśnienie krwi, więc ci, którzy stosują leki
na nadciśnienie, powinni być ostrożni z używaniem oleju, dopóki się do niego nie przyzwyczają. Kombinacja
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leków na nadciśnienie i oleju może spowodować zbyt niskie ciśnienie krwi, dlatego dobrym pomysłem jest
monitorowanie  ciśnienia  krwi  za  pomocą  testera  ciśnienia  krwi.  W  wielu  przypadkach  olej  nieznacznie
zwiększa tętno.

Ten  obszar  wymaga  znacznie  więcej  badań,  więc  pacjenci  powinni  kierować  się  zdrowym  rozsądkiem
rozpoczynając stosowanie oleju, ale także powinni pozostawać w kontakcie ze swoim lekarzem, aby upewnić
się, że serce.

Pacjenci z sercem powinni sprawdzić okablowanie elektryczne w swoim domu lub pracy.

Serce  działa  na  impulsy  elektromagnetyczne,  dlatego  należy  unikać  przebywania  w  polach
elektromagnetycznych w jak największym stopniu.

Zjadłabym olej i używałabym go również w czopkach. Jeśli chodzi o stosowanie miejscowe, to nigdy nie boli,
ale  nie  mogę powiedzieć,  jak  naprawdę jest  to  korzystne  w tej  chwili.  Jak  zawsze  używałbym konopi  na
wszystkie  możliwe  sposoby.  Do swojej  diety  włączyłbym również  nasiona  konopi  i  olej  z  nasion  konopi,
wiadomo, że zarówno nasiona, jak i olej mają bardzo korzystny wpływ na wiele chorób serca.

Gdybym był  lekarzem i  miałbym przeprowadzić  operację  serca,  przeszczep  itp.,  spróbowałbym odmłodzić
narząd przynajmniej 60g oleju. Gdyby 60g nie doprowadziło pacjenta do wystarczającego stanu zdrowia, nadal
dałbym mu olej.” JB

Astma

„Nawet  palenie  trawki  jest  korzystne  dla  wielu  osób cierpiących  na astmę,  ale  spożywanie  oleju  lub  jego
waporyzacja jest o wiele skuteczniejszym i bardziej leczniczym sposobem leczenia tego schorzenia. Stosowanie
olejku w formie czopków jest również bardzo skuteczne dla osób z problemami z oddychaniem, dlatego ta
metoda może być również korzystna. Znamy wiele osób cierpiących na astmę, którym pomogło stosowanie
tego leku i mogę szczerze powiedzieć, że nie znam bardziej skutecznego leczenia tego schorzenia. Nawet ci,
którzy cierpią na takie choroby, jak POChP, byli świadkami niesamowitej poprawy zdolności prawidłowego
oddychania dzięki stosowaniu tego leku. Jeśli masz jakiekolwiek problemy z oddychaniem, wypróbuj olejek, a
jestem pewien, że nie będziesz żałował.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Można  by  oczekiwać,  że  waporyzacja  oleju  jest  najlepszym  sposobem leczenia  astmy  lub  problemów  z
oddychaniem. Co zaskakujące, odkryliśmy, że czopki z oleju konopnego są niezwykle skuteczne w otwieraniu
dróg oddechowych. Zwykle w ciągu 30 minut po przyjęciu czopka pacjent zgłasza, że czuje się tak, jakby miał
otwarte  płuca  i  może  o  wiele  łatwiej  oddychać.  Oczywiście,  jak  w  przypadku  każdej  innej  choroby,
przyjmowałem standardową dawkę 60 g przez  trzy  miesiące,  a  potem zostawałem na  gramie  dziennie,  aż
czułem  się  całkowicie  zdrowy.  Wtedy,  oczywiście,  do  końca  życia  będę  stosował  dawkę  podtrzymującą.
Używałbym olejku doustnie, miejscowo na gardło i klatkę piersiową oraz w formie czopków.” JB

Dzieci i olej

Szczególnie matki będą się martwić, czy podawanie oleju dzieciom jest bezpieczne. Czy w takim razie jest to 
bezpieczne?

„Uważam olej konopny za całkowicie bezpieczny w leczeniu dzieci w każdym wieku, które cierpią na raka i
inne choroby. Naprawdę nie wiem, jak lekarze leczący małe dzieci na oddziałach onkologicznych mogą ze sobą
żyć. Czy nie wiedzą, jakie szkody wyrządzają tym maluchom przez promieniowanie, chemię i inne szkodliwe,
trujące chemikalia?

Każdy, kto kiedykolwiek studiował medycynę, zna efekty takich kuracji i zdaje sobie sprawę z tego, że przy ich
użyciu znacznie bardziej prawdopodobne jest spowodowanie śmierci niż wyleczenie. Gdyby rodzice poświęcili
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tylko czas,  aby w pełni zrozumieć,  co system medyczny zamierza zrobić z ich dziećmi,  jestem pewien, że
większość wolałaby je leczyć olejem konopnym, ponieważ jest to naturalna substancja, która jest bezpieczna w
użyciu i nie spowoduje skrzywdzić dziecko.

Wiedząc, co robię z systemem medycznym, nigdy nie pozwoliłbym im położyć ręce na żadnym z moich dzieci.
Gdyby  ktoś  próbował  mnie  zmusić,  żebym  zrobił  inaczej,  sytuacja  natychmiast  stałaby  się  bardzo
nieprzyjemna.

Myślę, że to naturalne, że każdy rodzic chciałby chronić swoje dzieci i chronić je przed niebezpieczeństwem.
Gdybym uważał, że system medyczny stanowi zagrożenie jako rodzic dziecka, czułbym, że powinienem mieć
prawo do wyboru innych metod leczenia.  Ostatnio w USA i Kanadzie miały miejsce przypadki, w których
władze zabierały dzieci  i  zmuszały  je  do przyjmowania chemioterapii  wbrew życzeniom dziecka i  samych
rodziców. Wydaje się, że jako dorośli mamy prawo odrzucić ich szalone leczenie, ale nasze dzieci tego nie
robią. Ponieważ chemioterapia jest po prostu trucizną, gdyby ktokolwiek sprzeciwił się mojej woli i podał coś
mojemu dziecku, można by prawdopodobnie powiedzieć, że nie miałby świetlanej przyszłości.

Moim zdaniem każdy, kto zrobiłby coś takiego bez zgody rodziców, jest winny usiłowania zabójstwa i gdyby
dziecko  umarło,  to  on odpowiadałby  za  jego śmierć.  Nie  obchodzi  mnie,  jak  na  to  patrzysz,  trucizna  jest
trucizną, a jeśli lekarz podaje te substancje, są tak samo winni, jak ja, gdybym zrobił to samo. Tylko dlatego, że
lekarze noszą białe fartuchy, nie oznacza to, że mają prawo krzywdzić swoich pacjentów; w rzeczywistości jest
to  sprzeczne  z  ich  własną  przysięgą  Hipokratesa.  Na  ich  miejscu  zacząłbym  praktykować  medycynę  we
właściwy sposób, zanim ktoś związany z pacjentami, których skrzywdzili, zdecyduje się na zemstę przeciwko
nim.

Jak można wykorzystać olej konopny w profilaktyce chorób? Po raz kolejny, czy bezpiecznie byłoby również 
podawać olejek dzieciom?

Nie znam nic  lepszego  niż  olej  konopny w zapobieganiu  chorobom i  uważam,  że  ten  lek  jest  całkowicie
bezpieczny w leczeniu dzieci. Często stwierdzam, że gdyby dzieciom dano małe dawki oleju konopnego, w
większości przypadków można by zapobiec chorobom takim jak cukrzyca, SM, rak i wielu innym.

Jeśli dzieciom podaje się maleńkie dawki oleju, THC i związane z nim kannabinoidy nagromadzą się w ich
organizmach i zapobiegną chorobom. Nie mówię o haju u dzieci; chodzi o zapewnienie dzieciom lub osobom w
każdym wieku nieszkodliwego, nieuzależniającego leku, aby zapobiec problemom medycznym w przyszłości.

Nie  ma żadnego logicznego  powodu,  dla  którego powinniśmy powstrzymywać nas  od uprawy i  produkcji
własnego leku do leczenia tych, których kochamy. Czy nasze dzieci, a nawet my sami, powinniśmy cierpieć i
umierać,  ponieważ firmy farmaceutyczne chcą zarobić więcej pieniędzy? Kiedy dostępny jest naturalny lek
łagodzący nasze problemy zdrowotne, którego produkcja większości ludzi nie sprawia większych problemów?
Czas pożegnać się  z  firmami farmaceutycznymi i  dowiedzieć  się,  co Matka  Natura  może zapewnić nam i
naszym dzieciom w zdrowiu.

Jak dawkować olej z konopi dla dzieci?

Jeśli chodzi o dawki, dzieci nie różnią się od dorosłych i wszyscy mają inną tolerancję na ten lek. Aby zapobiec
chorobom u dzieci, wymagane byłyby tylko niewielkie dawki raz dziennie, około godziny przed snem, więc
prawdopodobieństwo, że dziecko się odurzy, byłoby bardzo małe. Znowu olej konopny nie wyrządza żadnej
szkody, więc nie wiem dlaczego ktokolwiek miałby się wahać przed podaniem go swoim dzieciom. Ponadto
wyobraź sobie wszystkie codzienne urazy, które mają miejsce, które moglibyśmy teraz leczyć, gdyby olej był
dostępny. Rzeczy takie jak oparzenia, skaleczenia, zadrapania, rany, infekcje, ukąszenia owadów itp. można
leczyć tak łatwo i skutecznie dzięki miejscowemu stosowaniu tego oleju.
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Po  moich  doświadczeniach  z  tym  lekiem  byłaby  to  pierwsza  rzecz,  jaką  dałabym  dziecku  na  warunki
wewnętrzne i zewnętrzne. Jednak zdecydowanie zawahałbym się i zastanowiłbym dwa razy, zanim pozwolę im
zażywać leki chemiczne.  W rzeczywistości,  wiedząc,  co robię w branży medycznej,  nawet bym o tym nie
pomyślał.

Aby dojść do tego sposobu myślenia, potrzeba doświadczenia z leczniczym działaniem oleju konopnego, ale
bez wątpienia po zobaczeniu, co może zrobić, ty również nawrócisz się. Głęboko wierzę, że gdyby dzieci i
ludzie w każdym wieku regularnie  przyjmowali  małe dawki tego olejku,  mogliby żyć dłużej i być o wiele
zdrowsi”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

P. Czy istnieje wiek, w którym mogą to rozpocząć? Mój syn ma 3 lata i ma zły wyprysk i jest zimno tutaj przez
sporą część roku.” Roxanne

A. Roxanne, absolutnie  bezpieczne jest  podawanie oleju dzieciom, nawet noworodkom, zwłaszcza gdy jest
stosowany miejscowo w połączeniu z olejem z nasion konopi lub masłem shea. Dobrą strategią jest mieszanie
oleju z nasion konopi z olejem (1% oleju wystarczy, ale 20-30% byłoby idealne), a następnie dodawanie kilku
kropel  do  kąpieli  każdego  dnia.  Pozostawi  cienką  warstwę  na  całym ciele  i  to  zwykle  wszystko,  co  jest
potrzebne (lub przynajmniej do konserwacji). Rób zdjęcia i filmy, poprawa nastąpi bardzo szybko. Swędzenie i
podrażnienie znikną w ciągu kilku sekund lub minut, a wyprysk powinien po prostu zniknąć w ciągu tygodnia
lub więcej. Najlepsze życzenia, JB

„Ten dym nie jest zdrowy dla dzieci ani matek… głupie mamusie i co mówisz swoim dzieciom? Olej lub nada!
Zwłaszcza dla dzieci!” Naia

-- Nie byłabym tak radykalna, palenie czy waporyzacja też ma dobroczynne działanie, na przykład przeciw
nudnościom u kobiet w ciąży. Nie zaszkodzi dziecku. JB

„Dym nie jest taki wspaniały… zwłaszcza jeśli masz skłonności do alergii… po prostu mówię. Nie radzę sobie
z dymem! Poza tym dzieci  nie są w stanie wiedzieć,  kiedy przestać… czy to cukier, kofeina,  jedzenie itp.
Musisz być ich przewodnikiem. Nie sądzę, aby propagowanie palenia marihuany było świetnym pomysłem dla
nastolatków. Tylko mówię. Tylko moja opinia z tego, co widziałem. Może również odwracać uwagę od pracy w
szkole i ważnych spraw”. Naia

-  Kiedyś  rozpraszałem się  również  od  zajęć  szkolnych  i  ważnych  spraw,  a  nie  mieliśmy  w ogóle  żadnej
marihuany. Wystarczyło, że zobaczyłem gdzieś w pobliżu ładną dziewczynę i to było na tyle ze względu na
pracę szkolną i sprawy, które były ważne dla innych, ale nie dla mnie.

Jeśli kontrolujesz, ile herbaty piją twoje dzieci, oczywiście śmiało kontroluj, ile marihuany będą spożywać lub
spożywać. Powodzenia z tym. Jest to daremny wysiłek, ale jestem pewien, że sprawi, że wiele osób będzie
zajętych  przez  następne  kilka  lat,  dopóki  nie  zdadzą  sobie  sprawy,  jak  bezpieczna  jest  marihuana  i  że
praktycznie niemożliwe jest jej śmiertelne przedawkowanie.

Więc kogo obchodzi, ile z tego ktoś spożyje? Ja nie. Nie obchodzi mnie nawet, ile filiżanek herbaty lub kawy
ludzie piją dziennie, wyobraźcie sobie. Dlaczego powinienem? To nie moja sprawa. I to nie niczyja sprawa, ile
z tej ratującej życie i profilaktycznej medycyny ktoś spożyje.

Im więcej oleju masz w sobie i tym częściej tym lepiej dla twojego zdrowia. To jedyna zasada, która naprawdę
obowiązuje.  Do osób w każdym wieku, w tym dzieci i matek w ciąży.  Jeśli nie podoba ci się ten pomysł,
pozbądź się go, naucz się z nim żyć, to najlepsza rzecz, jaką możesz zrobić. Żadna regulacja dotycząca konopi
nie zadziała, po prostu nie można jej regulować. Poza tym nie ma powodu, aby to regulować. JB

„Bardzo się cieszę,  że w końcu mogę ogłosić,  że mój słodki synek używa konopi do zwalczania skutków
ubocznych chemioterapii i naświetlania ORAZ, aby upewnić się, że nie pojawią się u niego nowe nowotwory!
To lekarstwo ogromnie mu pomogło. Zanim dostał to lekarstwo, ciągle wymiotował, nie chciał jeść, był bardzo
ospały i zepsuty… teraz je, trzyma jedzenie na niskim poziomie, przybiera na wadze i każdy, kto był w pobliżu,
wie jak absolutnie szczęśliwy, że jest.”
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-- Cóż, bez trucizny w jego ciele dzieciak radziłby sobie znacznie lepiej. To naprawdę nie ma sensu używać
chemii i promieniowania razem z olejem, to tak, jakby dać pacjentowi antidotum podczas pompowania jadu w
jego  żyłach.  Olej  tylko  dla  najlepszych  rezultatów.  Lekarze  powinni  o  tym wiedzieć,  nie  jest  tak  trudno
zrozumieć, że nie jest dobrym pomysłem dawanie dzieciom trucizny, gdy nie jest to konieczne. JB

P.  „Jestem  29-letnią  samotną  matką.  Mój  syn  ma  teraz  8  lat  i  żyje  z  umiarkowanym  autyzmem.  Nie
zmieniłabym  mojego  mini  ja  na  nic  na  tym  świecie,  z  wyjątkiem  tego,  żeby  trochę  ułatwić  mu  życie.
Zastanawiałam  się,  czy  ktoś  inny  przyszedł  do  Ciebie  z  pytaniem o  olej?  Albo  jakieś  historie  sukcesu  z
autyzmem/Aspergerem?  Gdybym  zdecydowała  się  pójść  tą  drogą,  na  jakiego  rodzaju  dawkowanie  bym
patrzyła? Doceniam wszystkie informacje! Dziękuję Ci. Od sfrustrowanej mamy i małego chłopca.

Odp.: „Olej jest jedyną rzeczą, która może działać”, powiedział  Rick, kiedy mu to przeczytałem. Instrukcje
dozowania i inne informacje na temat produkcji i używania olejku znajdują się na naszej stronie internetowej
oraz w e-booku Ricka. W przeszłości pomogłem wielu dzieciom z autyzmem i ten lek czyni dla nich cuda.

Dzieci uwielbiają brać ten lek, nie są uprzedzone, nie wiedzą, że „robią coś źle”, a rodzicom bardzo się to
podoba,  gdy  mają  trochę  czasu  dla  siebie.  Aby  uzyskać  najlepsze  wyniki,  jak  zawsze,  zacząłbym  od
standardowej  kuracji  60  g,  bez  tabletek,  a  następnie  utrzymywałbym dziecko na  dawce podtrzymującej  w
wybranej przez niego ilości przez resztę jego długiego i spokojnego życia. A dzieciak z filmu powinien zrobić
dokładnie to samo, jeśli to w ogóle możliwe. Najlepsze życzenia, JB

P. Moja żona ma silny ból w dolnej części pleców z powodu ciąży w 7 miesiącu, opisuje to jako nerwowe
drgawki, które są niezwykle bolesne. Próbowałem rozejrzeć się po twojej stronie i tutaj. Czy RSO dramatycznie
pomoże w bólu? Czy masz link do poprzedniego tematu na ten temat? Martwię się, że jeśli podadzą jej kodeinę,
zaszkodzi to dziecku

A. Kazałbym jej połknąć maleńkie dawki olejku i nałożyć go miejscowo na plecy. Zrób jej masaż mieszanką
oleju i oleju z nasion konopi. Tak, istnieje duża szansa, że kodeina może zaszkodzić dziecku. Olejek nie może i
nie zaszkodzi w żaden sposób dziecku. JB

„Jaka  jest  najmłodsza  osoba,  o  której  wiesz,  że  jest  leczona  RSO?  Czy  istnieje  protokół  leczenia
pediatrycznego?  Chociaż  do  tej  pory  nie  udało  nam się  ukołysać  opinii  babci  i  wyleczyć  dziadka.  Mam
dwulatkę  z  nieznanymi  problemami  żołądkowymi  (tak,  jest  na  leczeniu  „medycznym”  od  ponad  roku  i
wszystkie  pigułki,  kremy,  balsamy i  mikstury Big Pharma okazały się  nieskuteczne.  Teraz skłaniają  się  w
kierunku zespołu białkowego. Oczywiście Dziecko ważące 25 funtów nie wytrzyma takiej samej dawki, jak
mężczyzna ważący 175 funtów, więc czy polecasz ją w ogóle do zastosowań pediatrycznych?” Sara

- Kobiety w ciąży powinny stosować olej, a następnie zwiększać jego dawkę po porodzie. Po porodzie matki
powinny spożywać małe dawki olejku, aby dziecko rozwijało się optymalnie.

Więc jeśli  zapytasz mnie,  mój najmłodszy pacjent miał minus osiem miesięcy i nadal ma się świetnie, jest
najlepiej rozwiniętym dzieckiem w swoim przedszkolu i zaczął mówić szybciej niż większość innych. Jego
matka używała oleju, zanim go urodziła, a dziecko otrzymało olej po szczepieniu heksawacyną, aby upewnić
się, że niebezpieczne chemikalia zostaną wypłukane z jego ciała tak szybko, jak to możliwe.

Olej z konopi to bezpieczny lek dla osób w każdym wieku. Jeśli masz problemy z uchwyceniem tego, zobacz,
jak olejek działa na egzemę lub pieluszkę, a potem wróć i powiedz mi, że nigdy nie dałbyś marihuany swojemu
dziecku. Jedyne, co mógłbyś ode mnie usłyszeć, to to, że rodzic, który nie podałby swojemu dziecku marihuany
jako leku, jest albo źle poinformowany, albo jest sadystą psychopatycznym, który lubi patrzeć, jak inni cierpią.

Czy wiesz, jak skuteczny jest olejek na bóle zębów? Czy dałabyś dziecku olejek do walki z bólem związanym z
rosnącymi zębami? Ja bym. Bez wahania.

Dawkowanie dla dzieci jest w zasadzie takie samo jak dla dorosłych, gdy leczy się coś poważnego. Zacznij od
minimalnej dawki trzy razy dziennie, przyzwyczaj do niej pacjenta, zwiększaj dawkę co cztery dni lub w miarę
możliwości i zawsze staraj się podać pacjentowi jak najwięcej leku tak szybko, jak to możliwe, upewniając się,
że pozostanie w ich strefie komfortu. JB
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„Koleżanka z pielęgniarki użyła go na wysypkę pieluszkową w stadium 3, która zniknęła w nocy!” Alicja

-- Dla tych, którzy uważają, że dzieci nie powinny używać konopi. Jaki inny lek chciałbyś im dać, jeśli nie ten
najstarszy, najbezpieczniejszy naturalny lek, który jest używany od tysięcy lat? A może będziesz patrzeć, jak
dzieci cierpią na te wszystkie egzemy i wysypki bez powodu? Powiedziałbym, że to nie jest miłe. Zwłaszcza,
gdy istnieje tak proste rozwiązanie wszystkich tych problemów skórnych.

Czy to w porządku patrzeć, jak twoje dzieci krzyczą z bólu, kiedy możesz po prostu dać im kroplę olejku i będą
bezbolesne? Hm? JB

„Neurchirurg spojrzał na najnowszy rezonans magnetyczny Spencera i powiedział: „Duży guz na szyszynce i
nie  ma  wątpliwości,  że  był  to  duży  GUZ,  ZNIKNĄŁ!!!!”  Następnie  powiedział:  „Guz  pnia  mózgu  jest
całkowicie  uwapniony!!  Jest  bardzo  mało  prawdopodobne,  że  kiedykolwiek  się  rozwinie!”  Następnie
powiedział: „Nie wierzę, że ma ŻADNE guzy na kręgosłupie, te małe plamki światła NIE wyglądają dla mnie
jak guzy”.

Dowiedziałem się, że powodem, dla którego stan psychiczny Spencera tak drastycznie się poprawił, jest to, że
guz szyszynki ZNIKNĄŁ!!! Neuro- spróbował powiedzieć , że to był chemo, ale wskazałem , że tamten guz był
jeszcze całkowicie niezmieniony, 30 dni PO TYM, jak zatrzymaliśmy chemo!! Jego odpowiedź? „Cóż, myślę,
że to szczęśliwy dzieciak, którego guz MAGICZNA zniknął!!!”

Magia? Nie. Chemia? NIE i możemy to udowodnić. Nie wspomniałem o oleju z konopi indyjskich. BARDZO
nalegał,  abyśmy  natychmiast  wykonali  kolejny  rezonans  magnetyczny,  aby  potwierdzić  jego  opinie.
Powiedział, żeby zadzwonić do jego biura w tej samej sekundzie, w której umawiamy się na wizytę na MRI.
Oto więc macie, ludzie! Neurolog potwierdził, KONOPIE bezpiecznie ZABIJA RAKA Peepsów!” Corrie

„Czy  administrator  może  doradzić,  jaki  rodzaj  dawki  podać  8-latkowi,  który  został  wysłany  do  domu na
śmierć?” Ricardo

- Zacznij od małej dawki, zobacz, jak dziecko zareaguje, a następnie zwiększ dawkę tak szybko, jak dziecko
może ją przyjąć.  Trzy razy dziennie.  Zwykle są pełne pigułek,  gdy są wysyłane do domu na śmierć,  więc
najpierw chcesz je odtruć, ponieważ nie wiesz, co zrobi interakcja, zwykle nie jest to miłe, co robi interakcja z
tymi śmiercionośnymi chemikaliami. Ale to dlatego, że olej próbuje wyczyścić stół, aby mógł zacząć działać.

Lub, jeśli nie masz nic do stracenia, możesz również zacząć od dużej ilości olejku i w ten sposób wprowadzić
pacjenta  w stan kontrolowanej  śpiączki.  Prawdopodobnie  tak  bym zrobiła,  ale  to  od  rodziców zależy  jaki
kierunek leczenia wybiorą.

Wiem tylko, że agresywne choroby należy leczyć agresywnie. I wiem też, że generalnie im więcej oleju zdołasz
dostać się do pacjenta i im szybciej to zrobisz, tym większa szansa na sukces i przeżycie. Ale wiem też, że
instrukcje dotyczące dawkowania są wymienione nie bez powodu.

Gdyby  to  był  mój  dzieciak,  napełniłbym  go  olejem,  wiem  to  na  pewno.  Dzieciak  pływał  w  nim  i
najprawdopodobniej  nie pozwoliłbym żadnemu lekarzowi zbliżyć się do niego. Ale to ja i wiem, co robić.
Najlepsze życzenia, JB

Czopki

Czopki  z  olejem  Ricka  Simpsona  (RSO)  są  błogosławieństwem  dla  wszystkich  kobiet  z  problemami
związanymi z PMS, a  także dla każdego,  kto ma hemoroidy,  chorobę Crohna,  problemy z jelitami itp.  Są
również świetne do oddychania i chorób płuc, nie wspominając kontrola grypy. Wywołują bardzo przyjemne,
długotrwałe uczucie w ciele. Nie widziałem jeszcze nikogo, kto by nie lubił ich brać po tym, jak przezwyciężyli
początkowe wahania.” JB
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JAK ZROBIĆ CZOPKI?

Roztop masło kakaowe, dodaj olej,  na początek około 1-2g oleju na 100g roztopionego masła kakaowego.
Następnie zwiększaj dawkę co cztery dni, aż pacjent zużyje około 0,33 g olejku w każdym czopku.

1g (masa całkowita) czopków dla dzieci, 2g dla dorosłych, 3g (kulki) na problemy z pochwą.

0,01-0,02g olejku na czopek dobrze sprawdzi się u początkujących. Jeśli zaczniesz kogoś z 0,05 g w suppo,
prawdopodobnie też tego nie odczuje, ale lepiej zacząć od małej dawki (dla tych, którzy nigdy nie próbowali
konopi w przeszłości itp.). Dawki do 0,005 g THC są zwykle tolerowane bez lub prawie żadnych objawów.

Prawdziwe RSO jest bardzo silne i nigdy nie wiadomo, jak dokładnie zareaguje pacjent (ciśnienie krwi itp.), ale
czopki byłyby dobrym sposobem na przyzwyczajenie ludzi do oleju.

Ciekawostką dotyczącą czopków jest to, że wydają się otwierać płuca i znacznie ułatwiają oddychanie w ciągu
powiedzmy 20 minut – marzenie wielu osób z POChP lub astmą itp. Pacjenci stosowali je również w leczeniu
łuszczycy, wysokiego ciśnienia krwi, choroby Crohna, skurcze PMS itp.

Do czopków możesz też dodać inne naturalne olejki, zależy to do czego chcesz i do czego służą. Po prostu
odwiedź  kilka  stron  z  medycyną  naturalną  i  przeczytaj,  co  robią  różne  olejki  eteryczne  i  możesz
eksperymentować tyle, ile uznasz za konieczne.

Ponadto czopki to świetny sposób na leczenie pacjentów, którzy z jakiegoś powodu nie mogą jeść oleju lub nie
mogą go trzymać w żołądku.

Moim zdaniem, sądząc po efektach, przyjmowanie olejku w czopkach to najlepszy i najprzyjemniejszy sposób
stosowania konopi. Na początku brzmi i wygląda śmiesznie, przyznaję, ale ci, którzy próbowali, zgadzają się.
Może otwiera czakry od dołu do góry, kto wie, ale na pewno czuje się świetnie.

Kobiety  chciałyby  zażywać  czopki  -  pomagają  również  w  różnego  rodzaju  infekcjach  bakteryjnych  i
wirusowych,  „wymianach  partnerskich  informacji  mikrobiologicznych”,  alergiach  na  prezerwatywy  i
stosowane na nich lubrykanty itp. Czy wspominałem, jak bardzo olej dba ( poziomy) zaburzenia równowagi
hormonalnej? Pozdrawiam, Jindrich Bayer

„Czopki z RSO mogą być również stosowane w przypadku wszelkiego rodzaju problemów z pochwą, w tym
między innymi infekcji  drożdżakowych,  HPV, kłykcin  kończystych,  opryszczki  i  wielu  innych chorób lub
infekcji,  na które niekoniecznie trzeba cierpieć.  Zwłaszcza,  gdy tak łatwo można o nie zadbać przy użyciu
olejku.” JB

„Czy możesz mi udzielić porady, czy olej konopny jest bezpieczny w użyciu podczas ciąży? Nie ma zbyt wielu
informacji,  które  mógłbym  znaleźć.  Moja  przyjaciółka  właśnie  została  poinformowana,  że  ma  torbiel
pępowinową, która może powodować zakrzepy krwi prowadzące  do śmierci  jej  dziecka.  Widziałam efekty
oleju konopnego i dobre, jakie może zdziałać, po prostu nie jestem pewna, czy jest bezpieczny w czasie ciąży.”
Krystyna

-- Droga Christine, oczywiście, że można go bezpiecznie używać, konopie były używane w czasie ciąży i na
bóle porodowe od wieków. Polecam robić czopki z 0,01-0,06g oleju w każdym (zacznij od 1-2g oleju na 100g
masła kakaowego). Torbiel zniknie w ciągu kilku tygodni lub zwykle tak się dzieje. Trzy razy dziennie i bez
obaw olejek nie zaszkodzi dziecku. Najlepsze życzenia, JB

„JB,  zgadzam  się  z  czopkiem,  ale  jakiego  rodzaju  masła  kakaowego  używasz?  Czy  powinienem  dostać
nierafinowane czyste, niebielone masło kakaowe? Czy olej kokosowy sprawdzi się jako baza do czopków?”
Sara

-- Cóż, to od Ciebie zależy, jaką markę lub rodzaj masła kakaowego wybierzesz. Olej kokosowy może być zbyt
rzadki. Masło kakaowe lepiej sprawdza się jako baza do czopków. JB

„Czy ktoś miałby pomysł, jak podać komuś olej konopny przez rurkę do karmienia? Zmieszałem go z oliwą,
żeby nie był tak gęsty, ale nadal boję się, że zatka tubkę. Jakieś pomysły?" Steven Havre
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-- Steven, zawsze najlepiej jest znaleźć sposób na podawanie nierozcieńczonego oleju, to jest najlepsza droga.
Kiedy nie możesz znaleźć sposobu, możesz zmieszać to z jedzeniem pacjenta i kazać mu je w ten sposób zjeść.
Tak, może zatkać tubkę, jeśli olej ma gęstą konsystencję. Niektóre olejki są gęste, inne bardziej wodniste. Ale
po podgrzaniu do temperatury ciała powinny być na tyle płynne, aby nie zatkały rurki.

Innym sposobem jest podawanie go pacjentom w czopkach z masłem kakaowym. Mimo to spożywanie oleju
jest preferowanym sposobem przyjmowania tego leku, gdy tylko jest to możliwe. Sposobów podawania olejku
jest wiele i często jest to bardzo indywidualne, dlatego postaraj się znaleźć sposób, który będzie najbardziej
odpowiadał pacjentowi. Najlepsze życzenia, JB

"Dokładnie  tak!  Leczę  mamę  ma  raka  gardła  i  podawałam  go  kolejno  przez  rurkę  do  karmienia,  trochę
podgrzałem i mieszam z olejem kokosowym! Nigdy nie zatkałem rurki!” Steve

„Daję go mojemu synowi przez rurkę do karmienia, kiedy nie chce jej połknąć – wlewam bardzo gorącą wodę
do kubka na olejek, potem się rozprasza, potem dodaję trochę chłodniejszej wody (nie za dużo), żeby woda była
nie za gorąco, a następnie wlej go do tuby. Działa całkiem dobrze, chociaż czasami olej trochę wyściela rurkę,
ale nigdy nie był zablokowany. Sekret wylewania go, gdy jest jeszcze bardzo ciepły”. Angela

„Wiem, że to brzmi okropnie, ale odrobina coca coli przez rurkę, aby spłukać ją po podaniu lepkich rzeczy lub
po prostu wyczyścić chodaki, ogólnie działa dobrze. Stara rezerwa RN. Ellen

Chirurgia czy olej?

„Nigdy nie wziąłbyś moich cycków, kiedy mogę połknąć RSO !!” Chloe

„Sama idea, że rak piersi jest „procentowym ryzykiem”, jest kompletnym kłamstwem. W rzeczywistości każdy,
łącznie ze mną, ma mikroguzy nowotworowe w swoim ciele. Rak nie jest chorobą, którą po prostu „dostajesz”,
jak przypadkowe uderzenie pioruna. Jest to coś, z czym musisz „zarządzać” lub „zapobiegać” dzień po dniu,
posiłek  po  posiłku,  poprzez  wybór  stylu  życia,  który  obejmuje  suplementację  witaminy  D,  odżywianie,
pożywienie, soki warzywne i unikanie rakotwórczych chemikaliów i promieniowania. Więc kiedy lekarz mówi,
że masz „szansę” zachorowania na raka, sugeruje, że nie masz kontroli nad rakiem, a to jest jawne kłamstwo.
Innymi słowy, znachorstwo na raka.

-- Kiedy masz „szansę” zachorowania na raka, po prostu weź olej.  To znacznie zdrowsza i bezpieczniejsza
opcja”. JB

„Spójrz na raka lub inną poważną chorobę jak na pożar. Im większy ogień, tym więcej mocy potrzebujesz, aby
go ugasić.

Czy wolałbyś użyć stu wiader wody (RSO) lub szklanki wody (inne rodzaje oleju), gdyby twój własny dom się
palił? A może chciałbyś zobaczyć, jak profesjonalni strażacy przychodzą i ci w tym pomagają? Wolałbym to,
ale obecnym strażakom, tj. lekarzom, nie wolno nawet używać wody do gaszenia tych wszystkich pożarów i
nawet  nie  wiedzą,  jak  jej  używać  po  tylu  dziesięcioleciach  indoktrynacji,  prania  mózgu  i  nieużywania
marihuany w Medycyna.

Czy ma dla Ciebie sens, że ktoś wysłał wprawnych strażaków na wielki pożar w mieście i nie pozwolił im użyć
wody, czyli  najbardziej  podstawowej i  tradycyjnej  formy walki  z  ogniem? Nie do mnie.  Ale nadal  to  jest
dokładnie to, co ci u władzy zrobili z systemem medycznym, który mamy dzisiaj.

Dużo pożarów, brak wody, czyli dużo dodatkowej pracy dla strażaków/lekarzy, którzy nie potrafią wykonywać
swojej pracy najlepiej jak potrafią. Myślę, że tak nie powinno być. Powinni mieć najlepszy sprzęt i najlepsze
narzędzia do swojej pracy, prawda? To właśnie zrobiłbym, gdybym był ich menedżerem/rządem. Czy jest coś
złego w patrzeniu na to w ten sposób? Nie sądzę. JB
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PMS, menopauza

„To jedna rzecz, dla której konopie i olej konopny są najlepsze z możliwych, bez żadnych ograniczeń. Po prostu
nie  znajdziesz  niczego,  co  mogłoby  lub  pomogłoby  lepiej  niż  konopie.  Pomoże  przywrócić  równowagę
hormonalną  i  złagodzić  agresję,  wahania  nastroju  itp.  Pomoże  również  złagodzić  ból  i  skurcze
przedmiesiączkowe, niespokojne uczucia, niepokój itp.

Gdybym zobaczył, że kobieta zaczyna się dziwnie zachowywać z powodu zaburzeń hormonalnych związanych
z PMS w jej ciele, natychmiast podałbym jej konopie na wszystkie dostępne sposoby, kształty i formy. Nie
widzę powodu, dla którego ktokolwiek miałby niepotrzebnie cierpieć. Nie mówiąc już o tym, że kiedy ktoś
cierpi,  cierpią  wszyscy  wokół  niego,  co  może  potwierdzić  każdy,  kto  miał  do  czynienia  z  kobietą
przedmiesiączkową. Kazałbym jej zjadać olej, używać go w czopku i nie zaniedbywać miejscowego stosowania
na brzuchu i plecach. Polubi to, ponieważ usunie ból i poprawi jej skórę w tych partiach. Zapaliłbym też z nią
trochę oleju, żeby wiedziała, że „nie jest sama” i że komuś to zależy.

W przypadku konopi miesiączka nie musi być frustrującym i nieprzyjemnym doświadczeniem dla wszystkich
zaangażowanych osób.” JB

P. Cholera, JB... radziła sobie świetnie, DO czasu zastrzyków antyestrogenowych. Sprawiają, że jest śmiertelnie
chora.

A. Niespodzianka, niespodzianka,  Valerie.  „Trzymaj się z dala od lekarzy” to w tej chwili zasada gry. Nie
mówimy tego z przyjemności, to rzeczywistość. Pacjenci zwykle dobrze sobie radzą z olejem, dopóki eksperci
medyczni nie interweniują i spieprzą go niepotrzebnymi, wysoce alternatywnymi i eksperymentalnymi lekami
chemicznymi.  Tak więc dopóki lekarze nie nauczą się prawidłowo stosować tego leku, najbezpieczniej  jest
trzymać się od nich z daleka (o ile pozwalają na to okoliczności). Nie potrzebuje zastrzyków, musi łykać tyle
oleju, ile tylko może, tak szybko, jak to możliwe, aby cofnąć szkody spowodowane poprzednimi zabiegami
medycznymi i opanować swój stan. Jeśli olej nie pomoże, jest wysoce nieprawdopodobne, że pomogłoby coś
innego. JB

Regulacja masy ciała

„Olej  konopny  to  świetny  detoksykant  i  nie  jest  niczym  niezwykłym,  że  osoby  z  nadwagą  tracą  wiele
kilogramów podczas leczenia. To prawie tak, jakby olej wiedział, ile powinieneś ważyć i z czasem doprowadzi
Twoje ciało do tego poziomu. W moim przypadku olej stracił około 30 funtów, ale widziałem, jak wiele osób
straciło znacznie więcej.

Kiedy spożywasz olej konopny, to nie jest jak bycie na diecie. Możesz jeść tyle, ile chcesz i co chcesz. Olej
wydaje się naturalnie hamować apetyt osoby z nadwagą i nie znam lepszego ani bezpieczniejszego sposobu na
odchudzanie. Ponadto może pobudzić apetyt osoby, która musi przytyć.

Tak  jak  powiedziałem,  olejek  chce  przywrócić  organizmowi  zdrową wagę,  bez  względu  na  to,  czy  masz
niedowagę, czy nadwagę. Jeśli chcesz przejść na jakiś rodzaj diety, to jest twój wybór, ale ja wolałbym nie jeść
cały czas pokarmu dla królików.

Poza tym w moim wieku naprawdę nie znajduję przyjemności w wykonywaniu wszelkiego rodzaju ćwiczeń,
więc gdybym chciała schudnąć, to nie byłaby opcja. Jeśli chcę zrzucić kilka kilogramów, wiem, jak to zrobić
bez diet i ćwiczeń, a teraz Ty też wiesz, jak możesz to osiągnąć samodzielnie. Gdy ten wspaniały olej stanie się
bardziej  dostępny,  w  krótkim  czasie,  ci,  którzy  mają  teraz  nadwagę  lub  niedowagę,  prawdopodobnie  nie
pozostaną tak długo. Nadwaga może spowodować przedwczesną śmierć, więc jeśli nosisz kilka kilogramów
więcej, teraz wiesz, jak sobie z tym poradzić.
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Czy poważnie myślisz o tym, że może zrzucić zbędne kilogramy bez ćwiczeń?

Tak, olej konopny może schudnąć bez ćwiczeń i jestem żywym dowodem. Jeśli zdejmę koszulę, wyglądam jak
ktoś, kto dużo ćwiczył, a moje ciało ma odpowiednią wagę dla mężczyzny mojego wzrostu.

Kiedy  byłam młodsza,  dużo  pływałam,  ale  teraz,  odkąd  straciłam  nadwagę,  którą  nosiłam,  znowu  widać
wszystkie mięśnie mojego brzucha. Nie mam nawet uchwytów miłosnych, tylko pasmo mięśni po obu stronach
i  nie  robię  żadnych  ćwiczeń.  Jeśli  chciałbyś  doświadczyć  tego  samego,  wystarczy,  że  pójdziesz  za  moim
przykładem,  a  już  niedługo  Twoje  ciało  zacznie  wyglądać  tak,  jak  powinno.”  Rick  Simpson,  Konopie:
najbardziej lecznicza roślina

„Mój syn używa oleju Simpsona do leczenia choroby Crohna, ale słyszałem, że może pomóc schudnąć. Jeśli tak
to jak?" Krystal

- Tak, może, jedz olej, a schudniesz, jeśli masz nadwagę i przytyjesz, gdy masz niedowagę. Nie pytaj dlaczego,
nie pytaj, jak to możliwe, nie znam odpowiedzi. To się po prostu dzieje. Sama schudłam 50 kilogramów na
oleju i uwierz mi, że starałam się obalić Ricka. Ale mi się nie udało i olejek odbudował też moje mięśnie. To
było dziwne i trudno w to uwierzyć, przyznaję. Ale nie przeszkadza mi to, że straciłem całą tę wagę bez kropli
potu i bez ćwiczeń. Właściwie było to całkiem przyjemne i nie przeszkadzał mi dobry sen, który był jedynym
zauważalnym efektem ubocznym stosowania olejku. JB

Niepokój, paranoja

„Myślę,  że niepokój i  paranoję związane ze stosowaniem tego leku można by znacznie zmniejszyć,  gdyby
system  po  prostu  przestał  aresztować  ludzi  za  jego  stosowanie.  Rozpoczynając  kurację  olejkiem,  mówię
pacjentom: „Jeśli olejek powoduje senność, nie walcz z tym”.

Niektórzy  ludzie  mogą  się  niepokoić,  próbując  przezwyciężyć  relaksujące  działanie  tego  leku,  kiedy  tak
naprawdę powinni po prostu odpocząć i nie walczyć z tymi skutkami. Wiele odmian konopi ma bardzo niski
potencjał wywoływania niepokoju, ale istnieją pewne odmiany, które to robią. Jeśli pacjenci czują się nieswojo
z olejem, którego próbują użyć w takich przypadkach, często radzę im zrobić lek z odmiany, która sprawi mniej
problemów.

Gdyby stosowanie tego leku było tylko legalne, jestem pewien, że usunęłoby to wiele niepokoju związanego z
jego  stosowaniem.  Ponadto  niektóre  odmiany  mogą  wywoływać  więcej  niepokoju  niż  inne,  więc  jeśli
doświadczasz takich uczuć, po prostu zmiana odmian może wyeliminować problem. Wiele osób uważa, że  
stosowanie substancji  takich jak ciemna czekolada i pieprz cayenne jest całkiem skuteczne w zmniejszaniu
niepokoju i tętna. Najważniejszą rzeczą do zapamiętania przy stosowaniu tego leku jest pamiętanie, że jest to
najbezpieczniejszy lek na świecie.

Stosowanie tej substancji nie szkodzi, a jeśli pacjent odczuwa niepokój, to często jest to spowodowane przez
samych  pacjentów,  ponieważ  wszyscy  są  podnieceni  bez  powodu.  Lub  często  leki  farmaceutyczne,  które
pacjent niepotrzebnie próbuje spożyć, mogą stanowić problem, który może dawać objawy niepokoju. Ale w
większości przypadków można to łatwo naprawić, po prostu odstawiając te szkodliwe leki chemiczne. Ponadto
istnieje również naturalna substancja wytwarzana przez nasz organizm zwana cytykoliną, która ma być również
skuteczna w leczeniu lęku. Powiedziano mi, że cytykolina jest dostępna w 70 krajach,  więc jeśli po prostu
korzystasz z Internetu, nie powinieneś mieć problemów ze znalezieniem tego, czego potrzebujesz.

Przyzwyczajenie  się  do  działania  oleju  konopnego  zajmuje  trochę  czasu,  a  początkujący  mogą  odczuwać
pewien niepokój. Ale w krótkim czasie większość poczuje się komfortowo z jego użyciem, a niepokój po prostu
zniknie.  W rzeczywistości,  gdy pacjenci  przyzwyczają  się do działania  oleju,  często śmieją  się z tego, jak
bardzo ich przestraszył na początku.
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Dość często nadal kontaktują się ze mną pacjenci, którzy próbowali użyć szczepu sativa do wytwarzania swoich
leków i  często  skutki  silnej  sativy  mogą  powodować niepokój.  Dzieje  się  tak  nadal,  chociaż  wielokrotnie
powtarzałem, że takie odmiany nie powinny być używane, ponieważ są zbyt energetyzujące.

Nie chcesz, aby pacjent był pobudzony, musisz użyć silnego środka uspokajającego indica, aby pomóc mu się
zrelaksować i wyzdrowieć podczas snu. Nienawidzę patrzeć, jak ludzie marnują swój czas i pieniądze, próbując
wyprodukować  olej  z  niewłaściwych  szczepów,  ale  często  tak  się  dzieje,  gdy  nasze  instrukcje  nie  są
przestrzegane. Jestem pewien, że przy odrobinie wysiłku możemy opracować dobre odmiany lecznicze, które w
ogóle nie wywołają niepokoju. Ale nie można tego osiągnąć we właściwy sposób, dopóki nie będziemy mieć
wolności w prowadzeniu prostych badań, które są wymagane”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza
roślina

Depresja

„Odkryłem, że zarówno szczepy sativa, jak i indica są skuteczne w leczeniu depresji. Jednak rzadko używam
szczepów sativa do leczenia ludzi ze względu na ich działanie energetyzujące. Większość pacjentów, którzy
przychodzą do mnie, ma poważną chorobę i nie chcę, aby podczas procesu zdrowienia byli naładowani energią.

Uważam, że sen i odpoczynek, które zapewnia dobry olejek z indica, są najbardziej korzystne w przypadku
większości schorzeń. Olejek z dobrej odmiany indica jest bardzo skuteczny w leczeniu depresji i często potrafi
wyeliminować ten problem w bardzo krótkim czasie. Większość, którzy przyszli do mnie, była w stanie depresji
z powodu innych schorzeń, na które cierpieli. Kiedy stan zostanie wyleczony lub opanowany, stan depresji,
którego doświadczali, po prostu zanika”. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Stwardnienie Rozsiane (SM)

Jakie są twoje doświadczenia z leczeniem stwardnienia rozsianego? Wiele osób już wie, że konopie mogą 
pomóc, ale nie wie, jak z nich korzystać.

„Niedawno otrzymaliśmy raport od kobiety cierpiącej na SM, która rok temu spożyła dwie uncje wysokiej
jakości oleju konopnego na swój stan. Efekt kuracji olejkiem był bardzo udany i mimo że przez ostatni rok nie
zażyła żadnego oleju, nadal cieszy się dobrym zdrowiem. Z mojego doświadczenia wynika, że  stwardnienie
rozsiane  jest  często  uleczalne,  ale  w przypadku  osób,  które  cierpią  na  tę  chorobę  od  lat,  cofnięcie  szkód
spowodowanych przez tę chorobę zajmie trochę czasu. Wiele osób cierpiących na stwardnienie rozsiane pali
konopie dla ulgi, ale używanie konopi w ten sposób ich nie wyleczy, a choroba będzie postępowała.

Jedynym znanym mi  sposobem skutecznego  leczenia  SM i  szkód związanych  z  tą  chorobą jest  regularne
spożywanie oleju, dopóki nie zostanie wyleczony lub pod kontrolą. Jeśli masz stwardnienie rozsiane, zrób sobie
przysługę i  spróbuj  tego leku.  Życie ma polegać na życiu,  a  nie  cierpieniu,  dlaczego więc pacjent  miałby
pozwolić,  aby  ten  stan  zrujnował  mu  życie,  skoro  można  go  skutecznie  leczyć?  Znam  pacjentów  z  tym
zaburzeniem, którzy nie mogli już prawidłowo chodzić, ale już po kilku tygodniach spożywania olejku mogli
znowu normalnie chodzić. SM jest tylko jednym z wielu schorzeń, o których lekarze mówią, że nie można ich
wyleczyć, a zamiast tego mówią nam, że mogą sobie radzić tylko z objawami, podczas gdy sama choroba nadal
zbiera swoje żniwo. Jeśli chcesz udowodnić, że lekarz się myli, wypróbuj olejek i zacznij żyć dla odmiany, a
kiedy to zrobisz, Jestem pewien, że zdasz sobie sprawę, że facet w białym fartuchu nie zawsze zna wszystkie
odpowiedzi. Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

Uzależnienia
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„Bardzo niedawno zaobserwowałem, że śmiertelnie chory pacjent z rakiem zależnym od morfiny odpada od
morfiny „ZIMNA TURCJA”. Po odstawieniu morfiny zgłodniała; nie było już zaparcia; spała bardzo mocno, a
jej ból był znacznie lepiej kontrolowany.

Ona również ponownie staje się spójna. NIESAMOWITY. Gdybym sam nie widział tego 180 stopni zmiany,
NIGDY  bym  w  to  nie  uwierzył.  Nigdy  wcześniej  nie  byłem  zwolennikiem  marihuany,  ale  ta  osobista
obserwacja sprawiła, że uwierzyłem”. Janice

„Jedną rzeczą, którą zauważyłem teraz, gdy biorę RSO od 3 miesięcy, prawie pozbyłem się apetytu na alkohol.
Kiedyś wypijałem drinka lub 2 każdego wieczoru, ale teraz rzadko mam ochotę na drinka, a kiedy to robię, nie
piję tak dużo, zauważyłem również, że moje spodnie są znacznie luźniejsze. Straciłem 10 funtów. Jedyne, co
robię mniej, to piję alkohol.

Nadal jem to samo i nadal skubię mieszane orzechy, ciasteczka itp. w nocy, kiedy mam przekąskę, a może
nawet zjem więcej niż przed olejem. Tak, olej może wywołać głód.

Więc albo brak alkoholu, albo oleju spowodowały, że w 3 miesiące schudłam 10 kg. I tak naprawdę nie miałem
nadwagi, 5' 10 cali i około 198 funtów. Kiedy byłem młodszy, zawsze miałem około 186 funtów i sprawny.
Teraz spadłem do 187 funtów, kiedy ostatnio sprawdzałem. Tak czy inaczej olej lub brak alkoholu spowodował,
że schudłam. Po prostu szczęśliwy efekt uboczny”. Scott

„Opiaty powodują, że mam zaparcia, nudności, trudno jest uzyskać odpowiednią dawkę dla skutecznej ulgi.
Sprawiają, że jestem „zamroczony”, sprawiają, że jazda i jazda bez przerwy są niebezpieczne. Marihuana nie.
Wystarczająco powiedziane." Fred

„15-letnie  uzależnienie  od opiatów leczone  olejem.  Nie  spróbowałbym tego,  gdyby nie  Rick.  Muszę  więc
powiedzieć, że naprawdę zawdzięczam mu życie, więc teraz jestem jednym z jego największych zwolenników.
Zawsze paliłem, ale to nigdy nie pomogło w bólu, który odczuwałem po przyjmowaniu pigułek. Tyle razy
chciałam umrzeć, bo nie byłam już odpowiedzialna za swoje życie. Mogę powiedzieć ze względu na RSO. NIE
jestem na morfinie, tlenie, perc, vic, albo podoksynie... to mnie pozbawiło tego wszystkiego!!!!! I znów mam
40  lat  i  znów  czuję  20.  Mój  artretyzm,  który  czułem  każdego  ranka,  teraz  ZNIKNĄŁ.  Wziąłem  olej
wewnętrznie 10 razy i moje życie zaczęło się od nowa. Nie ma słów, by wyrazić, jak bardzo jestem wdzięczny.
Jeśli jesteś na pigułkach, zacznij od zażywania oleju w nocy, chyba że masz tydzień na sen, wtedy pójdę tą
drogą. Pm mnie, jeśli masz jakieś pytania. Rebeka

„Konopie pozbawiły mnie Benzo’s po ponad 30 latach uzależnienia ponad 158 lat temu, bez tego, zachowując
się tak, jak byłem, byłbym już martwy…” Phil

„Zrezygnowałem ze wszystkich leków przeciwbólowych i jestem teraz w stanie funkcjonować – chciałbym, aby
więcej ludzi mogło zaufać sile natury!” Pozwać

Spanie, bezsenność

„Jeśli  chodzi  o bezsenność,  nie  ma nic  lepszego niż  odpowiednio wyprodukowany olej  z dobrego szczepu
indica, który zapewni osobie potrzebny sen. Skutki urazu głowy pozostawiły mnie z czymś, co można najlepiej
opisać jako zwariowany kamerton w mojej głowie. Ten wysoki dźwięk uniemożliwiał mi spanie i nie mogłem
uzyskać odpoczynku, którego potrzebowałem. System medyczny dał mi wiele różnych leków na ten stan, ale
nic nie działało.  Często miałem straszne skutki uboczne stosowania tych leków, które powodowały u mnie
więcej cierpienia niż stan, na który cierpię.

Odkryłem, że samo palenie konopi pozwoliło mi odpocząć więcej niż jakakolwiek tabletka, którą dał mi system
medyczny. Potem, kiedy zacząłem spożywać olej konopny, odczułem jeszcze większą ulgę i nie było niczym
niezwykłym, że mogłem uzyskać od ośmiu do dwunastu godzin nieprzerwanego snu.
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Przez lata przed zażyciem olejku wstawałam bardziej zmęczona niż wtedy, gdy kładłam się do łóżka i bardzo
mało odpoczywałam w nocy. Wtedy nagle po zażyciu olejku zaczęłam budzić się rano wypoczęta i wypoczęta.

Wraz z wiekiem wielu z nas zaczyna mieć problemy ze snem, co może mieć bardzo szkodliwy wpływ na nasz
ogólny stan zdrowia i samopoczucie. Lekarze mogą dać ci tabletki nasenne, ale gdybyś naprawdę wiedział, z
czego są zrobione, wątpię, czy chciałbyś je mieć w swoim ciele.

Dobry sen w nocy to nie jest coś, co jest po prostu miłe, jest koniecznością, jeśli chcesz pozostać aktywnym i
zdrowym,  a  nie  ma  nic  lepszego  niż  olej  konopny,  który  zapewni  Twojemu  ciału  odpoczynek,  którego
potrzebujesz.” Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Aaryn: Myślę, że zjadłem trochę za duży kawałek… ale to nie jest zła rzecz! Może już czas iść spać.

- Jak minął sen, Aaryn? JB

Aaryn: Świetnie! Wciąż odpoczywam! Odkryłem, że już pomaga w mojej depresji i lęku. Olej mnie rozśmiesza,
lol.

Miałem tu innego pacjenta, któremu pokazywałem, jak zrobić olej i on też ma niepokój. On też się śmiał. To
było wspaniałe.

Przez ostatnie 2 dni jem porcję wielkości ryżu 4 razy dziennie, musiałem rzadziej wdychać lek i odczuwam
minimalny ból.”

-- Tak powinno wyglądać leczenie poważnej choroby, prawda? Pacjent śpi, budzi się wypoczęty, dużo śmieje
się z siebie i głupoty całej sytuacji, nie odczuwa stresu, niepokoju, skutków ubocznych leków chemicznych itp.
Osobiście na pewno bardzo by to się podobało.” JB

„Jestem na  oleju  konopnym przez  kilka  warunków i  nigdy nie  spałem tak  dobrze  ani  nie  czułem się  tak
dobrze…  Dziękuję  Rickowi  Simpsonowi  i  JB  za  przekazanie  wiadomości,  że  ta  roślina  czyni  cuda  we
wszystkim, co można sobie wyobrazić! Po prostu ZRÓB to ludzie i przekonaj się sam!! To jedyny sposób, abyś
stał się prawdziwym wierzącym, zaufaj mi!!” Val

-  Dziękuję,  Val.  To prawda, że  nic nie przebije  osobistych doświadczeń z tym, co potrafi  olejek.  Gdy raz
spróbujesz, na przykład przy oparzeniu lub ugryzieniu komara, a swędzenie i ból znikną w ciągu kilku sekund,
każdy może powiedzieć Ci, czego chce, a Ty będziesz wiedziała, że może Ci powiedzieć, czego chce, ale olej
nadal będzie najlepsze lekarstwo, jakie istnieje. I będziesz chciał mieć wiadro w domu, na wypadek, gdyby coś
się stało.

Nie musisz ufać żadnemu słowu, które mówimy, po prostu przygotuj olej, znajdź kogoś z poparzeniem, rakiem
skóry, wrzodem cukrzycowym, a następnie zastosuj go miejscowo i obserwuj, co się stanie. Następnie pamiętaj,
że to samo stanie się w twoim ciele, gdy spożyjesz olej, i to wszystko, co naprawdę musisz wiedzieć. JB

„Niektórzy ludzie są po prostu ignorantami i boją się… Ze względu na Ricka Simpsona ja sam byłem w stanie
znacznie zmniejszyć moje leki przeciwbólowe, to znaczy brałem 60 mg OxyContin 3 rano i 3 przed snem i
brałem je przez ponad 8 lat... To było do bani!

Teraz, odkąd zacząłem olej, biorę tylko 1 rano i 1 po południu! Mów o cudzie, przynajmniej tak to widzę!
Lekarze powiedzieli  mi,  że nigdy nie będę w stanie zejść ani przestać ich brać.  Chłopcze,  zrobiłem „Rick
Simpson” i udowodniłem, że moi lekarze się mylą.

Robię to  i  czuję się lepiej  niż  biorąc te  cholerne  pigułki  z  trucizną!  Mimo,  że byłam na tak dużej  dawce
OxyContin to wciąż odczuwałam ból, dzień w dzień, nie spałam i nie jadłam...

Dzisiaj nie odczuwam bólu, śpię normalnie i jem więcej! I nie powstrzymuję moich dążeń do odstawienia tych
tabletek, mam nadzieję, że do czasu, gdy będę na oleju przez miesiąc, skończę całkowicie! Życz mi szczęścia!”
Nancy
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Właściwie mam schizofrenię i używam marihuany medycznej w przypadku skutków ubocznych związanych z
moim stanem, takich jak lęk i bezsenność. Lek działa, odkąd zacząłem częściej leczyć, mogłem zasnąć, czego
wcześniej nie mogłem.

Wiele moich objawów pojawia się, gdy brakuje mi snu. Nigdy nie doświadczyłem głosów na marihuanie, czuję,
że faktycznie chroni mnie przed nimi…” Jose

- Zgadzam się, Jose, brak snu jest przyczyną wielu stanów psychicznych. Całkiem logicznie, gdy ktoś nie ma
wystarczająco dużo snu, nie czuje się tak dobrze, jak po dziesięciu godzinach odświeżającego snu po zjedzeniu
oleju. JB

„Im więcej środka uspokajającego, tym lepiej. Używam go na noc przed pójściem spać i działa. Teraz śpię 8
godzin bez przerwy. Odpoczynek był dla mnie najlepszą rzeczą.  Siła 80% i większa zajmuje trochę czasu,
zanim przyzwyczaisz się do tego, ale dotrzesz do celu. Zacznij od 0,01 ml zgodnie z zaleceniami i kontynuuj od
tego miejsca. Próbowałem 0,025 na start...następnym razem wziąłem tylko 0,01 ml. 0.025 ml położyło mnie na
kanapie  na  10  godzin.  Bądź  ostrożny,  ale  pamiętaj,  aby  go  wziąć.  Jak  powiedziałem  Noc  jest  dla  mnie
właściwym czasem. Może funkcjonować w dzień i odpoczywać w nocy.” Jan

„Daję olej mojemu narzeczonemu (Jasonowi), a on nie jest za bardzo zabierany i to go tak męczy. Przesypia
większość dnia. Odstawię go na dzień lub dwa tylko po to, żeby zobaczyć, jakie zmiany wprowadza... a potem
może dam mu trochę jak 1/2 ziarenka ryżu (przynajmniej to czytaliśmy) może podbiliśmy to za szybko dla
niego.” Jason

-- Jason, senność jest ok i chcesz, żeby pacjent spał jak najwięcej.  Działanie uspokajające zniknie za kilka
tygodni, ale nie jest to nic niepożądanego, wręcz przeciwnie. Najlepsze życzenia, JB

P: Robię dzisiaj trochę dla człowieka, któremu biali powiedzieli, że ma dwa tygodnie życia i nic więcej nie
mogą dla niego zrobić. Mam nadzieję,  że wkrótce będę miał dobre wieści dla wszystkich. Próbuje również
nakłonić go do rzucenia palenia i zmiany diety, a także więcej, aby dać jego układowi odpornościowemu szansę
na walkę. Dziękuję Rickowi i JB za wiedzę i prawdziwe lekarstwo.

O: Dave, pozwól mu palić, nie ma znaczenia, czy zje olej. Poza tym będzie dużo spał, więc i tak dużo będzie
palił.

A jeśli chodzi o zmianę diety teraz, cóż, powinien zmienić ją rozsądnie, ale nie drastycznie, pozwolić mu jeść
to, na co ma ochotę. Niekoniecznie kiełbasa, ale coś rozsądnego, Zwiększ pH jego ciała, każ mu codziennie jeść
nasiona z dwóch jabłek. Najważniejszą rzeczą jest jak najszybsze wlanie w niego jak największej ilości oleju.
Wciąż  jest  szansa.  Aby  uzyskać  najlepsze  rezultaty,  połącz  spożywanie  oleju,  czopków,  waporyzację  i
stosowanie miejscowe. Nawet jeśli mu się to nie uda, do końca będzie żył maksymalnie, a to też jest bardzo
ważne. Jestem pewien, że potrwa to dłużej niż dwa tygodnie, ale zobaczymy. Lekarze nie zawsze mają rację w
swoich przewidywaniach, gdy w grę wchodzi ropa. Najlepsze życzenia, JB

„Śpię bardzo mocno i dłużej niż zwykle. Kiedy wstaję,  czuję się bardzo wypoczęta,  a nie oszołomiona jak
podczas palenia”. Terry

„Śpię dobrze i śnię, ale budzę się oszołomiony. Trwa godzinami, a potem trwa bardzo, bardzo długo. Używam
go każdej nocy. Usuwa ból stawów i pozwala mi spać”. Katarzyna

„Mam raka i  bezdech senny.  Nie tylko zasypiam,  nie  budzę  się  z  uderzeń gorąca.  To błogosławieństwo”.
Stephanie

„Czuję się jak szczęśliwa śmierć!” Mal

„Bez tego mój umysł jest  jak korek w Nowym Jorku. Dzięki niemu – wprowadza go w stan ogrodu Zen,
jednocześnie nadal funkcjonując na normalnym poziomie.” Andris

„Mam zaburzenia snu od 20 lat, olejek RSO pomógł mi zasnąć po raz pierwszy i po przebudzeniu jestem wolny
od bólu! Tak!” Bonnie
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„Mam przepuklinę dysku, która naciska na nerw kulszowy, powodując silny ból przeszywający od dolnej części
pleców w dół lewej nogi do palców u nóg. Brałem 3 ibuprofen co cztery godziny tylko po to, żebym mógł wstać
z łóżka i móc chodzić. Zacząłem brać olej prawie dwa tygodnie temu na ból i stan zapalny. Teraz nie potrzebuję
ibuprofenu, śpię lepiej niż kiedykolwiek, moi współpracownicy skomentowali moje lepsze nastroje i ogólne
szczęście. CZUJĘ SIĘ DOBRZE!" Jennifer

Od 4 tygodni podaję mojemu 14-letniemu Pitowi olej na raka. Czasami robi się trochę nerwowa i pijana, kiedy
daję jej za dużo, ale kiedy gorączka mija, śpi jak szczenię.

Odmówiła brania leków weterynaryjnych,  więc zamiast  tego dostaliśmy trochę oleju.  Jeszcze wcześnie,  ale
odnotowuję  jej  postępy.  Przyzwyczajenie  się  do  oleju  i  powrót  apetytu  zajęło  jej  około  tygodnia.  Jestem
zazdrosna, bo na tym etapie stać nas tylko na olej do jej pięknych historii Kochaj wszystkich!”

„Mam fobię społeczną (lepiej określaną jako zespół lęku społecznego), depresję i bezsenność. Nigdy nie brałem
oleju, bo nie mogę go znaleźć tutaj, gdzie mieszkam, nie mogę też sam go uprawiać i wydobywać ... ale paliłem
około dziesięć razy, czułem, że po pierwszym razie mogłem teraz śpię, kiedy czułam się zmęczona, miałam mój
„cały miesiąc bez depresji”, nigdy nie czułam się tak szczęśliwa (bez depresji) i przy całej tej witalności nawet
zażywałam najsilniejsze leki (które prowadzą mnie do innych problemów zdrowotnych ) z tego powodu mój lęk
społeczny (fobia) bardzo się zmniejszył i nie musiałem być „na haju”, aby to poczuć, gdybym palił 1 lub nawet
2 dni wcześniej, musiałbym wyjść i porozmawiać z innymi ludźmi , przebywać w miejscu publicznym (co to
zaburzenie  uniemożliwia),  TERAZ MÓGŁBYM TO ZROBIĆ,  poczułem się  znowu żywy jako „normalna
osoba”, żadne lekarstwo tego nie zrobiło. Problemem jest,  ze względu na prawa, pierwszeństwo zioła,  plus
uprzedzenia społeczne i ignorancję na temat rośliny, nie mogę już jej palić, nie chcę się na haju, po prostu chcę
żyć ponownie bez tych problemów ograniczających życie, Jest wiele anonimowych ludzie, którzy tak jak ja
żyją z pewnego rodzaju fobią i innymi zaburzeniami i myślę, że olejek może być rozwiązaniem”. Pablo

„Możesz zapytać Ricka i lub JB, odkryliśmy, że używanie produktu, który zawiera 20-30% sativy, jest jedną z
najlepszych kombinacji w przypadku problemów związanych z lękiem”. Brewster

--  Lubimy  pracować  z  krzyżówkami  Sativy  z  dominującą  indicą  i  20% THC lub  więcej,  właśnie  z  tych
powodów.  Działanie  najlepszych  olejków jest  niezwykle  silne  i  uspokajające,  a  jednocześnie  euforyczne  i
jeszcze  lepszy  afrodyzjak.  Podając  pacjentowi  lek  o  takim działaniu,  możesz  być  prawie  pewien,  że  jego
przyjmowanie sprawi mu przyjemność. Kto by nie chciał? Śpisz dobrze, budzisz się wypoczęty, w euforii i
pełen chęci uszczęśliwienia kogoś. Kto by tego nie lubił? JB

„Doceniam codzienne poznawanie RSO i tego, co zrobiła dla ludzi/zwierząt. Jeśli ten olej robi to, co mówią,
trzeba  go  wykrzyczeć  z  najwyższej  góry  -  a  nie  wyciszyć.  Nie  miałem  z  tym  żadnego  osobistego
doświadczenia,  ale  z  pewnością  miałbym,  gdybym lub  ktoś,  na  kim  mi  zależało,  stwierdził,  że  jest  nam
potrzebny.

W międzyczasie  czytam tyle  postów, ile mogę. Nie przeczytałem jeszcze posta,  który mówi: „Dzięki  Rick
Simpson – byłem totalnie naćpany, było fajnie, koleś”.

-- Dziękuję za wsparcie, Debbie Nolan, jestem pewien, że wkrótce napiszesz post, który dokładnie to powie.
Uczucie  w ciele  po  spożyciu  odpowiedniej  dawki  odpowiedniego  RSO dla  nich  można  opisać  tylko  jako
„bardzo fajne”. Albo bardzo fajnie. A może niesamowicie fajnie. Jest to jedno z najprzyjemniejszych doznań
jakie można doświadczyć, jest bardzo naturalne, uspokajające i kojące.

Jak mówimy, najlepsze olejki mają bardzo uspokajający, a jednocześnie euforyczny efekt po spożyciu. Więc
śpisz dobrze, a potem budzisz się chichocząc jak dziecko. A kiedy śpisz dobrze i budzisz się z chichotem, jest
bardziej  prawdopodobne, że poczujesz się dobrze i wypoczęty, niż gdy nie śpisz dobrze i nie budzisz się z
chichotem. A kiedy poczujesz się dobrze i wypoczęty, twoje ciało logicznie się zagoi i będzie działać lepiej.
Żadnej nauki o rakietach, jak zawsze w przypadku medycyny konopnej. JB

„Chociaż system endokannabinoidowy wpływa na wiele różnych procesów biologicznych (takich jak apetyt i
sen), eksperci uważają, że jego ogólną funkcją jest regulacja homeostazy.
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Homeostaza jest kluczowym elementem biologii wszystkich żywych istot i najlepiej jest opisana jako zdolność
do utrzymywania stabilnych warunków wewnętrznych,  które są niezbędne do przetrwania.  Choroba jest  po
prostu  wynikiem  pewnego  aspektu  niepowodzenia  w  osiągnięciu  homeostazy,  co  czyni  system
endokannabinoidowy unikalnym celem do zastosowań medycznych”.

-- Innymi słowy, chodzi o równowagę. Nic nowego. JB

Jaskra, przywracanie wzroku

„Jaskrę i jej skutki można dość łatwo opanować w większości przypadków, ponieważ wiele odmian konopi
skutecznie zmniejsza ciśnienie w oku. Nierzadko zdarza się, że osoba cierpiąca na jaskrę, która używa oleju
konopnego, widzi znaczną poprawę wzroku. Wielu pacjentów musi nawet wymieniać okulary, ponieważ ich
stare soczewki korekcyjne są teraz zbyt mocne.

Czy uważasz, że ma sens, aby okuliści nawet nie wspominali o marihuanie, mimo że wiadomo, że jest skuteczna od
co najmniej XIX wieku?
Ponownie,  olej  konopny wytwarzany z odpowiednich szczepów jest  bardzo skutecznym sposobem leczenia
jaskry i nie znam nic lepszego ani bezpieczniejszego w obniżaniu ciśnienia w oku. Wpływ konopi na ciśnienie
w  oku  był  znany  od  bardzo  dawna,  jednak  system  medyczny  stara  się  unikać  nawet  dyskusji  na  temat
stosowania konopi w leczeniu jaskry. Niestety, wydaje się, że wielu dzisiejszych lekarzy bardziej skupia się na
pieniądzach niż na uzdrawianiu.  Nie potrafię wyjaśnić,  w jaki sposób okulista może siedzieć i patrzeć,  jak
pacjent powoli traci wzrok i nie mówić pacjentowi, co konopie mogą zrobić dla jego stanu. O wiele za często w
końcu pacjenci  całkowicie  tracą wzrok, ponieważ ślepo ufają  radom swoich lekarzy.  Utrata  przez pacjenta
zdolności prawidłowego widzenia nie wydaje się mieć większego znaczenia dla wielu okulistów. Już, Myślę, że
to, co robią, jest haniebne i jest mi bardzo żal tych, których odebrano im wizję wyłącznie z powodu chciwości”.
Rick Simpson, Konopie: najbardziej lecznicza roślina

„Właśnie zrobiłam parę dni temu partię „oleju konopnego” i partię masła. Podawałam olej pacjentce z guzem
mózgu,  przed  zażyciem  oleju  była  prawie  niewidoma,  po  miesiącu  przyjmowania  oleju  prawie  w  pełni
odzyskała wzrok. Nie uzyskasz takich samych wyników z masła.  Z masła uzyskuje się lecznicze rezultaty,
jednak olej jest znacznie bardziej skoncentrowaną formą leków i działa prawie na wszystko, to jest po prostu
niesamowite.” Dion

„Przyjmowane doustnie przywraca matce wzrok. Jest prawnie niewidoma na lewe oko. Kontuzja pozostawiła ją
bez soczewki, a kilka operacji pozostawiło ją z jaskrą. Jest w RSO od półtora roku – używa go codziennie.
Nigdy nie zauważyła, jak bardzo powracał wzrok, dopóki nie zrobiła makijażu oczu. Od 40 lat była niewidoma
na to oko, więc nauczyła się robić makijaż oczu z zamkniętymi oczami. Jedynym sposobem, w jaki mogła
zastosować to do swojego zdrowego oka, było zamknięcie zdrowego oka, pozostawiając ją całkowicie ślepą.
Cóż, ostatnim razem, gdy zamknęła zdrowe oko, zaczęła widzieć i skupiać się ze swojego niewidzącego oka.
Makijaż nosi tylko od czasu do czasu, więc nie jest do końca pewna, ile czasu minęło, zanim jej wzrok zaczął
wracać, ale po ponad rocznym używaniu oleju może teraz rozróżniać obrazy, kolory, a nawet odczytać pewne
rzeczy z jej złego oka! Trzymałem torbę chipsów Lays, a ona mogła czytać z drugiej strony stołu. Myśli, że
gdyby miała nową soczewkę, jej wzrok zostałby całkowicie przywrócony. Żeby dostać nową soczewkę musi
być wpisana na listę dawców narządów- Nie jestem pewien czy jej ubezpieczenie pokryje coś takiego na razie-
Ten olej  dał jej  cud-  cud widzenia tam, gdzie kiedyś była tylko ciemność !  Więc powiedziałbym, że NIE
POTRZEBUJESZ KROPLI - tylko stałe dostawy! Teraz zacznij sadzić swoje lekarstwo! O tak, ANI NIE MA
ŻADNYCH DOWODÓW NA JASKRĘ!” Lindsay Aby dostać  nową soczewkę musi  być wpisana  na listę
dawców narządów- Nie jestem pewien czy jej ubezpieczenie pokryje coś takiego na razie- Ten olej dał jej cud-
cud widzenia tam, gdzie kiedyś była tylko ciemność ! Więc powiedziałbym, że NIE POTRZEBUJESZ KROPLI
- tylko stałe dostawy! Teraz zacznij sadzić swoje lekarstwo! O tak, ANI NIE MA ŻADNYCH DOWODÓW
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NA JASKRĘ!” Lindsay Żeby dostać nową soczewkę musi być wpisana na listę dawców narządów- Nie jestem
pewien czy jej ubezpieczenie pokryje coś takiego na razie- Ten olej dał jej cud- cud widzenia tam, gdzie kiedyś
była tylko ciemność ! Więc powiedziałbym, że NIE POTRZEBUJESZ KROPLI - tylko stałe dostawy! Teraz
zacznij sadzić swoje lekarstwo! O tak, ANI NIE MA ŻADNYCH DOWODÓW NA JASKRĘ!” Lindsay

Rzadkie lub niezbyt częste choroby i choroby

P. Witaj Rick/JB, czy słyszałeś kiedyś o rzadkiej chorobie Porfirii? Jeśli tak, czy leczyłeś kogoś RSO i jakie
były wyniki?

A. Nie, nie mam. Ale sądząc po tym, co o nim przeczytałem, nie widzę powodu, dla którego olej nie miałby go
leczyć  lub  kontrolować.  Na  pewno  pomoże  przy  objawach  tej  rzadkiej  i  na  pewno  bardzo  nieprzyjemnej
przypadłości.

Postępowałbym zgodnie z protokołem na naszej stronie, zjadłbym olej i używał go w czopkach (w ten sposób
trafi do krwioobiegu). Używałbym olejku miejscowo w nalewce lub maści na dolegliwości skórne/manifestacje
(usunie swędzenie i inne dolegliwości).

Zjadłbym co  najmniej  60g przez  dwa lub  trzy  miesiące,  nie  używałbym żadnych  chemikaliów,  po  prostu
stosowałbym się do zaleceń Ricka Simpsona. Jeśli 60g nie wyleczy ani nie zapanuje nad tym, zjadłbym kolejne
120g. A gdyby to nie przyniosło satysfakcjonujących rezultatów, to po prostu zacząłbym wbijać we mnie olej,
jeden dwa trzy gramy dziennie lub nawet więcej, gdybym mógł go przyjmować i po prostu zjadłbym tyle, ile
bym miał jak najszybciej . Czemu? Bo kiedy olej ci nie pomoże, jest mało prawdopodobne, że znajdziesz coś
innego, co pomoże. Również agresywne choroby powinny być leczone agresywnie. Najlepsze życzenia, JB

„Tak dobra wiadomość JB i RICK!!! Poszedłem dziś do lekarzy po wyniki moich badań! Moja tarczyca, która
była  niedoczynna  i  leczona  przez  22  lata,  jest  teraz  nadaktywna!  Sama  zażywam  RSO  na  pełny  etat  od
miesiąca, wcieram też nalewkę prosto w gardło i paruję RSO! Tak bardzo się z tego cieszę!

Jest naprawdę fajnym lekarzem, który był tam i wspierał mnie w tym wszystkim i doskonale wie, że JESTEM
FAKTYCZNIE UŻYWAM OLEJU RSO! Ponieważ jest  lekarzem,  nadal  chce zrobić ultrasonografię  mojej
tarczycy, aby sprawdzić, czy nie ma guzków! Co myślisz o ultra dźwięku?

Zawsze będę z dumą brać ten olejek przez resztę moich dni, to wydaje się właściwe, o to chodzi! Leki na
receptę są ZŁO! Mam też wiele problemów zdrowotnych, które obecnie leczę tym cudownym olejkiem! Chiari
Malformacja typu 1 pnia mózgu również mam ciężki kanał nadgarstka i wiele więcej!

Mam dziś 45 lat, nie czuję się tak pobity i zraniony, jak kiedyś! Czy wspomniałem, że 7 miesięcy temu miałem
również operację mózgu i nie używałem żadnych narkotyków od czasu mojej operacji z powodu niewydolności
wątroby  spowodowanej  lekami!  Jestem naprawdę  dowodem na  to,  że  ten  olejek  pochodzi  od  BOGA! To
wszystko, co powinniśmy spożywać jako lekarstwo!

Dziękuję  JB  i  Rick  za  wszystko,  co  robisz  z  głębi  serca!  Nigdy  więcej  leków na  tarczycę,  YAY!!!!!!!!”
Margene

- Gratulacje, Margene. Co do USG, myślę, że znasz odpowiedź. Im mniej skanów, tym lepiej, to wszystko, co
mogę powiedzieć.

Osobiście nie zbliżyłbym się do nikogo, kto nie powiedziałby mi o oleju przez 22 lata, ale jeśli uważasz, że ci
ludzie wciąż mają ci coś do powiedzenia, nie krępuj się z nimi porozmawiać, a mianowicie, jeśli naprawdę
jesteś zainteresowany tym, co mają do powiedzenia o medycynie. Ale to wszystko, na co im pozwoliłem, tylko
mówienie,  w  ten  sposób  nie  mogą  cię  skrzywdzić  tak  bardzo,  jak  zrobiliby  to,  że  ich  mówienie  zostało
przetłumaczone na „potrzebę” zażycia wybranych przez nich tabletek.

Najlepsze życzenia i trzymaj się z daleka od tych, którzy spędzili 22 lata udzielając ci niewłaściwych rad. Ciesz
się, że przeżyłeś ich „zabiegi”, inni nie mieli tyle szczęścia. JB
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„Czy olej z konopi indyjskich może być stosowany w leczeniu wścieklizny?” Aami

- Aami tak, ale prawdopodobnie będzie to wymagało wprowadzenia pacjenta na jakiś czas w śpiączkę przy
bardzo dużych dawkach olejku, zwłaszcza w zaawansowanych przypadkach. JB

„Moja opiekunka ma pacjentkę, u której zdiagnozowano toczeń i zatrucie rtęcią w całym jej ciele. Po około
roku używania jej domowej roboty oleju zatrucie rtęcią całkowicie zniknęło, a toczeń jest bliski zaniku. Mieszki
włosowe  były  pobierane  co  2  tygodnie,  aby  zobaczyć  dokładnie,  co  i  ile  trucizn  jest  w  jej  ciele,  aby
zaktualizować jej sukces. Naprawdę niesamowite jest to, co można wyleczyć naturalnie. Trochę kosztuje, ale
nadal jest zdrowszy i warty życia!” Jesse

„Zdiagnozowano  u  mnie  pierwotne  zwłóknienie  szpiku,  wzięłam  leki,  które  pomogły,  ale  nie  byłam
usatysfakcjonowana ze względu na nasilające się bóle i brak apetytu oraz spadek liczby krwinek, zwiększony
rozmiar  śledziony,  bezsenność.  Po  rocznym  przyjmowaniu  tego  leku  i  nie  odczuwaniu  żadnych
fundamentalnych zmian zdecydowałem się spróbować RSO, tylko miesiąc na oleju, mój ból nie istnieje, apetyt
powrócił, liczba krwinek rośnie, śpię jak skała.” Aguae

„Używam go  do  leczenia  mojej  anomalii  medycznej… kilka  szpitali  w mojej  okolicy  twierdzi,  że  to  nie
powinno być możliwe… ale RSO jest  niesamowite… Odrzucam przeciek VP w moim ciele,  mam chorobę
tkanki  łącznej  i  kilka  inne  rzadkie  problemy...4  operacje  mózgu  w ciągu  36 dni  i  odmówiłem zażywania
narkotyków...wyłącznie  medyczna  marihuana,  RSO  i  oddychanie...Nigdy  w  życiu  nie  wyleczyłem  się  tak
szybko...nawet jak pokazują moje laboratoria moje ciało jest tak popieprzone, że ból nie jest taki zły…” Katie

„Poniższy tekst pochodzi od dżentelmena, który brał udział w poważnym wypadku samochodowym w 1977
roku. Cierpiał na paraliż twarzy, kanały łzowe nie działały, musiał używać smarów do oczu, częściowa utrata
wzroku w jednym oku. Dodatkowo doznał urazu głowy powodującego problemy z pamięcią, problemy z mową.
Chodził z laską i spędził te wszystkie lata w bólu. To z wiadomości, którą wysłał. == „Olej naprawia mnie na
poziomie komórkowym. Cała blizna po mojej prawej zniknęła! Mam teraz ruch prawego oka. Potrafię się nawet
uśmiechać,  teraz paraliż  na mojej  twarzy znika.  Wszystko to  wydarzyło się  w ciągu ostatnich  6 miesięcy.
Kiedyś z powodu bólu związanego z guzem zwiększyłem dawkę do grama i 11/2 grama dziennie przez cały
dzień. Kilka miesięcy temu oglądałam telewizję i zdałam sobie sprawę, że widzę prawą stronę nosa. Pierwszy
raz widziałem to od 1977 roku. Zacząłem to ćwiczyć. Teraz mam pełny ruch.” Olej z konopi… nie tylko na
raka Peeps”. Corrie

Zwierzęta - Referencje

„Leczyłem guz mojego psa na uchu RSO… To było OGROMNE, a teraz ZNIKNIĘŁO !!!!” Andrea

„Mój pies ma mięsaka kostnego (rak kości). Tydzień temu amputowano mu nogę, a on ma zacząć chemo za
tydzień. Wraz z jego rakiem zwykle rozprzestrzenia się do płuc, 95% psów umiera na raka płuc w ciągu roku.
Gdyby to był twój pies, zacząłbyś teraz olej i nadal robił chemię,  czy nie chemio i zwykły olej? Dla ludzi
zaczynasz od ziarna ryżu, z psem o wadze 70 funtów, czy zacząłbyś od 3. z tego dwa razy dziennie? Dziękuję
za przeczytanie tego i niecierpliwie czekam na twoją odpowiedź.” Eda

„Eda, olejek uratował naszego ukochanego psa Sophie. Umierała. Daj swojemu psu olej JAK NAJSZYBCIEJ...
Chemioterapia ją zabije. Modlitwy z tobą...” Brewster

„Właśnie dostałam świetne wieści o psie moich przyjaciół, którymi po prostu musiałam się podzielić! Kilka
miesięcy  temu  jej  pitbull  Maximus  miał  guza  w  jednej  z  tylnych  nóg,  który  wymykał  się  spod  kontroli.
Weterynarz powiedział mojemu przyjacielowi, że musi zapłacić ponad 3 tysiące za amputację nogi, bo inaczej
się rozprzestrzeni i umrze w ciągu roku. To było około 4 miesiące temu. Wtedy, kiedy zobaczyłem jej status
dotyczący  planowanej  operacji,  wysłałem  jej  wiadomość  i  zasugerowałem  karmienie  go  olejem  z  konopi
indyjskich. Pomyślała, że spróbuje naturalnego leczenia, zanim zrobi coś drastycznego i nieodwracalnego, jak
amputacja. Na szczęście dla niej (i Maximusa), odkąd mieszka w Kalifornii, miała już kartę Cannabis. Poszła
więc do apteki z konopiami i wzięła trochę. Karmiła go 1 kroplą oleju wielkości ziarnka grochu, dwa razy
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dziennie  do  posiłków.  Od razu  powiedziała,  że  zauważyła,  że  odczuwa mniejszy  ból  i  czuje  się  znacznie
bardziej komfortowo. Poza tym jego nawyki żywieniowe wróciły do normy. Po kilku tygodniach mógł nawet
biegać bez utykania, więc odwołała jego operację i trzymała się naturalnego leczenia. Właśnie wróciła do domu
z  dzisiejszego  badania  weterynarza  i  dowiedziała  się,  że  jego  guz  jest  CAŁKOWICIE  ZNIKNIĘTY.  Nie
pozostał żaden ślad guza. Weterynarz był naprawdę zszokowany, gdy powiedziała mu, jak go wyleczyła.

FYI: To trzeci pies, którego znam, który został uratowany przez olej z konopi. Znam też wielu ludzi, którzy
również  zostali  ocaleni.  Jeśli  NADAL  uważasz,  że  konopie  indyjskie  nie  leczą  raka,  oznacza  to,  że  nie
zwracałeś na to uwagi. Znam prawdę od lat i nigdy nie znalazłem nikogo, ani zwierzęcia, ani człowieka, komu
olej z konopi nie zdołał uratować”. Lara

„Rak CLCT-1 z limfocytów T u niektórych dzieci zniknął! Będziemy chodzić do weterynarza tylko na testy co
trzy tygodnie na CBC do pomiaru poziomu wapnia i FNA do monitorowania czerwono-białej morfologii krwi
pod  kątem  nowotworowych  komórek  T.  Nie  potrzebuje  już  przepisanych  leków,  ale  przez  resztę  życia
będziemy ją codziennie podawać na Olejek Ricka Simpsona, który leczy raka. Jesteśmy Wdzięczną Rodziną”.
Jakiś dzieciak potrzebuje cudu

"Niesamowita historia! Robię i biorę RSO na utrzymanie zdrowia, ponieważ moja rodzina miała dużo raka.
Zacząłem podawać go moim psom, ponieważ obaj mają małe guzy, a mój owczarek szetlandzki ma toczeń
krążkowy, formę psiego tocznia. To niesamowite! W ciągu kilku tygodni jeden z guzów psa skurczył się o 70%,
a drugi pies z toczniem radzi sobie niesamowicie! Po raz pierwszy od lat goi się jej czerwony, opuchnięty i
bolący nos! Próbowałem recept, sterydów, diety i nic nie pomogło. RSO leczy tocznia mojego psa, wiem, że to
może pomóc ludziom też! „Ashley

„Mój kot dostawał 1/4 -1/3 ziarna ryżu wielkości 2-3 razy dziennie,  aby leczyć i łagodzić jego przewlekłe
zapalne ZUM, gdy wielokrotne rundy płynów, antybiotyków i leków nie mogły, również wprowadzić go na
surową dietę  i  jest  nie  powtórzyło  się.  Oczywiście  na raka użyłbyś  wyższej  dawki.  Generalnie  staram się
znaleźć  dawkę,  która  nie  wydaje  się  drastycznie  na  nich  zbytnio  wpływać -  nigdy  ich  nie  skrzywdzi,  ale
właściciel zauważy senność, nietrzymanie moczu, być może trochę pijaństwa. Oczywiście w przypadku raka
nie obchodzi cię to - po prostu zwiększaj je tak szybko, jak to możliwe, stopniowo do wyższych dawek.

To jest dla "utrzymania" - na przykład mój pies, który miał oko usunięte z jaskry (i robi NIESAMOWITE) ma
ryzyko, że jej drugie oko stanie się jaskrą, więc dawkuję mu co najmniej dwa razy dziennie trochę oleju i
znalazłem dobry dawka, która nie powoduje nietrzymania moczu itp., ale nadal otrzymuje olej. Kazałem jej
wziąć  więcej  przed  okiem  na  ból.  Naprawdę  czuję,  że  olej  pomógł  jej  bardziej  niż  konwencjonalne  leki
przeciwbólowe  po  operacji  -  pierwszego  lub  drugiego  dnia  miała  1-2  dawki  leków  przeciwbólowych
weterynarza rx'd, a potem poszedłem tylko do RSO, już w dzień po operacji Chciała znowu grać w piłkę i była i
jest szczęśliwą dziewczyną. Chloe faktycznie zliże RSO z mojego palca - w przeciwieństwie do mojego kota,
który go nienawidzi. KUPA ŚMIECHU (…)

Nie  uważam,  aby  RSO powodowało  niepokój  u  zwierząt  -  wrażliwość  na  światło  można  zauważyć  przy
wyższych dawkach.

Użyłem nawet RSO na mojej fretce - był bardzo stary i pewnego dnia obudził się nagle bardzo słaby, może miał
wylew. Dałem mu maleńkie dawki RSO przez cały dzień, żeby tylko spał – tego wieczoru wydawało się, że się
budzi – potrząsając głową i zachowując się jak moje psy, kiedy jedzą marihuanę. czy przynajmniej nie odczuwa
bólu ani cierpienia - miałem pół pomysłu, że się obudzi - niestety zmarł, ale jego jakość życia do ostatniego
dnia była świetna, więc czuję, że RSO dało mu najlepszy ostatni dzień możliwy. Wiem, że nie odczuwał bólu i
spał  bardzo  spokojnie  i  wiem,  że  nie  było  za  dużo  RSO,  ponieważ  był  podawany  rano  i  wczesnym
popołudniem, a potem nic i sprawdziłem go bardzo późno tego wieczoru, po prostu spał - mógł się obudzić, ale
chciał tylko spać”.

Whitney --  Najlepsza jakość życia  do końca,  to również ma ogromne znaczenie,  gdy w grę wchodzi olej.
Dziękuję, JB
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„Wczoraj Chloe, u mojej 8-letniej wysterylizowanej foksterierki Heeler zdiagnozowano jaskrę w jednym oku.
Ciśnienie w jej jednym oku było bardzo wysokie i mogła być na nie ślepa na stałe. Zrobiliśmy pilne leczenie
płynami dożylnymi i mannitolem, a ona jest na kilku lekach. Presja spadła trochę, ale nie za bardzo, a teraz nie
cieszy się przystosowaniem do życia na wpół ślepego. Chcę ją leczyć RSO, ponieważ było to niesamowite dla
mojego  chłopaka  i  własnego  bólu,  i  naprawdę  wierzę  w olej  i  historie,  które  ludzie  tutaj  opowiadają,  są
niesamowite. Nie chcę, żeby Chloe dostała jaskry w drugim oku i chcę wyleczyć wszystko, co mogę w chorym
oku.  Rozumiem,  że olejek pomógł  wielu zwierzętom i  byłbym bardzo szczęśliwy,  gdyby Chloe odzyskała
wzrok, a nawet wzrok w chorym oku... Dzięki za wszelką pomoc lub radę!

--  Whitney,  po  prostu  daj  jej  olej.  Niektóre  oleje  są  lepsze  na  jaskrę  niż  inne.  Najłatwiejszym sposobem
sprawdzenia, jak skuteczny może być, jest przyjmowanie dawki i obserwowanie oczu rano. Jeśli  są czyste,
poszukaj  innego  szczepu  lub  kombinacji  szczepów,  jeśli  masz  na  nich  dużo  rzeczy  do  czyszczenia,
najprawdopodobniej jest to dobre szczepienie do obniżenia ciśnienia wewnątrzgałkowego. Najlepsze życzenia,
JB

„Dzięki JB! Wczoraj myślałem, że robimy niesamowite postępy, oko było czyste (wyciągałem z nich maź przez
cały dzień), a źrenica nie była w pełni rozszerzona i chociaż nie pasowała do źrenicy drugiego oka, myślałem,
że reaguje na światło,  ale dziś rano znów jest  pochmurno. Może w jasnym świetle  tak jak wczoraj  będzie
wyglądało lepiej... Ile i jak często polecasz jej dozować? Do tej pory robiłem bardzo małą dawkę grochu, ona
ma tylko 30 # i wydaje się, że ma to na nią wpływ, te psy zawsze uwielbiały jeść łodygi i liście lub karaluchy,
palić itp., więc mogę powiedzieć, kiedy jest dotknięta również przez olej i wydaje się, że działa to na nią trochę
podobnie do tego, jak jadła łodygi, ale to mnie nie martwi, wydaje mi się, że oznacza to „działanie”.” Whitney

-- Whitney, dałbym jej to z czymś dobrym dwa lub trzy razy dziennie. Im więcej w nią wejdziesz i im szybciej,
tym lepiej.  Nawet ona musiała spać dzień lub dwa, kogo to obchodzi. Odrobina śpiączki po konopiach nie
zaszkodzi. JB

"Dla mnie brzmi dobrze! Zrobię to dzisiaj. Wczoraj też była nieźle zraniona. Dzięki za tak szybką odpowiedź
JB!” Whitney

„Mój pies zjadł wczoraj część rośliny, ponieważ wiedział,  że pomoże to jego żołądkowi po tym, jak dostał
resztki  tłuszczu  obiadowego  z  kurczaka  i  zjadł  jego  porcję,  dużo  chodziła,  a  później  w  górę,  a  potem
odpoczywała wygodnie. Zgadnij, co było w jej rzygach - liście doniczkowe. Mądry pies." Donna

„Cześć JB, daję RSO moim koniom. Właściwie to w zeszłym tygodniu przestraszyłem się mojego wałacha,
który był chory, dałem mu około 1/3 grama naszego oleju ISO i był strasznie UMIESZCZONY!! Był pod
wpływem środków uspokajających. Więc...  działa na konie i jeśli 1/3 grama to taki środek uspokajający na
konia,  wyobraź  sobie  właściwości  lecznicze.  Zajęło  mu  około  24  godzin,  aby  pozbyć  się  tego  skutków.
Ograniczyłem jego doustną dawkę do około jednego ziarenka ryżu w celu utrzymania. Wrzos

„Myślę,  że  to  było  w latach  70-tych  FDA po  raz  pierwszy  poinformowało,  że  konopie  zabijają  komórki
rakowe… wszystko,  co  wiem,  to  rak  żołądka  mojego kota  wydaje  się  zniknąć,  teraz  dobrze  się  odżywia,
przybiera na wadze i biega jak nowy kociak…” Tony

„Daję mojej 19-letniej kociej marihuanie zdekarboksylowaną ziemię od grudnia 2011 roku. Była bardzo ospała,
miała cieknącą kupę, oznaki starości kotów… znajomy, który pracował u weterynarza, zasugerował, żebym
dała  jej  1/4  aspiryny,  1/  4  t  metamucil…  robiłem  to  przez  kilka  dni,  a  potem postanowiłem  spróbować
marihuany… Co kilka dni dosypuję jej niewielką ilość do mokrej karmy… nadal jest z nami!!!” Lori

„JB, zrobiliśmy jej  kilka partii,  ponieważ robimy jej  nową partię co 2 miesiące,  ponieważ przyjmuje 1 ml
dziennie. Użyliśmy 2 różnych szczepów. Obecnie używa tej samej partii, która wyleczyła raka mojego kota”.
Charlie

„Muszę  ci  podziękować.  U  mojego  ukochanego  14-letniego  kota  1  czerwca  zdiagnozowano  raka
płaskonabłonkowego. Wyleczyłem go RSO w JEDEN TYDZIEŃ! Weterynarz mówi, że to cud. Zabrałem go z
powrotem do niego 8 czerwca, a on zapytał mnie, czy to ten sam kot, ponieważ guz w jego pysku prawie
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zniknął, a on w pełni spodziewał się, że wrócę, aby go uśpić. Teraz jest prawie całkowicie wyleczony. Bardzo
go kocham i musiałam podziękować za podzielenie się tym, jak prawidłowo zrobić lek ZA DARMO!”

„U mojego kota w czerwcu zdiagnozowano „szybko rozwijającą się, agresywną, nieuleczalną, nieoperacyjną”
formę  raka,  raka  płaskonabłonkowego  w  jego  przegrodzie,  co  jest  tak  brzydkie,  jak  się  wydaje.  Dostał
maksymalnie 1-3 miesiące, a mój weterynarz delikatnie zasugerował, żebym "popuściła go teraz". Płakałam,
myślałam  o  tym  i  zdecydowałam,  że  po  prostu  nie  mogę  patrzeć,  jak  umiera.  Wszedłem  do  Internetu  i
odkryłem, że istnieje wiele lekarstw na raka. Zaczął podawać mu wiele suplementów itp. Radził sobie dobrze,
ale rak wciąż się rozwijał i wpływał na jego oddychanie. Guz w końcu zaczął rosnąć na drugą stronę nosa, aw
grudniu zaczął się pogarszać. Pomyślałem, ok, już czas.

Potem odkryłem konopie indyjskie i  sposób, w jaki może zabić raka. Krótko mówiąc,  Ted bierze RSO od
grudnia.  Na  początku  było  trochę  sytuacji,  aby  dostać  odpowiednią  małą  dawkę,  ponieważ  jest  kotem.  I
znacznie mniejszy niż człowiek. Śpi DUŻO lepiej, oddycha lepiej, kiedy śpi, apetyt wrócił, choć nie do tego,
jaki był kiedyś. To wszystko jest w trakcie podróży i nie wiem, jak się skończy.

Jednak  guz  wydaje  się  spłaszczać,  choć  bardzo  powoli.  Myślę,  że  gdyby  to  nie  był  taki  paskudny  rak,
prawdopodobnie zostałby uzdrowiony kilka miesięcy temu. Mój weterynarz jest zachwycony i pod wrażeniem
tego, jak sobie radzi. Więc po prostu biorę to dzień po dniu i cieszę się, że większość z tych dni wydaje się być
dobrymi dniami. Jego maksymalna data wygaśnięcia to wrzesień zeszłego roku, więc ma się dobrze”. Anne-
Marie Leidl

“Tak!!!!  Ja  też  mam kociaka  z  konopi.  Wysokiej  jakości  olej  konopny  zaoszczędził  mi  wydawania  4800
dolarów weterynarzom na rzeźnik... to znaczy, uh... zrobić operację na uchu mojego kota, żeby usunąć guza.
Brawo dla Cannabis Kitties n Cannines!” Linzy

„Substancja typu RSO uratowała życie czterdziestokilogramowemu psu – olej ekstrahowany etylem, identyczny
z  RSO,  użyty  do  uratowania  mojego  psa,  który  wypił  środek  przeciw  zamarzaniu  sąsiada.  Weterynarz
powiedział  przez  telefon,  że  skończyła,  za  późno  i  prawdopodobnie  nie  przeżyje  40-minutowej  jazdy  do
eutanazji.

Moja wierna towarzyszka pieniła się na ustach, miała częste drgawki, była mocno przegrzana, a gardło tak
spuchnięte, że ledwo mogła oddychać, zanikała i traciła przytomność. -- na pewno umiera, nie ma wątpliwości.

Próbując  ułatwić  jej  odejście  z  tego  świata,  podgrzałem  1/2  grama  oleju  w  łyżeczce  masła  i  dosłownie
wepchnąłem  ją  do  gardła  palcem,  wpychając  otwór  w  jej  nabrzmiałym gardle.  W ciągu  dziesięciu  minut
przestała pienić usta, jej gorączka spadła, oddychała normalnie, wszystkie konwulsje i drgawki ustały.

Chętnie piła wodę, po czym położyła się spać na 12 godzin i obudziła się w pozornie idealnym stanie, biegając i
bawiąc  się  w ciągu kilku minut  od przebudzenia.  Powiedziałem mojemu weterynarzowi  i  poprosiłem ją  o
opublikowanie tego wydarzenia w studium przypadku, a ona odmówiła, twierdząc, że marihuana jest toksyczna
dla psów!” Alan

„Używamy go na naszej  14-letniej  chihuahua,  która ma drgawki.  Kilka miesięcy  temu myśleliśmy,  że nie
wytrzyma długo, więc pomyślałem, dlaczego nie spróbować oleju? W ciągu jednego dnia była jak zupełnie
nowy pies! Odżywiała się lepiej, czuła się rozbrykana i chciała się bawić! Te rzeczy naprawdę działają na wiele
rzeczy!” Mindy

„Otrzymaliśmy szczeniaka, który został stratowany przez bardzo dużego człowieka. Jest chihuahua-zabawką,
miała  ściągacz  o wymiarach cztery  na cztery  cale,  który zakrywał  jej  całą  dolną połowę.  Pogorszyła się  i
zaczęła marznieć, więc zdecydowałam, że próbowanie łez nie może jej zbytnio zranić.

Kiedy po raz pierwszy podałam jej dawkę, ledwo mogła ruszać głową. Z radością jednak mogę powiedzieć, że
po tygodniu łez trzy razy dziennie jest szczęśliwym, zdrowym i jęczącym małym dupkiem. Dzięki Rickowi i JB
za ujawnienie nam prawdy. Moja żona i ja wierzymy, że uratowały ją łzy.

Nie zapominajmy, że 3 razy dziennie dawkowałem chihuahua-zabawkę, która była mniejsza niż funt z gramem
RSO.  To  3  gramy  dziennie  dla  szczeniaka,  który  ważył  mniej  niż  funt  i  był  u  progu  śmierci  z  powodu
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nadepnięcia  przez  chłopca,  który  waży  ponad  300  funtów.  Gdyby  konopie  rzeczywiście  były  toksyczne,
kaimana nadal nie byłaby z nami, szalona i skacząca na palenie trawki”.

„Daliśmy go naszej wówczas 13-latce, aby pomóc jej z zapaleniem stawów w tylnych nogach i biodrach…
niespodzianka, mamy również nie tylko sprężystego psa, ale także 4 szczenięta. Nie ma mowy, żeby była w
stanie wypić jeszcze litr, a wszyscy są zdrowi i świetnie sobie radzą! Kocham RSO!” Julia

„Mój pies miał problem ze skórą (wysypka, która spowodowała wyrwanie sierści) i nawracającą infekcję ucha.
Nie miałem RSO, ale dałem mu nalewkę zrobioną przez mojego przyjaciela. Jego futro odrosło, a infekcja ucha
ustąpiła.  Gdyby  nalewka  działała  tak  dobrze,  myślę,  że  z  RSO  mógłbym  go  całkowicie  wyleczyć.  Więc
powiedziałbym, że tak, RSO działałoby na raka psa tak samo jak na ludzi. Błogosław ciebie Rick i ciebie też,
JB. Bette

- Dziękuję, Bette. Twoje myślenie jest logiczne i poprawne. Zwierzęta mają szybszy metabolizm, więc olej
leczy je znacznie szybciej niż ludzi. Przyjemnie jest leczyć zwierzęta olejem, uwielbiają go zażywać. JB

„Używam go na moich psach. Tylko trochę mniej niż byśmy chcieli. Mam 12-latkę, która została przejechana i
musiała usunąć jej biodro. Nie zastąpiony... usunięty! 4 tygodnie w...

Żadnych blizn po operacji, spacery, nadal kuleje, ale dobrze sobie radzi, a zamiast leków przeciwbólowych
używałam oleju...  Świetnie  się  udało!  (…) Mam 9-letniego  Rotty'ego,  który  ma robaczycę  serca,  okropne
alergie, bardzo mało energii i wypada mu włosy na ogonie. Rozpoczęcie go dzisiaj… Właśnie uratowałem 10-
letnią chihuahua, która ma 3 guzy i wiem, że to ją naprawi!!!” Dolly Durbin

„Ciasteczka dla psów RSO OIL i z miejscową maścią na rakowe rany na jej nodze były wielkości 1/2 dolara.
Zaczęła płakać wstając i jej drżenie było złe. Wiedziałem, że RSO będzie działać... Już następnego dnia wstała
bez płaczu i drżenia, a kilka dni później biegała po podwórku ze swoim małym kumplem Nugget, rat terrierem.
To było 6 miesięcy temu. Jest teraz jak pies w wieku 6 lat, a nie 12 lat. To jedna z wielu historii, których byłem
świadkiem w ciągu ostatnich 2 lat.

Moja historia jest znacznie dłuższa... RSO uratowało mi życie. Nigdy więcej opiatów. I przez większość czasu
bardzo mało bólu. Dziękuję Rick Simpson... Pokój z tobą. Ron Youngblood

P. Drodzy przyjaciele, mam nadzieję, że to wam dobrze zapowiada. Podaję mojemu 8-letniemu psu 40 funtów
RSO na guzy rosnące po prawej stronie jego ciała. Dzisiaj jest jego pierwszy dzień leczenia, jest znokautowany
i śpi. Dałem mu mniej więcej ilość ziarenka ryżu. Czy to za dużo? Na jak długo i jak często polecasz

daję mu olejek? Sam jestem na oleju. Z biegiem czasu coraz bardziej przyzwyczajam się do „haju”. Muszę mieć
operację w przyszłym miesiącu i planuję użyć RSO do mojego bólu i powrotu do zdrowia. Jeśli dam radę, będę
się tym zajmował do końca życia. Błogosławieństwa ~ Wielkie dzięki

A. Catherine, odłożę operację, jeśli to tylko możliwe, do momentu, gdy zjesz, powiedzmy, 180 g oleju na gram
dziennie (lub więcej) w trzech dawkach. Daj psu połowę tej kwoty, jeśli uważasz, że nie czuje się komfortowo z
tym, co ma teraz. Spanie jest częścią procesu gojenia, nie ma się czym martwić i jest znakiem, że olejek ma
działanie  uspokajające,  a  tego właśnie  chcesz.  Im silniejszy  i  bardziej  uspokajający,  tym lepiej.  Najlepsze
życzenia, JB

„Przesyłam  ci  informację  o  tym,  że  u  mojego  psa  zdiagnozowano  raka  kości.  1  czerwca  minęło  siedem
miesięcy, ostatnie prześwietlenia nie wykazują rozprzestrzenienia się na płuca. Znaleźli nienaruszone pęknięcie
w pobliżu guza w nodze, nie wiedzą, co z tym zrobić. Zwykle te psy, które mają przerwę, musisz je uśpić.
Doszli do wniosku, że comiesięczne wlewy leku o nazwie Zometa utrzymują go w stanie nienaruszonym, więc
będą kontynuować jej próbę, podczas gdy ona będzie otrzymywać comiesięczne wlewy Zomety. Ale No Cancer
Spread i nie mogą wychwycić guza, który był tam 7 miesięcy temu. Pomyślałem, że chciałbyś wiedzieć. Ten
agresywny rak zwykle odbiera psu życie w ciągu 4-6 miesięcy od diagnozy. Oto ona, 7 miesięcy, ŻADNY rak
nie rozprzestrzenił się. Nienaruszone złamanie, ale nadal chodzę, jakby nic się nie stało”. Linda
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„Po 9 tygodniach nowotwory skóry u mojego psa CAŁKOWICIE zniknęły!! Dawka podtrzymująca teraz na
próbę  życia.  Co  czuję,  że  teraz  będzie  nie  tylko  wygodniejsze  dla  niego,  ale  także  dłuższe  życie.
BŁOGOSŁAWIEŃSTWA RS & JB!! >;-)” Goblin

„Mój  pies  miał  3  tygodnie  życia.  Guzy  komórek  masy  na  całym ciele  jego  czystej  krwi  pitbulla...  Po  3
tygodniach guzy skurczyły się po ISO/RSO. Przysięgam. Kilka razy zsikał się jako pijak, ale wiedziałem, że to
na lepsze. On wciąż na tym jest. Nawet kiedy znikną, i tak zrobię mu jego lekarstwo. Kocham cię, JB i Rick.
Bocaj

„Daję mojemu 14-letniemu Pitowi olej przez 4 tygodnie na raka. Czasami robi się trochę nerwowa i pijana,
kiedy daję jej za dużo, ale kiedy gorączka mija, śpi jak szczenię. Odmówiła brania leków weterynaryjnych,
więc zamiast tego dostaliśmy trochę oleju. Jeszcze wcześnie, ale odnotowuję jej postępy. Przyzwyczajenie się
do oleju i powrót apetytu zajęło jej około tygodnia. Jestem zazdrosna, bo na tym etapie możemy sobie pozwolić
tylko na olejek dla niej. Kochaj piękne historie wszystkich!” Janine

„Widziałem efekty z pierwszej ręki, gdy pies zażywa RSO… Przez pierwsze kilka dni Ruby (12-letni pies) był
chory i trochę się trząsł, niepokojąc objawy, jeśli był sceptyczny w tej sprawie, ale mogę zapewnić Po miesiącu
leczenia pies podskakuje pełen życia, wbiegając po schodach, podskakując na łóżku i krzesłach pełen energii
przez cały czas, znowu bardzo zabawny. Kiedyś oczy były wodniste i miały szare pokrycie, teraz całkowicie
wróciły do normy. Ruby miała dość duży narośl na wewnętrznej stronie nogi, która była tam od lat, a teraz po
zjedzeniu oleju prawie odpadła!!!

Dzięki Rickowi Simpsonowi xxx pobłogosław ten olej, to naprawdę działa, dlaczego NIE ma żadnych opinii,
które mówią, że nie…?” Brett

„Dzisiaj jest 3 dzień leczenia mojego psa RSO (Rick Simpson Oil), który jest koncentratem konopi do leczenia
wielu poważnych dolegliwości. Ma 13 lat i około 7 miesięcy temu dostała coś, co spowodowało jej ekstremalne
zasmarkanie,  duży  śluz  i  kilka  dni  była  letargiczna.  Sprawdziłem  to  w  Internecie,  powiedziałem  „kaszel
hodowlany lub przeziębienie psa”, więc miałem tu trochę antybiotyków i zacząłem ją na kursie. Wcale nie
pomogło, więc zabraliśmy ją do weterynarza.

Oczywiście  chcieli  wykonać  badania  krwi,  prześwietlenia  i  badania  śluzu.  Około  500  rachunków  za
weterynarza,  odmówiłem, więc zaczęliśmy jej  podawać szeroki  antybiotyk, który również nie działał  przez
miesiąc. Wziąłem ją z powrotem i dostałem dwa silniejsze antybiotyki, przez miesiąc brałem je religijnie. Tego
też nie tknąłem!

Więc  weterynarz  spróbował  środka  grzybobójczego...  NADAL NIE DOTYKAŁ JEJ  CHOROBY!!  Ciężko
określić,  co  jest  uzasadnione  w  wydawaniu  na  13-letniego  psa...  Więc  około  miesiąc  temu  odstawiłem
wszystkie leki, aby pozwolić jej organizmowi odzyskać siły i zacząłem ją RSO zaledwie 3 dni temu, w sumie 6
zabiegów i jest zupełnie nowy pies!

Bez  smarków,  bez  kaszlu,  ma  przekąskę  i  ogólnie  widzieliśmy  NIEZWYKŁĄ  poprawę.  Naprawdę
niewiarygodne. Z mojego osobistego doświadczenia mogę zaświadczyć, że jest to niesamowity surrealistyczny
lek. Dziękuję z głębi serca!” Przetrwanie

„Mój pies to 13-letni owczarek belgijski. Kilka lat temu na jego boku pojawił się mały guzek. Nagle zaczął
rosnąć w alarmującym tempie kilka miesięcy temu. Niestety zdiagnozowano u niego raka... a nie tylko jednego
guzka. Po zbadaniu miał wiele.  Miał też inne problemy...  Głównie artretyzm i dysfazję stawu biodrowego.
Operacja nie wchodziła w grę, ponieważ było wątpliwe, czy przeżyje znieczulenie. Nie mogłem znieść widoku
jego cierpienia... ledwo mógł chodzić i przestał jeść. Postanowiłem spróbować dać mu olej z konopi indyjskich
jako ostatnią próbę pomocy. Mój partner Pat i ja daliśmy mu niewielką ilość (wielkości ziarna ryżu) na ciastku.
To naprawdę na niego wpłynęło... był niepewny na nogach i spał godzinami.

W ciągu następnych kilku dni poprawiliśmy dawkowanie i zauważyliśmy, że od razu poprawił się jego apetyt.
Zaczął też poruszać się znacznie łatwiej, a jego postawa była znacznie jaśniejsza. W miarę upływu dni powoli
zwiększaliśmy jego dawkę.  Minęły  3 tygodnie  i  prawie  nie  rozpoznaję  go jako tego samego psa.  On jest
szczęśliwy!  Macha ogonem,  zabawny,  jedzący,  a  co  najważniejsze,  guz  jest  o  połowę mniejszy  niż  przed
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rozpoczęciem leczenia olejem!!!! Kontynuuję jego leczenie (mamy szczęście, że możemy dostarczać własny
olej) i będę Cię informować. Spodziewam się, że te guzy całkowicie znikną!!!!!!!!” Josie

„Mam sąsiada, który skutecznie usunął guzy u swojego psa w ciągu miesiąca, podając jej lek. Kontynuuj i tak,
bardzo małe dawki, ponieważ Rick stwierdził,  że ich metabolizm jest bardzo wysoki, więc stają się lepsze
znacznie szybciej niż my. Stado kuropatw

„Wyleczyłem naszą fretkę z insulinoma,  która stworzyła raka trzustki.  Wejdź na to peeps,  twoja "futrzana
rodzina" cię potrzebuje. Oto Flower podczas leczenia, jest tu trochę zezowata i gotowa na spokojny sen…”
Konopie

„Tak, wyleczyłem mojego kota z raka w czerwcu, kiedy weterynarz kazał go uśpić. Po prostu nakarmiłem go
olejem iw ciągu 10 dni śmiertelny guz zniknął! Weterynarz powiedział, że to cud!” Charlie

„BÓG BŁOGOSŁAWI JB i  Rickowi Simpsonowi za Twoją lojalność  wobec ludzi,  którzy najbardziej  Cię
potrzebują. Będę robił swoje, kiedy będę mógł, aby pomóc ludziom, których znam, którzy rozpaczliwie tego
potrzebują.  Moja córka zrobiła  trochę z trymowania na guza u swojego psa.  Przez cztery dni użytkowania
powiedziała,  że  wyglądało  to  tak,  jakby  miał  odpaść.  Wciąż  czekam  na  ostateczne  efekty.  BÓG  przed
CHEMIKĄ!” Greg

Jakość życia

Czy olej z konopi może poprawić oczekiwaną długość życia?

„Gdybyśmy wszyscy regularnie  przyjmowali  małe  dawki oleju  konopnego,  jestem głęboko przekonany,  że
żylibyśmy  dłużej  i  bylibyśmy  znacznie  zdrowsi.  Dłuższe  życie  byłoby  bardzo  korzystne  dla  ludzkości,
ponieważ pozwoliłoby tym, którzy mają wspaniałe talenty,  osiągnąć o wiele więcej. W dzisiejszym świecie
zdecydowanie zbyt często człowiek staje się dobry w tym, co robi, a problemy zdrowotne kończą jego karierę.

Wszyscy otrzymaliśmy to doświadczenie zwane życiem, aby poszerzyć nasze zdolności i horyzonty, aby nasz
gatunek  mógł  ewoluować na  wyższy poziom.  Dodatkowo otrzymaliśmy tę  cudowną roślinę,  aby zarówno
zachować jak i chronić nasz organizm przed chorobami. Nie mogę pojąć, że rasa ludzka może dłużej ignorować
leczniczy  potencjał  tej  rośliny.  Teraz,  gdy dostępna jest  prawda o  uzdrawiających  właściwościach  konopi,
bylibyśmy nieco niedbali  w naszych obowiązkach wobec siebie i  naszych bliskich,  gdybyśmy nie zażądali
natychmiastowego bezpłatnego stosowania tych leków.

Jeśli Ty lub ktokolwiek inny na tej ziemi chciałby żyć dłużej w stanie doskonałego zdrowia, aby osiągnąć
maksymalny potencjał, do którego jesteśmy zdolni, nie widzę, jak ktokolwiek mógłby poczuć, że ma prawo
narzucać nam swoją wolę lub próbować zmusić kogokolwiek do powstrzymania się od leczniczego stosowania
tej  rośliny.  Ponieważ  życie  ma  polegać  na  życiu,  a  teraz  znalazłeś  sposób  na  uniknięcie  niepotrzebnego
cierpienia, życzę wszystkim bardzo długiej i zdrowej egzystencji.

Musiałeś słyszeć, jak wiele osób mówi ci: „To nie może działać, nic nie pomoże. Lekarz powiedział, że będę z 
tego powodu cierpieć do końca życia…”

Wielu pacjentów zgłosiło się do mnie z chorobami, których lekarze nie odnieśli sukcesu w leczeniu i czuli, że
ich sytuacja jest beznadziejna. Dość często ludzie nie mają nawet diagnozy, co tak naprawdę jest z nimi nie tak,
ponieważ w rzeczywistości lekarze nie mogli im udzielić odpowiedzi. Większość z tych pacjentów, którym
dostarczałem olej,  nie wierzyła, że  konopie mogą pomóc w ich schorzeniach,  dopóki nie spróbują leczenia.
Byłem w kontakcie z tysiącami osób, które były całkowicie zdumione tym, jak ten lek zrobił na ich schorzenia.
Jeśli  olej  z  konopi  nie  może wyleczyć  twojej  choroby,  najprawdopodobniej  okaże się,  że  jest  to  najlepsza
dostępna kontrola.
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Lekarze lubią nam mówić, że wiele chorób i schorzeń jest nieuleczalnych, ale ten lek nie zwraca uwagi na
opinie lekarzy i często działa to, co uważa się za cuda medyczne. Jeśli masz problem zdrowotny, wypróbuj
olejek, a jest duża szansa, że zobaczysz cuda, które może on dla siebie zrobić.

Czy nie ma sensu dostarczać ludziom leków na bazie konopi?

Absolutnie nie ma sensu zakazywać publicznego stosowania konopi, a w rzeczywistości nikt nie ma do tego
prawa. Jedynym powodem, dla którego konopie były kiedykolwiek zakazane,  był fakt,  że stanowiły realne
zagrożenie  dla  wielu  dużych  koncernów  finansowych.  Ograniczenie  medycznego  użycia  najbardziej
leczniczych  roślin  na  ziemi  do  tych,  którzy  zamieszkują  tę  planetę,  można  by  nazwać  jedynie  zbrodnią
przeciwko ludzkości. Wydaje się, że obecnie rządy nadal chcą pozwolić swoim bogatym przyjaciołom, którzy
są właścicielami firm farmaceutycznych, postawić na swoim, ale ostatecznie nie będą w stanie ukryć prawdy o
tym leku.

Kiedy konopie wróci do medycyny głównego nurtu, zniszczą całe zepsucie, które kiedykolwiek sprzeciwiało
się ich bezpłatnemu zastosowaniu w medycynie. Roślina ta szybko staje się ponownie uznawana za największą
istniejącą  roślinę  leczniczą,  a  produkowane  z  niej  leki  na  zawsze  zmienią  oblicze  medycyny.  Wkrótce
społeczeństwo odrzuci chemikalia i trucizny, które obecnie nazywamy lekami, i zażąda użycia tej naturalnej
substancji, aby móc rozsądnie leczyć się.

Czy uważasz, że ludzie w organach ścigania nie zdają sobie sprawy, że prędzej czy później mogą potrzebować 
tego leku dla siebie?

Wiele osób w organach ścigania zdecydowanie wie, że medycyna konopna działa i wszyscy powinni zdać sobie
sprawę, że nie mają prawa ingerować w jego lecznicze zastosowanie. W rzeczywistości dostarczyłem ten lek
dużej liczbie osób, które same służą do nadzorowania naszego społeczeństwa. Funkcjonariusze RCMP wysyłali
nawet do mnie na leczenie pacjentów, którzy umierali na nieuleczalnego raka, więc wielu funkcjonariuszy zdaje
sobie sprawę, że ta naturalna substancja działa. Policja nie różni się od nas jeśli chodzi o choroby, oni też boją
się raka i innych poważnych schorzeń.

Jednak wydaje  się,  że  policji  bardzo trudno jest  pogodzić  się  z  faktem,  że  polityka  naszego rządu wobec
medycyny  konopnej  zabija  ich  i  ich  rodziny.  Większość  funkcjonariuszy  policji  próbuje  odpędzić  swoje
wykroczenia w związku z nalotami, które przeprowadzają na tych, którzy stosują leki z konopi, mówiąc, że po
prostu wykonują swoją pracę. Ale to jest ta sama linia, którą stosowali ci, którzy pracowali w hitlerowskich
obozach zagłady i nie usprawiedliwiało to ani ich zachowania, ani nie usprawiedliwia dzisiejszego zachowania
sił policyjnych.

Czas, aby policja obudziła się z rzeczywistością tego, co robią. Czy policjanci uważają, że społeczeństwo jest
złe, aby hodować najbardziej leczniczą roślinę na ziemi do produkcji tego leku? A może sami nie szukaliby
tego olejku,  gdyby mieli  ukochaną  osobę,  która  umierała  i  potrzebowała  leczenia?  Spodziewam się,  że  to
zrobią, więc może nadszedł czas, aby policja zaczęła celować w prawdziwych przestępców.

Odmawianie  społeczeństwu  stosowania  leków  konopnych  jest  przestępstwem,  a  policja  musi  przestać
egzekwować przepisy, które zostały wprowadzone przeciwko używaniu konopi do celów leczniczych. Konopie
to po prostu naturalna, nieszkodliwa roślina lecznicza. Jak więc policja lub ktokolwiek inny mógłby myśleć, że
ma prawo pozbawić kogoś z poważnymi problemami medycznymi swobodnego używania tej substancji? ” Rick
Simpson, konopie: najbardziej lecznicza roślina

Dlaczego nazywa się to RSO?

„Rick  nie  zaczął  nazywać  tego  RSO,  inni  to  zrobili.  To  dobre  określenie,  ponieważ  prowadzi  ludzi  do
informacji Ricka na temat metod i materiałów. Rick jest słusznie zaniepokojony ludźmi nazywającymi olej,
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który nie jest wytwarzany jego metodami i zalecanymi wyjściowymi właściwościami materiału Phoenix Tears
lub RSO. Wie, co zadziałało w jego rozległym doświadczeniu w leczeniu pacjentów i chce, aby bardzo chorzy
ludzie dostali to, o czym wie, że działa, a nie coś, co „może być równie dobre” o tej samej nazwie…” Matthew

„Bez Ricka i jego filmu nie wiedziałbym, że leczy raka… chociaż byłem użytkownikiem i hodowcą od około
27 lat,  nie wiedziałem, że ma w sobie te cechy… teraz robię to dzięki Rickowi Simpsonowi. ..  i  bez jego
śmiałości i szczerości wszyscy żylibyśmy w ciemności... z tego powodu uważam, że RSO to dobra nazwa dla
oleju... ale RSO musi być wykonane zgodnie z instrukcją RS... nie jakieś wyobrażenie zapachów o tym, co jest
najlepsze... jeśli nie jest zepsute - nie naprawiaj tego.” Piotr

„Jack Herer zaczął nazywać to Rick Simpson Oil lub RSO. Rick nie chciał tego tak nazwać i trochę czasu zajęło
mu  przekonanie  go,  że  to  naprawdę  dobry  pomysł.  Sztuczka  polega  na  tym,  że  istnieje  wiele  olejków  z
konopi/konopi  i  istnieje  wiele  sposobów  wytwarzania  oleju  lub  ekstraktu,  a  wielu  pacjentów  zostało
oszukanych, aby kupić oleje lub ekstrakty gorszej jakości.

RSO jest produkowane określoną metodą, z określonych materiałów i w określony sposób, dlatego powinno się
nazywać tym, czym jest – RSO. RSO nie jest BHO (olejek miodowy butanowy), RSO jest zdekarboksylowany i
bardzo silny i uspokajający.  Najlepszy RSO to 95-98% THC, 1-2% CBD i niezwykle silny i uspokajający.
Większość innych rodzajów ekstrakcji po prostu nie wytworzy oleju, który jest zdekarboksylowany i tak silny, i
wymaga dużo dodatkowej pracy. Zwykle przetwarzamy duże ilości konopi, a metoda Ricka jest bardzo wydajna
i usprawniona w przetwarzaniu dużych ilości konopi. Możesz przetworzyć funt konopi i wyprodukować olej w
mniej niż dwie godziny, używając sprzętu, który jest łatwy do znalezienia w większości części świata. Chodzi o
to, aby lek jak najszybciej przygotować, aby pacjent nie musiał czekać.“ JB

„Nie obchodzi mnie, jak to się nazywa!!! Proszę, nazywaj to jak chcesz, ale nie niszcz człowieka takiego jak
Rick, który uratował tysiące istnień ludzkich i poświęcił całe swoje życie na szerzenie tego słowa. To po prostu
nie w porządku!!” Donna

„Cały czas nazywam to „olejem konopnym”, ponieważ tak właśnie jest,  jest  w słowniku, po prostu innym
określeniem konopi. To termin staromodny, ale mimo wszystko poprawny. Wszyscy wiemy, o czym mówi.
Dion

„Magia tkwi w kulistej głowie trichomu. Nigdzie indziej THC nie występuje w roślinie. Zakład produkuje THC
w celu ochrony części rozrodczych. Im bliżej tych części,  pąków, tym więcej włosków. Dlatego pąki mają
najwięcej dostępnych leków. To nauka, a nie spekulacje. Jeszcze raz dziękuję Rickowi za zainspirowanie mnie
do robienia najlepszego oleju, jaki potrafię. Piękny czysty bursztynowy olej.” Toni

„Tak samo jak kukurydza? Wszyscy się nie zgadzamy JB. Byłoby fajniej taniej, ale już teraz. Stóg

-- Rick, gdyby konopie były uprawiane na tysiącach hektarów pól, ile chciałbyś za to zapłacić? 20 dolców za
kilogram? Lub mniej?

Naprawdę musisz zacząć myśleć o tonach marihuany, a nie gramach. Zapotrzebowanie na olej będzie tak duże,
że nie będzie można uprawiać całej rośliny tylko w „szklarniach medycznych”. Najsilniejsze i uspokajające
szczepy będą musiały być uprawiane na milionach hektarów ziemi na całym świecie.

Na przykład, gdy panie naprawdę zrozumieją, co olejek może zrobić ze skórą i zmarszczkami, będą domagać
się  20-30%  najlepszego  oleju  we  wszystkich  swoich  produktach  kosmetycznych  i  nagle  pojawi  się
zapotrzebowanie  na  miliony  ton  najlepszy  olejek  tylko  do  kosmetyków.  Następnie  dodaj  jeszcze  kilkaset
milionów ton ropy dla szpitali.

Do wyprodukowania kilograma olejku potrzeba 5-8 kilogramów suchego pąka. Z jednego kilograma olejku
wyprodukuje  się  5  kilogramów  produktów  kosmetycznych  –  czyli  100  słoików  z  50  g
maści/kremu/balsamu/szminki/kremu  do  twarzy/szamponu.  A  sto  słoików  maści
konopnych/kremów/balsamów/szminek/kremów do twarzy/szamponów to nic, możesz to łatwo oddać w jeden
dzień, zawsze znajdziesz kogoś, kto mógłby ich użyć.
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Więc znowu zacznij myśleć w tonach, a nie w gramach. Wiem, że obecne ceny są znacznie wyższe. Nie jestem
z nich zadowolona i zrobię wszystko, aby cena suchego pąka na zewnątrz z pola wynosiła około 10-20 dolców
za  kilogram.  Ponieważ  ta  cena  dałaby  zatrudnienie  i  dobrą  pracę  milionom  rolników  na  całym  świecie.
Przyniosłoby to bardzo pozytywną zmianę w życiu nas wszystkich. JB

„Pozwólcie, że podsumuję większość tego, co dzieje się wokół Rick Simpson Oil. Instrukcje mówią ludziom A,
B, C i D. Ludzie je czytają i pytają - jeśli nie zrobię A, czy B, C i D nadal będą działać? Jeśli nie zrobię B, czy
A, C i D nadal będą działać? Jeśli nie zrobię C, czy A, B i D będą działać? Co jeśli nie zrobię D, czy A, B i C
nadal będą działać? A co jeśli zrobię A, B, C i D inaczej, czy to nadal będzie produkować prawdziwe?

Ogólna odpowiedź brzmi: nie, nie będzie. Jeśli chcesz wyprodukować RSO, postępuj zgodnie z instrukcjami do
słowa.  Jeśli  chcesz  wyprodukować coś  innego,  postępuj  zgodnie  z  innymi instrukcjami.  Proszę  jednak nie
obciążać  nas  odpowiedzialnością,  gdy  wyprodukujecie  Państwo  inny  rodzaj  oleju,  a  leczenie  zawiedzie  i
zakończy się niepotrzebną śmiercią pacjenta.

Jeśli zrobisz A, B, C i D, olej będzie działał najlepiej. Dlatego są tam instrukcje. Jeśli tego nie zrobisz, to nie
zadziała lub może nie działać. To takie proste, prawda?

Co chciałbyś osobiście otrzymać, gdybyś potrzebował leku? Coś, co okazało się działać tak dobrze lub coś
innego,  tylko  po  to,  aby  ktokolwiek  wyprodukował  olej,  mógł  udowodnić  lub  obalić  swoją  hipotezę  lub
„metodę”? Stawką jest twoje życie. Bądź więc ostrożny, myśl za siebie i ucz się od tych, którzy szli tą ścieżką
przed tobą.

Najlepsze życzenia dla Ciebie. Jindricha Bayera”
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Mamy nadzieję, że ta książka ci pomogła. 
Teraz Twoja kolej, aby pomóc nam pomagać innym.

Tworzenie  tej  książki  i  dzielenie  się  informacjami  to  praca  z  miłości.
Niestety, miłość nie płaci rachunków.

Pracujemy  nad  przetłumaczeniem  tej  książki  na  ponad  300  języków  i
napisaniem kolejnych 10 różnych książek na ten temat.

Liczymy na wsparcie  takich  osób jak  Ty w zakresie  kosztów tłumaczeń,
badań itp.

Pomóż  teraz,  wracając  do  strony  internetowej  pod  adresem
http://www.hempcures.work i klikając przycisk WPŁAĆ przez PayPal poniżej
i przekaż darowiznę, co uważasz za warte, dla Ciebie i Twoich bliskich.

Możesz  też  użyć  PayPal,  aby  wysłać  darowiznę  bezpośrednio  do
Darowizna@HEMPCURES.PRACA lub  możesz  przekazać  darowiznę  za
pośrednictwem BitCoin na: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Doceniamy Twoje wsparcie i życzymy Tobie i Twoim bliskim zdrowego i 
szczęśliwego życia w konopiach.
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